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G L A S I L O O B Č I N E D O M Ž A L E 

2 1 . d e c e m b e r 2 0 0 7 - l e t n i k X L V I I , š t , 1 3 

Novo drsališče v 
Športnem parku 
Domžale 
V Š p o r t n e m parku Domža le je b i l 6. decembra led 
pripravl jen in ob 17. u r i seje pr iče la slavnostna otvo
ritev. Zaznamoval i so jo hokejski o b r a č u n i med eki
pama mlajš ih hokejistov, ekipo hokejskih legend in 
ekipo Roberta Pečnika - Peča s prijatelji . Popestrila 
sta jo mladi harmonikar in plesna skupina PS M i k i . 

(več na strani 19) 

Izteklo se je leto 2007. Č e s t i l a m o o b d n e v u s a m o s t o j n o s t i i n e n o t n o s t i , 

Iz niti naših življenj v o š č i m o p r i j e t e n b o ž i č 

smo skupaj stkali t e r v s e m v l e t u 2 0 0 8 p r i v o š č i m o v e l i k o z d r a v j a , s r e č e , 

novo stran naše občine. m i r u i n o s e b n e g a z a d o v o l j s t v a . 

Tudi v letu 2008 tkimo 
dobre misli, poštene Župan Toni Dragar 
besede in srečne dni Občinski svet Občine Domžale 

za lepši jutri vseh. Občinska uprava Občine Domžale 

Če želite prijetno preživeti letošnjo 
silvestrsko noč in si srečno, zdravo 
in uspešno leto 2008 zaželeti med 
prijatelji in znanci sredi našega 

mesta, potem pridite na 

OMZALSKO 
SILVESTROVANJE 
v p o n e d e l j e k , 3 1 . d e c e m b r a 2 0 0 7 , 

o d 2 2 . u r e d a l j e n a L j u b l j a n s k i c e s t i 

p r e d V E L E B L A G O V N I C O . 

V n o v o l e t o b o m o z a p l e s a l i i n z a p e l i 

s k u p a j z g l a s b e n o s k u p i n o T H E 

D R I N K E R S , o b p o l n o č i v o š č i l o i n 

z d r a v i c a s k u h a n i m v i n o m . 

P r i d i t e , i m e j m o se l e p o ! 

Radio HIT 
OBČINA DOMŽALE 

i - T ÉP 
»% mi 

Slovesni koncert 
ob 50-letnici Okteta bratov Pirnat 
in peti obletnici Kvinteta Pirnat 

Saj pesem je tista, ki lepša 
nam svet, le pojte jo še 50 let. 
K u l t u r n i d o m F r a n c a B e r n i k a D o m ž a l e j e b i l 1. d e c e m b r a 2007 
m n o g o p rema jhen za vse, k i so že le l i skupa j z O k t e t o m b r a t o v 
P i r n a t ter K v i n t e t o m P i r n a t p r a z n o v a t i n j i hova j u b i l e j a , p r e d 
vsem pa se p o k l o n i t i p evcem, k i so p e s m i , posebej s l o v e n s k i , os ta l i 
zves t i ce l ih pet desetlet j i . 

Z a č e t n o ubrano fantovsko petje, 
po katerem so b i l i Pirnatovi fant
je znani d a l e č naokol i , je 1957. 
leta z a č e l o znamenito pot, k i j i h 
je pripeljala do zlatega jubi le ja 
prepevanja. Prijetna vodi te l j i 
ca, Draga Jeretina A n ž i n , se je 
spomni la n j ihovih zače tkov , dru
ž i n s k e g a iz roč i la , k i je b i lo k r i 
vo , da so na js tare jš i , Ne jko , žal 
že pokojni , M i h a , Janez, Tone in 
Pavle , k i ga je ob smrti v oktetu 
zamenjal sin Pavle , S r e č o , Peter 
in najmlajš i Lo jze , k i je žal tudi 
pokojn i , začel i s p rv imi nasto
pi v javnost i in na radiu. Ž e na 
samem z a č e t k u so p re seneča l i s 
svoj im kval i te tnim petjem, po
sebej pa vzbujal i pozornost »ko t 
bratje enih s taršev, kar je prijetno 
presenetilo še tako nezainteresi-
ranega č l o v e k a za tovrstno k u l 
turno ž iv l jen je ,« je zapisal pisa
telj V e l i m i r Vul ik ič v svoji knj igi 
Bratje Pirnat. 

(nadaljevanje na strani 17) 

Fantovsko petje pod l ipo 

Skupaj smo se v rn i l i pet dese
tletij nazaj pod l ipo pred njihovo 

rojstno d o m a č i j o v J a r š ah , k i je 
bila tlel scene, ter se spomni l i pr
v i h korakov, danes b i lahko rek l i , 
svetovno znane pevske skupine. 

H A L O P I Z Z A 

Občina Domžale, Zveza kulturnih društev Domžale 

37. NOVOLETNI KONCERT 
SIMFONIČNEGA ORKESTRA 

DOMŽALE-KAMNIK 
S o l i s t a : M a t j a ž S T O P I N Š E K , t e n o r 

J o ž e V I D I C , b a r i t o n 
D i r i g e n t : S i m o n D V O R Š A K 

P o v e z o v a l e c : J u r e S E S E K 

č e t r t e k , 2 7 . 1 2 . 2 0 0 7 o b 2 0 . u r i 

h a l a K o m u n a l n e g a c e n t r a D o m ž a l e 

P r c d p r o d a i a v s t o p n i c : D O M K U L T U R E K A M N I K 
F J P O S L O V A L N I C A K O M P A S -

M E R C A T O R C E N T E R D O M Ž A L E 
Š P A S T E A T E R M E N G E Š 

S lamnika r ska 4, D o m ž a l e 
(biv&a Ind prodajalna Univerzale) 

Tel.: 01/721 10 22 

Barve, laki In pribor 
Mešalnlca barv za avto in dom 

N a s l e d n j a š t e v i l k a 

S l a m n i k a i z i d e 

1 8 . j a n u a r j a , 

r o k z a o d d a j o 

m a t e r i a l o v j e t o r e k , 

8 . j a n u a r j a 2 0 0 8 . 

r a d / o hit 

Z NAMI JE LEPŠE. 
Srečno, zdravo 
in veselo 2008! 
95,6 in 90,2 MHz 

O b č i n a D o m ž a l e i n G o d b a D o m ž a l e 
v a b i t a n a 

OSREDNJO OBČINSKO 
SLOVESNOST OB DNEVU 

SAMOSTOJNOSTI IN 
ENOTNOSTI 

t e r 

TRADICIONALNI 
PRAZNIČNI KONCERT 

GODBE DOMŽALE 
v s r e d o , 26 . d e c e m b r a 2 0 0 7 , o b 19 . u r i v 

h a l o K o m u n a l n e g a c e n t r a D o m ž a l e 

S l a v n o s t n a g o v o r n i c a : 
A n d r e j a P O G A Č N I K J A R C , 

p o d ž u p a n j a 

S o d e l u j e j o : 
G o d b a D o m ž a l e , 

d i r i g e n t D a m j a n T O M A Ž I N 
s o p r a n i s t k a P i j a B R O D N I K 

P o v e z o v a l e c : J u r e S E S E K 

Iskrene č e s t i t k e ob dnevu samostojnosti 
in enotnosti , vesel bož i č ter ve l iko s r e č e , 

zd rav j a i n uspehov v letu 2008 v a m že l i ta 
O b č i n a D o m ž a l e in G o d b a D o m ž a l e . 

O b č i n a D o m ž a l e in O b m o č n o z d r u ž e n j e 
veteranov vojne z a Sloveni jo D o m ž a l e 

vas v sredo, 26. decembra 2007, ob 18. u r i 
vabi ta k s lavnostnemu dv igu slovenske 

zastave ob p o m n i k u brani te l jev slovenske 
samostojnost i v p a r k u ob O b č i n i D o m ž a l e . 

K d a j n a m bo S P B 

s p e t v p o n o s ? 

Občina je z obžalovanjem sprejela odločitev 
lastnikov lokalov in stanovanj v SPB-ju, ki 
so zavrnili predlog projekta za vitalizacijo 
SPB-ja. 

S 1. J a n u a r j e m ne b o m o 

z a č e l i z l o č e n i m z b i r a n j e m 

o d p a d k o v 

Več o tem, zakaj s 1. januarjem še ne borno 
dobili novih zabojnikov za biološke odpadke 
in zakaj bodo naše smeti tudi v novem letu 
končale na deponiji Dob. 

I n t e r v j u z ž u p a n o m 

Z a konec leta smo pripravili intervju z žu
panom Tonijem Dragarjem, ki že dobro leto 
vodi Občino Domžale 

s t r a n K u l t u r n i d o m F r a n c a B e r n i k a 

D o m ž a l e 

Preberite si, katere predstave in razstave vas 
v januarju pričakujejo v Kulturnem domu 
Franca Bernika v Domžalah. 

s t r a n i Č e s t i t k e L u k i L e n i č u z a n a 

s l o v š a h o v s k e g a v e l e m o j s t r a 

Luka Lenič je letos uspel doseči velik mejnik 
na šahovski poti, saj se je prebil v razred z 
najbolj zvenečim šahovskim naslovom. Po
stal je šahovski velemojster. 

A l j a S i t a r u p s l o v e n s k e 

a t l e t i k e 

Vodoterm Radomlje d.o.o., Skrjančevo 8, Radomlje, 01 722 89 20, 041 659 591 
vodoterm.radomljettfsiol.net, www.vodoterm.si 

Pred dvema letoma se je začel šprinterski po
hod mlade Domžalčanke, ki ima trenutno v 
lasti 7 državnih rekordov. 

http://vodoterm.radomljettfsiol.net
http://www.vodoterm.si
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Drage bralke, 

dragi bralci. 

Ravno danes smo na ured

ništvo prejeli voščilo, ki 

nam z naslednjim tekstom 

želi srečno in ljubezni pol

no leto 2008: 

Ljubezen prinaša srečo, 

ne žalost. 

Ljubezen prinaša 

razumevanja in ne neti 

prepirov. 

Ljubezen je skrbna in ne 

postavlja zahtev. 

Ljubezen poudarja 

svobodo in ne pozna 

ljubosumnosti. 

Tudi sama vam želim veli
ko ljubezni in razumevanja 
skozi celo leto. Prijeten 
začetek bodo prav gotovo 
prazniki, ki so pred nami. 
Tempo življenja se bo za 
trenutek ustavil in tako 
bomo lahko tudi mi poskr
beli za naše ljubljene in jim 
namenili več časa. Veselim 
se teh. danes posebnih tre
nutkov in vam želim, da bi 
se nadaljevali skozi celo 
leto. 

urednica 

V zadnjih dveh letih 40 štipendistov 

Novi štipendisti tudi v 
letošnjem šolskem letu 
O b č i n a Domžale se je tudi letos 
odloči la , da nadaljuje s tradicijo 
podeljevanja novih š t ipend i j , k i 
je bila zače ta že pred več kot de
setimi leti in so p r v i »občinski« 
š t ipendis t i danes že uveljavljeni 
znanstveniki, s trokovnjaki na 
svojih področ j ih , k i se radi spo
minjajo pomoč i obč ine . 

Tako je župan Toni Dragar skupaj s 
podžupanjo Andrejo Jarc Pogačnik 
ter Kristino Slapar, načelnico Od
delka za družbene dejavnosti, 18. 
decembra 2007 pripravil sprejem za 
nove štipendiste, k i je bil hkrati tudi 
priložnost, da so se novi štipendisti 
predstavili ter podpisali štipendijske 
pogodbe. Ob tej priložnost je Toni 
Dragar, župan, med drugim dejal, da 

s štipendijami občina želi pomagati 
mladim in njihovim staršem pri so
financiranju študija, zato so bile tudi 
pred leti sprejete odločitve, tako o 
štipendiranju nadarjenih dijakov in 
študentov, kot štipendijah za soci
alno ogrožene ter dijake in študente 
iz kmečkih družin, še posebej pa je 
opozoril tudi na potrebe po štipendi
ranju deficitarnih poklicev. Čestital 
je vsem dobitnikom štipendij, na 
katere je občina ponosna, kot tudi 
na uspehe mladih na različnih po
dročjih. Njegovim čestitkam sta se 
pridružili tudi podžupanja Andreja 
Pogačnik Jarc, ki j ih jc ob uspehu 
v šolah zaželela veliko prijetnega 
preživljanja prostega časa, tudi na 
žurih, ki so pomemben del njihove 
mladosti, ter Kristina Slapar, ki j ih 

1 

Hj 

je seznanila z nekaterimi pomemb
nimi informacijami in obveznostmi, 
ki izhajajo iz podpisane pogodbe. 

Nov i š t ipendis t i so: 
Nadarjeni dijaki: Andrej Grame, 
dijak tretjega letnik Gimnazije 
Domžale, Saša Golob, dijakinja 2. 
letnika Gimnazije Ljubljana - Ši
ška, ter Andreja Marčun, dijakinja 
4. letnika Srednje glasbene in balet
ne šole Ljubljana - program umet
niška gimnazija. Med nadarjenimi 
študenti sta bili izbrani Lucija Ra
movš, študentka 2. letnika Fakultete 

za družbene vede, univerzitetni pro
gram novinarstvo, ter Tina Šoper, 
študentka 4. letnika Fakultete za 
družbene vede, univerzitetni pro
gram Sociologija, Kadrovsko me-
nedžerska smer. 

Na področju deficitarnih poklicev 
so štipendije prejeli Mitja Kosma-
tin, študent 2. letnika Fakultelc za 
elektrotehniko, smer Energetska 
tehnika in avtomatizacija postrojev; 
Kristina Križnar, študentka 4. letni
ka Medicinske fakultete, ter študent 
Blaž Makovec, ki prav tako obis

kuje 4. letnik Medicinske fakultelc, 
David Homar pa je študent 2. letni
ka Fakultete za strojništvo. 
Ostale štipendije so prejeli: Rozi 
Žalik, študentka I. letnika Filozof
ske fakultete - slovanski jeziki ter 
Žiga Dime in Barbara Kladnik, oba 
dijaka 2. letnika Šolskega centra 
Rudolfa Maistra Kamnik. 
Vsem štipendistom iskrene čestitke 
in veliko uspeha v šolah, k i j i h obis
kujejo. 

Urad župana 

Kamniška Bistrica 
- rekreacijska os 
regije 

Nove vrbe za 
prijetnejše 
sprehode 
Stalni obiskovalci K a m n i š k e 
Bistrice na območ ju Krajevne 
skupnosti Toma Brejca Domžale 
ste zanesljivo opazi l i , da je pred 
k r a t k i m v okv i ru ozelenitve re-
kreacijske-sprehajalne poti po v i -
sokovodnem nasipu ob K a m n i š k i 
Bis t r ic i svoj novi dom naš lo bl izu 
60 dreves, k i bodo zanesljivo p r i 
spevala k pr i je tne jš i okol ic i naše 
reke. 
Od mostu na Kamniški Bistrici na 
nekdanji magistralni cesti Maribor 
- Ljubljana do Robove ulice na Viru 
je bilo zasajeno 60 vrb - avtohtonih 

drevesnih vrst, ki bodo sprehajal
cem, ki že dobro poznajo fontano 
s pitno vodo, zagotavljale senco in 
pripomogle k lepšemu izgledu oko
lice. Skupna vrednost letošnje po
saditve je blizu 15.000 evrov, v na
slednjih letih pa lahko pričakujete, 

da bomo z vrbami okrasili napis ob 
Kamniški Bistrici vse do Količeve-
ga in morda še dlje. 
Veliko prijetnih sprehodov tudi v 
letu 2008. 

Urad župana 

Pogovor z novinarji 
Novoletno srečanje z novinarji 
Obč ine Domžale je potekalo 13. 
decembra 2007 v Radomljah. Sku
paj z gosti Štefanom Lebar, direk
torjem podjetja Petrol P l in , d.o.o., 
Vojkom Skul j , vodja projekta za 
izgradnjo opt ičnih omreži j p r i 
podjetju Telekom, Iztokom Obre
za, nače ln ikom Oddelka za komu
nalne zadeve in V i n k o m Juhart , 
p o d ž u p a n o m Obč ine Domžale 
je Toni Dragar, ž u p a n Obč ine 
Domžale , predstavil projekt plini 
fikacije v občini , k i se koncem leta 
2007 zakl jučuje . 
V Občini Domžale je bila leta 2003 
sprejeta strateška odločitev, da se 
skladno s prioritetami v občini skupaj 
z izgradnjo plina ureja tudi teleko
munikacijsko in vodovodno omrežje. 
Toni Dragar. župan Občine Domžale, 
je pojasnil: »Sprejeta odločitev je bila 
zelo tehtna in je vseh delih občine 
prinesla velik napredek na področju 
komunalnega opremljanja. Poudariti 
pa moram tudi ekološki vidik širitve 
plinifikacije, saj nam zemeljski plin 
omogoča ekološko čistejšo energets
ko preskrbo in zmanjšuje emisijo 
žveplovega dioksida in trdih delcev 
V okolje. Tako smo vsem občanom 

omogočili ekološko čistejšo ener
getsko porabo, tako v mestih kot v 
okoliških zaselkih.« 
Omenjena odločitev je zahtevala te
denska usklajevanja med različnimi 
investitorji, ki j ih je v svojih pros
torih koordinirala Občina Domžale 
natančno rečeno Oddelek za komu
nalne zadeve z načelnikom Iztokom 
Obrezo: »Investicije v določeni ulici 
ali področju so tako potekala dalj 
časa, saj je bilo potrebno najprej 
odkopati za plin, ga položiti, nato 
pa glede na obstoječe napeljave v 
zemlji dopolniti, sanirati ali na novo 
zgraditi modernejše napeljave. Dela 
so bila na posameznih delih pose
bej zahtevna, saj dejansko stanje 
obstoječega omrežja v zemlji ni bilo 
znano do odkopa in fizičnega pregle
da na terenu.« 

V štirih, skoraj petih letih, ko je 
potekal projekt je J K P Prodnik na 
zgradil 29.067 metrov vodovodnega 
omrežja. Investitor v telekomunikaci
jsko omrežje je bil Telekom Sloveni
je, ki bo konec leta 2009 z optičnimi 
kabli opremil celotno občino. Petrol 
Plin je v tem času zgradil prek 9000 
priključkov, od tega j ih je 25 - 30% 
že aktivnih. Pomembno investicijo 

na področju občine je izvajal tudi 
Elektro Ljubljana, ki je električno 
napeljavo vgradil v zemljo. Občina 
je v teh letih položila 32.116 metrov 
finega asfalta in tako sanirala ceste 
po plinifikaciji. V letu 2008 načrtuje 
še sanacijo na področju Rov, Krtine, 
Depale vasi in Nožic. 
»V Občini Domžale smo tako izpe
ljali in zaključujemo pomemben pro
jekt, vreden več kot je letni proračun 
Občine Domžale. Želimo si, da bi s 
podobno intenzivnostjo obnavljali 
tudi v naslednjih letih,« je ob koncu 
povedal Toni Dragar, župan občine 
Domžale. 
Na novinarski konferenci je bila na
povedana 13. seja Občinskega sveta 
Občine Domžale, ki ima na dnevnem 
redu Obravnavo in sprejem Odlok o 
proračunu Občine Domžale za leti 
2008 in 2009 - prva obravnava. 

Predlog dvoletnega proračuna je na 
kratko predstavil župan občine. Toni 
Dragar: »Predlog proračuna je dvo
leten kot to dovoljuje priročnik za 
pripravo proračunov občin za leti 
2008 in 2009, ki gaje pripravilo mi
nistrstvo za javne finance. Priročnik 
ne predvideva bistvenih novosti gle
de sestave proračuna. Spremembe se 
nanašajo na dokumente, ki jih mora 
OS sprejeti na podlagi novega Za
kona o stvarnem premoženju države, 
pokrajin in občin. Dvoletni proračun 
omogoča preglednejšega razpolaga
nje s proračunskimi sredstvi in posta
vitev proračunskih prioritet na daljši 
rok, kar pomeni pregledneje in go-
spodarneje razpolaga s proračunski
mi sredstvi. Predlog proračuna za leti 
2008 in 2009 je uravnotežen; prihod
ki so enaki odhodkom in je razvojno 
usmerjen. O konkretnih projektih in 

Ognjemeta na 
Silvestrovo ne bo 
V O b č i n i D o m ž a l e bo t a k o kot 
p r e j š n j a leta m o ž n o n a j d a l j š o , 
s i l v e s t r s k o n o č p r e ž i v e t i na 
p r o s t e m in v s r e d i š č u D o m 
ž a l v s t o p i l i v N o v o leto 2008. 
O r g a n i z a t o r s i l v e s t r o v a n j a na 
p ros t em je R a d i o H i t . O d e r bo 
pos tav l jen na p l o š č a d i p r e d 
v e l e b l a g o v n i c o T u š , na n jem 
bosta na s top i l a a n s a m b l a T h e 
D r i n k e r s in V r h o v c i . P r v i nas 
bo p o s p r e m i l v N o v o leto, 
m e d t e m k o se b o m o z V r h o v c i 
z a b a v a l i do j u t r a n j i h ur. P r i 
r e d i t v e n i p r o s t o r z a vse ob i s 
k o v a l c e bo na L j u b l j a n s k i u l i 
c i , k i bo od M a j h e n i č a pa do 
k r i ž i š č a s S a v s k o cesto z a p r t a 
z a ves p rome t . 

Po 22. uri bodo ob iskova lce na 
priredi tvenem prostoru t radic i 
onalno postregli s kuhanim v i 
nom Toni Dragar, ž u p a n O b č i n e 
D o m ž a l e , V i n k o Juhart, p o d ž u 
pan O b č i n e D o m ž a l e in Andre ja 
Jarc P o g a č n i k , p o d ž u p a n j a O b 
č ine D o m ž a l e . 
V s e ob i skova lce bo s prijetnim 

vošč i lom v N o v o leto pospre
m i l Toni Dragar, ž u p a n O b č i 
ne D o m ž a l e . Ognjemeta zaradi 
odredbe Direktorata za c i v i l n o 
letalstvo, k i j e b i l a sprejeta ob 
predsedovanju E U , kl jub p r i 
zadevanjem o b č i n s k e uprave in 
posredovanju na direktoratu, ne 
bo. Z a nemoteno silvestrovanje 
na prostem bo potrebna zapora 
ceste. O d 18. ure 31. decembra 
2007 do 6 ure I. januarja 2008 
bo zaprt del Ljubl janske ceste in 
sicer od M a j h e n i č a pa do k r i ž i š 
ča s Savsko cesto. O b v o z i bodo 
pripravl jeni skladno /. projektom 
silvestrovanja na prostem 2008. 
Rad io Hi t bo 3 I. decembra 2007 
poleg dobre glasbe vsem obis
kova lcem ponudi l tudi kval i te t 
no gost insko ponudbo. 
Sponzor priredi tve bo O b č i n a 

D o m ž a l e . 

Urad župana 

Nove železniške 
povezave z Ljubljano 
Slovenske železnice so z 9. de
cembrom zaradi prezasedenosti 
posameznih uvedle dodatne linije 
hi t r ih vlakov. P r v i vlak v ju t ra 
njih urah odpelje s postaje K a m 
nik Graben ob 8.00 u r i in pripe
lje v Ljubl jano ob 8.18. Popoldan 
pa bo novi v lak z Ljubljane proti 
K a m n i k u odpeljal ob 16.45. 
»Služba , ki sodeluje pri sestavi 
voznega reda, jc seznanjena z Va
šimi predlogi o pogostejših vožnjah 
vlakov v primernih konicah. Vendar 
realizacijo večjega števila vlakov 
najbolj ovira enotirna proga, kjer 

je zelo omejeno križanje vlakov in 
razpoložljivost potniških garnitur,« 
so še povedali na Slovenskih želez
nicah. 
Obvestili so nas tudi, da bodo upoš
tevali naše predloge in z jutranjih 
in popoldanskih prometnih konic, 
premestili vozila iz manj zasede
nih lokacij na kritične odseke prog. 
Hkrati pa nas opozarjajo, <ln je tO, 
ob nepredvidenih izpadih zelo težko 
zagotavljati, saj nimajo nadometnih 
kapacitet. 

Urad župana 

pripravljenih investicijah za prihod
nje leto pa bomo govorili po prvem 
branju proračuna in pregledu do
datnih predlogov, ki jih pripravljajo 
svetniške skupine Občinskega sveta 
Občine Domžale.« Na seji bo Ob
činski svet poleg proračuna obravna
val tudi predlog sklepov o vladnem 
predlogu pokrajinske zakonodaje, ki 
predlagajo sedež pokrajine v Občini 
Domžale, seje pokrajinskih odbo
rov izmenično na sedežih Upravnih 
enot, sedeže svetovalnih, strokovnih 
oddelkov pa glede na specializacijo 
in znanje v posamezni občini. Po za
ključeni 13. seji je predvideno tudi 

nadaljevanje prekinjene 12. seje in 
obravnava predloga Investicijskega 
programa izgradnje vzhodne tribune 
na stadionu v Domžalah - l.faza, ob
ravnava predloga občinskega lokacij
skega načrta za severni del območja 
v 10/2 ŽITO - jedro in vzhodni del 
območja v 10/3 v drugi obravnavi 
ter sprejem predloga občinskega 
lokacijskega načrta za izgradnjo po
vezovalne ceste med Šolsko ulico in 
križiščem Perkovc in Jarške ceste v 
drugi obravnavi. 

Urad župana 

SLAMNIK 
Slamnik je glasilo Občine Domžale, 
izhaja v nakladi 12 000 izvodov 
in ga prejemajo vsa gospodinjstva 
brezplačno. 

Priprava za tisk: IR image d.o.o., « 
Medvedova 25, 1241 Kamnik. 
Tisk: Set d.d., 
Vevška c. 52, 1260 Ljubljana - Polje. 

< Mgovorna urednica TINA ZEI.EZNIK tel. 051 6X4 404 • Pomočnica odgovorne urednice MATEJA A. KEGEL • ("'lani ured
ništva Spela dragar, JANEZ stihrič. Katarina kari.ovSek. janež erZen, una zajc, makija PUKL in 
VERA VOJSKA • tehnični urednik JANEZ DEMŠAR' Lektorica IRENA STARK"' • I Ircdnišlvo glasila SLAMNIK je na Ljub
ljanski cesti 61 v Domžalah • Uredništvo ERNA ZABJEK tel. 722 5050, fax. 722 5055, infofekd-domzalc.si • URADNI; I IRE: 
od ponedeljka do petka od 9. do 13. ure, ob sredah tudi od 14. do 16. ure. 

N A V O D I L A Z A P R I P R A V O P R I S P E V K O V 
Prispevke v digitalni obliki je potrebno oddati v DOC zapisih, digitalne fotografije pa ločeno v JPG formatu (brc/, stiskanja) 
najmanj 200 dpi. To je posebej pomembno zaradi kvalitete tiska fotografij. 

Prispevki, natisnjeni na papirju, morajo biti zaradi optičnega prepoznavanja besedil printani v A R I A L ali TIMES N E W 
R O M A N pokončnih fontih velikosti i2 (do max 16) pt. 
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Centralna čistilna naprava Domžale—Kamnik 

Čistili bomo tudi odpadne vode z 
območja občine Moravče 

Na obisku delegacija občine Slanic 
Moldova iz Romunije 

O m o ž n o s t i h 
sodelovanja V z a č e t k u decembra 2007 je b i l 

v pros tor ih Cent ra lne č is t i lne 
naprave D o m ž a l e - K a m n i k , k i 
že od leta 1979 s k r b i za č iščenje 
odpadne vode na o b m o č j u obč in 
D o m ž a l e , K a m n i k , M e n g e š in T r 
z i n , ter v svojem delu in nadal j 
nj ih n a č r t i h sledi svojemu glav
nemu motu : » S a m o od l i čnos t je 
n a š ci l j« slovesen podpis Pisma 
o namer i , k i bo osnova za akt iv
nosti , katere bodo omogoč i l e na
vezavo kanal izaci jskega o m r e ž j a 
z o b m o č j a o b č i n e M o r a v č e na 
centralno č is t i lno napravo. 

Župani občin Domžale (Toni 
Dragar), Kamnik (Anton Smol
nikar), Mengeš (Franc Jer ič) in 
Trzin (Anton Peršak) , katerih ob
č ine so lastniki C Č N , so skupaj 
z Martinom Reboljem, županom 
ObčJne Moravče , podpisali Pismo 
o nameri za pristop k dogovoru o 
izvedbi rekonstrukcije infrastruk-
turnih objektov Centralne čist i l
ne naprave D o m ž a l e - K a m n i k . V 
pismu so zapisali , da ugotavljajo 
vzajemen interes, da Obč ina M o 
ravče pristopi k delu dogovora o 
izvedbi rekonstrukcije infrastruk-

turnih objektov Centralne čis t i lne 
naprave D o m ž a l e - K a m n i k , ka
terega namen je zagotoviti, da se 
izvede posodobitev in dograditev 
omenjenih objektov tako, da bodo 
dosegli kriterije za izpust odpadne 
vode v okolje, kot so določeni v 
predpisih Republike Slovenije. 
Občine lastnice bodo Občini M o 
ravče tako v skladu s tehničnimi 
možnos tmi omogoč i l e uporabo 
infrastrukturnih objektov tako za 
prenos, kot za čiščenje odpadne 
vode, k i nastaja v občini Morav
če in se skladno s predpisi odvaja 
v javno kanalizacijo. V skladu s 
podpisanim pismom se bo Občini 
Moravče zagotovilo proste kapa
citete v skupni višini 2.500 P E za 
čiščenje odpadne vode, občina pa 

V Družbenem centru za Bežigra
dom je potekala konstitutivna seja 
Regionalno razvojnega sveta Ljub
ljanske urbane regije, kjer so voli l i 
predsednika, namestnika predsedni
ka, potrjevali poslovnik ter imeno
vali vodje odborov. Kot Regionalni 
razvojni svet Ljubljanske urbane re
gije je posvetovalni organ, ki uskla
juje regijske interese na področju 
pospeševanja in razvoja regionalnih 
politik na področju gospodarstva, 
prostorskega načrtovanja in varstva 
okolja, izobraževanja na vseh ravneh 
v regiji, zdravstva, šolstva, socialne
ga varstva in drugih dejavnosti. Re
gionalno razvojni svet tudi usmerja 
in oblikuje skupne regijske projekte 
in opravlja druge naloge skupnega 
značaja iz pristojnosti lokalne samo
uprave. 
Člani regionalnega razvojnega sveta 
ljubljanske urbane regije so pred
stavniki občin Ljubljanske urbane 
regije, predstavniki združenj go
spodarstva na ravni razvojne regije, 
predstavniki sindikatov, nevladnih 
organizacij, predstavniki tujih part-

Projekt Revitalizacije SPB-ja, ki 
teče že leta, ima dva osnovna cilja, 
prvi je ureditev zemljiško knjižnega 
stanja objekta z etažno lastnino in 
drugi je povečanje aktivnosti, živ
ljenja v pasažah SPB-ja. 
Prvi del je bil zaključen leta 2007 in 
javnost smo o tem že obvestili. Se
daj lahko lastniki stanovanj prosto 
nastopajo v pravnem prometu, npr. 
prodaja, nakup, hipoteke .. . 
Z a realizacijo drugega cilja o pove
čanih aktivnostih v pasažah SPB-ja 
se na Občini Domžale že dalj časa 
oblikuje ideja, da bi občina prevze
la v upravljanje pasaže SPB-ja in 
omogočila izvajanje javne funkcije, 
kar bi posledično pomenilo večjo 
odprtost in dostopnost do lokalov 
v pasaži. 

Skupina lastnikov lokalov in sta
novanj je izrazila nestrinjanje s to 
idejo in posamezni stopniščni od
bori so se izrekali o tem ali naj ob
čina Domžale vstopi v upravljalske 

bo nakazala pr ikl jučnino. S tem pa 
pridobila pravico do do lgoročne 
uporabe objektov CČN za 20 let 
po vsakokratni veljavni ceni č išče
nja odpadne vode, k i velja za ob
čine lastnice infrastrukture. Toni 
Dragar, župan Občine Domža le , 
je izrazil zadovoljstvo s pristopom 
Občine Moravče k skupni skrbi za 
čiščenje odpadnih in padavinskih 
voda ter sodelovanju vseh občin 
na tem pod r oč ju . 
Ob tej p r i ložnos t i je b i la pod
pisana tudi Pogodba za izvajanje 
č i ščen ja komunalne odpadne in 
padavinske vode, k i sta j o pod
pisala Javno podjetje Centralna 
č i s t i lna naprave D o m ž a l e - K a m 
nik kot izvajalec ter O b č i n a M o 
ravče kot na ročn ik . 
Ob tem je dr. O lga Bur i ca , direk
torica, predstavila tudi nekatere 
akt ivnost i , k i potekajo v zvez i z 
invest ici jo, k i jo vodi Projektni 
svet z vodjem V i n k o m Juhartom. 
Oba sta poudari la, da bo razš i r 
jena č i s t i lna naprava, za katero 
bo potrebno zagotovit i 25 mio 
evrov, r e š e v a l a problematiko 
č i ščen ja odpadnih voda v regiji 
za b l i zu 90.000 prebivalcev, nje
ne kapacitete pa bodo z a d o š č a l e 
za najmanj 20 let. Zagotavl jala 
bo varno obratovanje v okv i ru 
zakonskih omejitev in standar
dov ter z m a n j š e v a n j e č e z m e j -
nega obremenjevanja okolja 
ob upoš tevan ju vseh okol jsk ih 
standardov. Hkrat i bo invest ici ja 
o m o g o č i l a p r ik l juč i t ev tudi dru
gih obč in : Komende in Cerkel j z 
B r n i k o m , ter seveda vseh novih 
pos lovnih con na tem o b m o č j u , 
v k l j u č n o z na šo novo Poslovno 
cono Ž e l o d n i k . 

Urad župana 

nerjev na ravni razvojne regije, en 
predstavnik upravljavcev zavarova
nih območjih in en predstavnik rom
ske skupnosti. 
Regionalno razvojni svet Ljubljan
ske urbane regije ima tudi odbore za 
človeške vire, infrastrukturo, okolje 
in prostor, gospodarstvo in razvoj 
podeželja. 
Konstitutivna seja je potekala v delo
vnem vzdušju in je bila efektivna. Za 
predsednika je bil izvoljen dr. Zarjan 
Fabjančič, njegova namestnica pa je 
dr. Marjeta Stražar z Javnega podjet
ja Centralna čistilna naprava Dom
žale Kamnik. Domžale imamo poleg 
namestnice predsednika v pokrajin
skem svetu dobro strokovno zasedbo 
: mag. Marka Vreska - Helios d.d., 
mag. Janeza Zupančiča - Zavod za 
šport in rekreacijo Domžale, Marka 
Faturja - J K P Prodnik in Vinka Ju-
harta, podžupana Občine Domžale. 
Ekipa bo uspešno zastopala interese 
razvojnega sveta urbane regije, še 
posebej občine Domžale. 

Vinko Juhart 

odnose v pasaži. Zaključek skupine 
lastnikov in stanovalcev je bi l , da to 
ni potrebno ter da naj pasaža ostane 
v solastništvu in samoupravljanju 
samo lastnikov SPB-ja. To je bilo 
predstavljeno županu in vodstvu 
občine na sestanku 3. decembra 
2007. Po sprejeti odločitvi lastnikov 
stanovanj in lokalov ne obstajajo 
več pogoji, da bi občina lahko štela 
pasažo SPB-ja za javno površino. 
Na tem sestanku sta bila župan in 
občina tudi obveščena, da v začetku 
leta 2008 upravljanje pasaže v celoti 
prevzamejo lastniki SPB-ja oziroma 
njihov pooblaščen upravljavec. 
Občina je z obžalovanjem sprejela 
tako odločitev lastnikov lokalov in 
stanovanj v SPB-ju, ker je ocenila, 
da se bo življenje v pasaži še bolj 
osiromašilo. Opozarja pa, daje od
ločitev stanovalcev legitimna in jo 
bo Občina Domžale spoštovala. 

Urad župana 

V z a č e t k u decembra je O b č i 
no D o m ž a l e ob i ska l a delega
c i ja o b č i n e S l š n i c M o l d o v a iz 
R o m u n i j e , k i j o je v o d i l ž u p a n 
A n d r e i S e r b a n , v njej pa je b i l 
t u d i E u g e n Poncos , v o b č i n i 
odgovoren z a evropske pove
zave i n p ro jek te . Delegac i jo je 
spreje l V i n k o J u h a r t , p o d ž u 
p a n O b č i n e D o m ž a l e , z njo pa 
se je pogovar j a l a t u d i A n d r e j a 
P o g a č n i k J a r c . 

O b č i n a M o l d o v a je eden lep
ših delov Romuni je v vzhodnih 
Karpat ih . Je tu r i s t i čna obč ina , 
gledano z gospodarskega v id ika , 
usmerjena predvsem v zd rav i l i 
ški tur izem, za kar so poskrbele 
znač i lnos t i id i l ične doline Slanic . 
Biser M o l d o v e se je n a m r e č prav 
gotovo razv i l zaradi prijaznega 
naravnega podnebja in 20 vre l 
cev zdravi lne mineralne vode, 
k i blagodejno vpl ivajo na vsa
k r š n e t e žave . V obč in i so hotel i , 
kopa l i š ča in wellness s red i šča , 
restavracije, jezera in š tev i lne 
m o ž n o s t i za sprehode. B o l j eno-
lo ško usmerjenim obiskovalcem 
in gostom lahko d o m a č i n i po
nudijo znana vina iz klet i Odo-
besti ali Cotest i , bolj p o p o t n i š k o 
usmerjenim pa tudi obisk jame 
ter š tev i ln ih zan imiv ih krajev v 
o k o l i c i , med katerimi je tudi grad 
Bran - b iva l i šče slavnega grofa 
Drakule. Po predstavitvi O b 
č ine D o m ž a l e , v kateri je V i n k o 

Občina Domžale je že pred leti na
čela s projektom širitve obstoječe 
deponije, ki bo konec leta 2007 za
polnjena. Žal pristojno ministrstvo 
ni odobrilo širitve deponije Dob in 
občina Domžale je bila pred odlo
čitvijo oziroma določitvijo nove 
deponije. Kot sprejemljiva je bila 
regionalna deponija v Celju, ki 
ima vsa ustrezna potrdila za odla
ganje do leta 2012, ko naj bi dom
žalske smeti vozi l i na deponijo v 
Ljubljani. Deponiranje smeti v 
Celju je dražje kot v Dobu, zato je 
bilo potrebno potrditi nove cene. 
Občinski svet je na predlog župa
na Tonija Dragarja podal soglasje 
o novih cenah, prosil za revizorja, 
mnenje tretje osebe. Ugotovljeno 
je bilo, da so izračuni korektni, i n 
soglasje k novim cenam je bilo 
dano v vseh petih občinah lastni
cah. Nato je bilo skupaj s celotno 
vlogo soglasje podano na vlado, 
ki bi morala potrdi končne cene. 
Žal vlada od začetka jeseni pa do 
danes ni uspela zaključiti medre
sorskega usklajevanja in zato so 
župani petih občin podali na ob
činske svete naslednje sklepe: 
1. Javno komunalno podjetje Pro
dnik do potrditve cen za ravnanje 
z mešanimi komunalnimi odpadki 
s strani Vlade RS , na katere je bilo 
pridobljeno soglasje občine, ne 
opravi zamenjave zabojnikov za 
mešane komunalne odpadke. 

Juhart posebej predstavil zlasti 
prizadevanja O b č i n e D o m ž a l e na 
gospodarskem pod roč ju ter na 
pod roč ju tur izma, je beseda tekla 
o m o ž n o s t i h sodelovanja na po
droč ju polnjenja termalne vode, 
po č e m e r je obč ina posebej zna
na. V pogovoru so se sogovorniki 
posebej dotaknil i izmenjav i z k u 
šenj s p o d r o č j a organiziranja in 
vsebine dela regij, kjer imajo v 
Romuni j i ve l iko i zkušen j , med
tem ko se pri nas pokrajine šele 
oblikujejo. So pa sogovorniki ob 
č is to uradnih temah kmalu našl i 
tudi druge s t i čne t o č k e , saj se je 
ob predstavitvi u spešn ih d o m ž a l 
skih š p o r t n i k o v pogovor dotaknil 
tudi nogometa ter bl ižnj ih k v a l i 
f ikaci j , kjer Romuni ja in S love
nija nastopata v isti skupine. Pa 
naj še kdo r e č e , da špor t r e s n i č n o 
ne zd ružu j e celega sveta. 
Gostje so se posebej zanimal i 
tudi za organizacijo dejavnosti na 
področ ju komunaln ih dejavnosti, 
zato seje njihov obisk nadaljeval 
z ob i skom na Centralni č is t i lni 
napravi D o m ž a l e K a m n i k , saj 
omenjena o b č i n a nač r tu je podo
bne re š i tve pri č i ščenju odpadnih 
voda. Delegaci ja je obiskala tudi 
Špor tn i park D o m ž a l e , d o m ž a l 
sko k n j i ž n i c o , ude lež i l i pa so se 
tudi slovesnega odprtja d r sa l i š ča 
v Š p o r t n e m parku D o m ž a l e . 

Urad župana 

2. Javno komunalno podjetje Pro
dnik do potrditve cen za ravna
nje z biološkimi odpadki s strani 
Vlade RS, na katere je bilo prido
bljeno soglasje občine, ne opravi 
razdelitve zabojnikov za biološke 
odpadke. Prav tako se pričetek 
izvajanja javne službe ravnanja 
z biološkimi odpadki prestavi na 
datum, ko bodo potrjene cene s 
strani Vlade RS stopile v veljavo. 
3. Javno komunalno podjetje Pro
dnik s 1. januarjem 2008 ne prične 
z izvajanjem Pogodbe o odlaganju 
odpadkov na odlagališču Bukovž-
lak v Celju ter Dodatka št. 1 k tej 
pogodbi ter z izvajanjem Pogodbe 
o odlaganju ostankov komunalnih 
odpadkov na komunalno deponijo 
Ostri vrh v Logatcu, ampak nada
ljuje z začasnim odlaganjem od
padkov na deponiji Dob. 
To je predlog sklepov, ki j ih bo 
Občinski svet najverjetneje ob
ravnaval v sredo, 19. decembra 
2007. V primeru, da bodo sklepi 
sprejeti, se odlaganje, odvoz in 
deponiranje odpadkov v Občini 
Domžale ne bo spremenilo. Žu
pani so tudi sprejeli sklep in bodo 
na skupni novinarski konferenci 
posredovali javnost pismo pred
sedniku vlade, naj vlada potrdi 
predlagane cene. 

Urad župana 

Veseli december 
Galer i ja Beseda 

Organizacija likovno pravljičnih delavnic za otroke, 
22. decembra obisk Božička 

Ku l tu rno d r u š t v o Grobl jc 
Razstava sodobnih slovenskih jaslic 

Center za mlade Domža le 
- veseli december za mlade 

- prednovoletna tržnica - bolšjak 

O b č i n a Domža le in Godba Domža le 
Osrednja občinska slovesnost ob Dnevu samostojnosti in enotnosti 

in tradicionalni praznični koncert Godbe Domžale 
v hali Komunalnega centra Domžale: 
sreda, 26. december 2007, ob 19. uri 

Simfonični orkester Domžale - K a m n i k 
37. tradicionalni novoletni koncert v hali Komunalnega centra Domžale 

četrtek, 27. december 2007, ob 20. uri 

Knj ižn ica Domža le 
- prireditve in delavnice za otroke 

- pravljične urice z obiskom božička 

Zveza prijateljev mladine Domža le 
Novoletne predstave za otroke i / , vrtcev in nižje stopnje OŠ 

v Kulturnem domu Franca Bernika: Rdeča kapica, Maček Mur i ; 
v Kulturnem domu Groblje: Pika Nogavička 

Osnovna šola Dob: Božični koncert 

Ž u p n i j s k a Kari tas 
obdaritev varovancev Doma upokojencev 

S I L V E S T R O V A N J A 

O b č i n a Domža le in R H I T 
Tradicionalno silvestrovanje na prostem 

Kra jevna skupnost Dragomclj - P š a t a 
Pričakovanje novega leta 2008 v domačem kraju na prostem 

Tur i s t i čno rekreativno d r u š t v o Tu rnše - Češen ik 
Silvestrovanje na prostem 

Prostovoljno gasilsko d r u š t v o Žeje - Sveta Trojica 
13. tradicionalni Novoletni koncert 

K O L E D O V A N J A 

Zveza skavtov - Z S K K S Enota Domžale 
Kolcdovanje 

Svečanost ob prihodu luči miru 

Zveza skavtov S K K S Enota Homec 
Kolcdovanje 

V p r a z n i č n i h dneh bo ž u p a n Toni Dragar obiskal tudi na js ta re j šega 
o b č a n a ter o b č a n e in o b č a n k e , k i so j i h za obiske predlagali O b č i n 
sko z d r u ž e n j e R K Domžale , Ž u p n i j s k a Kar i t a s , Center za socialno 

delo Domžale in M e d o b č i n s k o d r u š t v o Domžale . 

Urad župana Občine Domžale 

Konstitutivna seja 
Regionalno razvojnega 
sveta Ljubljanske 
urbane regije 

Kdaj nam bo 
SPB spet v ponos? 

SI. januarjem 2008 
ne bomo začeli z ločenim 
zbiranjem bioloških in 
komunalnih odpadkov 



Toni Dragar, župan Občine Domžale 

N a š i c i l j i 

s o j a s n i 

Toni Dragar je b i l za ž u p a n a i z 
voljen 12. novembra 2006 in v 
z a č e t k u le tošnjega leta je sesta
v i l koal ici jo . Njegova usmeritev 
v predvol i lnem programu je b i la 
kva l i te tne jše bivanje za vse ob
č a n e in o b č a n k e . Pozornost je na
meni l tako n a j m l a j š i m z organi
zacijo varstva, ureditvijo o t ro šk ih 
igrišč b l izu doma, o snovnošo l cem 
z adaptacijo šol in izgradnjo telo
vadnic, s r edn ješo lcem z obljubo, 
da si bo pr izadeval za č i m p r e j š 
njo izgradnjo telovadnice, vsem 
zaposlenim obljublja pogoje za 
ureditev 1C Že lodn ik , postavitev 
in ureditev š p o r t n i h parkov po 
krajevnih skupnostih, za s t a re j še 
o b č a n e se bo še naprej ustvarja
lo pogoje in možnos t i za akt ivno 
prež iv l j an je prostega časa in se
veda za nov dom upokojencev. 
Svoje n a č r t e nam je r a z k r i l v po
govoru. 

P o d r o č j e d r u ž b e n i h z a d e v 

V le tošnjem letu je b i l ustanov
ljen sklad za vrtce. Zaka j ste po
leg p r o r a č u n s k i h postavk ob l iko
va l i še to? 
V letu 2007 smo v Občini Domžale 
zavrnili 118 vlog za predšolsko var
stvo in zato smo se odločili pred
nostno urediti dodatne kapacitete 
za predšolsko varstvo. Po oprav
ljeni raziskavi v aprilu, sta najbolj 
kritični območji Doba in Preserij 
pri Radomljah. Takoj smo začeli 
s preverjanjem možnih lokacij in 
tako v proračunu namenili sredstva 
za izgradnjo obeh vrtcev. Žal pa se 
je na obeh lokacijah pokazalo, da se 
zaradi problemov pri ureditvi doku
mentacije zapleta in da se izgradnja 
obeh vrtec časovno umika. Poka
zalo se je, da bi lahko hitro uredili 
nov vrtec na lokaciji v Domžalah, 
poleg šole. Z ustanovljenim skla
dom bomo tako lažje prerazporejali 
sredstva na projekt, ki se bo najhi
treje realiziral in rešil stisko otrok 
oziroma staršev. 

To pomeni, da bo v D o m ž a l a h je
seni zgrajen že nov vrtec? 
Takih obljub, tudi zaradi zapletov 
na zgoraj omenjanih lokacijah, ne 
morem dati. Pred časom pa smo 
si ogledali vrtec na Ptuju, k i je bi l 
zgrajen v šestih mesecih. 

Eden od p o m e m b n e j š i h projek
tov v le tošn jem letu je bi la tudi 
adaptacija šole v Ihanu in iz
gradnja nove telovadnice ob njej. 
K a k o boste nadaljevali z obnovo 
drugih šol? A l i imate k a k š e n na
č r t ? 
Ravno v teh tednih zaključujemo 
Razvojno strategijo Občine Dom
žale za leta od 2008 do 2013, in tu 
bodo opredeljene prioritete glede 
na priselitev, naravni prirastek in 

flede na možne lokacije poselitve, 
e danes pa vemo, da bomo morali 

nadaljevati z obnovo in dogradit
vijo Osnovne šole Dob, naslednje 
na vrsti bodo Rodica, Domžale in 
Preserje pri Radomljah. Vsekakor 
bom sledil svoji usmeritvi in vsem 
učencem kot učiteljem omogoči l 
dobre pogoje za delo. Seveda pa z 
ureditvijo šol veliko pridobi tudi 
kraj kot celota. 

K a k o v razvojni strategiji r e šu
jete problem bivanja s ta re j š ih 
o b č a n o v ? Vel iko občanov obč ine 
D o m ž a l e je nastanjenih v domo
vih drugih obč in . L a h k o r ečem, 
da k a r za cel dom upokojencev? 
V območju naše upravne enote 
sta Dom počitka Mengeš in Dom 
upokojencev Domžale . V zadnjih 
mesecih sem se večkrat dobil s po
tencialnimi investitorji in skupaj 
posredujemo vladi, da bi se za naše 
območje odobrila dodatna konce
sija. Vse ostalo ni problem, inve
stitorji so zainteresirani za ta del 
Slovenije, prav tako bi lahko dom 
pridobil nekje do tristo varovancev 
brez težav. 

K a k o pa na v ladi , skupaj s sred
njo šolo Domža le , rešu je te po
manjkanje prostorov za š p o r t n o 
vzgojo, ka r je na srednji šoli že 
star, pe reč problem? 
V zadnjem letu smo uspeli s Sred
njo šolo Domžale doseči , da je iz
gradnja telovadnice ob Srednji šoli 
prioriteta tudi v nacionalnem pro
gramu, tako smo pridobili sredstva 
za izgradnjo. Skupaj, Srednja šola 

in občina Domžale , pa smo izdelali 
projektno dokumentacijo. Upa
mo, da se bo gradnja pričela v letu 
2008. Če pa obiskujete srednjo šolo 
ali jo spremljate že samo od zunaj, 
je opazno, da so v zadnjih letih veli
ko naredili za boljše počutje svojih 
dijakov in profesorjev. Prav gotovo 
pa njihova prizadevanja za izbolj
šanje niso vezana samo na zunanjo 
podobo, ampak tudi na izboljšanje 
programa. V letošnjem letu j i h je 
obiskala tudi njegova kraljeva v i 
sokost princ Andrew, ki je osebno 
podprl program Mepi , program, ki 
spodbuja aktivno preživljanje pro
stega časa. 

T u d i v obč in i D o m ž a l e se v za
dnjih letih obnavlja in grad i 
infrastruktura , k i o b č a n o m in 
o b č a n k a m ponuja akt ivno p rež iv 
ljanje prostega časa . V poletnih 
mesecih je to bazen V Š p o r t n e m 
pa rku Domža le , v z imsk ih pa dr
sal išče. Pr ipravl ja te še kaj? 
Že kot podžupan sem se zavzemal, 
da bi občanom in občankam po
nudil več možnosti za preživljanje 
prostega časa. Tako smo se od
ločili, da bomo občanom ponudili 
brezplačen obisk bazena v poletnih 
mesecih, v zimskih pa drsanje na 
drsališču. V občini Domžale se lah
ko pohvalimo z lastnim drsališčem, 
k i je po velikosti primerno tudi za 
rekreativno igranje hokeja. Dogo
vori z izvajalcem za izposojo drsalk 
in gostinsko ponudbo so bil i uspeš
no zaključeni. 

Urejanje športnega parka se bo 
nadaljevalo - v novembru smo za
ključili z izgradnjo Kopališke ulice, 
ki pelje skozi Športni park, v na
slednjem letu pa imamo še nekaj 
načrtov, npr. ureditev področja za 
metanje diska, ureditev otroških 
igrišč ... 

G o v o r i v a zgolj o Š p o r t n e m par
k u v D o m ž a l a h , kaj pa drugje v 
obč in i? 
Seveda urejamo in vzdržujemo 
tudi športne parke v celotni občini . 
V naslednjem letu bomo poskusili 
rešiti lastništvo Športnega parka v 
Dobu in Športnega parka v Ihanu 
in j u dokončno urediti. Seveda pa 
je tu največji problem vandalizem, 
saj se vse bolj zdi , da na določenih 
področjih občine, ne glede na ogra
jo in varovanje, ne uspemo zaščititi 
športnih objektov. To je žalostno, 
saj so zgrajeni in kasneje obnovlje
ni prav z občinskim denarjem. Do
govarjamo se z Radomljam okol i 
njihovega športnega parka, na Viru 
pa je občina tako in tako že lastnik. 

Č e se poleg š p o r t n i h akt ivnost i 
dotakneva še ku l tu rn ih . K u l t u r 
ni dom Franca Bern ika p raznu
je 10-letnico svojega delovanja. 
Č e p r a v si je s svojim programom 
izbor i l poseben prostor, pa neka
teri še vedno oči ta jo preveliko na
vezanost na obč insk i p r o r a č u n . 
Kulturni dom je aktiven in spodbuja 
program kulture, ki ni komercialno 
usmerjen in zato sam težje finančno 
zapira svoje programe. M i s l i m , da 
v našem prostoru potrebujemo tudi 
tako ponudbo. Pri ponudbi kultur
nih vsebin pa ne smemo pozabiti 
na Območni kulturni sklad Občine 
Domžale , ki ponuja različne revije 
in vsebine ter na Zvezo kulturnih 
društev, ki je zelo aktivno pri pod
pori aktivnosti vseh društev. 

Dotakni la b i se tudi zdravstva. 
Število prebivalstva na o b m o č j u 
bivše obč ine D o m ž a l e raste iz me
seca v mesec, število zdravstvenih 
delavcev pa ostaja enako? 
Skupaj s strokovno službo na ob
čini in Zdravstvenim domom Dom
žale smo ponovno, kot to počnemo 
že dlje časa, na pristojno ministr
stvo in vlado naslovili prošnjo za 
odobritev dodatnih programov na 
področju zdravstva. Dobi l i smo 
odgovor v katerem nas obveščajo, 
da nam bodo v kratkem odobrili 
dodatna programa na področju zo
bozdravstva, žal pa nam za ostale 
programe, za katere smo zaprosili 
(pediatrija, ginekologija...),ne od
govorijo. 

P o d r o č j e k o m u n a l n i h 

z a d e v 

V le tošnjem letu se z a k l j u č u 
je večletni projekt plinifikacije. 

K a k o b i sami ocenili ta projekt? 
Pri vstopu Petrol Plina na območ
je Občine Domžale in njegovi ši
ritvi plinovodnega omrež ja je bila 
sprejeta strateška odločitev, da se 
skupaj poveže več investitorjev, ki 
bodo skupaj »prekopali« Občino 
Domžale . Petrol Plin je investiral 
v izgradnjo plinovodnega omrežja, 
Telekom v izgradnjo telekomunika
cijskega omrežja, Elektro Ljubljana 
v elektro omrežje in vgraditev elek
tro vodov v zemljo, J K P Prodnik je 
investiral v izgradnjo vodovodnega 
in meteornega omrežja. Tako smo 
skupaj z investitorji zapirali vsak 
kvadratni meter cesle. 
Pri tem moram pohvaliti strokov
no službo na Občini , Oddelek za 
komunalne zadeve, ki je tedensko 
koordiniral aktivnosti in skupaj z 
izvajalci reševal tudi pritožbe ob
čanov. 

K o l i k o je bi la vredna celotna i n 
vesticija? 
Celotna investicija, ki je potekala 
4 leta, je vredna več kot celoten 
proračun občine Domžale . Zgradili 
smo preko 29.067 metrov vodovod
nega omrežja, Petrol Plin je zgradil 
preko 5000 priključkov in ima že 
25-30% aktiviranih posameznikov, 
Elektro je vgradil elektro vode v 
zemljo in Telekom je položil cevi 
za optično omrežje, ki bo do konca 
leta 2009 v celoti zgrajeno in na vo
ljo vsem uporabnikom za uporabo. 
Z a vrnitev cest v prvotno stanje je 
bilo zgrajenega 32.116 metrov fi
nega asfalta, v naslednjem letu pa 
nameravamo preplastiti še ceste na 
področju Rov, Krtine, Depale vasi 
in Nožic. 

Slišati je bilo nekaj p r i t o ž b ob
čanov, da ceste po plinifikacij i 
niso bile vzpostavljene v prvotno 
stanje. 
Projektna skupina, ki se je na obči
ni dobivala enkrat na teden, je ob
ravnavala vse pritožbe in skupaj z 
izvajalcem smo j ih poskušali rešiti 
takoj. Na določenih področjih obči
ne pa se je z obnovo cest pokazalo 
slabo planiranje ali izvedba prvotne 
ceste. Teh žal v tem trenutku ne mo
remo reševati, bomo pa predvideli 
njihovo obnovo v naslednjih prora
čunih. 

Moram reči, daje bilo delo omenje
ne projektne skupine zelo zahtevno, 
saj so morali usklajevati delo različ
nih investitorjev in njihovih izvajal
cev. Tako je bilo potrebno, skladno 
z njihovim vlaganjem, za posame
zen m2 ceste določiti delitev stro
škov za izvedbo skupnih del. 

Vsekakor velik, s t r a t e šk i projekt. 
Eden takih , na p o d r o č j u komu
nalnih zadev, bo prav gotovo tudi 
rekonstrukci ja čis t i lne naprave? 
Res je. Rekonstrukcija čistilne na
prave, ki smo jo potrdile vse občine 
lastnice, je bila potrebna za zadosti
tev novejših modernejših ekoloških 
standardov. Tako bomo po rekon
strukciji znova eno modernejših 
čistilnih naprav v naši okol ic i . V 
letu 2008 bo izdelana projektna do
kumentacija in nato bomo pristopili 
k realizaciji projekta. Tu nam je, 
oziroma nam še bo, uspelo pridobiti 
tudi sredstva i / , evropskih skladov. 
Pod okriljem čistilne naprave bomo 
občine kandidirale tudi za evropska 
sredstva za obnovo komunalnih vo
dov na območju občin. 

O b č i n a D o m ž a l e je e k o l o š k o 
usmerjena o b č i n a . M e d p r v i m i 
v Sloveni j i ste začel i z ločeva
njem odpadkov na i zvoru in po
stavitvijo bio otokov, kasneje je 
bi la o b č i n a p rva r a z g l a š e n a za 
o b m o č j e brez G S O . K a k o je z 
ločen im zb i ran jem b io lošk ih in 
komuna ln ih odpadkov? 
S 1. januarjem 2008 smo name
ravali začeti z ločenim zbiranjem 
bioloških in komunalnih odpad
kov. To bi bil naslednji korak k 
ohranitvi našega okolja, saj je v 
mešanih komunalnih odpadkih kar 
35 - 40 % bioloških odpadkov, k i 
se lahko razgradijo na okolju bolj 
prijazen način. Tako je veliko manj 
komunalnih odpadkov, ki j i h mo
ramo deponirati. 

Vendar pa moram opozoriti , da ja
nuarja še ne bomo pričeli z loče
nim zbiranjem, ker nam vlada še ni 
odobrila nove storitve in potrdila 
cene zanjo. 
Smo v intenzivnih pogovorih z 
vlado in resorji, ki so pristojni za 
uskladitev cen, tako da pričakuje
mo potrditev v prvih mesecih leta 
2008 in takrat bomo takoj razdelili 
že obljubljene zabojnike in pričeli 
z ločenim zbiranjem odpadkov. 

K e r je deponija Dob polna , bo 
potrebno smeti deponi ra t i na 
d rug i deponi j i . Sprejeta je b i la 
od loč i tev , da se bo smeti depo
n i ra lo na regi jski deponij i B u -
k o v ž l a k v C e l j u . Deponiranje je 
tam bistveno d r a ž j e kot v Dobu . 
K a k o boste o b č a n e in o b č a n k e 
na to p r i p r a v i l i ? 
V preteklosti smo lahko brali špe
kulacije o štiri-do petkratni podra
žitvi cene deponiranja. Sam bi z 
informacijo o podražitvi počakal , 
dokler vlada ne bo potrdila cen in 

bodo te znane. Vse informacije, 
ki so bile objavljene so bile zgolj 
ugibanje in so bile vezane na pred
log podan s strani izvajalca, J K P 
Prodnik. Njihov izračun je pre
gledal tudi zunanji revizor, ki ga 
je potrdil. 

Eden od p o m e m b n e j š i h pro
jektov na p o d r o č j u komunale 
je prav gotovo gradnja k r i ž i š ča 
Detelj ica? 
To je prav gotovo eden pomemb
nejših projektov, k i bodo razbre
menili tranzitni promet v centru 
Domžal in v ulicah, ki so s pro
metnimi preobremenitvami posta
le obvozne ceste. Rekonstrukcija 
križišča Deteljica je razdeljena 
v tri faze, najprej se bodo gradili 
daljši, desni zavijalni pasovi, nato 
širitev nadvoza oziroma daljšanje 
levih zavijalnih pasov, kasneje pa 
bo glede na razpoložlj iva sredstva 
sledila še rekonstrukcija mostu. 
Tu bi izrabil možnos t in se zahvalil 
vsem prebivalkam in prebivalcem 
sosednjih ulic za potrpežlj ivost 
in pripravljenost za sodelovanje. 
Vsem tranzitnim potnikom pa za 
potrpežlj ivost pri čakanju. 

In kdaj ocenjujete, da bo projekt 
z a k l j u č e n ? 
Investicijo je zaradi razpršenosti 
investicij, ki j i h D R S C vodi po 
Slovenij i , finančno razpotegnil na 
tri leta, kot mu to dovoljuje zakon. 
To pomeni, da bo izvajalec prejel 
zadnjo plačilo v začetku leta 2009. 
Po dogovoru z lastnikom in izva
jalcem je bil sklenjen dogovor o 
izvedbi v enkratnem posegu, ne 
glede na to, da je plači lo dela po
godbenega zneska v letu 2009. Ob
ljubljeno je, da bo investicija kon
čana do pričetka turist ične sezone. 

Ve l ik pomen za sprostitev t r an
zitnega prometa po loka ln ih u l i 
cah je povezan tudi z izgradnjo 
j e z i č k a Tosama. Sedaj ko ste 
sp remi l i odlok, smo vsi nestrpno 
p r i č a k o v a l i z a č e t e k gradnje, pa 
se je zopet za takni lo . A l i lahko 
napoveste z a č e t e k in z a k l j u č e k 
gradnje? 
Dars ima izbranega izvajalca in 
rezervirana finančna sredstva za 
izvedbo. Zaustavlja se pri prido
bivanju gradbenega dovoljenja. 
K o smo prvič obljubil i , da bo 
gradbeno dovoljenje pridobljeno, 
je bilo potrebno uskladiti doku
mentacijo z novo zakonodajo, ki 
seje od izdelave projekta do danes 
spremenila. Nato pa seje zapletlo 
pri pridobivanju soglasij in sedaj 
se skupaj z Darsom in Oddelkom 
za komunalne zadeve trudimo, da 
bi pridobili potrebna soglasja in v 
začetku gradbene sezone pričeli z 
gradnjo. 

K a j pa gradnja obvoznica R a 
domlje? 
Obvoznica Radomlje je narisana 
v prostorskih planih, vendar pa v 
tem trenutku ni umeščena med pri
oritete. S sredstvi, k i j i h imamo na 
voljo, smo zelo omejeni, osredo
točeni smo na rekonstrukcijo kr i 
žišča Deteljica in jez iček Tosama. 
Trenutna razpoložlj iva finančna 
sredstva nam te investicije zaen
krat ne omogoča jo . 

G o s p o d a r s t v o 

V obč in i D o m ž a l e so podje tn ik i , 
k i se zelo hi tro razvijajo in že 
t e ž k o č a k a j o na novo I O C Ž e 
lodnik . O b č i n i in b a n k i , k i sta 
lastnici zeml j i šča , oč i t a jo , da b i 
l ahko projekt hitreje r e a l i z i r a 
l i ? 
Obč ina in banka se, kot lastnici 
zemlj išča , skoraj tedensko dogo
varjata, da bi lahko začeli s ko
munalnim opremljanjem in tako 
bi lahko podjetniki in obrtniki 
preselili svojo proizvodnjo v bolj 
primerno okolje. 
Verjamem, da je nova cona zelo 
zanimiva, saj so se številni pod
jetniki iz domač ih , d ruž insk ih 
podjetij razvi l i v srednja podjetja, 
nekateri celo v večja in nemoteno 
delo takih podjetij v stanovanj
skih naseljih je n e m o g o č e . 
Prav zato se z direktorjem banke 
srečujem tedensko, da bi projekt 
čim prej zaž ivel . Zavzemam se, 
da bi podjetja, ki bi kupila zemljo 
gradila in se na njej razvijala, ne 
pa, da bi jo kupovala zaradi do-
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bičkov pri nadaljnji prodaji. 
A l i lahko napoveste o k v i r n i da
tum? 
Odkup vseh zemljišč naj bi se za
ključil leta 2008 in nato bomo po
iskali najugodnejšega ponudnika 
za komunalno opremljanje podro
čja IOC Želodnik. Predvidevamo, 
da bodo zemljišča pripravljena do 
konca leta 2008. 

In k a k š n a bo cena zeml j i šča , 
predvsem me zan ima za d o m a č e , 
d o m ž a l s k e podjetnike ozi roma 
obrtnike? 
Po zakonu moramo vsem obrtnikom 
ali podjetnikom omogočit i enake 
pogoje. V pogovorih z Območno 
podjetniško obrtno zbornico Obči
ne Domžale smo se dogovarjali, da 
bi imeli domači obrtniki prednost 
pri nakupu pod enakimi pogoji. 

O b č i n a se je že v preteklosti 
zavzemala za ureditev S P B - j a 
D o m ž a l e . K d a j boste real iz i ra l i 
že predstavljeno revitalizacijo 
S P B - j a ? 
Na občini smo že v preteklosti pri
pravili projekt revitalizacije SPB-ja, 
ki je usmerjen v obnovo pasaže, kar 
bi vrnilo življenje na to območje. 
Vendar pa so se lastniki lokalov in 
stanovanj odločili , da svoje lastnine 
- pasaže S P B ne bodo dajali v so
upravljanje občini, ampak bodo za 
njeno ureditev poskrbeli sami. To je 
njihova legitimna pravica, sedaj ko 
so vpisani v zemljiško knjigo, pasa
ža ni več javna površina. 
Sam sem malo razočaran, ker je tež
ko verjetno, da se toliko lastnikov 
stanovanj in lokalov uspelo združiti 
in poenotiti svoje mnenje. 

K o sva ravno p r i urejanju povr
šin v centru Domža l . K a k o tečejo 
pogovori z investitorjem, k i naj 
b i v center Domža l vložil več kot 
4 mil i jarde evrov? 
Dogovori potekajo. Na občinskem 
svetu je bil sprejet lokacijski načrt 
za to območje v prvi obravnavi. 
Dokončno pa bo sprejet predvido
ma na eni prvih sej občinskega sve
ta v letu 2008. 
Investitor bo pomembno posegel v 
ureditev centra, tudi v sedanjo pro
metno ureditev, zato potekajo po
govori tudi o investiciji v potrebno 
infrastrukturo. Seveda pa je eden od 
pogojev, da lahko začnemo s pro
metnim urejanjem centra Domžal 
tudi preusmeritev tranzitnega pro
meta na Šaranovičcvo in Kamniško 
cesto. Trenutno so predlogi za po
godbo o komunalnem opremljanju 
v obravnavi pri investitorju. 

P r o r a č u n 

V teh dneh bo na dnevnem redu 
prvo branje dvoletnega p r o r a č u 
na. K a k o , da ste se v Občini Dom
žale odločili za sestavo dvoletnega 
p r o r a č u n a ? 
Dvoletni proračun omogoča pregled
nejše razpolaganje s proračunskimi 
sredstvi in postavljanje prioritet na 
daljši rok. Prav gotovo je razpolaga
nje s proračunskimi sredstvi tako pre-
gledneje in bolj gospodarno. 
N i pa, glede sestave proračuna, bi
stvenih sprememb. Lahko rečem, da 
je proračun uravnotežen, o pomemb
nejših razvojnih projektih pa bi go
voril po sprejem proračuna v prvem 
branju, ko bom napisal tudi proračun
ski memorandum. 

Z a konec naj vam čes t i t am ob 
izvol i tvi za d r ž a v n e g a svetnika. 
K a k š e n je vaš odnos do izvoli t
ve? 
Število dobljenih glasov dokazuje, 
da so me elektorji, v večini prime
rov svetniki, spoznali kot najpri
mernejšega kandidata za svetnika 
državnega sveta. To je veliko pri
znanje tudi mojemu dosedanjemu 
delu in usmeritvi, npr. da bi imeli 
samostojno Kamniško zasavsko 
pokrajino s središčem v Domžalah, 
za delovanje znotraj Podjetne regi
je, Centra za razvoj Litija . Kot dr
žavni svetnik bom zagovarjal inter
ese lokalnih skupnosti in realizacijo 
projektov, ki so potrebni za njihov 
razvoj. 

Žel i te še kaj dodati? 
Vsem bralcem in občanom želim 
prijetne novoletne praznike, čestit
ke ob dnevu samostojnosti in eno
tnosti ter veliko srečne, zdravja in 
uspehov v novem letu 2008. 

Tina Železnlk 



stran D O M Ž A L E 

Razigrani Smrkci z Gargamelom 
in Sveti Miklavž v Žejah 
V sredo zvečer, 5. decembra 2007, 
nas je v Domu krajanov v Že jah 
obiskal Sveti Mik l avž v sprem
stvu pek lenščkov in angelčkov. 

S tem namenom so člani društva 
ŠRD Konfin - Sveta Trojica pri
pravili tudi igrico za otroke Smrkci 
in božični prazniki. Vsako leto raz
veselimo predšolske otroke, saj j im 
Miklavž prinese darila, še pred tem 
pa si ogledajo igrico. Letos je bilo 
kar veliko idej in razmišljanj, kate
ro igrico bomo pripravili. Na koncu 
so zmagala majhna modra bitjeca iz 
gozda - Smrkci. Priprave so se zače
le že cela dva meseca prej. Smrkcev 
je devetindevetdeset in izmed vseh 
smo j ih izbrali osem. Potrebno je 
bilo zbrati kandidate, ki bi nastopali. 
Še dobro, da imamo v društvu ljudi, 
ki so pripravljeni pomagati. Katjuša 
Kreft je bila glavna režiserka, Štef
ka Zore kostumografinja, njen mož 
Jani pa scenski mojster. Predsednik 
društva, Klemen Ravnikar je raču

nalniško obdelal vse zvoke, efekte 
in melodije, ki so povezovali celo
tno igrico. Vaje so bile naporne, vsi 
smo bili že naveličani, ker je bilo 
potrebno vaje kar naprej ponavljati. 
Vendar trud ni bil zaman. Prišla je 
sreda. Že eno uro pred pričetkom 
smo se zbrali v dvorani, da smo pri
pravili vse potrebno. Otroci, tako 
najmlajši kot malo večji, so prihaja
li v dvorano ob spremstvu staršev in 
na njihovih obrazkih seje odražalo 

pričakovanje. Zvedavo so pogle
dovali na vse strani, vendar je bila 
kmalu njihova pozornost usmerjena 
samo še na oder, kjer se je začelo 
dogajati,... Luči so trikrat pome-
žiknile, vendar na odru še vedno 
ni bilo nikogar. Zaslišalo seje pet
je Smrkcev. Seveda, oni so, vsi so 
bili skriti za veliko rdečo mušnico, 
k i je predstavljala njihovo hiško. 
Tako prijetni so bi l i , pa je z gromom 
in strelami vse pokvaril Gargamel 

s svojim mačkom, ki je tako vreš
čal, da so se ga otroci pošteno bali. 
Vendar, na koncu dobro premaga 
zlo in vse je spet bilo lepo. Tako kot 
v pravljici. Še lepše... Iz daljave se 
je zaslišalo cingljanje zvončkov in 
razlegala se je prijetna glasba, ki je 
postajala vedno glasnejša. Čez vra
ta je v vsem svojem sijaju stopil Sv 
Miklavž. Obdaroval je vse predšol
ske otroke, nekaj sladkarij, ki so j i h 
angelčki nosili v košarah, pa je imel 
tudi za vse ostale in j ih ob koncu 
razdelili med obiskovalce. 
Miklavž nam je obljubil, da,se dru
go leto spet vidimo. 

Marija Ravnikar 

Sveti Miklavž obiskal 
rovske otroke 
Na p r e d v e č e r pr ihoda prvega de
cembrskega dobrotnika smo na 
kova l i gostili Svetega Mik lavža . 
V spremstvu snežno-bel ih ange
lov in rdeče -č rn ih parkeljnov je 
razveselil vse, k i so si njegov p r i 
hod ogledali. 

Poučna je bila predvsem igrica, ki 
je govorila o tem, ali je Sveti M i 
klavž kdaj v resnici živel in kaj je 
počel. Izvemo, kako je pred več kot 
tisoč leti Sveti Mikiavž obdaroval 
otroke ponoči, podnevi pa se skri
val za temnimi oblačili, da ga ne bi 
prepoznali. Miklavž je bil razglašen 
za škofa in svetega, ker je na svo
jem pohodu v sveto deželo, na ladji, 
kjer seje razbesnela nevihta, pričel 
molili in tako povsem utišal straho
vit vihar. Sledil je parkcljski ples in 
prepričevanje otrok, da naj se pri
družijo parkeljnom in naj j im po
magajo pobirati smeti, katere j im je 
za kazen naročil pobrati Sveti Peter. 
Na srečo se mlajši otroci niso za
nimali, da bi pomagali parkeljnom. 

pač pa so raje počakali Svetega M i 
klavža. Pred njegovim prihodom so 
se na odru zbrali angeli, ki so nam s 
prelepo predstavo, obarvano s ple
som in petjem, pričarali praznično 
in veselo razpoloženje. Končno je 
le napočil čas in Sveti Miklavž je 
res prišel. Lepo je nagovoril otroke, 
j ih podučil, naj bodo pridni, uboglji
v i , naj hodijo v cerkev in pomagajo 
staršem, zatem pa je še vsakega po
sebej obdaril. Obdaril je vse pridne 
otroke do sedmega leta. 
Z iskricami v očeh mladih in ob
ljubo, da se prihodnje leto Sveti 
Miklavž spet vrne v naše kraje, smo 
se poslovili in odšli vsak v svoj dom 
pogledat, če se je medtem oglasil 
tudi pri nas doma. Za obdaritev 
otrok je finančno poskrbel svet Kra
jevne skupnosti Rova, prireditev 
pa je potekala na dvorišču gostilne 
Pire. Igrico in prihod Miklavža je 
pripravilo Kulturno društvo Miran 
J are Škocjan. 

Tadej Šinkovec 

Comett je priredil 
miklavževanje 
V ponedeljek, 3. decembra, je C o 
mett, Zavod za p o m o č d r u ž i n a m 
na domu, v Domža l skem domu, 
bivši knjižnici , pr i redi l miklav
ževanje za svoje oskrbovance in 
tako poskrbel za prijetno d ru 
ženje , k i smo ga vsi potrebni. 
Vsakdo je dobi l tudi s imbol ično 
dari lo. Proslave se je udeležila 
tudi direkotr ica Cometta, gospa 
Helena Č a m p a , k i je vse navzoče 
p r i s r č n o pozdravi la in že s svojim 
nastopom pokazala, da po s rčn i 
ku l tu r i ne zaostaja za koordinato-
rico, gospo Na tašo Zalokar , k i je s 
svojo prisotnostjo tudi popestrila 
že pravcati predokus božično--no
voletnih praznovanj. Seveda tudi 
oskrbovalka, kakor Rcgina , A l e n 
ka , Helena, Dar inka , Jož i , K a r 
men in druge ter oskrbovalec Igor 
niso manjkal i . 
Socialna oskrbovalka Sonja je s 
svojim trebušnim plesom in s prijet
nostjo tako rekoč uvedla v proslavo. 
Osrednja točka pa je bil nastop M i 
klavža iz K D Groblje. torej ni imel 
daleč. Bistvo njegovega impozant-

nega vsebinskega govora je bilo 
pravzaprav v pozivu k ohranjanju 
vrednot. Lepo so nastopili tudi otro
ci z igrico, bili so i / . Osnovne šole 
Rodica, oddelek Jarše, njihova mo-
deratorka oz. mentorica pa je bila 
gospa Draga Jeretina Anžin. 
Ob koncu pa sem podpisani sprego
voril o ljubezni, ki celo smrt preživi. 
Združevala pa nas je tudi na uspelem 
miklavževanju, ki je bilo na svoj na
čin impregnirano s hvaležnostjo za
poslenim v zavodu Comett. Seveda 
niso manjkala tudi voščila za božič-
no-novoletne praznike, ki naj bi bili 
kakor vesela pesem, odzvanjajoča v 
srcih navzočih vse dni novega leta 
2008. 
Zavod Comett se dbnatorjem za 
miklavževanje iskreno zahvaljuje 
in sicer na prvem mestu A C Lovše 
d.o.o., SIMPS'S-u d.o.o., M E D -
P R O T E C T - u d.o.o., ILIRIK1 B P H 
d.d. ter nenazadnje Občini Domža
le. 
Srečno. 

Ivan Kepic 

Območno združenje Rdečega križa Domžale 

Prvič krvodajalska akcija v Domžalah 
O b m o č n o z d r u ž e n j e Rdečega k r i 
ža Domža le že vrsto let pr ipravl ja 
tradicionalno krvodajalsko akci 
jo, v kateri naši občan i in o b č a n 
ke darujejo k r i in tako opravljajo 
plemenito poslanstvo, saj s krvjo 
pomagajo vsem, k i jo potrebuje
jo . 
Za letošnje leto, 45. odkar se orga
nizira krvodajalske akcije na našem 
območju, pa je združenje pripravilo 
novost', saj bo K R V O D A J A L S K A 

A K C I J A V D O M Ž A L A H 21. in 22. 
J A N U A R J A 2008 v hali K O M U 
N A L N E G A C E N T R A v Domžalah, 

Mestni trg I - vhod s parkirišča, 
tako da krvodajalcem ne bo potreb
no odhajali v I jubljano. 

Območno združenje Rdečega križa 
Domžale vabi vse, ki bi želeli daro
vati kri, da se j im pridružite, hkrati 
pa vabi krajevne organizacije Rde
čega križa k tradicionalni pomoči 
pri vabljenju krvodajalcev, za kar 
se j im iskreno zahvaljuje. 

OZ RK Domžale 
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''Veseliaii&uv 
siečno- novo letu' 2008 ! 

Trdnega zdravja, pozitivnega mišljenja, lepe glasbe In petja, želimo v letu 2008 vsem občanom In občankam, ženske 
pevke ljudskih pesmi Kulturnega društva Domžale. 

Miklavž med otroki iz rejniških družin 
- zahvala Rotary clubu Domžale 
V ponedeljek, 3. decembra 2007 
nas je ob 16.30 u r i v Kul tu rnem 
domu obč ine Lukovica obiskal 
Sv. Mik lavž s svojim vel ičastnim 
spremstvom angelov, parkeljnov 
in drugih pomočn ikov , k i so nam 
kljub toplemu vremenu p r i ča ra l i 
p rav l j i čno vzduš je veselega de
cembra. 

V Centru za socialno delo Domžale 
in Društvu rejnic in rejnikov Dom
žale se v imenu vseh otrok iz rej
niških družin članom Rotary cluba 
Domžale iskreno zahvaljujemo za 
zares lepa darila, s katerimi je M i 
klavž obdaril in razveselil kar 147 
otrok naših otrok. 
Prisrčna hvala ! 

Marta Tomec 

V pričakovanju božiča in novega leta 2008 

In luč je zasvetila 
vsem ljudem 
Ljudje neprestano nekam drvimo. »Vendar pride čas , . . . ko se ob 
b o ž i č n e m drevescu in lučkah zbudijo nezavedni spomini . . . O b 
takih trenutkih se ustavi čas ,« pravi slavna citrarka Tanja Zaje 
Zupan. Č a s , k i je č l o v e k o v zaveznik, č a s , k i prihaja iz prihodno
sti, k i je nerealna, preko sedanjosti, k i ne obstaja in sega v pre
teklost, k i je prenehala obstajati. T u so decembrski praznik i , k i 
kar buč i jo od posebne energije, tako da nas naravnost potegnejo v 
svoj evfor ičn i vrtinec dogajanj še preden utegnemo postaviti svoj 
c i l j . Res, zbeža t i ali ostati, to je po smis lu predelana Hamletova 
mise l . Zbeža t i na drug konec sveta al i počaka t i , da bo ves blesk 
p r i čakovan ja m i m o ? Sicer pa, zakaj bi se i zmika l i vzduš ju , ki zna 
bi t i , č e odmis l imo p o t r o š n i š k o mrz l i co , še kako prijazno in spre
jemlj ivo? Staro modrost pa tudi poznamo: če p l a v a š proti toku, 
se b o š prehitro utrudil in tudi nikamor ne b o š p r i še l , če pa p l a v a š 
s tokom, lahko pri tem modro in manj opazno s p r e m e n i š svojo 
smer v ž e l e n o . A l i se ne bi torej v okvi ru razumnosti prepustili 
toku časa , naha ja jočega se nekje med omamnim p r i čakovan jem 
in h las ta joč im iskanjem. 

Ljudje smo poveč in i obsedeni z nakupovanjem in za to ugotovi
tev ne potrebujemo nobene nove s o c i o l o š k e raziskave. P r i tem se 
včas ih sami sebi zazd imo kot nekakšn i zasvojenci in tu imamo 
vse znake odvisnosti , saj navsezadnje po ln imo notranjo praznino 
in j o kompenziramo vsaj z drobno materialno po t rošn jo . D a n a š 
nja Evropa ne potrebuje več nit i bož iča , k i bi upravič i l m n o ž i č n o 
nakupovanje, če ne kar zapravljanje, prvo, dostikrat brezglavo 
nakupovalno vajo smo opravi l i že za p rv i november al i vse svete, 
kakor pravimo kristjani, ko nas je b i lo več po trgovinah kot po 
grobovih. A l i ne izgubljamo kompasa tudi v p r i čakovan ju bož i č -
no-novoletnih praznikov? 

Obstaja pa neizpodbitna resnica: ljudje si na tem svetu ž e l i m o eno 
samo stvar, pa če si to pr iznamo al i ne. Hrepenimo po ljubezni, 
iskreni in top l i ; te pa ni m o g o č e kupi t i . Ne zase, ne za druge. 
G o v o r i m o o ljubezni med fantom in dekletom, med m o ž e m in 
ž e n o , med starši in otroki , o ljubezni do d o m o v i n e , . . . B o g pa je z 
rojstvom Jezusa Kris tusa č l o v e k u in svetu izkazal neizmerno vse
o b s e g a j o č o ljubezen, čaka joč , da nanjo odgovor imo. B o ž i č trka 
na n a š e srce in nas opozarja, da je B o g v Jezusu Kr is tusu postal 
č lovek in da smo od njegove polnosti vs i prejeli. Odtlej B o g a 
ne moremo ljubiti brez č l o v e k a : B o g a l jubimo, če l jubimo l judi; 
B o g a s o v r a ž i m o , če ljudi s o v r a ž i m o . B o g in č lovek sta tako po
stala ne loč l j iva in prav tu je temelj b o ž i č n e skrivnost i . 
O b poimenovanju bož iča kot d r u ž i n s k e g a , kulturnega praznika 
in ne vem k a k š n e g a še , ne moremo mimo prvobitnega dejstva. S 
Kr is tusov im pr ihodom je svetu zasijala ve l ika luč , k i bo posebej 
posijala v srce vsakega izmed nas, če se bomo le izkazal i za go
stitelje. K e r se Kris tus ni enači l zgolj z izbranimi l judmi, p a č pa 
predvsem z ubogimi , je to ve l ika lekci ja tudi za nas in n a š čas . 
B o g je postal č lovek , da bi m i postali božji in nam s tem pokazal 
b l i žn j ico do njega samega; postal je majhen, da bi m i postali v e l i 
k i . . . Poskusimo, dragi prijatelji , v tem duhu pr ičakat i in prazno
vati b o ž i č , rojstni dan Jezusa Kris tusa. To vsem iz srca že l im . 
N a drugi bož ičn i praznik pa praznujemo tudi dan samostojnosti, 
kar je za slovenski narod pravo b o ž i č n o darilo. B o g nam je tudi 
po hitrem vatikanskem priznanju samostojne slovenske d ržave 
dovolj r a z l o č n o pokazal , kar je slovenski narod posebno hotel. 
Iskrene čes t i tke tudi ob dnevu samostojnosti. 
In že smo pri novem letu 2008. M i m o daril seveda ne moremo, 
pač pa vedimo, da z manj p o s r e č e n i m i dar i l i , tako vsebinsko kot 
vrednostno, lahko obdarovanca spravimo v strahotno zadrego, v 
dosti manjš i bo, če mu ne bomo kup i l i n ičesar . Pr i dar i l ih tudi 
ne bi smeli razmiš l ja t i o rec ip ročnos t i . P r i obdarovanju s k u š a j m o 
vkl juči t i tako idejne kot razumske senzorje. V novem letu 2008 
že l im v svojem imenu ter v imenu podobno razmišljajoči!) vsem, 
k i se boste ustavil i ob teh vrsticah, zlasti u r e d n i š k e m u odboru 
S lamnika ter Obč in i D o m ž a l e , kakor seveda krajevnim Cerkvam, 
mi r z B o g o m in vsemi l judmi dobre volje, ne oziraje se na njihov 
pol i t ičn i a l i ideološki predznak ter nenazadnje, če je le m o ž n o , 
pozabo vseh zamer, k i so se morda nakop i č i l e med letom. 

S r e č n o ! 
Ivan Kapic 



Prireditveni del letošnjega projekta 
uspešno zaključen 

Z glavo na zabavo 
Z veliko zak l jučno pr i redi tv i 
jo le tošnjega projekta Z glavo 
na zabavo se je uspešno iztekel 
prireditveni del že sedme sezone 
sp lošno koris tnih aktivnosti ne-
profitne ustanove, fundacije Z 
glavo na zabavo. 

Če je bila zadnja v vrsti prireditev, 
prireditev na ŠTUK-u v Mariboru, 
namenjena dijakom in študentom, 
pa je bila konec novembra v ljub
ljanskem Mercator centru, in podo
bna pred časom tudi v domžalskem 
trgovskem centru, zadnja izmed 
serije prireditev Z G N Z po nakupo
valnih središčih, k i j ih fundacija v 
sodelovanju z Direkcijo RS za ceste 
- Svetom za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu namenja pred
vsem družinam z majhnimi otroki. 
Na teh dogodkih, ki so programsko 
povsem drugačni, saj so prilagoje
ni ciljni skupini, se fundacija trudi 
komunicirati vrednote zdravega 
življenja in varnega ravnanja v 
cestnem prometu predvsem z naj
mlajšimi, eden od namenov pa je 
tudi vzpodbuda za dialog o teh vse
binah tudi na relaciji starši-otroci 
znotraj družine. 

Seveda pa obstoja še ena zelo po
membna ciljna skupina, za katero 
je fundacija Z glavo na zabavo v 
letošnjem letu pripravila številne 
prireditve po Sloveniji. V sodelo
vanju z Ministrstvom za zdravje, 
posameznimi lokalnimi skupnostmi 
in ravnatelji osnovnih šol smo orga
nizirali in izvedli več kot dvajset 

»zabav z glavo«, ki smo j ih nameni
li zadnji triadi osnovnošolcev, k i so 
po eni strani zelo ranljivi, a hkrati 
tudi dojemljivi za pripravljene za-
bavno-preventivne vsebine v okviru 
teh dogodkov. 
Fundacija Z glavo na zabavo pa 
razmišlja tudi o aktivnostih v letu 
2008. V programskem svetu so se 
odločili, da iz različnih zornih ko
tov osvetlimo korelacijo med ne
zdravim življenjskim slogom in 
vedno večjim številom prometnih 
nesreč s tragičnim izidom na naših 
cestah. K sodelovanju so pritegnili 
številne strokovnjake z najrazličnej
ših področij , od katerih večina tudi 
sicer aktivno deluje v programskem 
svetu fundacije Z glavo na zabavo, 
vključili bodo tako tiste mladostni
ke, ki živijo zdravo, kot tudi tiste, ki 
večkrat pretiravajo v rizičnih ravna
njih, avtorji oddaj pa bodo tematiko 
»zapakirali« na način, da bo le-ta 
gledljiva za ciljno skupino mlado
stnikov, katerim bo v prvi vrsti na
menjena. 

Ob koncu še ene uspešne sezone 
pa še najpomembnejša statistična 
podatka: število prireditev in obis
kovalcev - skupno v sedmih letih 
skoraj 300 z 235.000 obiskovalci, v 
letu 2007 pa 46 prireditev z okoli 35 
obiskovalci. 
Fundacija ieli vsem prijetno in 
varno novo leto ter vas vabi, da se 
udeležite katere od njenih Številnih 
prireditev. 

V. Vojska 

Glasilo Krajevne 
skupnosti Toma Brejca 
Vir, leto I, številka 1 

V i r j a n 
K a r š tev i ln im glasi lom naš ih k r a 
jevn ih skupnosti in raz l i čn ih d r u 
štev se je v le tošnjem decembru 
p r i d r u ž i l o tudi glasilo Kra jevne 
skupnosti Toma Brejca V i r . 

V uvodnik je odgovorni urednik 
Matjaž Vodlan, k i je glasilo tudi 
tehnično uredil in oblikoval, med 
drugim zapisal: »Z veseljem ga 
preberite, pokramljajte o vsebini 
z najbližjimi, saj je naloga Virjana 
povezovanje krajanov in spodbu
janje pripadnosti kraju, v katerem 
živimo. Prijetno branje vam želi 
uredništvo glasila Virjan.« 
Glasi lo prinaša celovito infor
macijo o delu sveta K S v prvem 
letu novega mandata. Mag. Lovro 
Lončar, predsednik sveta, je v pri
spevku predstavil aktivnosti na po
sameznih področjih, ob koncu pa 
se zahvalil vsem, ki so v tem času 
kakor kol i pomagali in aktivno so
delovali pri delu v K S ter podpirali 
delo vodstva. Zanimiva so branja 
o delu različnih organizacij in dru

štev, ki j i h v K S ne manjka in bodo 
zanesljivo, glede na svojo pestro 
dejavnost, po izidu Virjana dobila 
še kakšnega novega člana ali čla
nico. Zanimivo je branje o začetkih 
pustovanja, svoj prostor sta v Vi r -
janu dobila vrtca Cic idom in Pal
ček, uredništvo je vse bralce pova
bilo na miklavževanje in novoletno 
predstavo, v glasilu pa bodo bralci 
našli tudi aktualno informacijo o 
tem, kaj se bo gradilo na območju 
bivšega Žita. 
Uredništvu iskreno čest i tamo za 
pogum in prvo številko Virjana! 

Združenje borcev za vrednote NOB 
Občine Domžale 

Prva seja skupšč ine 
Pred k ra tk im so se na p r v i seji 
skupšč ine sestali č lani in članice 
O b č i n s k e g a odbora Z d r u ž e n j a 
borcev za vrednote N O B O b č i n e 
Domža le . 

Zelo dobra udeležba na prvi seji 
skupščine, k i jo je vodil delovni 
predsednik Aleksander Skok, je po
kazala, da se člani in članice zave
dajo pomena dobre organiziranosti, 
o kateri je govoril tudi podpredsed
nik Peter Jerman, ki je predstavil 
aktivnosti v letu 2007, v katerem 
seje delo občinske borčevske orga
nizacije tudi zaradi aktivnosti kra
jevnih odborov poživilo, posebej pa 
poudaril pomen dobre organizira
nosti in skrbi za vrednote narodno
osvobodilne borbe. Slavko Grčar, 
član vodstva slovenske borčevske 
organizacije, je izrazil zadovolj
stvo, ker organizacija ni le na papir
ju, temveč je živahna in dejavna ter 
je pomemben del civilne iniciative. 
Novo ime prinaša tudi nove naloge, 
saj je potrebno govoriti in živeti 

vrednote N O B , je poudaril ter pred
stavil vseslovensko akcijo odpiranja 
vrat v organizacijo vsem generaci
jam, ki želijo vrednote ohranjati in 
ki j im ni vseeno, kako v slovenski 
zgodovini ostajajo zapisani dogod
ki v drugi svetovni vojni. Govoril je 
tudi o organiziranosti ter dejal, daje 
zelo pomembno, kako se več tisoč 
članov organizira, sodeluje na vseh 
področjih življenja in dela v državi, 
še posebej, ko gre za vrednote na
rodnoosvobodilnega boja. 
Občinski odbor je za podpredsed
nika izvoli l Petra Jermana, ki bo v 
prihodnje tudi vodil združenje, iz
voljen je bil nov občinski ter nov 
nadzorni odbor. 

Člani združenja so se tudi dogovo
ri l i , da se ponovno dobijo v začetku 
leta 2008, do tedaj pa bodo po usta
ljenem programu opravljali aktiv
nosti ter se udeleževali spominskih 
prireditev. 

V. Vojska 

Krajevna organizacija za vrednote 
NOB Dob-Krtina 
Leto v znamenju obletnic 
Krajevna organizacija za vredno
te N O B D o b - K r t i n a letošnje leto 
zakl jučuje s š tevi lnimi aktivnost
mi , katerih cilj je bi l ohranjanje 
tradicij N O B , ude ležba na spo
minskih svečanos t ih , skrb za 
č lane in članice ter sodelovanje v 
življenju in delu obeh K S . 

Posebej pa nam bo leto 2007 ostalo 
v spominu zaradi številnih okroglih 
obletnic naših članov in članic, saj 
lahko ob koncu leta ugotavljamo, 
da že dolgo ni bilo toliko okroglih 
življenjskih jubilejev kot v letoš
njem letu. Posebne delegacije vod
stva krajevne organizacije so tako v 
posameznem mesecu obiskale tudi 
več jubilantov, j im čestitale, izročile 
darilo, še posebej pa so se jubilanti 
razveselili prijetnih pogovorov, to
plih stiskov rok ter iskrenih želja za 
dobro zdravje. 
Krajevna organizacija seje tudi red
no udeleževala aktivnosti občinske
ga združenja, še posebej skrbno pa 
smo skupaj s Krajevno skupnostjo 
Dob pripravili vsakoletno tradici
onalno slovesnost na Hrastovcu. 
Veseli pa smo bil i tudi zelo dobrega 
obiska na občnem zboru, ki smo ga 

povezali tudi s čestitko vsem člani
cam organizacije ob dnevu žena. 

V. Vojska 

M a r t i n a Š k o f i c 

Ljubljanska 87, Domžale 
01/721-40-06 

Slovenska 24, P.E. Mengeš 
01/723-89-80 

in siečtm 

novo telo 2008 ! 

Prijatelji v Švici: Srečno 
2008 

Tudi v novem 
letu pestro 
Leto 2007 je bilo za naše prijatelje iz Sloven
skega d r u š t v a Slovenija iz Ri i t i j a v znamenju 
jubilejev, saj smo z posebno slovesnostjo po
častil i 30-letnico ustanovitve d r u š t v a ter 25-
letnico uspešnega sodelovanja med d r u š t v o m 
in O b č i n o Domžale . 
Člani društva se bodo na 31. občnem zboru zbra
li v januarju 2008 ter pregledali opravljeno delo, 
predvsem pa se pogovorili o programu, ki so ga 
pripravili za novo leto. V njem so našle mesto vse 
prireditve, ki so stalnica v njihovem delovanju, 
in sicer: kulturni dan v Bemu, materinski dan v 
cerkvenih prostorih v Rutiju, sledila bo maša za 

domovino ob dnevu državnosti , v počitniškem 
času bodo pripravili pohod v hribe in piknik, v 
septembru pa še posebno prijeten dan. V začetku 
decembra bodo za otroke pripravili tradicionalno 
miklavževanje, leto pa zaključili z 32. rednim ob
čnim zborom društva. Ob teh samostojnih aktiv

nostih pa načrtujejo tudi sodelovanje z ostalimi 
slovenskimi društvi v Švici, s slovensko dopol
nilno šolo, tako kot doslej pa bodo tudi v prihod
njem letu sodelovali z Občino Domžale. 

Vera Vojska 

O D 1 7 . D E C E M B R A D A L J E 

B l e š č i c ) 

P A R N A D 

Delovni čas: 
vsak dan od 9h dol 8h 

Tel.: 01/729 22 60 
imrabbit<«>siol.net 

V počastitev 
škofa Sv. 
Ambroža 
Preko šestdeset čebelark, čebelarjev 
in njihovih družinskih članov se je 
odzvalo vabilu k udeležbi k sveti 
maši, ki je bilo objavljeno v reviji 
Slovenski čebelar. Mašo je v župnij
ski cerkvi sv. Martina v Dobu daro
val župnik Slavko Judež, in sicer za 
vse pokojne čebelarje, v počastitev 
zavetnika čebelarjev, škofa sv. A m 
broža, v nedeljo, 9, decembra 2007, 
ob 10. uri. Ob tej priložnosti je bil 
tudi blagoslov medu in ostalih čebe
ljih pridelkov. To je druga adventna 
nedelja, advent pa v pričakovanju 
ponazarja vijoličasta barva in praz
nik zavetnika čebelarjev. Omenjeni 
škof je bil po narodnosti Italijan, 
ki je deloval v Milanu kot državni 
upravitelj severno italijanskih pro
vinc med 340 - 360 leti. V Milanu 
so nastali nemiri zaradi izvolitve 
novega škofa, toda sv. Ambrož je 

s svojim odločnim nastopom miril 
ljudstvo v milanski stolni cerkvi in 
v trenutku tišine so navzoči zaslišali 
otroški glas, da naj Ambrož postane 
škof. Ljudstvo in oblast je sprejelo 
otroški predlog in sv. Ambroža so 
potrdili za škofa. V kratkem času 
je postal zelo priljubljen in izvrsten 
pridigar, njegov ugled je priznaval 
in potrjeval tudi cesar. Vojska je v 
Solunu maščevala umor voditelja 
ilirskih provinc s pobojem 7.000 
ljudi, ki ga cesar Teodozij zaradi 
svoje brezbrižnost ni preprečil. Te
daj je škof sv. Ambrož od cesarja 
zahteval javno kesanje, zato je cesar 
slekel svoje vladarsko oblačilo in 
svetniškega škofa Ambroža prosil 
pokore, ki jo je tudi javno opravil. 
Sv. Ambrož je bil pri svojem delu 
marljiv, natančen in vztrajen. Te od
like so podobne odlikam čebel, zato 
so ga čebelarji izbrali za svojega za
vetnika. Po maši so čebelarke pred 
cerkvijo navzočim ponudile doma
če pecivo iz medu, v kiosku pa je 
bilo mogoče kupiti med in ostale 
čebelje pridelke. 

Viktor Svetlin 

rJSSl P O H I Š T V O 
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V s e m č l a n o m i n č l a n i c a m 

S l o v e n s k e g a d r u š t v a S l o v e n i j a 

R u t i p r i j e t n e b o ž i č n e 

p r a z n i k e t e r v e l i k o s r e č e , 

z d r a v j a i n u s p e š n e g a 

s o d e l o v a n j a v l e t u 2 0 0 8 . 

Vsem gasilkam in gasilcem, prijateljem gasilst
va in krajanom se zahvaljujemo za p o m o č 

in u s p e š n o skupno delovanje skozi vse leto. 
Ž e l i m o , da bi v času bož ičn ih praznikov 

podoživl ja l i d r u ž i n s k o s rečo in v novem letu 
2008 uresniči l i vse želje. 

Upravni odbor PGD ŽeJe-Sv.TrojIca 

Sreče, zdravja in 
veselja za vsakega od 
vas, v 2008, od vseh 
nas. 

Č l a n i M o t o k l u b a R O K O V N J A C I 

Svet K 5 T o m a Bre j ca V i r 
že l i vsem kra jankam in kra janom 

vesele b o ž i č n e prazn ike 
in s r e č n o , zd ravo ter u s p e š n o leto 2008 . 

Iskrene č e s t i t k e tudi ob dnevu samostojnost i . 

K S T o m a B r e j c a V i r 
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Prvo srečanje mentorjev mladine 
Gasilske zveze Domžale 
V zače tku decembra so člani ko
misije za mladino na Gas i l sk i 
zvezi Domža le real iz i ra l i že dolgo 
n a č r t o v a n o s rečan je mentorjev, 
k i se skozi celo leto ukvarjajo z 
mlad imi . M l a d i na tekmovanjih 
zelo dobro zastopajo našo gasilsko 
zvezo že števi lna leta. Da se redno 
dobivajo na vajah in pridno tre
nirajo ter se tako pripravljajo na 
tekmovanja, pa so zas lužni pred
vsem mentorji . 
Naša zveza se zagotovo lahko po
hvali z močnim podmladkom, saj 
skoraj ni društva, kjer se ne hi ak
tivno delalo na tem področju. Tudi 
letošnja sezona je bila zelo uspešna, 
saj seje veliko enot izkazalo z dobri
mi rezultati na različnih tekmah. Že 

tradicionalno so se mladi udeležili 
tudi tabora v Libeličah, kjer so do
živeli veliko zanimivih ter poučnih 
trenutkov. Leto se je tako zaključi
lo s srečanjem v gasilskem domu v 
Žejah, kjer smo se zbrali skoraj vsi 
mentorji. Najprej nas je nagovoril 
predsednik zveze, tovariš Marjan 
Slatnar, ki je pohvalil naše delo 
ter poudaril, daje potrebno na tem 
področju delovati tudi naprej. Nav
zoče so nagovorili tudi vodje vseh 
mentorjev, in sicer Sašo Roje, Tone 
Ažman ter Florjan Zabret. Nato smo 
se mentorji v dvojicah pomerili v 
treh vajah, ki so sicer bile navezane 
na vaje, ki j ih trenirajo naši mladi, 
vendar s šaljivimi dodatki. Prva 
vaja je bila sestavljena iz dveh de

lov, en član ekipe je okrog stožcev 
najprej odvil vezalno vrv ter jo nato 
zložil nazaj v vrečko, drugi pa se je 
medtem poskušal v kar najhitrejšem 
času obleči popolno gasilsko opra
vo. Druga vaja je bila streljanje na 
gol po predhodnem kroženju okrog 
stožcev ter zadnja, tretja vaja, je 
bila preizkus hitrosti ter natančno
sti. Tekmovalca sta morala najprej 
čim hitreje priti do mize s kozarci. 
Eden pod oziroma drugi nad mizo. 
Nato sta morala oba spiti kozarec 
vode ter nadaljevati s streljanjem 
vrvi v krog. Vse ekipe so se odre
zale zelo dobro, skupna zmagovalca 
pa sta bila člana domačega društva 
P G D Žeje - Sv. Trojica. Po končani 
razglasitvi sta se Sašo Roje ter Tone 
Ažman s simboličnimi medaljami 
zahvalila tistim, ki so zaslužni, daje 
delo lahko potekalo nemoteno ter da 
smo ves čas le napredovali. 
V sproščenem vzdušju smo se nato 
zadržali ter si pripovedovali števil
ne dogodivščine, ki smo j ih doživeli 
skozi celo leto v družbi naših naj
mlajših. Zagotovo pa se bomo na
slednje leto zopet trudili, da v mla
dih prižgemo plamen navdušenja do 
gasilstva. 

Katja Plrnat 

Misliti hočem kot misli reka. 
Teči od izvira do izliva 

kot ona, ki med bregove ujeta 
nikoli ista in zmeraj živa 

odteka v večnost 
in neprenehoma biva. 

(Tone Pavček) 

Velikonočni kardinal 
Franc Rode v zrcalu 
Rudija Spanzla 
N a v e č e r p red p r v o adventno nedeljo je b i l o v 
g a l e r i j i D r u ž i n a na K r e k o v e m t rgu v L j u b l j a n i 
odpr t je razs tave V z r c a l u R u d i j a S p a n z l a - p red 
t o l i k š n o m n o ž i c o , k a k r š n e ob p reds t av i tvah 
k n j i ž n i h novos t i ne p o m n i m o . V e l i k o n o č n i k a r 
d i n a l F r a n c Rode je b i l g l avna zvezda razs tave 
s l i k a r j a R u d i j a S p a n z l a , k i ga je p o r t r e t i r a n i 
k a r d i n a l p r i m e r j a l z z n a m e n i t i m r e n e s a n č n i m 
s l i k a r j e m R a f a e l o m . Š p a n z l o v » j u n a k « se ime
nuje v e l i k o n o č n i k a r d i n a l za to , k e r je njegov 
por t re t z a č e l nas ta ja t i od ve l ike noč i pa tja do 
ve l ikega š m a r n a . K e r R u d i Š p a n z e l ve l ja za na j 
i z r a z i t e j š e g a , n a j b o l j š e g a por t re t i s t a p r i nas 
i n d a l e č n a o k r o g , n a š ro jak F r a n c Rode pa za 
n a j v e č j e g a S lovenca in to S lovenca v V a t i k a n u , 
ne more i t i m i m o nas » p o g l e d s lovensk ih o č i « , 
k a k o r se je i z r a z i l nekdo ob k o n č a n i p o d o b i k a r 
d i n a l a . K a k o r je u m e t n i k de ja l , da m u je b i l o v 
v e l i k o č a s t in i z z i v u p o d o b i t i Njegovo eminen -
co F r a n c a R o d e t a , S lovenca v V a t i k a n u , t ako je 

nas, svoje ro jake , k a r d i n a l p o v a b i l , naj si p r i 
v o š č i m o t renutek leg i t imnega ponosa, da i m a m o 
tako v i soko ta len t i rane l j u d i med n a m i , kot je 
R u d i Š p a n z e l . 
»Kard ina l Rode je pronic l j iv in duhovit č lovek . . . 
Imel sem ga čas t spoznati osebno, kul t iv i ran č lo 
vek je , blag, č l o v e š k i , skratka d r u g a č e n , kot ga 
prepogosto predstavljajo medij i . . . ,« je še dejal 
znamenit i slikar. J anša se je v imenu slovenske 
d r ž a v e oprav ič i l vsem p r e ž i v e l i m po l i t i čn im pre-
ganjancem in pr ižga l luč povrni tve dostojanstva 
dejanskim izbrisancem, oprav ič i t i pa bi se moral i 
tudi kardinalu Rodetu in vsej ka to l i šk i C e r k v i za 
vso prizadejano nesnago s strani » v s e z v e l i č a v n i h « 
medijev. Toda, kl jub vsemu lahko r e č e m o z Fer
dinandom Šrbe l j em, umetnostnim zgodovinarjem, 
da na Š p a n z l o v e m portretu ni skepse in obupanosti 
nad svetom, kakor zaznamo na portretih nekaterih 
starih mojstrov. Vsekakor Rodetov portret p r e ž e m a 
k r ščansk i humanizem. 

Kard ina l je med drugim tudi potrdi l , da zna odo-
brovolj i t i o b č i n s t v o , r ekoč : »Če kdo dvomi , a l i ima 
d u š o a l i je nima, naj pogleda Š p a n z l o v e portrete! 
Čut i l i boste d u š o , k i prebija obraz in se razodeva 
o p a z o v a l c u . « Tako. S p o š t o v a n i gospod kardinal in 
dragi prijatelj, naj vas pronic l j ive , duhovite, tople 
in svetle mi s l i vodijo tudi v prihodnje. 

hran Kepic 

Z a v o d z a š p o r t i n r e k r e a c i j o D o m ž a l e 

o d d a j a s 1. j a n u a r j e m 2 0 0 8 v n a j e m p i s a r n i š k i p r o s t o r v e l i k o s t i 1 2 , 2 5 m 2 , 

v 1. n a d s t r o p j u D o m a š p o r t n i h o r g a n i z a c i j , K o p a l i š k a c e s t a 4 , 1 2 3 0 D o m ž a l e . 

P o v p r e č n a m e s e č n a n a j e m n i n a v k a t e r i s o v k l j u č e n i v s i o b r a t o v a l n i s t r o š k i 

( p o r a b a e l e k t r i k e , v o d e i n o g r e v a n j e ) z n a š a 4 6 E U R . 

P o n u d b e v p i s n i o b l i k i p o š l j i t e n a n a s l o v : Z a v o d z a š p o r t i n r e k r e a c i j o D o m ž a l e , 

K o p a l i š k a c e s t a 4 , 1 2 3 0 D o m ž a l e , n a j k a s n e j e d o 2 8 . 1 2 . 2 0 0 7 . 

D o d a t n e i n f o r m a c i j e - G S M 0 4 1 / 9 6 6 1 9 2 ( Z u p a n č i č ) a l i p o e l e k t r o n s k i p o š t i : 

j a n e z . z u p a n c i c . z a v o d - s p o r t @ s i o l . n e t 

Tradicionalno srečanje v 
Jamarskem domu 
Tako kot je že v navadi, je v Ja
marskem domu na Gorjuši v orga
nizaciji K S Dob potekalo tradicio
nalno novoletno srečanje krajank 
in krajanov, ki so dopolnili 70 let. 
Udeležilo se ga je veliko število po
vabljencev, od katerih mnogi vsako 
leto komaj čakajo na ta dogodek, 
saj se srečajo z znanci in prijatelji, 
stkejo pa se tudi nova poznanstva. 
Predsednik Sveta K S Dob, Robert 
Hrovat, j ih je uvodoma pozdravil 
ter jim v nekaj besedah orisal delo 
Sveta K S Dob v preteklem letu, 
kaj se je torej dogajalo med letom, 
hkrati pa je tudi napovedal, kaj se v 
prihodnjem letu predvideva. Pri tem 
je izpostavil izgradnjo največjega 
projekta ne samo v KŠ Dob, temveč 
tudi v občini, Obrtno cono Želod-
nik. Glede problematike odlagališča 
odpadkov v Dobu je prisotne razve
selil z informacijo, da se po mnogih 
letih le-to končno zapira. Sledilo je 
božično novoletno voščilo z željo, 
da se naslednje leto zopet srečajo. 

V nadaljevanju sta družabno sre
čanje krajank in krajanov razživela 
ter pripravila odlično novoletno 
vzdušje ansambel Skala ter oktet 
Sotočje. Prisotni so se veselili, ple
sali in peli dolgo v noč, vzdušje ter 
razpoloženje ljudi je bilo res en
kratno in prav vsi že komaj čakajo 
naslednjega novoletnega srečanja. 
Še nekaj vtisov udeležencev: 
Ga. Marica: »Super vzdušje, super 
organizacija, super družba, super 
glasba, super vse . . .« Ga. Kati : 
»Enkratno, tu bi bila do jutra, če 
bi trajalo tako dolgo . . .« G . Mar
tin: »To je enkratno doživetje, vsa 
pohvala vodstvu K S Dob za to 
srečanje, ki je dokaz, da starejši še 
nismo za v staro šaro, še vedno se 
znamo veseliti in plesati ter peti.« 
Ga. Francka: »Nič nam ne manjka 
tu, vse je enkratno, dobili smo tudi 
darila, skratka - supe r« 

Janez Stlbrlč 

Praznovali 
smo teden 
Karitas 
Zadnj i teden cerkvenega leta je 
Cerkev na Slovenskem že vrsto 
let v znamenju Tedna Kar i tas . So
delavci Kar i tasa se v tem tednu 
s r e č a m o v Slomškovi P o n i k v i in 
na dobrodelnem koncertu v Ce
l ju , kjer se duhovno obogatimo za 
nadaljnje delovanje. V tednu K a 
ritas na raz l ične nač ine nagovar
jamo l judi k darovanju finančnih 
sredstev in hrane za l judi v stiski. 
Ž u p n i j s k a karitas Domža le že 
vrsto let pr ipravl ja zbiranje hra
ne, tako da na nedeljo Kris tusa 
K r a l j a delimo prazne v rečke , v 
katerih vern ik i na prvo adventno 
nedeljo, k i j e tudi nedelja Kar i tas , 
prinesejo hrano in jo odložijo v 
župni j sk i cerkvi . O b letošnji ak
ciji smo v nedeljo, 2. decembra, 
zbra l i preko 700 kg osnovne hra
ne in skoraj 500 kosov sladkih 
dobrot, konzerv in drugega. K e r 
smo z akcijo seznanjali tudi d ru 
ge, so jo začeli izvajati tudi v ne
katerih drugih ž u p n i j a h . 
V letu, ki je bilo zaznamovano z 
veliko naravno nesrečo, ob kateri 
ste mnogi sodelovali s prispevki, 
niste pozabili niti na Župnijsko ka
ritas. Za vse vaše darove, pomoč in 
podporo, ki ste jo izkazovali v leju 
2007, se vam iz srca zahvaljujemo v 
svojem imenu in v imenu prosilcev. 
Naj bo vaš D A , ki ga spreminjate 
v D A R , bogato poplačan. Naša za
hvala gre tudi vsem organizacijam 
in posameznikom, ki ste kot dona-

Vese l e b o ž i č n e p r a z n i k e ter 
s r e č n o i n z d r a v o v n o v e m le tu 2 0 0 8 
v s e m k r a j a n k a m in k ra j anom v o š č i 

Svet Krajevne skupnosti Koval 

Ob koncu leta se želimo Krajevni skupnosti Dob 
zahvaliti za finančno pomoč, članom in članicam za 
udeležbo v naši dejavnosti, vsem skupaj pa žel imo 

prijetne praznike ter veliko zdravja, sreče in veselja 
v letu 2008. Hkrati vas vabimo, da se nam 

pri našem delu pridružite. l § J » g j ^ ^ B 

Krajevna organizacija za vrednote NOS Dob - Krtina 

Društvo vojnih invalidov 
Domžale 

in osta čanom 

srečno novo leto 
2008 

Voščimo vam prijetne božične praznike 
in naj vas sreča, zdravje in veselje spremljajo 

vse dni v letu 2008. 
Hkrati vas vabimo, da se nam pridružite na 

dobrodelnem koncertu za naš novi kombi, k i bo 
1. februarja 2008 v Domžalah. 

Društvo parapleglkov ljubljanske pokrajine 

Vsem svojim Članom in članicam ter občanom 
in občankam želimo v letu 2008 veliko zdravja, 

osebne sreče, prijetnih praznikov in dobrega 
sodelovanja. 

Območno združenje za vrednote NOV Domžale 

torji ali sponzorji podprli našo de
javnost ob dobrodelnem koncertu. 

Vsem vam želimo radosti in miru 
polne božiče dni. Prihajajoče leto 
2008 pa naj bo napolnjeno z zdrav
jem, srečo in osebnim zadovolj
stvom. 

Janez Kastellc, ŽK Domžale 

Srečno 2008 
S tradicionalnim p r a z n i č n i m 
s rečan jem smo zaključi l i še eno 
leto prijetnega d r u ž e n j a v okv i ru 
D r u š t v a izgnancev Slovenije -
Krajevne organizacije Domža le . 
Vabimo vas, da se nam pridružite 
tudi v letu 2008, ko bomo skupaj 
obiskali Rezijo in Lendavo, če bo 
dovolj prijav se bomona tradicional
ni slovesnosti v nekdanjem koncen
tracijskem taborišču Mauthausen 
poklonili spominu taboriščnikov, 
obiskali kraje izgnanstva v Nemčiji 
ter se z drugimi izgnanci srečali na 
tradicionalni slovesnosti ob dnevu 
izgnancev. 
Vsem želimo prijetne praznike, 
veliko sreče, zdravja in veselih sre
čanj, morda tudi z nami! 

Društvo Izgnancev Domžale 

OPTIKA BRÍÍÍIT.V 
N u d i m o k o m p l e t n o o s k r b o v i d a : 
• pregled oči 
• pestra izbira okvirjev 
• najnovejša generacija VARILUX PHYSIO stekel. 
• stekla ANTI-FATIQUE osvežitev za vaše oči 
• sončna očala 

D e l o v n i č a s o d p o n do pet. o d 1 0 . do 1 8 . ure. 
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p r e d s p o m e n i k o m p a d l i m v N O B v R u d n i k u 

p r i R a d o m l j a h . V a b i m o k č i m š t e v i l n e j š i u d e l e ž b i . 

V e s e l e p r a z n i k e V a m ž e l i 

Združenje borcev za vrednote NOB Občine Domžale. 

Ob zaključku leta 2007 se iskreno zahvaljujemo 
vsem, ki ste pomagali, daje za nami še eno uspešno 

kulturno leto. 

Vsem želimo blagoslovljene božične praznike ter 
srečno, zdravo in uspešno leto 2008 ter vas vabimo, 

da ste tudi v letu 2008 čim večkrat z nami. 

Kulturno društvo Miran Jarc Škocjan 

Saj veš, najlepši dar, prijazen je nasmeh ... 

Vesel božič ter srečno, zdravo in veselo leto 2008, 
tudi z našo pesmijo 

Ženski pevski zbor Stane Habe OD Domžale 

Naj božič in novo leto na lica prineseta smehljaj. 
Naj se v očeh iskrica prižge, 

naj iztegne se dlan, 
k i ujela bo trenutek sanj. 

Žel imo, da vsakdo bo misel nekoga. 
Da skrita želja bi se izpolnila, 

ki v novem letu bo dušo napolnila. 
Center za socialno delo Domžale želi vsem 

poslovnim sodelavcem in občanom vesele božične 
in novoletne praznike. 

Center za socialno delo Domžale bo sredstva, ki 
bodo porabljena za nakup novoletnih voščilnic, 

nakazal na Društvo rejnic in rejnikov Domžale in za 
nakup novoletnih daril otrokom, ki so vključeni v 

projekt Učenje za življenje. 

Center za socialno delo Domžale 

Prijazne božične praznike, srečno, zdravo 
in uspešno leto, v katerem si žel imo 

veliko sodelovanja, vam vošči 

Turistično društva Ihan. 

Pred nami so novoletni in božični prazniki. Žel imo 
vam, da j i h preživite lepo in da vas vse dni v letu 
2008 spremljajo sreča, zdravje, veselje, družinska 

toplina in morda tudi kakšno srečanje z nami. 

Društvo upokojencev Domžale 

Vsem gasilkam, gasilcem, krajanom in našim 
prijateljem želimo prijeten božič in srečno, zdravo 
in varno leto 2008 ter se vam zahvaljujemo za vso 

pomoč. 

Na pomoč! 

Prostovoljno gasilsko društvo Ihan 

Prijetne vse praznike ter srečno, zdravo in zadovolj
no novo leto 2008. Iskrena hvala vsem, ki ste v letu 
2007 sodelovali z nami pri plemenitih poslanstvih! 

Območno združenje Rdečega križa Domžale 

mailto:janez.zupancic.zavod-sport@siol.net


Knjižnica Domžale, Srednja šola Domžale in British Council 
Branje je žur, reading is cool 
D a n po slovenskem k u l t u r n e m 
p r a z n i k u so se v v e č n a m e n s k e m 
prostoru K n j i ž n i c e D o m ž a l e 
z b r a l i d i j a k i in d i jakin je Srednje 
šole D o m ž a l e , da b i d i r ek to r ju 
B r i t i s h C o u n c i l a , Robe r tu M o n -
rou , njegovi sodelavki D a n i l i Be-
loglavec, d i r ek to r ju Srednje šole 
D o m ž a l e , mag. P r i m o ž u Škof icu, 
ter d i r e k t o r i c i K n j i ž n i c e D o m ž a 
le, B a b a r i Zupane Obenva lde r , 
p reds tav i l i p rvo leto u s p e š n e g a 
sodelovanja v pro jek tu Bran je 
je ž u r , reading is cool . 

B r i t i s h C o u n c l l 

Br i t i sh Counc i l je mednarodna 
organizacija Zd ruženega kralje
stva na področju izobraževanja , 
znanosti in kulture. Deluje v 110 
državah , v Slovenij i je od leta 
1992, njen cilj pa je vzpostavljati 
trajne vezi med Slovenijo in Ve
liko Britanijo s ponudbo izobra
ževalnih in inovativnih projektov 
posameznikom in institucijam. 
S svojim delovanjem želi posta
ti partner za kulturne' odnose in 
sodelovanje razširi t i preko slo
venskih meja. Tako bomo lahko 
partnersko sodelovali pri bolj ob
sežnih in do lgoročn ih projektih z 
razl ičnimi organizacijami. 

B r a n j e j e ž u r , r e a d i n g i s 

c o o l 
Branje je žur. reading is cool je 
projekt Bri t i sh Counci la za spod
bujanje branja med mladimi , ki 
povezuje javne knj ižnice in šole 
po Sloveni j i , zagotovi strokov
no znanje in knjige ter poskrbi 
za usposabljanje moderatorjev 
in mentorjev. Namen projekta je 
predstaviti branje kot prijetno de
javnost v neformalnem okolju, k i 

ne spominja na šolo, t emveč se 
os redo toča na bralca ter na teme 
in znači lnost i , k i zanimajo sred
nješolce. Bistveno vlogo imajo 
mladi moderatorji, ki so tudi sami 
navdušeni bralci, cilj projekta 
pa je vzpodbuditi s rednješolsko 
mladino k branju knjig v sloven
skem in ang leškem jez iku ter j i h 
v okviru bralnih skupin pritegniti 
k pogovoru o določenih temah in 
k drugim akt ivnejš im oblikam so
delovanja. 
Knj ižnica Domža le se je poveza
la s Srednjo šolo Domža le in kot 
pravi sodelavka s tega področja , 
Zdenka Kopač , so ustvarili pristne 
odnose, obl ikoval i bralno skupino, 
k i jo vodi mladi dijak Tomaž Sko-
čir kot moderator, kot mentorica 
pa sodeluje prof. Mart ina M o t i . Z a 
prvo knjigo so si di jaki , k i se j i m 
dejavnost v bralni skupini prizna 
kot obvezna izbirna vsebina, iz
brali Pijevo živl jenje , prejeli od 
Bri t ish Cous i l a potrebno š tev i lo 
knjig ter se po prebrani knjigi o 
njej tudi pogovor i l i . D o m ž a l s k a 
knj ižn ice je prejela zbirko Br i t i sh 
Counc i l a U K ftetion for, teenage 
readers, k i mladim bralcem omo
goča , da berejo podobne knjige, 
kot j i h obravnavajo v bralni sku
pin i , hkrati pa 110 naslovov so
dobnega a n g l e š k e g a leposlovja 
za najstnike v knj ižnici o m o g o č a , 
da si bodo omenjene knjige lahko 
izposodi l i tudi ostali bralci . Po
dobno je v svojem pozdravnem 
nagovoru menila tudi direktorica 
Knj ižn ice D o m ž a l e , ga. Barbara 
Zupane Obervalder, k i je pouda
r i la , da branje mora biti potreba 
in navada, radost in uži tek. Pro
jekt je oceni la kot zelo pozit iven, 
saj spodbuja prostovoljno branje 
v šo lah ter sodelovanje šole in 
knj ižnice , hkrati pa pomaga k d v i 

gu bralne pismenosti. Vsak čas je 
ravno pravi za branje, zato beri-
mo, je zaže le la mladim. Podobno 
je menil tudi direktor Bri t i sh C o -
unsila, Dav id Monro , k i je v po
govoru za Slamnik izrazi l svoje 
zadovoljstvo ob delovanju bral
ne skupine ter povezavi srednje 
šole in knj ižn ice . » P o m e m b n o s t 
bralnih skupin je v tem, da mladi 
ljudje sami razmiš l ja jo o vsebini 
prebranih knjig, jo komentirajo, 
ocenjujejo ter o njej razmišl ja jo , 
ne da bi j i h kdo k temu spodbujal. 
Tovrstno branje mladim pr inaša 
sp roščenos t in energijo, še pose
bej pa me veseli , ker mladi ljudje 
v branju už iva jo . Knj iga daje b i 
stveno več kot sicer čedal je bolj 
priljubljeni elektronski medij i , 
k i ne morejo nadomestiti branja 
knj ig«, je dejal g. Monro in se za 
uspešno sodelovanje v projektu 
še posebej zahval i l knj ižnici in 
srednji šoli . Slovesnost gaje nav
duši la , še posebej sta ga s svojim 
petjem v ang l e škem j ez iku oča
rala Mar t ina Sraj in Rok Pečeč -
nik, nekdanja učenca OŠ Preserje 
pri Radomljah. 

Pr i s rčno slovesnost je s svojo 
pesmijo Pr ižga la bom luč, k i je 
pomenila tudi uvod v bl ižajoče 
p razn ične dni , popestrila Dam
jana G o d i č ter sp roščen pogovor 
mladih bralcev. 
Projekt Branje je žur, reading is 
cool je končan , vendar le s strani 
Bri t i sh Couns i la , ki pr ičakuje , da 
se bo nadaljeval v okvi ru M i n i s 
trstva za kulturo. V s i , k i smo bi l i 
na slovesnosti, verjamemo, da 
bosta Knj ižnica D o m ž a l e in Sred
nja šola D o m ž a l e tudi v prihodnje 
stopali z roko v roki . 

Vera Vojska 

Lutke pri 
Sončkih 
V preteklem mesecu smo v skupi
ni Sončki , k i je na jmla j ša skupina 
v Zasebnem vr tcu M a l i pr inc , uži
va l i v d r u ž b i lutk. 
Spoznali smo različne vrste lutk, od 
tistih, ki j ih damo na prst ali celo 
roko, do lutk na kuhalnici, mario
net, plišastih igračk, ki jih tudi lah
ko uporabimo za lutke in še veliko 
drugih. Da pa smo našo zbirko lutk 
še povečali, smo se kar sami lotili 
izdelave. Pobarvali smo blago, v 
katerega smo zavili kepo papirja, 
zavezali masno, dodali še gumbe za 
oči in narisali usta in že smo se lah

ko preizkusili v vlogi lutkarjev. 
Ob koncu meseca pa smo si ogledali 
tudi čisto pravo lutkovno predstavo z 
naslovom Zelo lačna gosenica. Naj
prej smo igralnico preuredili v gle
dališče z odrom in stoli za gledalce, 
se posedli in si prestavo z velikim 

zanimanjem ogledali. Ob koncu pa 
smo tudi sami v roke vzeli lutke in 
uprizorili še svojo predstavo. 

Andreja Kovač 

Je leto o k o l i , v e s e l a s e m spet, 

d a V r t e c D o m ž a l e s 6 0 0 o t r o k i 

v o š č i v a m spet: 

B o d i t e n a m z d r a v i , v e s e l i v s i , 

d a 1 0 . 0 4 . 2 0 0 8 o b 1 7 . u r i 

v a s g o s t i m o v D o m ž a l a h 

n a 6 0 - t e t n i c i ! 

T a č e s t i t k a naj ko t v a b i l o ve l j a , 

d a pr idete tja, kjer se v a š o t rok l epo i m a ! 

Ravnateljica Marija Jerlna 

Zbiranje igrač za 
ogrožene otroke 
v Vrtcu Urša 
Sodelovanje Centra za socialno delo Domžale in 
Vrtca Urša poteka že peto leto. Naš skupni interes 
je, da bi tudi otroci iz socialno ogroženih družin 
doživeli utrip prazničnega vzdušja, k i je prisoten 
v mesecu decembru. Tudi letos smo v vrtcu Urša 
organizirali akcijo zbiranja igrač. K sodelovanju smo 
povabili starše otrok, ki obiskujejo naš vrtec. Odziv 
je vsako leto večji in tako smo tudi letos zbrali veliko 
kvalitetnih in lepo ohranjenih igrač, primernih za 
otroke v predšolskem obdobju. N a prošnjo Centra 
za socialno delo Domžale smo izvedli tudi akcijo 
zbiranja opreme za novorojenčka, k i jo bo prejela 
ena od družin. Tudi v tem primeru so se starši 
prijazno odzvali in zbrali smo vso potrebno opremo 
in oblačila. 
Zahvaljujemo se vsem staršem in otrokom, ki so se 
odzvali našemu vabilu in tako polepšali praznične 
dni nekaterim otrokom. 

Suzana Zalogar In Marinka Jurčič 

Morda si pa zaslužimo observatorij? 
K o sem pred nekaj leti začel spo
znavati astronomijo, si nisem 
mis l i l , da mi bo vzela toliko časa . 
Sam zaradi svojih desetih s lužb 
- hobijev n imam dovolj časa , da 
bi se posvetil le astronomiji , zato 
sem izumi l h i t re jšo metodo uče
nja. P r v i korak: vse generacije 
mojih učencev morajo v 9. raz
redu narediti referat na temo, k i 
j i m jo izberem glede na karakter 
in interes ka r jaz sam. To pomeni, 
da letno slišim po 3x 25 raz l ičnih 
tem: o posameznih planetih, Son-
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V prodaji imamo tudi kom pati bilne Tonerje, kartuse in 
trakove nemškega proizvajalca KMP PT AG. 

PE: Domžale, Kamniška ulica 2,1230 Domžale 
Kontakt 041 252 525,031 495 777 

Odprto: pon pet 8h-l 2h, 13h-l 9h, sobota: 8h-12h 

V e s e l e b o ž i č n e p r a z n i k e i n 

s r e č n o n o v o l e t o 2 0 0 8 ! 

cu, L u n i , zvezdah, 
galaksijah, o poletih 
v vesolje, o zgodovi
ni astronomije 
Drugi korak je b i l , ' 
da sem napisal delo
vne zvezke za izbirni 
predmet Astronomija, 
v tem trenutku sta že 
izšla prva dva sklopa 
(Sonce, Luna in Zem
lja, ter Daljnogledi in 
planeti), tretjega, z 
naslovom Zvezde in 
vesolje, pa ravnokar 
končujem. Še več, 
vse tri sklope sem že 
po 2x tudi poučeval 
in delovne zvezke 
v praksi tudi izpi l i l 
(ob veliki pomoči dr. 
Gombocove, pri za
dnjem pa so mi po
trpežljivo pomagali 
»Rezmanovci«) . 
Tretji korak: Učence, 
učitelje pomočnike 
učim, naučim j ih vse, 
kar znam, prav tako 
oni mene. N i me sram, če marsika
teri učenec zna delati z računalni
kom bolje kakor jaz. Takšen učenec 
ali sodelavec je zame velika prido
bitev na astronomskih taborih. 
Četrti korak: opremo za opazovanje 
sem ves čas nadgrajeval, zato ima
mo na šoli 3 teleskope: stari refrak-
tor (izboljšali smo mu stojalo in na
redili zaslon za opazovanje Sonca), 
doma narejen teleskop (učenec gaje 
naredil za tekmovanje mladih teh
nikov), I,X200 - o katerem ni treba 
izgubljati besed). Povrh imamo še 
C C D kamero, kamero za opazova
nje Lune, 3 projektorje za opazova
nje Sončevih peg in Lune (dva smo 
naredili sami), 10 vrtljivih zvezdnih 
kart, zvezdnih atlasov... Kar nekaj 
orodja so naredili tudi moji učen
ci (kvadrant, merilnik kota med 
zvezdama, dežnik za prikaz gibanja 
zvezd, model refraktorja - iz starih 
leč in okularjev mikroskopa . . .) . 
Tudi sam imam nekaj opreme: do
ber lovski daljnogled, laser /. moč
nim zelenim curkom (za prikaz 
ozvezdij) majhen voden Meadejev 
350mm teleskop, od žene si sposo
dim L O S 20, od prijatelja Kozarske-
ga EOS 10, v službi pa sem si izbo
ril prenosni računalnik. Na tabore z 
mano hodi Samo Zadravec, učitelj z 
OŠ Dob, kjer imajo prav tako dobro 
opremo - dva teleskopa, prenosni 
računalnik in fotoaparat. 

Še vedno pa je največji problem 
čas. Tega imamo vsi radovedni ljud
je premalo, zato sem fotografirati, 
postavljati teleskop, montirati foto
grafije, upravljati vodeni teleskop 
- svoje pomanjkljivo osnovno zna
nje - prenesel na nekaj nadarjenih 
učencev (za katere upam, da bodo 
imeli za astronomijo več časa kakor 
jaz). 
Peti korak: ta je bil potreben zaradi 
tisočih vprašanj in problemov, ki j ih 
imam med opazovanji. Spoznal sem 
Roka, Toneta in Braneta, ki noči 
pregarajo na observatoriju Rezman. 
Vendar pa me v obup spravlja pola
rna postavitev teleskopa, ki jo zaradi 
prevelikega vložka v času skoraj ne 
uporabljam, materialna omejenost, 
luči mesta Domžale, odstotek mojih 
učencev, ki se po osnovni šoli še ak
tivno ukvarjajo z astronomijo. 
Če bi sodil po fotografijah, izdelkih, 
člankih, ki j ih naredijo oblikuje
jo in sestavijo moji učenci, poleni 
lahko sporočim le eno: pri takšnem 
delu in interesu mladih je že čas, da 
dobimo manjši observatorij s sta-
cioniranim teleskopom. Z a bogato 
občino Domžale to ne bi smel biti 
problem. Učitelji - entuziasti ga 
bomo poplačali z znanjem, ki ga 
bomo prelili na mlajše rodove. 

Bela Szoml Kralj 
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Predstavljamo zlate 
maturante 

Špela Kos 
Č e sledite n a š i m predstavi tvam 
zla t ih maturantov in maturan tk 
iz n a š e o b č i n e , k i so b i l i letos še 
posebej š tevi ln i , ste l ahko ugoto
v i l i , da j i h na jveč pr iha ja z G i m 
nazije B e ž i g r a d . 
Tudi današnja zlata maturantka, 
Špela Kos i / , Ihana, je po štirih letih 
obiskovanja Podružnične osnovne 
šole Ihan in uspešnem zaključku 
Osnovne šole Domža le obiskova
la Gimnazi jo Bežigrad. O prido

bljenem osnovnošo l skem znanju 
pa pravi:. »Tukaj sem si pridobila 
dobro podlago za nadaljevanje šo
lanja ter predvsem veselje do nara
voslovnih premetov.« O pripravah 
na maturo in svojih občutkih pa je 
povedala: »Priprave na maturo so 
potekale že dve leti pred samim 
izpitom, zato na koncu ni bilo po
trebnega toliko učenja. Kl jub vse
mu pa tako uspešnega rezultata 
nisem pr ičakovala .« 
Danes je Špela K o s š tudentka Fa
kultete za farmacijo, k i ji po nje
nem mnenju kasneje odpira števil
na področja zaposlitve. Katerega 
bo izbrala, pa še ne ve. 
Hvala in srečno, Špela! 

Vera Vojska 

Pika Nogavička in France Prešeren 
V k n j i ž n i c i D o m ž a l e smo praz 
nova l i 100 - letnico rojstva pisa
teljice A s t r i d L i n d g r e n i n rojst
n i d a n F r a n c e t a P r e š e r n a - T a 
vesel i d a n k u l t u r e . 

Z a to p r i l o ž n o s t smo p r ip rav i l i 
ustvarjalni de lavn ic i . P rav l j i č 
na de lavnica je nos i la naslov 
P I K A N O G A V I Č K A . V mesecu 
novembru - pred 100 leti se j a 
n a m r e č rodi la njena literarna 
mama, pisatelj ica A s t r i d L i n d 
gren. Leta 1945 je objavi la prvo 
knj igo o d o g o d i v š č i n a h svoje 
na j s l avne j š e junakinje in s tem 
spremeni la podobo svetovne 
mladinske k n j i ž e v n o s t i . Spre
meni la se je vzgojna naravna
nost. P i k a N o g a v i č k a je nad
naravno m o č n a dek l i ca , k i ž ivi 
brez s ta r šev . N e mara šo le , z 
op ico in konjem ž iv i brezskrbno 
ž iv l jen je v svoji v i l i Č i r a - ča ra . 
L indgrenova je objavi la v e č kot 
sto knj ig in s l ikan ic za otroke 
(Ronja , r a z b o j n i š k a hč i , Erazem 
in potepuh, Bratec in K l j u k e c 
s strehe) ... N e d v o m n o pa P ika 
N o g a v i č k a ostaja njena najbolj 
priljubljena knjiga. 
N a p rav l j i čno ustvarjalni delav
nici smo z otroki pregledali s l i 
kanice in knjige o P i k i N o g a v i č k i 
i n se .spominjali njenih o d š l e k a -
nih vragol i j . O b petju P ik in ih 
pesmic smo si izdelal i unikatno 
p rav l j i čno junakinjo. 
N a delavnici M O J P R E Š E R E N 
pa smo se spominjali n a š e g a naj

več jega slovenskega pesnika, dr. 
Franceta Preše rna . Po kratkem 
pogovoru o pesniku in njego
v i poeziji smo izdelal i kulturno 
ustanovo, kjer domuje ve l iko 
k n j i g - k n j i ž n i c o . 

Dragi otroci! Vabim vas, da nas 
ob i šče t e tudi na p r azn i čn ih de
lavnicah, kjer bomo izdeloval i 
novoletne vošč i ln i ce in novolet
ne okraske. 

Nives Podmlljšak 

Z I V Z A V d . o . o . 

T R O O V I N A Z O B U T V I J O 

N O V O L E T N I P O P U S T I 

B3NGXT e. ciciban 
1. nadstropje, Breza center (Spar Domžale) 

Na zimskem nočnem 
orientacijskem tekmovanju 
470 udeležencev 
D o m ž a l s k i t a b o r n i k i smo v noč i med l . in 2. de
c e m b r o m v Ihanu u s p e š n o izpe l ja l i že deseto Z i m 
sko n o č n o or ientac i j sko tekmovanje - Z N O T . P r i 
merno v reme je z d r ž a l o vse do nedeljskega j u t r a , 
nasmejani o b r a z i in energije po ln i t ekmova lc i so 
z n a s m e š k i odha ja l i na o r ien tac i j sk i pohod , nazaj 
pa p r i š l i p r av tako nasmejani , le z d o d a t k o m vode 
in blata na obuva l i h ter u t ru j en imi nogami . 

Na zboru že tradicionalnega tekmovanja, k i ga vsako 
leto organizira Rod skalnih taborov iz D o m ž a l , se je 
letos zbralo kar 470 tekmovalcev in organizatorjev. 
Tako velikega obiska domža l sk i taborniki na Z N O T -
u še nismo imel i , tako da smo ob 10. obletnici podrli 
nov rekord. Petinosemdeset ekip iz cele Slovenije je 
tekmovalo v treh kategorijah: gozdovniki in gozdov-
nice, popotniki in popotnice ter raziskovalci , razisko
valke, grče in grč ice . Orientacijski pohod je potekal 
v okol ic i Ihana s startom in ciljem pri osnovni šoli . 
M i h a Kar lovšek , glavni traser orientacijskega poho
da, je povedal, da se je dolž ina letošnjih prog gibala 
med 5 in K) kilometri ter da so bi la močv i rna ta polja 

in zelo razgiban teren morda vzrok, da je orientacij
ski pohod tekmovalcem vzel nekol iko več časa , kot 
je bi lo nač r tovano . Samo vzdušje med tekmovalci je 
bi lo zelo pozitivno. V telovadnici, kjer so prenoči le , 
so ekipe ustvarile manjše skupine s kitaristi na čelu. 
Zabava, t aborn i ške pesmi in pogovori dolgo v noč so 
b i l i tako tudi tokrat nepogrešl j ivi del Z N O T - a . 
V nedeljsko jutro smo zbudi l i v deževen dan, kar pa 
nas ni moti lo, saj so nas razveseli l i že tradicional
ni krofi, k i so na obraze prinesli sladkor v prahu ter 
zadovoljstvo ob sladkem zajtrku. Tekmovanje smo 
sklenil i s podelitvijo pokalov in priznanj najbol jš im, 
k i so prejeli tudi uporabne nagrade naš ih sponzorjev. 
Vsem se zahvaljujemo za njihovo p o m o č , še pose
bej Občin i D o m ž a l e , O Š D o m ž a l e - P o d r u ž n i č n a šola 
Ihan, domža l sk im gasilcem ter podjetjem Induplati, 
Avtoakustika, Kompas M T S , Garmin ter Geodetske
mu zavodu Slovenije. 

Več o tekmovanju najdete na spletnem naslovu http:// 
znot.rutka.net/. 

Maja Omahna 
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Ali obstaja recept 
za srečno in trajno 
partnerstvo v dvoje? 
Partnerski odnosi so vedno aktualna 
tema, saj smo vsi soočeni z novimi 
družbenimi vrednotami in potreba
mi, ki so precej drugačne od tistih 
iz časov naših staršev. Živimo v 
novih okoliščinah (dela, komunika
cij, bivanja, druženja ...), a imamo 
stare vzorce obnašanja, ki ne funk
cionirajo več, torej moramo razviti 
in vzpostaviti nove. Mladi se danes 
odločajo za partnerstvo in družino 
z več premisleka, meja, ko par ima 
prvega otroka, se pomika v trideseta 
leta, vse pogosteje gre za zunajza
konske skupnosti, ki puščajo part
nerjem vrata skupnosti na nek način 
odprta. Vprašanje, na katerega smo 
iskali odgovor, je bilo, ali obstaja 
recept za srečno in trajno partner
stvo? V pogovoru, ki gaje povezo
vala Miomira Šegina, so sodelovali 
Nataša Banko, univerzitetna diplo
mirana psihologinja specialistka in 
Alenka Savnik, diplomirana social
na delavka, obe iz Centra za social
no delo Domžale ter Dalida Horvat 
iz Društva SOS telefon za otroke in 
ženske žrtve nasilja. 
Najti pravega partnerja se danes 
zdi veliko lažje kot kdajkoli prej, a 
vendar ne moremo trditi, da so iz
bire bolj posrečene kot so bile ne
koč. Živimo v času poudarjene in
dividualnosti, ko je malo prostora 
in pripravljenosti za medsebojno 
prilagajanje. Preprosto, vsi na skri
vaj pričakujejo, da bo slepa zaljub
ljenost naredila to, česar ne more 
pripravljenost za dialog in posluh za 
potrebe drugega. Ker so med nami 
številne tradicionalne, biološke, 
družbene in družinske razlike, je 
naivno pričakovati, da bo partner
stvo potekalo gladko in brez vseh 
zapletov. Vendar so naša pričakova
nja vedno velika in razočaranje po
temtakem še večje, če nam ne uspe 
razviti prijaznega in uspešnega part
nerskega odnosa. Temu je »krivo« 
to, da v partnerju podzavestno išče
mo svoje vzorce iz otroštva - bolj so 
nas ranili, bolj je verjetno, da bomo 
spoznali in se zaljubili v osebo, ki 
bo v nas prebujala probleme, ki j ih 
nismo razrešili v otroštvu s svoji
mi starši oziroma kasneje z našo 
bližjo okolico. Torej, ne izbiramo 
partnerja zavoljo njega, temveč za

voljo sebe. Skupni imenovalec do
brih odnosov so v prvi vrsti: dovolj 
časa za partnerstvo, veliko znanja o 
partnerstvu, ki vključuje predvsem 
zavedanje, da ene same resnice v 
odnosnih zadevah ni in da v zvezi 
s konkretno situacijo obstaja toliko 
resnic, kolikor posameznikov je 
udeleženih. Če vse to upoštevamo, 
smo v odnosu do partnerja bolj strp

n i , kar je seveda predpogoj za dober 
odnos. Tudi poznavanje drugega je 
velikega pomena, ne nazadnje samo 
tako lahko zagotovimo njegove po
trebe. Za to je najbolje drugega kar 
povprašati o tem, kaj si želi in kako 
konkretno si to predstavlja. N i do
volj, da nam reče npr., da si želi 
pozornosti, saj si jo on lahko zelo 
drugače razlaga kot mi . Zato mora 
pojasniti, kaj mu bo dalo občutek, 
da smo do njega pozorni, ali je to 
klic po telefonu, šopek rož ali kaj 
tretjega. In če se vrnem k formuli 
za uspešno partnerstvo, potem naj 
dodam še, da zelo veliko ljudi ve, 
kakšno naj bi uspešno partnerstvo 
bilo, zelo malo pa je tistih, ki to, kar 
vedo, uporabljajo v praksi. 
Nepripravljenost, da bi v razmer
ju jemali in dajali v približno isti 
meri, je vzrok za nezadovoljstvo 
in nesporazume, ki partnerstvo čez 
čas pripelje v slepo ulico. K o od
pove komunikacija, se prebudi na
silje. Odnos do sebe in do sveta se 
oblikuje v prvih petih letih življe
nja. Otroci so dobesedno naš pro
dukt, kakor v fizičnem tako tudi 
v psihičnem smislu. Otrok, ki je v 
zgodnjem otroštvu doživljal nasilje 
v družini, prevzame enega izmed 
ponujenih vzorcev: postane oseba, 
ki izvaja nasilje, ali žrtev. Nasilje 
je vedno uveljavljanje moči nad ti
stim, ki ima te moč i manj, bodisi 
ps ih ične , f izične, ekonomske ali 
d ružbene . Zato so ž r tve nasilja v 
družini v 97 % ženske in otroci. Da 
bi razumeli žrtev, moramo spoznati 
dinamiko nasilnega odnosa. Nasilje 
praviloma na začetku ni očitno in 
grobo, temveč gre za postopno »re
zanje« življenjskega prostora žrtve: 
partner, ki izvaja nasilje, ženski 
spodkopava samozavest in občutek 
lastne vrednosti, počasi jo izolira od 
prijateljic in družine, jo kontrolira. 

z njo manipulira in jo ustrahuje, 
ženska pa se v imenu ljubezni sama 
postopno odreka svoji moči in ne
odvisnosti. Nasilje v partnerski vezi 
je začaran krog, kjer obdobju naraš
čanja napetosti sledi izbruh nasilja, 
temu sledijo opravičevanje in med
eni tedni, potem pa se krog nasilja 
spet ponovi. Nasilje je vedno bolj 
pogosto, intenzivno in privzema 
vedno hujše oblike. Tisti, ki nas lju
bi in spoštuje, nas ne bo hotel uda
riti, prizadeti, ustrahovati. Gre za 
odvisen odnos povzročitelja nasilja, 
ki se ne more počutiti močnega, 
če nima nad kom dokazovati svoje 
moči. Zato je izredno pomembno, 
da ženska razume dinamiko nasilja. 
K o se nasilje enkrat zgodi, je velika 
verjetnost, da se bo ponovilo in to 
vedno v hujši obliki . Že pri prvi iz
kušnji nasilja mora postaviti mejo, 
ne le pri partnerju temveč pri sebi. 
Danes je naša ozaveščenost večja, 
kot je bila nekoč in tudi družba je 
razvila več mehanizmov za prepre
čevanje nasilja v družini. Obstajajo 
javne in tudi nevladne organizaci
je, ki ponujajo strokovno pomoč 
žrtvam nasilja, ena izmed njih je 
Društvo SOS telefon. Ta ima varno 
hišo, sodeluje s policijo, tožilstvom, 
centri za socialno delo, z vzgojno-
izobraževalnimi in zdravstvenimi 
ustanovami ter s sodišči. Pomoč žrt
vi nasilja je postopek, ki se začne s 
svetovanjem, čustveno razbremenit
vijo in moralno podporo ter nadalju
je z usmerjanjem žrtve na državne 
institucije in nevladne organizacije, 
k i j i še lahko ponudijo pomoč na poti 
iz nasilja. Moški in ženske, ki iz
vajajo nasilje nad svojimi bližnjimi, 
lahko poiščejo pomoč na Društvu za 
nenasilno komunikacijo, lam lahko 
dobijo potrebna znanja in pomoč 
za spreminjanje svojega obnašanja. 
Seveda, če to želijo. Kazenski za
konik in Zakon o socialnem varstvu 
nalagata vsem institucijam, ki se 
srečujejo z nasiljem nad otrokom 
ali mladostnikom, da prijavijo oz. 
poročajo o primeru centru na so
cialno delo in/ali policiji ter tožil
stvu. Še največ pa pri ustavljanju 
nasilja naredimo mi sami, ko si ne 
zatiskamo oči pred nasiljem, ki ga 
doživljajo naši sosedje, znanci ali 
sošolci. Včasih zadostuje že to, da 
žrtev spodbudimo k temu, da poišče, 
ustrezno strokovno pomoč in j i pri 
tem damo moralno podporo. Če na
silnega vedenja ne obsojamo, ga na 
tihem podpiramo. Zavedati seje tre
ba dejstva, da odrasli ljudje nosimo 
odgovornost za svoje obnašanje in 
da za nasilje nikoli ni opravičila. 

Mirni Šegina 

Cerkev in 
shodnica (2) 
Krščanska umetnost je z l ikom dveh žena - Cerkve 
(ecclesia) in shodnice (svnagoga) - izražala resnico, da 
seje Stara zaveza končala in je s Kristusom nastopila 
Nova zaveza. Shodnico so upodabljali na način, ki ni 
bil vedno spoštljiv do judovskega naroda. Poudarjali 
so njeno zaslepljenost in nevero in tako utrjevali ne
naklonjenost ali celo sovraštvo do Judov (antisemiti
zem). Pogosto s o j i nadeli t ipično judovsko pokrivalo 
- koničast klobuk. Iz bizantinske umetnosti prihaja 
motiv dveh angelov; eden vodi Cerkev h Kristusove
mu križu, drugi pa shodnico peha proč od križa. Po
sebej ponižujoča je upodobitev, ki prikazuje sinagogo, 
ko jezdi na svinji, torej na živali, ki Judom velja za 
nečisto. Kr ivdo Judov za Kristusovo smrt so poudarili 
tudi tako, da so sinagogi dali v roke orodja njegovega 
trpljenja. Spet drugod jezdi na lenem, trmastem oslu 
ali na kozlu. Nastopa kot hinavski netopir, ki ni ne tič 
ne miš; kot sova, ki je podnevi slepa; kot krokar, ki 
uživa mrhovino ali kot strupeni škorpijon. 
Tudi osovraženi morilec Kajn lahko simbolizira Jude, 
umorjeni Abel pa je predpodoba Kristusa. 
V krščanski umetnosti visokega srednjega veka sre
čujemo tudi Judom bolj prijazne upodobitve shodni
ce, k i pooseblja izvoljeno izraelsko ljudstvo. Sicer še 
vedno vztraja v svoji zaslepljenosti in zakrknjenosti v 
razmerju do Mesija, toda ob koncu časov bo vendarle 
prišla do spoznanja, kdo je njen odrešenik. O tem piše 
apostol Pavel v pismu Rimljanom (pogl. 9 - l l ) . 
Na južnem portalu stolnice v Strassburgu sta spet 
upodobljena oba lika, zmagovita Cerkev in poražena 

sinagoga, toda sinagoga izžareva enako notranje do
stojanstvo in lepoto. Podobno sta prikazani v stolnici 
v Bambergu, kjer sta sestavni del poslednje sodbe. Ob 
njiju so apostoli, k i stojijo na ramenih starozaveznih 
prerokov. S tem je izražena misel, da je Stara zaveza 
z Izraelom temelj krščanskega odrešenja in da bodo 
tega odrešenja na koncu deležni tudi Judje. Barvno 
okno iz 12. stoletja v St.-Denisu prikazuje Kristusa, k i 
daje Cerkvi na glavo krono, sinagogi pa odvzame z oči 
zagrinjalo slepote. V zvezi s poslednjo sodbo pozna 
umetnost tudi tole upodobitev: Cerkev vodi sprevod 
pametnih svatovskih družic, ki so bile budne in gredo z 
ženinom na svatbo, shodnica pa je na čelu nespametnih 
ali nemarnih družic, ki so ženinov prihod zamudile. 
V cerkvenih molitvah najdemo odmev protijudovske 
miselnosti, posebej v bogoslužju velikega petka, v ka
terem so dolga stoletja omenjali neverne Jude. V masni 
knjigi iz leta 1965 se molitev za spreobrnjenje Judov 
glasi: »Mol imo tudi za Jude, naj j i m B o g in naš G o 
spod odvzame zagrinjalo z njih src, da bodo tudi oni 
spoznali Jezusa Kristusa, našega Gospoda. (...) Vse
mogočni , večni Bog, ki tudi Judov ne zavračaš od svo
jega usmiljenja: usliši naše prošnje, ki ti j ih poši l jamo 
za to zaslepljeno ljudstvo, naj spozna luč tvoje resnice, 
ki je Kristus, ter se iztrga iz svoje teme.« 
Konc i l je zahteval, da se iz vseh molitev odstranijo be
sede, ki so žaljive ali ne izražajo v polnosti evangelj-
ske resnice. Zato so navedeno molitev takole preob
l ikoval i : »Mol imo tudi za Jude, ki j im je Gospod, naš 
Bog, najprej govoril . Naj rastejo v ljubezni do njega 
in v zvestobi njegovi zavezi. (...) Vsemogočni večni 
Bog, Abrahamu in njegovim potomcem si dal svoje 
obljube. Milostno usliši prošnje svoje Cerkve, da bo 
ljudstvo, ki si ga kot prvega izvol i l , zaslužilo priti do 
popolnega odrešenja.« 

Bogdan Dolenc 

http://
http://znot.rutka.net/
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Konstitutivna seja državnega sveta 
Državni svet je imel 12. decembra 2007 
ob 12. uri konstitutivno sejo na kateri 
so državni svetniki s tajnim glasova
njem izvolili za svojega predsednika 
Blaža Kavčiča, dolgoletnega člana in 
nekdanjega poslanca Državnega zbo
ra iz vrst L D S . Novi predsednik je že 
zasedel svoje predsedniško mesto in 
vodil prvo, ustanovno sejo državne
ga sveta. Seje se je udeležil tudi Toni 
Dragar. svetnik DS in župan Občine 
Domžale in pojasnil: »LDS je v no
vem Državnem svetu dobro zastopan, 
saj ima 6 državnih svetnikov in sedaj 

tudi predsednika. Trudil se bom, da 
bomo delali kvalitetno in še naprej 
podpirali dvodomnost, ki je zapisana 
v ustavi.« 
Katarina Kresal je komentirala rezul
tate volitev in vlogo nove konsolidira-
ne stranke: »Po predsedniških volitvah 
so to že druge volitve, katerih rezultat 
zgovorno priča o prizadevnem delu 
naših aktivistov v lokalnih skupnostih 
in zaupanju elektorjev v naše kandi
date.« 

00 LOS Domžale 

OO LDS Domžale se je poslovil od 
starega leta 
V sredo 12. decembra so se člani, sim-
patizerji in prijatelji OO LDS Dom
žale poslovili od starega leta 2007. 
Gostitelj, Toni Dragar, seje številnim 
udeležencem pridružil po konstitutivni 

LDS 
seji Državnega sveta. Kmalu zatem jih 
je obiskal Krjavelj in sledilo je pismo 
o dogajanju v Občini Domžale, tele
grami pomembnih osebnosti in seveda 
veliko smeha. Predsednik L D S seje v 
nagovoru zahvalil Krjavlju in vsem 

predstavil svoj pogled na preteklo leto 
in jih povabil k nadaljnjem sodelova
nju v novem letu 2008: »Če se dotak
nem državne politike lahko rečem, da 
smo danes v Državnem zboru začeli 
zelo dobro. Na lokalni ravni pa sem 
zadovoljen z zaključenimi projekti v 
letošnjem letu, naj izpostavim zgolj 
najpomembnejša zaključek projekta 
plinifikacije ter adaptacija in izgradnja 
telovadnice ob OŠ Ihan. Začeli smo z 
Deteljico, ki bo zaključena v prvi pol
ovici prihodnjega leta. V novem letu 
pa nas čakajo novi projekti in vesel 
sem, dajih bom lahko realiziral skupaj 
z vami.« Prijetno druženje seje nada
ljevalo ob živi glasbi. 

00 LOS Domžale 

Resolucija o zavzemanju MLD za 
Socialni liberalizem priložnosti 
Naš pogled na liberalizem v sloven
skem prostoru se razlikuje od neo-kla-
sičnega pogleda na liberalizem, bolj 
znanega pod oznako neoliberalizem. 
Neoliberalizem spodbuja ekonomsko 
svobodo na račun vseh ostalih svoboš
čin in vrednot posameznikov v druž
bi. Menimo, da je naloga liberalizma 
večja. Liberalizem, ki ga želimo, si 
prizadeva s pomočjo javnih institucij 
spodbujati dejansko svobodo vseh 
posameznikov v družbi. Zato se zav
zemamo za socialni liberalizem pri
ložnosti. Hočemo družbo, ki omogo
ča prehod iz nižjega v višji družbeni 
razred in odpravlja socialno ranljivost 
ter revščino. Zagovarjamo solidarnost 
na družbeno pomembnih področjih 

kot so šolstvo, zdravstvo, zaposlo
vanje, varovanje okolja in trajnostni 
razvoj, medgeneracijsko sodelovanje, 
skrb za ljudi, ki so potrebni pomoči. 
Sklicevanje zgolj na individualno od
govornost posameznika je zavajajoče, 
saj predpostavlja, da imamo vsi enak 
položaj, enake sposobnosti in enaka 
sredstva za uresničevanje svojih pre
ferenc. Liberalke in liberalci vemo, da 
barva kože, spol, spolna usmerjenost, 
jezik, vera, starost, politično ali drugo 
prepričanje, narodna pripadnost, soci
alni položaj ali premoženje ne smejo 
odločati o pravicah in svoboščinah po
sameznika. 

00 MLD Domžale 

Prvo srečanje članic in članov 
stranke Zares - nova politika v 
Domžalah 
V sredo, 5. decembra 2007 je v go
stilni Keber v Domžalah potekalo 
d ružabno srečanje članic in članov 
Zares - nova politika ter simpati
zerjev z območja Domžal in sosed
njih občin. Prvega našega srečanja 
se je udeležilo štiriindvajset članic 
in članov. Večina prisotnih je bila 
iz naše občine, pridružil i pa so se 
nam tudi člani iz Kamnika , Moravč 
ter celo dva predstavnika z Bleda 
in Radovljice. Srečanje so pripra
vil i poslanka Zares, Cveta Zalokar 
Oražem. podpredsednica Zares, dr. 
Mojca Gabrovšek. in svetnik v Ob-

•I 
M O J E 
D O M Ž A L E 

činskem svetu Domžale, M i h a Ulčar. 
Poleg spoznavnega srečanja članov in 
simpatizerjev iz Domžal in okolice so 
bile vsem prisotnim predstavljene no
vosti v stranki Zares in postopek usta
novitve občinskega odbora. 
Na srečanju smo predlagali tudi ini
ciativni odbor za ustanovitev ob
činskega odbora v občini Domžale 
v sestavi: Cveta Zalokar Oražem, dr. 
Mojca Gabrovšek, Miha Ulčar, Jana 
Urbanija, Igor Zaje, Jurček Novak in 

Stane Žibert. Za kontaktno osebo so 
prisotni člani predlagali Miho Ulčar-
ja. Predlog iniciativnega odbora smo 
nato posredovali vodstvu stranke Za
res, ki nam mora sedaj potrditi predla
gani iniciativni odbor, da bomo lahko 
v čim krajšem času pričeli z vsemi po
stopki ustanovitve občinskega odbora 
stranke Zares - nova politika. 
Z ustanovitvijo občinskega odbora 
bomo lahko članice in člani Zares 
- nova politika v Domžalah pričeli z 
aktivnostmi in dejavnosti, s katerimi 
bomo novo politiko približali našim 
občankam in občanom. 
Glede na rezultat našega prvega se
stanka, zainteresiranost in zagnanost 
prisotnih članic in članov bo v dom
žalskem političnem prostoru kmalu 
zapihal nov, svež veter. 

MIha Ulčar 
Svetniška 

skupina 
Moje 

Domžale-varne 
In uspešne 

Svetniška skupina moje Domža
le - varne in uspešne želi vsem 
občankam in občanom Dom
žal vesele božične praznike ter 
srečno, zdravo, uspešno, varno 
ter zadovoljno novo leto 2008. 

MIha Ulčar. vodja svetniške 
skupine Moje Domžale - varne In 

Vesele vse decembrske 
praznike, čestitke ob 

dnevu samostojnosti in 
enotnosti ter veliko sreče, 
zdravja in uspehov v no
vem letu 2008 vam želi 

Občinski odbor 
LDS Domžale 

M • J E 
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* L D S 
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENME 

Socialni demokrati Domžale 

Cilj je jasen, 
mandatar potrjen 
Le tošn je prednovoletno s r e č a n j e 
o b m o č n e organizacije S D D o m 
ža le je za nami , podeljena so 
pr iznanja za minulo delo, pred 
nami so novi projekt i , p lan i in 
predvsem en in edini skupen cilj 
- zmaga na par lamentarn ih vo
li tvah 2008. 

V začetku decembra smo se srečali 
člani občinskih organizacij iz Dom
žal, Lukovice, Mengša, Moravč in 
Trzina na prednovoletnem sreča
nju, ki pa ni le zabava kot taka, 
pač pa ima večji pomen. Tam se 
tkejo nove vezi , nova poznanstva, 
podelimo nagrade v zahvalo za mi
nulo delo, pridružili pa so se nam 
tudi gostje. Tokratna gosta sta bila 
glavni tajnik S D Uroš Jauševec in 
vodja poslanske skupine SD Miran 
Potrč. Po pozdravnem govoru in 
podanem poročilu predsednika ob
močne organizacije Dušana Pejiča 
sta nas nagovorila tudi gosta, k i sta 
opozorila na nekaj ključnih stva
ri , na katere moramo biti pozorni 
v prihodnjem letu ter na številne 
aktivnosti, k i nas čakajo. Vedno z 

veseljem med seboj pozdravimo 
goste, tokratnega obiska vodje po
slanske skupine S D pa smo bili še 
posebej veseli, saj zna s svojimi 
besedami odl ično motivirati ter re
alno predstaviti stanje. 
Nikakor pa ne gre pozabiti letoš
njih nagrajencev za uspešno minu
lo delo in sicer so bronaste plakete 
dobili Majda Zevnik (SD Domža
le), Rok Kotnik (SD Lukovica) in 
L i l j a n a O š e p ( S D Mengeš) , srebrno 
priznanje je prejel Janko Kralj (SD 
Domžale) , zlato priznanje za minu
lo delo pa je prejel Mirjan Trampuž 
(SD Mengeš) . Vsem dobitnikom 
priznanj čest i tamo in žel imo, da bo 
naše sodelovanje tudi v bodoče na 
takšnem ali še višjem nivoju. 
V tem času poteka tudi evidenti
ranje kandidatov za državni zbor, 
ki se bo na nacionalnem nivoju 
zaključil konec januarja. Tudi v 
Domžalah smo s pismom svoje 
člane spodbudili k predlogom, ki 

' so j ih poslali na naš naslov. 
Čeprav je bilo jasno, kdo boš naš 
mandatar, ko zmagamo na volitvah 
2008, pa so iz vrha stranke v mi 
nulih dneh še enkrat javno potrdili, 
da bo naš kandidat prihodnje leto, 
predsednik SD Slovenije - Borut 
Pahor. Dileme torej ni nobene več. 

Mateja A. Kegel 

Mladi Forum SD Domžale 

Resolucija - živeti s 
svincem 
Na aktualne probleme, k i se na
hajajo v naš i d r ž a v i , se redno od
ziva tudi M l a d i forum. V minul ih 
mesecih je bilo veliko govora o 
Mežišk i dol ini in k repk i prisotno
sti svinca, zato smo se č lan i sveta 
M F odpravi l i v Mežiško dolino, 
kjer smo poleg svojih statutar
nih obveznosti preveri l i stanje in 
vstopili v akcijo, k i jo naš i kolegi 
iz ko roške že aktivno izvajajo. 

MLADI 
Forum 

Zavedamo se namreč, da je poleg 
Mežiške doline, v Sloveniji preveč 
območij , kjer se zaitiskajo oči pred 
težavami. 
Mladi forum je tako v Resoluciji 
- živeti s svincem izpostavil kar ne

kaj zahtev in potrebnih ukrepov, da 
bodo tudi prebivalci Mežiške doline 
in ostalih ogroženih krajev lahko 
zaživeli spodobno. Vse odgovorne 
pozivamo, da pristopijo k takojšnje
mu, aktivnemu reševanju problema, 
prav tako je potrebna izvedba stal
nih, nenapovedanih inšpekcijskih 
nadzorov in pa apeliramo na pri
stojne, da se pričnejo izvajati redni, 
obvezni in brez doplačila nadzori 
svinca v krvi pri celotnem prebi
valstvu Mežiške doline, ne glede na 
starost in spol. 
Zavzemamo stališče, da se osebam, 
ki so se zastrupile in zbolele za svin
cem, takoj ponudi brezplačna zdrav
stvena oskrba. Hkrati pa pozivamo 
vse okoljevarstvenike, da podajo 
svoje predloge, kako najhitreje in 
čim bolj učinkovito sanirati okolje, 
ki je zastrupljeno s svincem. 

Mateja A. Kegel 

Socialni demokrati Domžale 
in Mladi forum Domžale vsem 
občankam in občanom Domžal 

v novem letu želimo veliko 
sreče, zdravja, uspeha in izpol

njenosti! MLADI 
Forum 

SDS Domžale 
družabno v novo leto 
Na novoletnem s rečan ju čla
nov in članic ter simpatizerjev 
SDS Domža le , katerega se je 
udeleži lo rekordno vel iko udele
žencev, smo v prijetnem vzduš 
j u nazdravi l i ve l ik im uspehom 
vlade Janeza J a n š e ter tudi 
u s p e š n e m u delu SDS Domža le . 

S D S 

Predsednik SDS Domžale ter po
slanec v Državnem zboru RS, Ro
bert Hrovat, je prisotne seznanil z 
nekaterimi aktualnimi političnimi 
dogodki ter naredil tudi kronološki 
presek uspehov sedanje vlade Jane
za Janše. Visoka gospodarska rast 
in s tem možnost višjih plač ter več 
delovnih mest in dvig kupne moči 
ter uspeh ob prevzemu evra so le 
nekatere poteze sedanje vlade, ki 
nam j ih zavidajo tudi številni drugi 
narodi ter države - in glede na nji
hov medijski odziv tudi opozicijske 
stranke na državnem nivoju. Robert 
Hrovat je omenil tudi uspešno delo 
SDS Domžale, še posebej pod
mladka, S D M Domžale, ki so po
stali najboljši odbor mladih članov 
in članic v državi. Uspešno je tudi 
ocenil delo naše svetniške skupine v 
domžalskem občinskem svetu, kjer 
smo sicer opozicija, vendar kon
struktivna in nemalokrat ravno mi z 
našimi glasovi rešujemo za občane 
izredno pomembne projekte, saj je 
vladajoča koalicija nemalokrat spr
ta med seboj in gleda povsem raz
lično na posamezne tematike.-ki se 

obravnavajo na občinskem svetu. 
Člani inč laniceters impat izer j i SDS 
Domžale so nato v neformalnih po
govorih izmenjali številne predloge 
o našem delu ter tudi o tem, kako 
naše delo medijsko posredovati lju
dem, saj še vedno opažajo medijsko 
blokado, ker največji državni mediji 
striktno napadajo vlado ter s tem 
pozornost ljudi usmerjajo drugam, o 
uspehih vlade, ki pa so največji do
slej, odkar imamo lastno državo, pa 
kratko malo ne pišejo nič. Tudi zato 
so takšna srečanja zelo primerna za 
informiranje predvsem tistih, ki niso 
strankarsko opredeljeni, temveč s 
simpatijami gledajo na naše delo ter 
naše zavzemanje za prijetnejši jutri 
vseh nas. Dv ig popularnosti SDS-ja 
je v vzponu (to beležijo tudi ankete), 
zato z optimizmom gledamo na vo
litve leta 2008, še posebej, ker šte
vilo članov in simpatizerjev narašča 
iz dneva v dan. Veseli smo vsakega 
novega člana in če se strinjate z na
šim programom ter našo vizijo raz
voja naše občine in države, se nam 
pridružite. 

Več o tem srečanju ter tudi o vseh 
ostalih naših dogodkih si lahko 
preberete na vsebinsko zelo bogati 
spletni strani SDS Domžale, kjer se 
nahaja tudi on-line pristopna izjava. 

Janaz Stlbrlč, 
tajnik In 

tiskovni pred
stavnik SDS 

Domžale 
www.domzale. 

sds.sl 

Moto SDM Domžale 
Energija za 
prihodnost 
S D M Domžale , podmladek SDS 
Domžale , je v okolju domža l ske 
občine prisotna že vrsto let, njen 
cilj pa je mladim omogočit i obliko
vanje in izražanje poli t ične volje 
na prav vseh področj ih javnega 
življenja. 
Z ustanovitvijo leta 1989 je S D M na 
državnem nivoju vstopila v prostor, 
nad katerim je imela do tedaj mono
pol Zveza socialistične mladine Slo
venije (ZSMS) . S D M je postala prva 
demokratična^politična organizacija 
mladih v Sloveniji in že marca 1990 
je s pobudo Svoboda za Slovenijo 
zahtevala razpis referenduma za sa
mostojno Slovenijo. S D M je odigra
la bistveno vlogo pri oblikovanju te
meljev slovenske mladinske politike 
na demokratični podlagi. Tako je bila 
med ustanoviteljicami Mladinskega 
sveta Slovenije kot koordinatorica 

slovenskih mladinskih organizacij. 
Podobne aktivnosti je S D M prena
šala na lokalno raven, saj je bila v 
občini Domžale soustanoviteljica 
Mladinskega sveta Domžale (MSD) . 
V S D M Domžale znamo vedno poda
ti vsebinske pobude, grajati in ustvar
jati. Marsikdaj smo dosegli kaj, kar 
je bil na videz nemogoče. Danes je 
S D M Domžale sodoben podmladek, 
ki ima zgodovino, je dobro organizi
ran, ima sposobne člane in zna po
dajati vsebino. Imamo člane, ki pri
hajajo iz različnih delov naše občine, 
aktivno pa sodelujemo s sosednjimi 
odbori (Kamnik, Lukovica,. . .) . 
Imamo torej dovolj znanja in izku
šenj ter tudi energije za prihodnost. 
Če si želiš delovati v okviru S D M , 
se nam pridruži. Smo odprti, pozi
tivno naravnani ter polni energije. 
Več o naših aktivnostih si lahko 
pogledate na spletni strani www. 
domzale.sds.si, kjer se naha
ja tudi on-line pristopna izjava. 

Gregor Horvatlč 
predsednik SDM Domžale 

Clanl In članice ter slmpatlzerjl SDS Domžale v prijetni družbi s predsednikom 
SDS Domžale ter hkrati tudi poslancem v DZ RS, Robertom Hrovatom. 

Slovenska demokratska stranka 
Domžale (SDS Domžale) želi vsem 
bralkam in bralcem Slamnika pri

jetno praznovanje božiča ler dneva 
samostojnosti in enotnosti, v novem 
letu pa veliko osebne sreče, uspehov 

ter zdravja. Željam se pridružuje 
tudi strankin podmladek (SDM 

Domžale). 

S D S 

Občanom in občankam želimo vse 
lepo v novem letu 2008, še posebej 
veliko zdravja in osebnega zado

voljstva I 

V letu 2008 se bomo še. aktivneje 
zavzemali za urejanje pogojev za 
življenje starejših in vztrajali na 

ustvarjanju ugodnejših možnosti za 
vstopanje v aktivno življenje mladih 

generacij. 

Občinski odbor DESUS 
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S\ttmkka skupina 
Peter Vcrbič-
I J S T A Z A DOMŽALF. 

Spoštovana 
ga. Violeta Vodlan! 

Zahvaljujem se vam za pismo gle
de vašega problema - Šolske ceste 
(udarne jame), vaš in naš skupni 
problem povsem razumem. 
Ob l jub im vam, da bom na seji 
Obč in skega sveta 19. decembra 
2007, dal pobudo za ureditev tega 
dela Šolske ceste. Upam , da bo žu
pan tokrat zb ra l tol iko poguma in 
to pobudo uslišal . 
Vse p reveč je izgovarjanja, da ta 
a l i ona cesta n i v pristojnosti obči
ne, kot bi hoteli reči , k a r je slabo, 
je od d r ž a v e , dobro pa od občine . 

Gospa Violeta , bojim se, da bomo 
tudi tokrat mora l i problem rešiti 
sami s svojimi sredstvi! 
Ž u p a n u zastavljam v p r a š a n j e : 
Kda j bodo imele ceste in vr tc i v 
občini prednost pred manj po
membnimi projekti , k i j i h pod
pira? 

Pater Verblč 
Občinski svetnik 

w w w . p e t e r - v e r b i c . s i 

Peter Vcrb ič -
L I S T A Z A DOMŽALF. 

«,:*;,» Z A DOMŽALE 

Vam želi vesele božične praznike, 
čestitke ob dnevu samostojnosti ter 

Varnostni oceni za Občino Domžale na rob 

Partnerstvo med 
policijo in občani 
Policijo in njeno uniformirano oseb
je podzavestno še vedno doživljamo 
kot predstavnike države, aparata, 
možne vzroke neprijetnosti in nev
šečnosti, kot tiste, ki nas kaznujejo 
in občasno jemljejo naš denar. Pa 
vendar hkrati vemo, da bi policiste 
morali dojemati kot ljudi in organi
zacijo na naši strani, ki nas varuje, 
nam pomaga, rešuje. K d a j bomo 
policiste sprejemali kot naše , kot 
je to recimo p r i gasilcih in reše
valcih? 
Maja letos je bil v Slamniku ob
javljen intervju s komandirjem 
policijske postaje Domžale, k i je 
med drugim tudi izjavil, da pred
stavitev policije o b č a n o m v ob l ik i 
javne tribune ni potrebna. Zato 
sem na občinskem svetu 23. maja 
župana povprašal po komunikaciji 
med vodstvom občine in policijo 
ter dal pobudo za srečanje vodstva 
domžalske policije z občinskim 
svetom. Verjetno smo tudi zato na 
novembrski seji obravnavali var
nostno oceno za območ je občine 
Domža le za 1. polovico leta 2007, 
ki jo je predstavil pomočnik koman
dirja Policijske postaje Domžale. 
To poročilo pa je bilo tudi povod za 
intenzivno in dinamično razpravo 
svetnikov, ki niso toliko komentirali 
same ocene varnosti, ki je glede na 
ostale dele Slovenije menda relativ
no ugodna (?!), temveč smo precej 
pozornosti namenil i vk l jučevanju 
in sodelovanju policije z lokalnim 
okoljem. 

V imenu svetniške skupine S L S 
sem predstavil poglede na možnosti 
izboljšanja partnerstva med policijo 
in občino oz. občani. Izvedeli smo 
namreč, da domžalski policijski po
staji primanjkuje osebja, zato sem 
izpostavil možnost in pripravljenost, 
da tako župan kot občinski svet na 
to problematiko intenzivneje opoza
rja vodstvo policije na državni ravni 
in ministrstvo za notranje zadeve. 
Ne moremo spregledati občutka, da 
je policija manj in manj prisotna 
na terenu, zato je prvi pogoj popol
nitev postaje. 
Opozoril sem tudi, da bi morali 
občani poznati svoje policiste, k i 

Vsem občankam in občanom želimo 
blagoslovljen božič ter srečno in 

uspešno novo leto 200H, v katerem se 
tudi pri SLS nadejamo novih uspehov! 

Iskreno vam čestitamo tudi ob dnevu 
samostojnosti in enotnosti. 

bi j im veliko lažje in hitreje po
sredovali informacije o morebitnih 
nenavadnih ali sumljivih dogodkih 
in osebah, saj se le redko zgodi, da 
tatovi in ostali nepridipravi uspejo 
neopaženo opravljati svoje nečedno 
delo. A ljudje nočemo imeti sitnosti 
s sodišči ali pa se bojimo maščeva
nja, čeprav bi verjetno radi pomaga
li in sodelovali pri preventivi. Žal 
razdelitev Upravne enote Domžale 
(zajema občine Domžale, Trzin, 
Mengeš, Lukovica in Moravče) na 
dva policijska okoliša in s tem dva 
policista - vodji okoliša, niti slučaj
no ne omogoča , da bi takega pol i 
cista občan i poznali , kaj šele, da 
bi uspeli zgradi t i odnos zaupanja 
in partnerstva. V tem smislu zago
tovo obstaja več možnosti za izbolj
šanje stanja. 
Že nekaj časa lahko v naši občini 
zaznavamo porast kaznivih dejanj 
na območjih, kjer se še do nedav
nega s kriminalom nismo srečevali, 
npr. vlomi v avtomobile obiskoval
cev izletniških točk, obiskovalcev 
na pokopališčih. Prepričan sem, da 
bi že jasna, a diskretna oznaka na 
parkiriščih, da naj pazimo na svoje 
stvari oz. da naj vrednejših pred
metov ne puščamo v avtih, delovala 
preventivno. Zato bi bilo nujno so
delovanje policije in občine , saj bi 
na pobudo in zaznavanje pojavov s 
strani policije občina preko svojih 
služb lahko namestila ustrezne opo
zorilne table. 
Problemi obstajajo, želja po večji 
varnosti občanov je močna, priprav
ljenost s strani ljudi tudi, zato b i 
lahko bila prav obč ina Domžale 
in naša policijska postaja vzgled 
in pr imer uspešnega partnerstva. 

••jajMHajMajw 
Rok 

Ravnikar, 
občinski 
svetnik 
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N A S I P O S L A N C I 

Zavajanja opozicije - tu je dokaz! 
I P 

V medijih vsakodnevno beremo o številnih zavaja
njih, ki j ih v medije lansira opozicija. Potrebno pa 
se je vprašat i , čemu tako zavestno zavajanje jav
nosti, k i ga je že toliko, da se ljudem upravičeno 
zastavljajo vprašanja o moralnosti početja opo
zicije ter medijev, saj se ljudje zavedajo, da kljub 
vsemu ni tako slabo, kot natolcuje opozicija. Da 
naša vlada ne dela slabo, temveč odlično (tako do
brih rezultatov ni imela še nobena vlada v Slove
niji), sem pripravil kratek zbirnik nekaterih uspe
hov vlade ter vladajoče koalicije v parlamentu: 

- Pospešena gospodarska aktivnost in višja zapo 
slenost ter rekordno nizka brezposelnost; 
- Prevzem evra 1. januarja 2007- kot prva nova 
članica E U ; 
- Predsedovanje E U v prvi polovici leta 2008; 
- Izvajanje ukrepov v okviru gospodarskih in so
cialnih reform; 
- Podpis socialnega sporazuma, sporazum s sindika
ti javnega sektorja; 
- Uskladitev pokojnin z rastjo plač; 
- Davčno področje urejeno na moderen, mednarod
no primerljiv in socialno vzdržen način; 
- Razbremenitev gospodarstva in povečanje njegove 
konkurenčnosti na domačem in tujih trgih; 
- Odpravljanje administrativnih ovir; 
- Povečana kupna moč prebivalstva; 

Nekaj glavnih kazalcev 
o Sloveniji: 
- Rodnost: V letu 2006 
seje rodilo 18.932 
otrok; 
- največ v zadnjem 
desetletju; 
- Revščina: pod pragom 
tveganja revščine živi 
12,1% ljudi, povprečje 
za E U je 16%. Med državami 
Evropske monetarne unije je samo Nizozemska 
bolje uvrščena od naše države; 
- Brezposelnost:občutno znižanje brezposelnosti, ki 
je v povprečju v letošnjih desetih mesecih za 17,6 % 
nižja kot v primerljivem obdobju lanskega leta; 
- Plače:V letu 2006 so bruto plače v Sloveniji 
nominalno porasle za 4,8% in realno za 2.2%. V 
letu 2007 bo po napovedi U M A R -ja nominalno po
višanje bruto plač za 5,9% in realno 2,4%; 
- Pokojnine se povečujejo skladno z rastjo plač. 
Povprečne pokojnine so se v letu 2006 povečale za 
4,7 %. Pokojnine v letu 2007 so se povišale za pri
bližno 5,9% nominalno oziroma 2,4%; 
- Vlada RS je sprejela leta 2005 Program in letos še 
Zakon o podpornem okolju za podjetništvo in po
enostavila številne postopke. Danes se s.p. ustanovi 
v enem dnevu in na enem mestu. Od februarja pa bo 
na enak način mogoče ustanoviti tudi d.o.o.; 
- Reorganizirano je bilo članstvo v Gospodarski 

zbornici Slovenije, ki je sedaj prostovoljno; 
- Sprejetje bil obrtni zakon, ki poenostavlja številne 
postopke in omogoča lažje delovanje obrtnikov; 

Vlada v tem mandatu ni v ničemer zaostrovala pogojev 
za upokojitev, ni podaljševala delovne dobe ali zaostro
vala odmere pokojnin. Vlada je spremenila pokojninski 
zakon tako, da je v korist upokojencem - da se pokoj
nine usklajujejo z rastjo plač. Odpravljen je tudi pre
moženjski cenzus za pridobitev pravice do dela vdovske 
pokojnine in povečan letni denarni dodatek (t. i. regres za 
upokojence). Zmanjšali so se stroški za učbenike, država 
je prevzela izposojevalnine za učbenike do 7. razreda. 
V letošnjem letuje bil sprejet Zakon o subvencioniranju 
študentske prehrane, katerega osnovni cilj je bil zagoto
viti trajno subvencioniranje prehrane študentom. 
Stanovanjska problematika: razširitev kroga mladih 
družin, ki bi bile upravičene do subvencij za reševanje 
svojega prvega stanovanjskega vprašanja; možnost sub
vencioniranja najemnin mladi družini po koncu študija. 

Lahko bi našteval še veliko, vendar je prostor v Slam
niku omejen. Prepričan pa sem, da je že to več kot do
volj, da se lahko jasno prepričate o tem, da vlada dela 
dobro - ne dobro, ampak odlično. V naslednjem letu 
pa bodo po reformah triletnega vladanja prišli na po
vršje tudi povsem konkretni zakoni, ki se bodo (po
zitivno) poznali tudi v davkoplačevalskih denarnicah. 

Robert Hrovat, 
poslanec SDS v Državnem zboru RS 

Neučinkovitost in nemoč policije 
Pred dnevi je na teletekstu potekala anketa z 
vprašanjem: A l i vozite pod vplivom alkohola? In 
skoraj polovica sodelujočih je prostodušno izjavi
la, da redno vozijo vinjeni. Očitno je torej, da se 
slovenski vozniki ne bojijo ničesar - ne kontrol, 
ne kazni, ne posledic, ki j ih s tem povzročajo - in 
te v primeru nesreče ne nosijo le sami, pač pa so 
to povsem nedolžne žrtve. Teh je bilo na sloven
skih cestah letos občutno več kot v preteklem letu 
- življenje je izgubilo že 277 ljudi, 39 več kot lani, 
kar pomeni več kot 15% porast. Znak za alarm! 

Potem, ko smo pred leti sprejemali spremembe Za
kona o cestnem prometu, ki je poleg povečanja kazni 
prinesel tudi poostreno prisotnost policije na cesti, so 
po izjemno kratkem obdobju izničene - celo več, lah
ko rečemo, da smo še na slabšem kot pred temi spre
membami. Spomnim se, daje bilo takrat vsaj nekaj 
mesecev opaziti izjemno prisotnost policije na cesti 
in tudi sama sem kar dvakrat plačala občutno kazen. 
Potem pa je počasi vse zvodenelo. Nekaj voznikov je 
sicer res začelo voziti bolj previdno, po predpisih in 
neagresivno, toda ostala je velika večina, ki spet vozi 
noro, brezobzirno, očitno pa tudi v vinjenem stanju. 
Teh pa zdaj skoraj nihče ne preganja, saj ima policija 

le še občasne akcije, ni 
pa načrtnega, stalnega 
spremljanja prometa. 
Ljudje radi pravijo, da 
policije ni tam, kjer bi 
morala biti, so pa zelo 
radi v zasedah, na pri
mer ob nedeljah dopol
dne, pa ponoči, ko so 
ceste prazne... Vendar 
pri tem ne mislim, da je 
vsa krivda na policiji ali da je karkoli narobe s po
licisti, pač pa z njihovim vodstvom, organizacijo... 
Vodilni strokovnjak za prometno varnost, g. Zaje, je 
bil zaradi nekompatibilnosti in političnih razlogov 
premeščen na prometni resor. Minister Mate pa seje 
celo hvalil, da se policija umika s cest in zmanjšuje 
nadzor. Komu želi biti všečen? Znano je tudi, kako 
zelo primanjkuje policistov po postajah, na terenu; 
tudi v Domžalah je nezasedenih kar 7 delovnih mest. 
Čeprav je po drugi strani presenetljivo dejstvo, da je 
Slovenija med vodilnimi v Evropi po številu polici
stov na število prebivalcev. Torej napačna razporedi
tev. Podatki so zgovorni, saj je od 9543 vseh zapo
slenih na policiji kar 1531 deiavcev, ki niso policisti 

- in to je celo več, kot jih je sistemiziranih - medtem 
ko je na drugi strani sistemiziranih 7096 policistov, 
dejansko zaposlenih pa le 6404 - torej kar 692 pre
malo. Letos so sicer zaposlili 384 novih policistov, a 
kaj, ko jih je večina namenjenih schengenski meji. In 
tako nemo opazujemo podivjan promet, prebrisane 
tatice, ko nam vlomijo, sploh ne pričakujemo več, da 
bo kdo lopova našel, bohoti se narkomanija, otroke 
dilerji nadlegujejo pred šolami, več je družinskega 
nasilja, zmanjšuje se varnost, s preventivo se skoraj 
nihče več ne ukvarja. Vse govori v prid temeljitim 
spremembam. Temu pa vodstvo policije ni kos, žal 
pa se vse bolj jasno kaže tudi neposreden vpliv poli
tike v stroko, ki pa ob tem ne sprejeme tudi ustrezne 
odgovornosti. Problem je tudi birokratsko delo, ki je 
bilo naloženo policiji, Tako opravljajo večino dela, 
ki so ga včasih sodniki za prekrške. Postopki so za
pleteni (poglejte samo, kako obsežno je poročilo in 
odločba ob prekršku- po grobi oceni za to policist 
potrebuje vsaj uro in pol časa), roki kratki, zbiranje 
dokazov je prava znanost... Bo interpelirani mini
ster Mate prevzel del odgovornosti za slabšanje var
nostne in cestno prometne situacije, učinkovitosti 
policijskega dela, slabih pogojev dela, ker povzroča 
nižjo preiskanost nevarnih kaznivih dejanj? 

Cvete Zalokar - Oražem 

O energiji in podnebnih spremembah 

Od Bratislave do Balija 
Določanje smernic za prihodnost. K a m in kako 
po letu 2012? 
Veliko se govori in piše o Baliju. Evropski parla
ment ni izjema. Priprave na mednarodno konfe
renco o podnebnih spremembah, ki poteka med 3. 
in 14. decembrom 2007 na Baliju, so bile v prete
klih tednih vse intenzivnejše. Posebej pomembno 
vlogo pri oblikovanju smernic Evropskega parla
menta je imel Začasni odbor za podnebne spre
membe ( C L I M ) , ki je 15. novembra v ta namen 
sprejel tudi resolucijo. V njej poudarja, daje tre
ba vse velike povzročitelje toplogrednih izpustov, 
predvsem Z D A , Kitajsko in Indijo, pritegniti 
k sodelovanju v okviru sporazuma za obdobje po 
letu 2012. V resoluciji parlament določa, da mo
rajo države članice izpuste toplogrednih plinov 
do leta 2050 zmanjšati vsaj za 50% v primerjavi 
z letom 1990. Po mnenju Evropskega parlamen
ta bi moral ta sporazum vsebovati tudi določila 
o globalnem zmanjšanju toplogrednih plinov in 
globalnem sistemu trgovanja s pravicami do iz
pustov. Najpomembnejše po mnenju dr. Romane 
Jordan Cizel j , koordinatorke v odboru C L I M za 
politično skupino Evropske ljudske stranke in 
evropskih demokratov ( E L S - E D ) , pa je enotno 
zastopanje stališč E U v boju proti segrevanju 
ozračja. "Evropa mora na konferenci pokazati, 
da resno sprejema svoje obveznosti in da se odlo
čno zavzema za sporazum, ki bo sprejemljiv tudi 
za države v razvoju," meni dr. Jordan Cizljeva. 

In glavni i zz iv i v letu 2008! 
Na področju energetike in trajnostnega razvoja bo 
to gotovo t.i . podnebno-cnergetski zakonodajni 

sveženj, ki ga Evrop
ska komisija namerava 
sprejeti 23. januarja 
2008. Sveženj bo vse
boval temeljne ukrepe 
za boj proti podnebnim 
spremembam, ki j ih 
povzroča človek z netrajnostno uporabo energet
skih virov. Zahtevna bodo predvsem pogajanja 
med državami članicami, kako uresničiti zastav
ljene cilje do leta 2020: 20% zmanjšanje izpustov 
toplogrednih plinov in povečanje deleža obnov
ljivih virov energije v skupni potrošnji na 20%. 
Izziv pred nami je, kako razdeliti breme prispev
kov med posameznimi državami članicami. Kako 
zagotoviti, da manjše države ne bodo oškodovane 
na račun velikih? In kako ustvariti kar najboljše 
pogoje za uravnoteženo in pravično delitev bre
mena med novimi in starimi članicami E U ? 
Z vsemi temi vprašanji se evroposlanci ukvar
jajo že sedaj. Evropska komisija, ki podnebno-
energetski sveženj pripravlja, se redno posvetuje 
z Evropskim parlamentom in zaključke razprav 
uporabi pri pisanju zakonodajnih predlogov. Za
dnja velika tovrstna razprava je potekala 28. no
vembra, ko sta poslancem svoja stališča o svežnju 
predstavila komisar za energijo, Andris Piebalgs, 
in komisar za okolje, Stavros Dimas. 
Mnenja o najbolj pravičnem sistemu za boj pro
ti segrevanju ozračja se seveda razlikujejo, toda 
ponavadi se strinjamo v eni točki. Zastavljenih 
ciljev konkurečne, trajnostne in varne oskrbe z 
energijo ne bo mogoče uresničiti brez vlaganja v 
nadaljnji razvoj okolju prijaznih tehnologij. Ev 

ropske institucije opozarjajo, da ključ do rešitve 
leži v uporabi čim bolj raznolike mešanice ener
getskih virov. 

O jedrski energiji malo d r u g a č e 
Izločanje kateregakoli vira energije z nizkimi iz
pusti C 0 2 , še posebej izločanje jedrske energije 
kot trenutno edinega vira, ki ne povzroča izpu
stov toplogrednih plinov, bo znatno otežilo ures
ničevanje zastavljenih ciljev. "Jedrska energija 
nam ponuja pozitivne odgovore na naše trenutne 
in dolgoročne energetsko-okoljske izzive. Na ev
ropskem nivoju moramo dokazati, da z zahteva
mi o visokih merilih za jedrsko varnost mislimo 
resno ter da je razgradnja jedrskih objektov in 
trajno odlaganje radioaktivnih odpadkov tehnič
no rešljiva naloga," poudarja dr. Romana Jordan 
Cizelj . "Poleg tega bi morali o novostih s podro
čja jedrske energije evropske državljane redno 
obveščati ," meni poslanka. 
Da bi poudarili velik pomen široke in odprte raz
prave o priložnostih in tveganjih uporabe jedr
ske energije, je 26. in 27. fiovembra v Bratislavi 
na Slovaškem potekal prvi sestanek Evropskega 
jedrskega foruma. Na otvoritvi, na kateri je na
stopila tudi dr. Romana Jordan Cizel j , je evropski 
komisar za energijo izpostavil, da so zanesljive 
in dostopne informacije o uporabi jedrske ener
gije v današnji demokratični družbi bistvene za 
povečanje zaupanja javnosti. Glavno sporočilo 
predsednika Komisije Barrosa pa je bilo, da so 
tovrstni forumi na evropski ravni dobrodošel do
prinos k razpravi na področju raziskav in varno
sti ter ponujajo platformo za odprt dialog. 
Prijaznejšo, čistejšo Evropo torej gradimo sku
paj, najsi bo doma, v Bruslju, Bratislavi, na Ba
liju ali kje drugje. 

Viktorija Jeras 

di. ROMANA JORDAN C i l j Poslanka v Evropskem Parlamentu 

POSLANSKA PISARNAr 

tlubljoniko cula 67 

SI 1230 DOMŽAL t 

»t!+316(0)1 7}t 4S 86 

www.f|ordoiHl!tl|.!i 

URADNE IIKi 

PONEDELJEK 8.00 15.00,13.00 15.00 

SREDA 8.00 13.00.13.00 18.00 

PETEK 8 00 12.00 

Vétjeni l 

Vsem občankam in občanom Občine Domžale 
želiva prijetno praznovanje 26. decembra, dneva 
samostojnosti, vesele božične praznike ter sreč
no, zdravo in uspešno leto 20118. 
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Mladinski svet Domžale 

Letni zbor, delavnica 
in za konec koncert m s d 
V mesecu decembru je bilo ž i
vahno tudi v Mlad inskem svetu 
Domžale , saj smo imeli k a r nekaj 
projektov, p r i katerih smo bi l i a l i 
organizatorji a l i smo na kak r šen 
ko l i nač in sodelovali. Najprej smo 
imeli redni letni zbor M S D - j a , ka
mor so pr iš le skoraj vse č lanice , 
že pred tem smo na sejah upra
vnega odbora sprejeli nove, temu 
pr imerno pa izvršili tudi nekaj 
zamenjav v upravnem in nadzor
nem odboru. 
V upravnem odboru smo tako pri
šli do treh novih članov, in sicer so 
se iz takšnih in drugačnih razlogov 
od U O poslovili Aleksander Lazič, 
Janez Zore in Neja Moser, namesto 
njih pa smo na zboru izvol i l i tri dru
ge. To so postali Iztok Zupane K l o 
basa (Študentski klub Domžale) , 

Katarina Košenina (Društvo mladih 
Jarše) in Andrej Mohar (Ouercus). 
V nadzornem odboru, kjer je bilo še 
iz prejšnjega zbora eno prosto me
sto, pa je novi član postal Kamal 
Izidor Šhaker (ŠKD). 
Mladinski svet Domžale kot krovna 
organizacija mladinskih društev in 
klubov v našem mestu se želi ak
tivno vključiti v strategijo razvoja 
Domžal, saj so mladi pomemben 
dejavnik v našem okolju, ki ga ni
kakor ne gre zanemariti. Temu pri
merno bomo izvajali tudi aktivnosti 
v prihodnjih mesecih. Prav tako pa 
je v zaključni fazi priprava progra
ma za leto 2008, ko se bo M S D še 
bolj aktivno vključeval v domžal
sko mladinsko sfero in s svojimi 
močmi, znanjem in energijo še na
prej uresničeval svoje cilje. 

O s t a l e d e c e m b r s k e 

a k t i v n o s t i 

Poleg zbora smo imeli v mesecu 
decembru tudi delavnico na temo 
M l a d i in komunikacija, kjer smo 
se poleg osnov komuniciranja 
učili tudi veščine uspešnega reše
vanja konfliktov s tehnikami po
gajanja, kar bo mladim zagotovo 
pomagalo v nadaljnjem življenju. 
Še posebno, če pomislimo, kako 
stresno je danes biti mlad in kako 
stresen je prehod iz mladosti v 

odraslo življenje. Da pa ne poza
bimo, vas za konec vabimo na do
brodelno prireditev Reš imo M K C , 
k i j o bomo skupaj z Mladinsk im 
kulturnim centrom TJomžale orga
niziral i 22. decembra 2007 v pros
torih M K C - j a . Obeta se nastop 
odličnih glasbenih bendov iz naše 
okolice, š tudentske cene, zanimiv 
spremljajoči program in predvsem 
dober namen. 

Mateja A. Kegel 

Za bogatejšo 
starost in 
mladost 
Danes se zaradi poda l j šan ja živ
ljenjske dobe in z m a n j š a n j a rod
nosti s r eču jemo s pojavom stara
nja prebivalstva. Po podatkih iz 
gradiva Zelene knjige sveta E v 
ropske unije bo v evropskih d r ž a 
vah vedno manj oseb med 25. in 
39. letom. Leta 2010 se bo začelo 
zman j ševa t i število oseb, starih od 
40 do 54 let, medtem ko se bo šte
vi lo s tare jš ih od 55 let povečalo za 
9,6% ter med letom 2010 in 2030 
za 15,5%. 
V Sloveniji so podatki podobni. V 
obdobju od leta 2004 do 2020 se bo 
število ljudi, starih nad 65 let, nomi
nalno povečalo za več kot 100.000. 
Splošno staranje prebivalstva od ev
ropskih držav zahteva spremembo 
odnosa do starostnikov in novo so
cialno politiko. V družbi je namreč 
starost začela postajati tabu, obra
vnava se kot nekaj manjvrednega in 
brezsmiselnega. Vedno pogosteje se 
dogaja, da se generacije med seboj 
skorajda ne poznajo več in tako ne 
moremo več govoriti o medsebojni 
povezanosti, sožitju in solidarnosti, 
tradicionalna vloga družine in so

sedstva pri skrbi za stare ljudi se 
zmanjšuje. 
Politika evropskih držav stremi za 
tem, da bi ustvarila pogoje za po
novno vzpostavljanje solidarnosti 
med generacijami. Države se vse 
bolj zavedajo, da so razvoj, sta
bilnost in obstoj vsake družbe po
vezani z dobro medgeneracijsko 
povezanostjo. Tudi Republika Slo
venija je sprejela Strategijo varstva 
starejših v Sloveniji do leta 2010 s 
ciljem, da bi povečala solidarnost in 

Organlzatorlca lokalne mreže Skupin starih ljudi za samopomoč 

sožitje med tretjo, srednjo in mlado 
generacijo ter na ta način zagotovila 
kakovostno staranje prebivalstva. 
Strategija razvija in širi nove mo
dele pomoči družinam s starim člo
vekom, vzpostavlja nove, človeku 
prijazne oskrbe starih ljudi in druge 
podporne socialne mreže za kako
vostno staranje in sožitje generacij 
v lokalni skupnosti. 
Ena izmed oblik oz. modelov je pro
gram Skupine starih ljudi za samo
pomoč, na katerem temelji tudi pro
gram Medgeneracijskega društva 
Jesenski cvet ( M D J C ) . Program 
v Sloveniji deluje od leta 1987, v 
Domžalah pa od leta 1995. M D J C 
v okviru Upravne enote Domžale 
šteje danes 21 skupin in vključuje 
169 članov. Člani skupin se dobi
vajo enkrat tedensko na istem kraju 
in ob istem času. Skupine štejejo 
do 10 članov in j ih praviloma se
stavljajo predstavniki več generacij, 
voditelji so običajno iz vrst srednje 
generacije ali mlajši upokojenci. 
Skupine vodi 32 voditeljev, ki so 
se za to delo ustrezno usposobili 
in izobrazili pod vodstvom Zveze 

društev za socialno gerontologijo 
Slovenije. V letu 2007 je usposab
ljanje in izobraževanje za vodenje 
skupin zaključi lo 8 prostovoljk. 
Temeljna dejavnost skupin je po
govor, vzporedne dejavnosti pa so 
petje, branje, izleti , organiziranje 
medgeneracijskih taborov, sreča
nja z gosti, pohodi in ustvarjalne 
delavnice. 
Osnovni cilj vsake skupine je po
vezati č lane v prijateljsko sku-
pino-nadomestno družino in na 
ta način zadovoljiti temeljno po
trebo vsakega posameznika po 
medsebojnem človeškem odnosu. 
Starost se na ta način dodatno 
osmisli in doseže se medsebojno 
razumevanje generacij. M e d učin
ke programa tako lahko š te jemo 
reševanje problema osamljenosti, 
zmanjševanje socialnih stisk, raz
vijanje s amopomoč i , solidarnosti 
in medsebojne pomoči , utrjevanje 
in širjenje socialne mreže , ohra
njanje psihofizične aktivnosti sta
rejših, izboljševanje sprejemanja 
starosti in tudi priprave nanjo. 
Osnovno poslanstvo M D J C je 

preprečevanje socialne izključe
nosti starejših ljudi in zmanjšanje 
negativne podobe o starejših, k i 
prevladuje v javnosti in tudi med 
starejšimi samimi. Prevladuje na
mreč miselnost, da so starejši iz
kl jučno uporabniki razl ičnih stori
tev. Možnos t i so ravno nasprotne 
- starejši so lahko nosilci različnih 
dejavnosti, s katerimi izboljšujejo 
kakovost svojega življenja in po
membno prispevajo k bol jšemu 
življenju drugih starostnih skupin 
in družbe nasploh. 
S pomočjo programa skupin sta
rih ljudi za s a m o p o m o č bomo v 
M D J C v prihodnosti v naš krog 
skušali pritegniti najmanj 10% po
pulacije nad 65 let. Z razl ičnimi 
programi bomo ohranjali in kre
pi l i njihovo socialno mrežo , raz
vijali in vzpodbujali medgenera
cijsko povezovanje in solidarnost, 
pripravljali srednjo generacijo 
na tretje življenjsko obdobje in 
sodelovali pri razvijanju prosto
voljnega dela. Pri tem se zaveda
mo, da je spreminjanje d ružbene 
miselnosti v smislu sprejemanja 
in razumevanji! starosti k l jučnega 
pomena, t )d tega je odvisno, ali 
bo naša starost in starost kasnej
ših generacij kakovostna ali pa bo 
življenje v poznejšem obdobju po
stalo nekaj odvečnega . 
Naša želja je, da se nam pri nave
denih prizadevanjih priključite in 
aktivno sodelujete v našem pro
gramu kot naš(a) č lan( ica) oziro
ma voditeljica ali voditelj skupine 
za s a m o p o m o č . Vse informacije v 
zvezi z vključitvijo v naš program 
lahko dobite na sedežu Medgene
racijskega društva Jesenski cvet, 
Ljubljanska 58, Domža le , vsak 
četrtek v času uradnih ur, od 16. 
do 18. ure ali na tel. 031 792 104. 
V s i člani društva vam že l imo ve
sel božič in srečno novo leto. 

Lidija Krivec Fugger 

Center za mlade Domžale 

Zaključen mednarodni 
fotografski tečaj ODSEV 
V č e t r t e k , 29. novembra 2007, ob 18. u r i je 
b i l a odp r t a razs tava 101 fotografi je v C e n 
t ru za mlade D o m ž a l e . 200 i z b r a n i h mo
t ivov pa je b i lo p r i k a z a n i h v o b l i k i v ideo 
p ro jekc i j e , k a r smo si z v e l i k i m z a n i m a 
njem og leda l i o b i s k o v a l c i v v e č n a m e n s k i 
d v o r a n i D o m ž a l s k e g a d o m a . Po podel i t 
v i n a g r a d smo se l j ub i t e l j i fotografi je , ob 
m a n j š e m p r i g r i z k u , p r e d a l i z a n i m i v e m u 
pogovoru . 

Center je v sodelovanju s F K V K M a v r i c a raz
pisal v letu 2007 mednarodni fotografski na
tečaj z naslovom O D S E V . To je b i l za ekipo 
Centra za mlade že drugi fotografski na teča j , 
saj so v lanskem letu pr ipravi l i na tečaj na 
temo Okrog lo . 
Nateča j je potekal pod pokroviteljstvom Foto
grafske zveze Slovenije in se tudi točkova l po 
njenih predpisih. Razpisani sta b i l i dve temi: 
O D S E V - v vodi , v predmetih, stanju v d ruž 
b i , in P R O S T A T E M A . Vsak avtor je lahko 
oddal na jveč pet del v posamezni kategoriji . 
Opredeljena je b i la tudi velikost fotografij in 
tehnika. Sprejemali so fotografije, posnete v 
analogni al i digi talni tehniki . Fotografije je 
pregledala in ocenila tri č l anska strokovna ži
rija pod predsedstvom Petra Pokorna. 
Na natečaju je sodelovalo 89 ljubiteljskih in 
pokl icn ih fotografov iz Slovenije, Hrvaške , 

Srbije, M a d ž a r s k e in Turč i je . Prispevali so 
743 fotografij. Sodeloval i so tudi ude leženc i 
foto k r o ž k a iz Osnovne šole Venclja Perka iz 
D o m ž a l , k i so prejeli posebno pohvalo za so
delovanje. 
Žir i ja je podel i la po tri plakete in pet d ip lom 
v vsaki kategoriji . V kategoriji Odsev je zlato 
plaketo za fotografijo Avtoportret z gospo pre
jel g. Janez K o s m a č . V kategoriji Prosta tema 
pa je bi la zlata plaketa podeljena g. Samu L e 
sku, za fotografijo Pot v neznano: Organiza
tor je podel i l tudi druga priznanja. V s i udele
ženci razpisa so prejeli katalog na zgoščenk i 
in majico z logotipom nateča ja . 
Sponzorji natečaja so b i l i O b č i n a D o m ž a l e , 

FUJI F I L M Slovenija , Terme Dobrna, P C 
H A N D , Terme Snovik , Debi te l . Mob i t e l P la 
net, Karako, Foto Bammera, Co lo r Photo, 
Foto Grad, Z a l o ž b a Sidarta in Fototrgovina, 
k i so prispevali tudi p r i l ožnos tne nagrade. 
V Centru za mlade pa so z veseljem napove
dali tudi temo fotografskega na teča ja , ki ga 
bodo organiziral i v letu 2008 - Č U S T V A . V s i 
fotografi vabljeni k sodelovanju. 

Saša KOS 
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Študentski klub 
Domžale 

V veselem 
decembru 
bodimo tudi 
aktivni! 
Ze dodobra o k r a š e n a mesta in 
njihove osvetljene, d r u g a č e tem
ne, zimske ulice. . . Ljudje hitijo, 
z nasmehi in v malem p r i č a k o 
vanju spet novega zače tka . Vonj 

po snegu in toplota rdečih ličk in noskov razigranih otrok in njiho
vega smeha. December je lep. Z a nekatere je p reveč izumetn ičen in 
n a č i č k a n , ampak priznajmo si, vedno se je lepo sprehajati po luč-
kastih ulicah, ko t i je toplo p r i s r čku in te greje toplina tistih, k i j ih 
imaš rad/a. K e r je v decembrskih dneh na sporedu toliko zadev, ti 
k lubovci ponujamo malo bolj umirjen, a zato nič manj pester spored 
aktivnosti , k i bodo v napornih decembrskih dneh še kako ustrezale. 

E n o d n e v n a s m u č a n j a v d e c e m b r u 

20. december: Kanin, smučarska karta 
+ prevoz, člani 5 €, ostali 206 
23. december: Badkleinkirchheim, 
smučarska karta + prevoz, člani 25€, 
ostali 30€ 
26. december: Katschberg, smučarska 
karta + prevoz, člani 25€, ostali 30€ 

T e d e n s k o s m u č a n j e v A v s t r i j i 

o d 1 2 . - 1 9 . j a n u a r j a 2 0 0 8 

V lleiligenblutu v Avstriji, na nadmorski višini 1300~2900m, kjer se 
smuča le po naravnem snegu, z razgledom na Grossglockner. V ceno je 
vključeno: 8 ali 7 ali 6-dnevna smučarska karta, 7 nočitev v apartmajski 
hiši s pogledom na Grossglockner, prevoz s cestninami. 
Cena za člane: 285€ 8-dnevna smuka, 275€ 7-dnevna smuka, 260€ 6-
dnevna smuka. 
Cena za ostale: 310€ 8-dnevna smuka, 300€ 7-dnevna smuka, 275€ 
6-dnevna smuka. 
Prostih mest: 9 

D e l a v n i c a p e k e p i š k o t o v 

Tukaj je december in z njim tudi čas 
piškotov. Se še spomniš, kako lepo za-

¿0 diši po sveže pečenih piškotih, oblitih s 
. _ čokolado .. . Si želiš, da j ih znal/a peči 

tudi ti? Pridi na delavnico 21. decembra 
še tega leta, od 18.00 dalje. Naučili se 
bomo speči nekaj različnih vrst piško
tov in jih na koncu seveda tudi pojedli 
. . . J 

D N K 

Januarja pa nas čaka študentski kulturni fe
stival Dnevi kulture ( D N K ) , ki nam bo na
hranil dušico s stvaritvami mladih in pestrim 
spremljevalnim programom! Več o progra
mu si lahko pogledaš na www.dnevikulture. 
net! 

Vse dodatne informacije dobiš na www.stu-
dentski-klub.si, na številki 041 757 727 ali 
kar na Kolodvorski 7 v Domžalah! 

V S I K L U B O V C I T I Ž E L I M O O G R O M N O 
Z D R A V J A I N S M E H A V L E T I 2008! 

Se v id imo, 

Ana Strnad 

P r i j e t n e b o ž i č n e p r a z n i k e t e r 

v e l i k o s r e č e , v e s e l j a , p r e d v s e m 

p a z d r a v j a - t u d i z m e d o m i n i z 

d e l k i i z m e d u . N a j m e d i ! 

Č e b e l a r s k o d r u š t v o D o m ž a l e 

K r a j e v n e s k u p n o s t i 

S l a v k o Š l a n d e r , 

V e n c e l j P e r k o i n S i m o n J e n k o D o m ž a l e 

ž e l i j o v s e m p o s l o v n i m s o d e l a v c e m i n k r a j a n o m 

v e s e l e b o ž i č n e i n n o v o l e t n e p r a z n i k e , 

v l e t u 2 0 0 8 p a o b i l i c o z d r a v j a , s t r p n o s t i 

i n r a z u m e v a n j a v d r u ž i n a h i n d e l o v n i h s r e d i n a h . 

Predsednik sveta KS S. Šlander: Dr. Franc Habe 
Predsednica svete KS S. Jenko: Veronika Banko 

Predsednik sveta KS V. Perko: Janez OTčer 

http://www.dnevikulture
http://www.stu-


Iskrene čestitke ob 80. rojstnem dnevu 
Gospa Marica Klemen 
Pred k r a t k i m je svoj življenjski 
jubilej praznovala gospa M a r i c a 
Klemen , dolgoletna tajnica K r a 
jevne organizacije za vrednote 
N O B D o b - K r t i n a . K o t je navada, 
jo je ob tej pr i ložnos t i obiskala 
delegacija organizacije ter j i če
stitala ob živl jenjskem jubi leju 
ter j i zaželela še vel iko zdravih in 
s rečn ih let v d r u ž b i moža Antona 
in d o m a č i h . 

Gospa Marica je z možem Anto
nom doma iz Hrastnika, iz rdečih 
revirjev, kot rada pravita temu ob
močju. V Krtino sta prvič prišla v 
letu 1969. Po službeni dolžnosti sta 
se veliko selila. Ob obiskih tete v 
Domžalah pa spoznavala, da je to 
prijetno območje, kjer bi si želela 
postaviti dom. do tedaj sta namreč 
stanovala v glavnem v blokih. Kar 

skoraj dve desetletji sta mini l i , ko je 
hiša postala topel dom, v katerega 
se rada vračajo hčerka Jana in njena 
družina, predvsem pa vnuka Jaka in 
Špela. Vnuk Jaka Lakovič je znani 
slovenski košarkar, k i uspešno igra 
pri Košarkarskem klubu Barcelona 
in nikoli ne pozabi svoje babice. 
Tudi tokrat jo je poklical inj i zaželel 
vse dobro. »Res, dober, fant je to.« 
pravi o njem babica, k i mu rada pri
pravi jabolčni zavitek in pehtranovo 
potico, same lepe besede pa najde 
tudi za pridno vnukinjo Špelo. 
Vse njeno delovno področje je po
vezano z delom na policiji , na se
kretariatu za notranje zadeve, kjer je 
bila posebej dobrodošla pri pisanju 
zapisnikov, tudi zaradi odličnega 
znanja desetprstnega slepega tipka
nja. B i l a je tudi vodja pisarne. 
Tajniško delo jo veseli, ogromno ga 

je opravila in njeno znanje, pred
vsem pa prizadevno delo, so kaj 
hitro opazili tudi v novi sredini ter j i 
dodelili tajniška dela v okviru Kra 
jevne organizacije za vrednote N O B 
Krtina - Dob. Vzorno in natančno 
urejena dokumentacija ne govori le 
o njenem pridnem delu, temveč je 
tudi dobra osnova za spoznavanje 
zgodovine dela te organizacije, saj 

spravlja prav vse dokumente. Ob 
tem z možem Antonom skrbita tudi 
za urejenost spominskih obeležij. 
V krajevni organizaciji rada dela, 
prijatelji smo, pravi in se dobro 
razumemo, zato rada prihajam in 
sodelujem. Prijatelji cenimo njeno 
predano delo in j i želimo, da bi še 
dolgo ostala z nami. 

Vera Vojska 

Dober dan, 
Marjan 
Ručigaj 
Z a pogovor z Marjanom Ručiga-
jem, rojenim 13. avgusta 1937 v 
J a r š a h 20. sem se odločila, ker je 
prav v letošnjem letu praznoval 
življenjski jubilej, k i se mu je pr i 
druži lo še kar nekaj jubilejev s po
droči j , na katerih je njegovo delo 
pustilo neizbrisne sledove tako v 
krajevni skupnosti kot druš tv ih in 
občini. 

Ručigajevi so bili številna kmečka 
družina, saj se je mami lani in oče
tu Antonu rodilo 11 otrok. Otroštvo 
sogovornika je zaznamovala druga 
svetovna vojna, ki mu je v spominu 
ostala kot nekaj hudega. Spomni se, 
kako je mama, ki je sama doma pekla 
kruh, otrokom pri zajtrku, ko so na
vadno jedli belo kavo in kruh, rekla, 
da kruha ni. Otroci so vedeli, da je 
bila peka kruha prejšnjega večera za 
partizane, ki j im je družina pomaga
la. Iz tega obdobja je spomin na ra
njenega partizana, ki ga je oče, ki je, 
kasneje tudi sam partizan, s kozolca 
na Jarškem polju, za gospoda Marja
na to nikoli ni bilo Mengeško polje, 
pripeljal domov. Na seniku je ostal 
do okrevanja. Z vojno pa je povezan 
tudi požig šole, ki je otroke tedaj raz
veselil, in dan. ko je partizanom kot 
prav i mali kurir odnesel pošto. Velika 
sreča je bila, pravi, ko se spominjava 
težkih dni. da se partizani niso nikoli 
srečali z žandarji, ki so imeli svojo 
postojanko pri sosedih Kofutnikih. ki 
so j ih izselili. 

Devetega maja je prišla svoboda in z 
njo miting na travniku pri Induplati in 
šola v tedanjem gradu Groblje. V pre
urejeni sobi so se skupine otrok izme
njevale skozi ves dan. Posebej branje 
mi ni šlo. se spominja, ampak samo 

v začetku, potem se je odprlo. Pouk 
je bil povezan s prostovoljnim delom 
otrok pri obnovi šole in zadružnega 
doma, še posebej se spomni slavja 
ob odprtju nove šole. Rad je, v veliki 
kmečki izbi, prisluškoval pogovorom 
kmetov o obvezni oddaji. Spomni 
se, da so zaradi obvezne oddaje vse
ga krompirja namesto »tenstanega« 
krompirja ob nedeljah jedli »tensta-
no« zelje, pa tudi visokih davkov, ki 
j ih je plačeval oče, ker ni hotel v za
drugo. Niso bili prijetni časi, ampak 
treba j ih je bilo preživeti, zaključiva 
to obdobje. 

Studil ob delu 
Po uspešno opravljenih izpitih je ob
iskoval nižjo gimnazijo v Domžalah. 
Rad bi šel na višjo gimnazijo v Kam
nik, pa ni šlo, ker se je šolal že starejši 
brat. Oče je kljub veliki sinovi želji 
odločil, da se mladi Marjan izuči za 
strugarja. Pri Radmanu v Mengšu se 
je izučil, po dveh letih dela pa odšel 
v Unitas, tovarno armatur v Ljubljani, 
od leta 1980 pa do upokojitve pa delal 
v papirnici. Vmes seje izobraževal in 
dosegel poklic varnostnega inženirja 
ter sam uresničil željo po izobrazbi. 
Poročil seje leta 1961, z Ivano Leveč, 
Ivko, kot jo še vedno kliče, iz Menge
ške Loke, s katero sta si v Jaršah zgra
dila hišo, prijeten dom za hčerki Ivico 
in Matejo, ima pa tudi pet vnukov, na 
katere je posebej ponosen, saj so vsi 
pridni in študirajo. 

Delo v podjetjih je bilo vseskozi po

vezano z delom v tedanjih organih 
samoupravljanja: v delavskih svetih, 
upravnih odborih, še posebej pa se 
je izkazal kot prizadeven sindikalist. 
Opravljal je vrsto pomembnih za
dolžitev v sindikalni organizaciji Pa
pirnice Količevo, za delavce pa si je 
prizadeval tudi v republiškem odboru 
sindikata papirne industrije. Spo
minja se organiziranega »štrajka«, 
sindikalne skrbi za socialno ogrožene 
in bolne, za boljše delovne pogoje, 
ozimnico, reševanja stanovanjskih 
stisk, letovanj in rekreacije. «Danes si 
sindikat preveč prizadeva le za plače, 
včasih smo dali več na pristne med
človeške odnose, skrb za sočloveka, 
prijetna srečanja ob prvem maju in 
druge prireditve. Plačani sindikalni 
delavci težko delijo poslabšanje po
gojev delavcev,« pravi in opozarja 
tudi na pomanjkanje pomoči in iskre
nih medsebojnih odnosov. 

V krajevni skupnosti 
Dela v K S Jarše Rodica se rad spomi
nja. Deset let je bil predsednik Sveta 
K S in kljub začetnim finančnim za
gatam je šel zlasti komunalni razvoj 
naprej. »Predvsem zaradi pridnih so
delavcev, razumevajočih krajanov in 
vodstva občine. Osnovna komunalna 
infrastruktura je bila narejena, K S se 
je razvijala na vseh frontah,« pravi 
in hvali sodelavce, med njimi tudi 
pred kratkim umrlega Lojzeta Skoka. 
Napredek je bil velik:: kanalizacija, 
nove ceste, novi kulturni dom, nova 
društva, ki j im je K S pomagala po 
svojih močeh, enako kot glasbenim in 
pevskim skupinam. Rad se spominja 
teh časov, pravih borb za sredstva za 
razvoj K S . Ponosen je na te čase in 
vesel razvoja. 

Gasilstvo - velika 
predanost In ljubezen 
Več kot štiri desetletja je zvest gasil
ski organizaciji, sprva kot član gasil
ske desetine v Unitasu, od leta 1975 
pa je član v P G D Jarše Rodica. Vse
skozi skrbi za mlade, bil pa je tudi 
12 let poveljnik v društvu. Ponosno 
pove, da se je včasih kar 14 desetin 
P G D Jarše-Rodica udeleževalo raz
ličnih tekmovanj, od najmlajših do 

veteranov, v društvu je bil tudi dolgo
letni tajnik in blagajnik, ustanovitelj 
društva Mladi gasilec na OŠ Rodica, 
kjer že 30 let uspešno dela kot men
tor. Rad dela z mladimi, vesel je nji
hovih znanj na področju požarne pre
ventive. Vsi ne bodo postali gasilci, 
pravi, ostalo pa j im bo znanje in to je 
najbolj pomembno. Spremlja j ih na 
tekmovanja, j ih razveseljuje z drobni
mi pozornostmi, rad se oglasi tudi v 
Vrtcu Ostržek. Več let je delal tudi v 
Komisiji za delo z mladino, tako pri 
občinski kot Gasilski zvezi Slovenije 
in sodeloval pri pripravi knjižice za 
delo z mladimi v OŠ. Rad se spomi
nja krožkov Mladi gasilec na vseh 14 
OŠ nekdanje občine. 
Že od leta 1976 je član najožjega vod
stva Gasilske zveze Domžale, deset 
let njen podpredsednik O G Z , v za
dnjem času pa vodi področje dela z 
veterani tudi v regiji Ljubljana 3. Rad 
dela z njimi in zanje, se veseli njiho
vih tekmovalnih uspehov, posebej pa 
se potrudi, ko gre za tradicionalno 
srečanje veteranov v Žejah. 

Srečno, tovariš Marjan. 
S svojim življenjem je zadovoljen. 
Rad živi, rad dela in je hvaležen do
mačim za oporo in pomoč. V prostem 
času kolesari, hodi, tudi planine mu 
niso tuje, niti najvišji vrhovi ne. Rad 
je v naravi, najraje pa se zateka v do
mači vrt in rože, ki mu dajejo moč za 
pot naprej. Tudi v prihodnje bo rad 
sodeloval, kjer bo njegova pomoč že
lena, bo pa več skrbi namenil zdravju 
in rekreaciji, saj ko si starejši, bolj 
rabiš čas zase, za družino, k i j i poma
gaš, kolikor je mogoče. 
Pa še na nekaj me opozori: moč ti 
daje tudi to, da dobre stvari ohraniš v 
spominu, na slabe pa pozabiš. Konec 
najinega pogovora izkoristi za zahva
lo vsem, ki so mu kadarkoli pomagali 
in delali z njim, pa tudi za dobre želje 
vsem, ki ga poznajo 
Za svoje delo je prejel številna pri
znanja, posebno priznanje pa so mu 
ob letošnjem krajevnem prazniku za 
opravljeno delo dali tudi v K S Jarše 
- Rodica. 

Vera Vojska 

Galerija Dom v Radomljah 
Fotografska razstava najmlajših 
V Radomljah so 23. novembra od
prli razstavo fotografij, fotogramov, 
Jumogramov, kentogramov in sta-
rogramov udeležencev počitniškega 
krožka društva Mavrica. Razstavljali 
so večinoma otroci in tudi nekateri 
njihovi starši, Alenka Marolt, Anja 
Opata. Vn/o Vovko, Brina Jeretina, 
Gašper Novak, Gregor Marolt, Irena 
Kavčič, Janez Kosmač, Jože Vovko, 
Katja Kavčič, Kristina Maro l t L u 
cija Kavčič, Marjeta Vovko, Maruša 
Vovke, Matej Slokan, Mateja Novak, 
Nina Steklasa. Petra Slokan. Romana 
Šinkovec in Tina Jeretina. 
Odprtje razstave je potekalo v sprošče
nem vzdušju in kulturnem programu, ki 
so ga udeleženci krožka in njihovi starši 
sami tudi pripravili. Zapeli so več pesmi 
in se spremljali s kitarama, citrami in 
diatonično harmoniko. Razstavo, kate
re fotografije so napolnile tako spod
nje kot zgornje razstavišče kulturnega 
doma, je odprl Metod Marčun, predsed
nik KS Radomlje, ki je čestital mladim 
ustvarjalcem in se Mavrici zahvalil za 
redno kulturno bogatenje kraja in umet
niške uspehe, ki jih dosegajo doma in v 
tujini. Še posebej je pohvalil ustvarjalno 
sodelovanje staršev in njihovih otrok. 
Tudi letošnji mentor krožka mladih fo
tografov je bil Janez Kosmač, predsed
nik Mavrice, pomagala pa sta tudi člana 
fotografske sekcije. Andraž Gregorič in 
Jože Kragelj. Klub tako nadaljuje pred 
dvema letoma začeto tradicijo, da ob 
koncu poletnih počitnic pripravi foto
grafski tečaj za najmlajše. Ideja, ki jih 
združuje, je še vedno ista: ljubezen do 
fotografije in želja F K V K Mavrica, da 
bi društveno dejavnost čim bolj po

mladili. Kdor se udeleži fotografskega 
tečaja, lahko marsikaj koristnega naredi 
zase in za druge: igra se, navadi se biti v 
skupini, nauči se včasih potrpeti, včasih 
biti glavni, včasih zadnji; na predmete 
in materiale se nauči gledati z drugač
nimi očmi, fotografiranje mu postane 
ali zabava ali raziskovalni izziv, lahko 
pa fotografija postane njegovo izrazno 
sredstvo in možnost za umetniško iz
poved. Če je bilo fotografiranje nekdaj 
privilegij samo posvečenih, mora danes 
vsakdo znati fotografirati, saj ima že 
vsak mobi vgrajen fotografski aparat. 
Marsikomu se tak fotoaparat zdi ne
potrebna novotarija, ki so jo na mobi 
nataknili proizvajalci, da bi otroke še 
bolj privabili k nakupu. Vendar se s fo
tografijo vse več sporoča. Fotografija 
namreč dopolnjuje govorna mobilna 
sporočila. V dobi računalnikov slikovna 
podoba celo izriva besedo, zato se bo 
moral vsakdo naučiti tako fotografirati, 
kot seje naučil govoriti. Besede mobil
nih sporočil SMS so vse bolj šifre z iz
puščenimi samoglasniki. Zato je v dobi 
sproščenega, ohlapnega, dvoumnega in 
nerazumljivega govoričenja obvladova
nje dobrega fotografiranja vse bolj nuja 
in potreba. 
Janez Kosmač, kije skrbel, da bi se mla
di naučili čim bolje fotografirati, pravi: 
»Najprej smo fotografirali brez fotoapa
rata, to je, risali s svetlobo, po metodi, 
ki jo je razvil, izpopolnil, udejanjil in 
mednarodno uveljavil Vlastja Simon-
čič. Vlastja Simončič je o tem napisal 
celo priročnik, ki je bil natisnjen v Av
striji in na Japonskem. S fotografskim 
ustvarjanjem v temnici smo spoznavali 
risanje z razvijalcem in fiksirjem. debli 

Ibtogram, s katerim dobimo kontrastno 
podobo, ki jo zaznamujeta črnina in 
belina, kemogram, lumogram in staro-
gram. Seveda pa so se mladi učili tudi 
ustvarjalnega fotografiranja z digitalnim 
fotoaparatom. Mnogi mislijo, daje kla
sična, nedigitalna fotografija, fotografija 
z razvijalcem in fiksirjem zastarela. Pa 
ni. Japonski vrhunski fotografi jo upo
rabljajo in celo razvijajo.« 
Obstaja precejšen razloček med novim 
digitalnim fotografiranjem in klasičnim, 
starim fotografiranjem na film, ki gaje 
po fotografiranju treba najprej potunkati 
v razvijalec, sprati v vodi, potunkati v 
fiksir, dolgo spirati, potem posušiti, da 
dobimo negativ, ga v temnici v poveče-
valniku preslikati na svetločutni papir in 

potem s papirjem ponoviti isti postopek 
tunkanja v kemikalijah in sušenja. Pri 
digitalnim pritisneš na sprožilec, potem 
ves postopek naredi računalnik in tiskal
nik prenese sliko na papir. V končnem 
izdelku -fotografiji - razločka praktično 
ni, je pa v postopku. Klasični traja naj
manj nekaj ur, sodobni nekaj sekund. 
Pri klasičnem fotografiranju fotografija 
nastaja dobesedno pod prsti, del foto
grafa je, raste, iz zarisa slutnje nastaja 
resnična fotografija; če je presvetla, jo 
pogreješ z roko in potemni. Zato foto
grafski romantiki prisegajo na klasično 
fotografiranje. 
Ob koncu slovesnosti so se udeleženci 
tečaja pristno in toplo zahvalili Janezu 
Kosmaču, ta pa je podaril rože Marjeti 
Vovko, ki je skrbeia za organizacijski 
del tečaja, razstave in kulturnega pro
grama na njej. 

Igor Llpoviek 

Knjigarna in galerija Beseda 

Decembrske pravljične urice 
z likovnimi delavnicami 

Želimo vam vesele božične praznike In srečno novo leto 20081 
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ODRASLI 

I * Manca Košir : M O Š K A PISMA, 
07 

V knjigi Moška pisma so natisnjena javna dopisovanja. 
Jr,^ 1 Dopisovala si je z zelo različnimi po poklicnih zanimanjih 

E h A a j j r i M ~ Markom Crnkovičcm, Matjažem Gantarjem. Brankom 
Gradišnikom, Aieksijem Kobalom, Dušanom Osojnikom. 

H M a V M Urbanom Kordešem in Adamom. S pismi, v katerih razkriva 
svoj pogled na svet, intimna doživetja in čutenja, je izvabila i / dopisovalcev 
raziična čustva, od ogorčenja do ljubezenskih izpovedi, od intimnih pa do 
moralnih, družbenih in filozofskih dilem. Prevladujejo razmišljanja o odno
sih med moškim in žensko. Moška pisma Mancc Košir so dokaz, da še ob
stajajo ljudje, ki j im površne razlage razlik med spoloma niso dovolj, ampak 
hočejo priti stvari do dna - čisto po žensko. 

• Vinko Moderndorfer: ODPRLA SEM 
O Č I IN ŠLA K OKNU, Cankarjeva 
založba, Ljubljana, 2007 
Moški nad prepadom. Prepad pa je seveda kriza srednjih let. 
Moškemu se nad prepadom pridruži ženska in tako sprem
ljamo strasti polno, a smisla izpraznjeno počitniško življenje 
para, ki mu ne manjka nič materialnega, drugo pa vse: nimata 

otrok in nimata medsebojnega zadovoljstva, niti spolnega. So pa na voljo 
Laeroixova enodelna oblekica, Baldinijcvi sandali, perilo Perla. obleke Roc-
co Barocco, kratke hlače Dolce & Gabbana, jadrnice Dufourt 325 G L , toda 
vse zasluženo z očetovo uspešno kariero. Banalno. Pa se na »njuni obali« 
prikaže nagi mladenič s knjigo Lorcinih pesmi, v kalerem oba prepoznala 
svojo izgubljeno energijo in svoje neuresničene spolne želje. Sledi vrtinec 
seksa, varanja, prekrivanja, travm iz preteklosti, na koncu pa - jasno - smrt. 
In svet je spet postavljen v ravnovesje. Zgodbo lahko razumemo seveda 
tudi drugače: kot brez predsodkov ujete trenutke anakreontskega uživanja 
vseh radosti življenja tu in sedaj. Dokler gre. 

• Schiffrin Andre: POSEL S KNJIGAMI; 
Ljubljana, Cankarjeva založba, 2007 
Urednik ene bolj znanih ameriških neodvisnih založb, ki iz
daja knjige s področja družbene teorije in humanistike The 
New Press, razkrije poslovne in širše družbene okvire znotraj 
katerih deluje ameriško in vse bolj tudi evropsko založništvo. 
Skozi avtobiografsko izkušnjo urednika zaslutimo, kakšno 
škodo lahko napravi slepo podrejanje finančni logiki rasti 

in dobička, ko tržna ideologija nadvlada svobodni trg idej in »trg« poslane 
cenzor. Pokaže na pomen, ki ga ima slrokovna uredniška politika za kvali
teto in dinamiko intelektualnega življenja v neki družbi. Ob branju se nam 
vedno znova vsiljuje vprašanje: če je svoboda trga eden temeljnih lastnosti 
demokracije, ali je nekritična uporaba tržnih mehanizmov na področju idej 
začetek njenega zatona? Delo se lahko bere kot apel za ohranitev odprtega 
družbenega prostora, kjer bo moč svobodno razpravljati o družbenih alter
nativah. Nedvomno pomembno sporočilo za vse, ki j im ni vseeno za usodo 
kritičnega duha. 

OTROCI IN MLADINA 

• Nina Lugovska: NININ DNEVNIK, 
Uči la 2007 
V najstniških letih je Nina pisala dnevnik, ki ga mnogi pri
merjajo z Dnevnikom Ane Frank, saj je bil napisan v času 
Stalinove strahovlade. Ker sta bila njena starša kritična do 
oblasli, so očeta večkrat zaprli in izgnali, družini pa veliko
krat preiskali stanovanje. Tako je nekoč tajna policija zase
gla dnevnik in Nino z mamo in sestrama obsodila na gulag. 

V dnevniku je opisovala svoje življenje ter zapisovala najgloblje občutke 
in misli, ki jih zaradi političnih razmer ni mogla deliti z nikomer. Gre za 
pričevanje mladega dekleta, ki je odraščala v času Stalinovega zatiralskega 
režima, pomanjkanja in neusmiljenega trpinčenja ljudstva. Kljub rosni mla
dosti je njeno razumevanje tedanjih političnih razmer izjemno pronicljivo in 
odrasio. Pretresljivo, česa vsega je zmožna človeška mizerija... 

• Matjaž Pikalo: VRTNAR NA 
JEZERU, Mladinska knjiga, 2007 
Adam je najstnik, ki se je s starši iz mesta preselil na pode
želje. Sola ga ne zanima preveč, zato ne dosega minimalnih 
standardov, ki so potrebni, da bi bil učno uspešen. Med po
čitnicami mora opravljati obvezno počitniško prakso in pisati 
dnevnik. Spozna, da je delo na deželi lahko tudi prijetno, ob 
njem pa dobi še veliko zanimivih domislic za počitniške do

godivščine: s sošolci so priredili kres rabljenih učbenikov, pokopali mačka 
in naredili sedmino, posneli amaterski film... Za Pikalov pripovedni slog so 
značilni simpatični, družbeno neprilagojeni junaki in blaga ironija, kar je 
avtorju prineslo že nekaj uglednih literarnih nagrad - nagrada VLČHRNICA 
za najboljšo otroško in mladinsko delo LUŽA - 2002. 

• Janne Teller: N IČ , Grlica, 2006 
Roman danske pisateljice je zelo poseben roman, ki nas pre
seneti s svojo brutalnostjo in absurdnostjo. Glavna oseba je 
sedmošolec Pierrc Anthon, ki nekega dne enostavno zapusti 
razred, saj pride do spoznanja, da ne obstaja nič, kar bi kaj 
pomenilo, zato se ne splača narediti ničesar. Ostali sošolci 
skušajo dokazati nasprotno, zato sklenejo, da bodo iz stvari, 
ki j im kaj pomenijo, sestavili t.i. kup smisla ter z njim nihili-

stičnemu sošolcu dokazali njegovo zablodo. Kup smisla narašča, narašča pa 
tudi okrutnost sošolcev, ki začnejo drug z drugim psihološko manipulirati, 
kar neizbežno pripelje do tragičnega konca. Roman je prejel nagrado dan
skega Ministrstva za kulturo za najboljšo knjigo leta 2001. 

MEDIOTEKA 

• RUSKE LUTKE (LES POUPÉES 
RUSSES} - DVD, Blitz, 2006 
Francoski režiser in scenarist ("édric Klapisch seje po uspeš
nem filmu Španska krčma (L' Auberge espagnole), kjer so 
svoje življenjske težave reševali mladi študenti v Barceloni, 
odločil posneti nadaljevanje. Študenti sedaj niso več brez
skrbni Žurerji, ampak so prisiljeni spopasti se s svojo prihod

nostjo. Xavier ima trideset let, njegova karierna pot pisatelja je vse prej kot 
bleščeča. Sreča se mu kislo nasmiha pri filmskih producentih, ki želijo od 
njega kupiti scenarij za televizijsko limonado, ki pa bi temeljila na njegovih 
spominih iz študentskih let. Fiim je bil lansko leto predvajan v Kinodvoru, 
prvič pa je bil pri nas prikazan na 16. L i l I -u. Zanimiv film, ki nas boemsko 
ponese po mondenih evropskih mestih. 

Uredil In Izbral Janaz Dollnsek 



JAZZ v Galeriji drugič 

Jan Gregorka 
Kvartet 
V drugem koncertu c ik la Jazz v galeriji se je 
predstavil kvartet radomeljskega kontrabasi-
sta Jana Grcgorke , k i je postregel s pestro biro 

pr i redb brezčasn ih jazzovskih standardov in v 
hitrem tempu poskrbel za intenzivno jazzov-
sko izkušnjo . 

Četverica v postavi Jan Gregorka na kontraba
su, Gregor Kožar na saksofonu. Marko Petrušič 
za klavirjem in Gašper Peršelj za bobni, je si
cer idejno spominjala na prvi J A Z Z v Galeriji s 
kvartetom Ane Šimenc, muzikalno pa je šlo za 
čisto drugačen koncept, ki je v izredno zgoščeni 
obliki predstavil klasični jazzovski repertoar. Še 
bolj zanimivo je Gregorkovo igranje, saj nas naj
prej preseneti kot levičar, potem pa še kot zelo 
vsestranski in zverzirani glasbenik, ki suvereno 
vodi svoj kvartet. Za bobni smo najprej pričako
vali Kamničana Anžeta Žurbija, potem pa ga je 
menjal Gašper Peršelj, novo, ampak obetajoče 
jazzovsko ime, ki se dokazuje z doživetim nasto
pom in zelo domiselnimi bobnarskimi metodami. 
Avtorja tega zapisa je osebno najbolj navdušil 
Peršeljev akustični »echo«, ki ga je dosegel brez 
aparatur, ampak le z uporabo bobnarskih palic in 
napete opne. Klaviature in Mario Petrušič sta že 
dva preverjena pojma v slovenskem jazzu, čeprav 
se mi zdi, da nikakor ne dobiva prave pozornosti. 

mogoče zaradi bolj introvertiranega nastopa, ki 
pa vedno znova dokazuje veliko spretnost in ob
čutek za spontano improvizacijo. Lepo bi bilo, če 
bi njegovo igranje v naslednjih epizodah Jazza v 
galeriji raziskovali še v kakšni zasedbi. Ostane 
torej le še saksofonist Gregor Kožar, ki je svojim 
»soborcem« puščal dovolj prostora za solistične 
vpade in seje pojavil le tam, kjer je bilo treba in 
to vedno z občutkom. Mogoče je bilo pogrešati 
le še kakšno avtorsko skladbo, ampak verjamem, 
da za to ni bilo prave potrebe, saj so se vsi štir
je glasbeniki, skupaj s publiko, lepo zabavali pri 
preigravanju »zimzelencev« v novih, svežih pre
oblekah. Z a nami je torej še en uspešen jazzovski 
večer, ki bo le še dodal k revitalizaciji jazzovske 
scene v Domžalah. Naslednji koncert bo na vrsti 
17. januarja, ko bo Jazz v galeriji stopil v »špa-
novijo« s Študentskim klubom Domžale ter festi
valom D N K in v galerijo Domžale pripeljal Fake 
Orchestra Quartet. Ljubitelji jazza seveda vablje
ni, še posebej, ker koncerti do sedaj za denarnice 
še niso bili obremenilni. 

MJ 

Kiparska razstava v Galeriji Domžale 
Ana Cajnko: Asociacije sporočil 
V decembru v Ga le r i j i Domžale razstavlja 
umetnica A n a Cajnko , k i je ob številnih pred
stavitvah doma in v tujini prejela več nagrad 
in priznanj na področ ju sl ikarstva in umet
niške keramike, kateri se intenzivno posveča 
zadnjih deset let. Do 28. decembra 2007 se 
predstavlja s prostorsko postavitvijo kera
mičnih del, k i jo spremljajo dogodki , v katere 
so vkl jučeni tudi obiskovalci razstave. K i p a r 
ska razstava umetnice Ane r a j n k o , k i živi in 
ustvarja v Ljub l jan i in na K r i ž n e m v rhu , je 
zanimiva predvsem zaradi d r u g a č n e g a , sodo
bnega pristopa k predstavitvi naravnega ma
teriala, kot je glina oziroma keramika . 

Gl ina oz. keramika, k i je pravzaprav skupna 
oznaka za izdelke iz žgane gline in postopke, s 
katerimi se izdeluje, je eden prvih materialov, ki 
ga je uporabljal človek. Služila mu je v vsakda
njem življenju za izdelavo lončenine, sčasoma se 
je z njo tudi umetniško izražal v preprostem okra
su, k i je postajal vse bolj pomemben. Starodavno 
oblikovanje in dekoracija je ostala skoraj nespre
menjena vse do srednjega veka, ko so lončarji še 
bolj tehnično izpopolnili keramiko za shranje
vanje in kuhanje, kar pa se še danes pojavlja v 
ljudskem lončarstvu. V začetku 18. stoletja pa na 
področju oblikovanja keramike v Evropi nastopi 
izrazit prelom prvi evropski porcelan. Sicer so 
porcelan uvažali iz Kitajske že v srednjem veku 
in jc med vladarji pomenil pravi prestiž, ki ni 
smel manjkati v dragocenih vladarskih zbirkah. Z 
izumom evropskega porcelana pa so vplivni ev
ropski imenitneži začeli ustanavljati manufakture 
in kasneje delavnice, z njimi pa so dosegli, da so 
porcelanasti izdelki postali dostopni širšemu kro

gu potrošnikov. Naslednji prelom v oblikovanju 
in pojmovanju keramike je prinesla industriali
zacija, saj je omogoči la serijsko oblikovanje in 
izdelavo posodja iz keramike za vsakodnevno 
rabo, a je tudi podredila njeno estetsko funkcijo. 
Torej, že od samega začetka se v oblikovanju g l i 
ne in keramike pojavlja neka dvojnost, ki na eni 
strani temelji na uporabnosti, na drugi strani pa 
M simbolni, umetniški funkciji keramike, ki živi 
svoje življenje kot izraz estetike v določenem 
času in prostoru. Čeprav je keramika stara teh
nika, ki jo je izumil človek, pa ni nikoli prestara 
- še danes o tem pričajo mnogi lončeni izdelki, 
ki so oblikovali in še vedno oblikujejo slovensko 
ljudsko dediščino kot izraz prvobitne kreativnosti 
v naši deželi. Tudi v okvirih umetniške kerami
ke je potrebno poudariti dejstvo, daje keramika 
še danes zelo bogata umetniška zvrst, ki pa je na 
žalost vse bolj potisnjena na obrobje. Največkrat 
je oblikovanje gline le faza v umetniškem ustvar
janju mnogih kiparjev in slikarjev, na primer tudi 
slovenski slikar France Kralj je imel svoj kera
mični opus in je bil tudi ustanovitelj keramičnega 
oddelka na takratni Tehnični srednji šoli v Ljub
ljani, medtem ko danes ni institucije, ki bi nudila 
formalno izobrazbo s tega področja (povzeto po 
Keramika na Slovenskem, Narodni muzej Slove
nije, Ljubljana, 2004). 

Kljub določeni stopnji prvobitnosti in splošne 
funkcionalnosti pa je danes oblikovanje kera
mike še vedno sestavni del moderne in sodo
bne umetnosti. Tudi na Slovenskem se tradicija 
kiparskega razstavljanja, ki zajema tudi sodo
bno umetniško keramiko, vse bolj uveljavlja. Še 
več, zaradi sodobnega pojmovanja umetnosti. 

ki postaja vse bolj multimedijska, je tudi glina 
oziroma keramika postala material, ki umetniku 
predstavlja dovolj velik izziv za oblikovanje ne 
le malih skulptur, temveč tudi večjih prostorskih 
kompozicij. Takšen dosežek sodobne umetniške 
keramike prestavlja tudi umetniško delo Ane 
Cajnko. Z ambientalno postavitvijo svojih kera
mičnih izdelkov v Galeriji Domžale je domžalski 
publiki predstavila izvirno možnost umetniškega 
oblikovanja gline kot (pra)klasičnega materiala 
v novih pomenskih svetovih, pri tem pa ohranila 
prvinskost, ki nam jo ponuja narava. Tudi ideja 
razstave je izvirna, polna sporočil, k i j i h gledalec 
posredno ali neposredno bere iz njenih glinenih 
kompozicij, hkrati pa postane interaktiven ude
leženec dogodka v prostoru. Pričujoča razstava 
Asociacije sporočil Ane Cajnko v Galeriji Dom
žale je odličen primer sodobnega pristopa prika
zovanja ene od možnosti pripovedi v oblikovanju 
gline, ki v sebi nosi globoko življenjsko sporoči
lo in simboliko. Ana Cajnko na svojstven način 
preoblikuje in ohranja pristen stik z materijo, ki 
nam jo ponuja narava, ter nam na ta način spo
roča svojo vizijo, ki temelji na človekovem oza
veščenem povezovanju z naravo in pozitivnem 
odnosu do sočloveka. 

Katarina Rus Krušelj 

Zadnja predstava za otroke v 2007 na Močilniku 
Sraka Sofija je pozabila na vrata! 
Smeh zaradi v reščan ja srake Sofije, k i je v vsej 
vnemi postavljanja lesene hišice pozabila na 
vrata , se je v nedeljo, 9. decembra 2007, zago
tovo slišal iz Kul turnega doma na Moči ln iku . 
Troj ica g ledal iščnikov iz Lutkovnega gledal iš
ča M a r i b o r se je v igr ic i K a k o je gnezdila sraka 
Solija predstavila kot trije pt ič i : ena trmasta, 
vzvišena in fina sraka, k i je želela bit i najbolj 
moderna, in dva »čisto n a v a d n a « vrabca, k i 
sta se pr idno t rudi la postaviti gnezdeče . 

Otroci so se smejali sraki Sofiji, ki si je nepresta
no izposojala številne stvari in si z njimi skušala 
narediti najbolj moderno stanovanje v gozdu. Z 

učenimi besedami in ogrlicami se je postavljala 
pred sosedo Beti, čisto navadno vrabčevko, ki ni 
vedela ničesar o arhitekturi in modernih stvareh, 
je pa v nasprotju s Sofijo vedela, da se z nič truda 
ne da narediti prijetnega doma. In prav vihanje 
nosu nad delom se je Sofiji maščevalo. Najprej 
s i je želela narediti gnezdo v skledi, pa seje le-ta 
po deževni noči spremenila v kopalnico. Sledila 
je streha iz blaga, pa jo je odnesel veter. In potem 
še lesena hišica, pri kateri je pozabila na vrata! 
Še sreča, da stajo rešila Beti in Boris, ki sicer 
nista znala šik francoskega jezika, a sta vedela, 
da, kdor visoko leta, nizko pade. 
Starši z otroki se zahvaljujemo Kulturnemu dru
štvu Jožef Virk Dob za popestritev nedeljskih 
popoldnevov in se že veselimo predstav v letu 
2008! 

Bojana 

Domžalski rogisti v letu 2007 
Kul tu rno d r u š t v o Domžalsk i rogisti so pod 
vodstvom predsednika Gregorja Otmar ja 
Kettingerja, k i skrbno zapisuje število nasto
pov ter vseh drugih dejavnosti, zapr l i še eno 

uspešno leto. V njem so zabeležil i 42 nastopov, 
k a r pomeni v dosedanjih 16 letih skupaj 636 
nastopov v domovini in tujini . 

Domžalski rogisti (od leve): Gregor Otmar Rettlnger. Anže Korošec. Drago Vuk, Klemen Zabret, Irena Keš 

Gombač. Ivan Kozarlč In Jernej Hribar, manjka Uroš Oražem 

V glasbeni skupini nastopajo: Ivan Kozarič, ki 
je tudi umetniški vodja, Jernej Hribar, Uroš Ora
žem, Anže Korošec, Irena Keš Gombač , Drago 
Vuk, Klemen Zabret in Gregor Otmar Rettinger. 
Redne vaje so v Kulturnem domu Groblje, kjer se 
srečujejo enkrat tedensko. Med številnimi nasto
pi so posebej ponosni na svoj nastop na proslavi 
100-letnice Lovske zveze Slovenije v Cankarje
vem domu. Radi se spominjajo nastopa v Itali
ji , ko so sodelovali na svečanosti ob podelitvi 
spričeval po opravljenih lovskih izpitih, lahko 
pa smo j ih videli tudi na T V A kanal, kjer so po
pestrili oddajo o lovcih in lovski zvezi. Sodelo
vali so tudi v Gornji Radgoni na sejmu lovstva, 
ribištva in turizma, ob odprtju razstave Jasmine 
Cibic , priznane slikarke, v tobačni tovarni, ved
no prijetno je bilo druženje na vseslovenskem 
srečanju lovskih pevskih zborov in oktetov ter 
rogistov v Mariboru. V Kočevski Reki so zaigrali 
llubertovo mašo, udeležili pa so se tudi jubilejne 
slovesnosti svojih prijateljev. Prekmurskih rogi
stov, ki so se ob 35- letnici igranja spomnili tudi 
Jožeta Grleca, ustanovitelja slovenskih rogistov, 
v spomin katerega je bila izdana tudi monografi
ja. V Domžalah pa so popestrili slovesno odprtje 
podhoda pod M10 ter zaigrali ob odprtju prenov
ljene pošte. 

Ob pomoči občine in lastnih prispevkov so od le
tos tudi lepši, saj imajo nove svečane obleke, bolj 
svečano pa zveni tudi igranje na Es rogove. 

Vera Vojska 
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četrtek, 10. januar ob 19:00 
G A L E R I J A DOMŽALE 

P r i m o ž H i e n g 
"Soline - med 
nebesi in zemljo" 

* 

Rojen leta 1955 v Ljubljani. Z 
osnovami fotografije se je 
srečal že v osnovni šoli. Po študiju novinarstva se je zaposlil na Ra
diu Glas Ljubljane, k i mu je kot novinar in urednik ostal zvest 16 let. 
V devetdesetih letih ga je začelo vse bolj zanimati, kakšen je pogled 
iz ptičje perspektive, kar je najprej izpeljal s fotografiranjem mesta 
Kamnik in okolice, leta 2005 pa je uresničil doslej najzahtevnejši 
projekt, to je fotografiranje Sečoveljskih solin iz helikopterja Leta
lske policijske enote, letos pa je sledilo še fotografiranje Cerkniškega 
jezera. V Galeriji Domžale bo razstavljal z račne posnetke Sečoveljskih 
solin s podnaslovom »Med nebesi in zemljo«. Razstava bo odprta do 
petka, 25. januarja 2008. Vstop v Galerijo Domžale je prost. 

Vodstvo po razstavi bo v četrtek, 17. januarja ob 18:00. Po 
razstavi bosta vodila Katarina Rus Kruselj in Primož Hieng. 

sobota, 12. januar ob 10:00 
Lutkovno druš tvo Lutkomotiva 

P o m o t i v i h s l o v e n s k e 

l j u d s k e p r a v l j i c e : 

F i ž o l č e k , o g e l č e k 

i n s l a m i c a 
lutkovna predstava 

Le kdo ne pozna pripovedke o Fižo-
Ičku, ogelčku in slamici? Poučna 
zgodbica, k i prihaja iz krajev okoli Čedada govori o tem, zakaj imajo 
vsi 11/oh k 1 bel šiv na t rebuščku . Ta znana slovenska ljudska pravljica 
se v lutkovni izvedbi ni pojavljala prav pogosto, saj smo jo 'najprej 
poznali kot radijsko igro, sedaj pa jo je na oder postavila mlada sku
pina novomeških lutkarjev. Predstava traja 30 minut in je primerim 
za otroke od 3. leta dalje. 

četrtek, 17. januar ob 20:00 
G A L E R I J A DOMŽALE 

J A Z Z v G a l e r i j i / 

F e s t i v a l D N K 

F a k e O r c h e s t r a 

Q u a r t e t 

Ana Vipotnik vokal 
Igor Leonardi kitara 
Nino De Gleria bas 
Aljoša Jerič bobni 
jazz koncert 

Fake Quartet je malce skrčena različica 
večjega Fake Orchestra, k i ga je ustanovil kitarist Igor Leonardi in s 
katerim se že dobro desetletje sprehaja med jazzom ter različnimi 
svetovnimi godbami. Leonardi je študiral na Graški akademiji za 
glasbo na oddelku za jazz in klasično kitaro. Prepotoval je Azijo 
in Afriko, kjer se je izpopolnjeval predvsem v etno glasbi na različnih 
instrumentih, od sitarja, pa do ouda, saza in kore, potem pa je vrsto 
let preživel v Z D A . Tam je sodeloval s številnimi glasbeniki, od Dona 
Cherryja. pa do članov metal zasedbe Metallica. Pri nas ga najbolje 
poznamo kot člana skupin Quatebriga in Begnagrad, spisal pa je tudi 
glasbo za številne gledališke predstave in filme. Koncert je del cikla 
Jazz v galeriji, ki se enkrat mesečno odvija v Galeriji Domžale 
(Mestni trg 1, trgovski kompleks Vele). Vsi koncerti ciklu Jaxt v 
galeriji so brezplačni. 

0 
Kulturni dom 
Franca Beri 
Domžal* 
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Evin prvi veliki samostojni koncert 

Sanje se uresničujejo 
V nedeljo, 9. decembra 2009, je imela v hali 
Komunalnega centra v D o m ž a l a h svoj p r v i 
ve l ik i samostojni koncert Eva ( č r n o . zmago

valka slovenske popevke, finalistka Kine 2007, 
zmagovalka bitke talentov in še katerega od 
številnih uspehov bi lahko navedli . Koncer t je 

b i l vel ik tako po številnih gledalcih, k i so na
polni l i halo, kot po številu pesmi, predvsem pa 
nalezljive pozitivne energije, k i jo je oddajala 
gostiteljica. 

Z a začetek nam je predstavila delček svojega 
otroštva v glasbeni skupini, po predstavitvi Ču
dežev smehljaja pa smo prisluhnili gostom, ki so 
vsak po svoje majčkeno vplivali na njeno uspeš
no glasbeno pot. Tak je bil pianist in avtor večine 
njenih pesmi, Boštjan Grabnar, pa znana Nuša 
Derenda, s katero sta skupaj zapeli znano Energy. 
Vedno romantični Rok Kosmač je raznežil zlasti 
ženski del občinstva, vsa dvorana pa je z glasnim 
aplavzom nagradila duet Roka in Eve, s katerim 
sta se spomnila prezgodaj umrlega Tošeta. Oča
rala sta nas Neža in Bine Drobnič, posebej je v 
spominu ostala izvedba Oriona. Z vsakim svojim 
nastopom so navdušili plesalci: plesni par Matej 
in Špela Kralj , plesna skupina Baby Dolls, ple
salci iz Plesne šole Urška ter svetovna prvakinja, 
plesalka Maja Sonc. Predvsem pa je vedno znova 
navduševala s svojim petjem Eva Černe. S svojo 
Proud Mary je na noge dvignila vso halo, k i je ob 
zaključku koncerta skupaj z gostiteljico še enkrat 
zapela Čudeže smehljaja. 
Navdušeno občinstvo verjame v mlado pevko 
Evo Č e m e in njene Čudeže smehljaja ter j i na 
njeni glasbeni poti želi čim več uresničenih sanj. 

V. 

Fotografska razstava Cvete Zalokar Oražem 

Utrinki s poti 
V Knjižnici Domžale se v teh dneh 
s svojo imenitno fotografsko raz
stavo U t r i n k i s poti predstavlja 
Cveta Za loka r O r a ž e m , nekdanja 
župan ja , k i jo poznamo tudi kot 
pesnico in avtorico drugih lite
ra rn ih prispevkov. M e d ljubitelje 
tovrstne kulturne dejavnosti je 

razstavo na slovesnem odprtju po
spremilo veliko njenih domač ih , 
nekdanjih sošolcev, sodelavcev, 
fotografskih navdušencev ter p r i 
jateljev in znancev. 

Kot je zapisala v kratkem eseju, ki 
smo ga lahko prebrali na povabilu 

na razstavo, je fotografija prav go
tovo ena najbolj zasvojljivih stvari. 
»Ker odpira človeku oči na široko 
in na globoko. Dandanes si ne znam 
zamišljati potovanj kot raziskovanje 
in odkrivanje sveta ter ljudi brez fo
toaparata. Z njim v roki smo lahko 
obdarjeni s popolnimi trenutki, s 
katerimi nas življenje preseneti tako 
poredko in nepričakovano. Takrat 
nam zatrepeta srce, na široko odpre
mo oči in prevzame nas občutek ne
izmernega spoštovanja. Do narave, 
živali, sveta in možnosti, ki smo jo 
dobili s podarjenim življenjem in 
trenutkov. In nenadoma se zavemo, 
da nam je tako dano vedeti več od 
očitnega, da smo dobili priložnost 
videti pod površino in površnost, v 
podrobnostih razberemo podtekst, 
ki presune in to si vedno znova že
limo ujeti na fotografiji. Ter to strast 
in ljubezen prenesti na druge.« 
Odprtje fotografske razstave v 
Knjižnici Domžale se je zgodilo 3. 
decembra 2007. Tako je bilo še po
sebej poudarjeno, da gre za kulturni 
dogodek, ki ga je s svojo klavirsko 
harmoniko obogatil Jan Ulčnik. Ob 
njegovi glasbi smo se sprehodili po 
različnih državah, o popotniški foto
grafiji na splošno, še posebej pa o 
fotografiji svoje prijateljice Cvete, 
pa je govoril fotograf in popotnik 

Razstava Andreja 
Janze 
Ste vedeli , da imamo v Slovenij i muzej premoderne 
umetnosti? Večina n a j b r ž ne; pa ni t i n i tako daleč 
stran od Domža l . V kra ju Spodnji Hot ič - na poti 
prot i L i t i j i , je T o m a ž D e r n o v š e k - Vinči začel s pre
urejanjem hleva v t akšen muzej. In tam je našel svoj 
prostor in prostor za svoje umetnine tudi Andre j 
J a n ž a - A n d e l . Človek , k i mu je slikarstvo usojeno in 
je njegova stalnica in obsesija. Nač in prež ive t ja . Več
ni iskale«, tako kot l i k na njegovih števi lnih r isbah, 
don K iho t , znani av toš topar , boem v najbolj pravem 
pomenu besede . . . 

Razstava, ki jo je pripravil zlasti ob pomoči svojih otrok, 
Aljaža in Tamare, nosi naslov Nedojemljivo in je bila 
odprta v petek, 30. novembra. In če boste v teh norih 
nakupovalno-obsedenih dnevih želeli najti nekaj časa 
zase in svojo dušo, potem si razstavo lahko ogledate še 
vse do konca januarja, ob sredah, sobotah ali nedeljah 
med 10. in 18. uro. Ob tej priložnosti je bi l izdan tudi 
koledar z Janževo risbo in kritičnimi utrinki o njem in 
njegovem delu, ki so j i h prispevali Tomaž Dernovšek, 
Sašo Koprivec in Mojca Vilar. 
Na razstavi si boste lahko ogledali bogat opus risb in 
slik, k i j i h je Janža ustvaril v zadnjih 15 letih. Prevladu
jejo preproste, a nikakor ne umetniško cenene tehnike 
tuša, svinčnika in krede. Pa tudi nekaj platen in kipar
skih skulptur. Slike ponujajo skice in tudi bolj dodela
ne risbe obilja motivov, tako značilno Andelnovih: od 
posebnežev, kot so klovni , glasbeniki, pijančki, klateži, 
cigani (mnogokrat tudi opazno »zadetih«), pa do konj, 
ženskih aktov in portretov, likov kot so don Kihot, K r i 
stus, Prešeren. Narejeni v trenutnem navdihu, le z nekaj 
potezami, v obilju emocionalne napetosti, pri kateri, kot 
pravi Sašo Koprivec: »Andrej čuti, da je včasih misel 
tudi moteč faktor« 
Neverjetno, koliko risb je v tem viharnem in razburka
nem obdobju zadnjih let ustvaril Andrej Janža, prav go
tovo pa j ih je veliko našlo svoje mesto tudi po domovih 

Na razstavi so se srečali domžalski ustvarjalci Mojca 
Vilar, Andrej Janža in Marina Lenček 

Značilna risba Andreja Janža 

Domžalčanov, ko je hodil naokoli in slikal za preživetje. 
K o se človek sprehaja med tem neverjetnim bogastvom 
risb, polnih čustev in občutij , jasno zazna vso radost 
in bolečino, k i sta se zgrnila nad to umetniško dušo, ki 
prav gotovo ni rojena v pravi čas za umetniške boeme. 

Cveta Zalokar - Oražem 

Saj veš, najlepši dar, 
prijazen je nasmeh... 

Vesel božič ter srečno, 
zdravo in veselo leto 2008, 
tudi z našo pesmijo 

Ženski pevski zbor Stane Habe 
DU Domžale 

Ob zaključku leta 2007se iskreno 
zahvaljujemo vsem, ki ste pomagali, da 
je za nami še eno uspešno kulturno leto. 

Vsem želimo blagoslovljene božične 
praznike ter srečno, zdravo in uspešno 
leto 2008 ter vas vabimo, da ste tudi 
v letu 2008 čim večkrat z nami 

Kulturno društvo Miran Jarc Skocjan 

Iztok Bončina, kar malce pozitivno 
zavisten ob pogledu na njene čudo
vite fotografije. Povedal je, da ima 
popotnik za fotografiranje na voljo 
ves svet, ki ponuja lepe in zanimive 
kraje, tovrstna zvrst pa posega na 
različna področja, od dogodkov do 
narave, pa do posameznega človeka 
in živali. Po njegovem mnenju seje 
avtorica pogumno lotila vseh moti
vov, ki so j i bil i blizu, marsikatera 
njena fotografija poudarja vez med 
ljudmi in popotniki, vse po vrsti pa 
ohranjajo spomin na neko popotova
nje ter nam ponujajo priložnost, da 
se ob pogledu na fotografije vrača
mo v kraje, kjer so te nastale. 
Obiskovalce je pozdravila tudi avto
rica Cveta Zalokar Oražem in j im 
zaupala, da fotografije nastajajo z 
vsem njenim veseljem, ljubeznijo 
in strastjo, spremlja jih vznemirje
nje, dosedanje izkušnje, učenje od 
drugih, pa tudi potrpežljivost, ki je 
potrebna, ko fotografira prizore in 
ljudi, njihove običaje in lepe po
krajine. Ob posameznih motivih, ob 
katerih se posebej potrudi, da podpis 
pod fotografijo še posebej pritegne, 
se lahko tudi vprašamo, koliko sre
če jo spremlja na njenih potovanjih 
s fotografskim aparatom v roki, saj 
so nekateri občudujoči prizori en
kratni in j ih ni mogoče ponoviti. 
Ob ogledu njenih fotografij in pre
biranju podpisov, oboje zahteva po
polno pozornost, lahko dežele, k i j i h 
je avtorica obiskala, spoznavaš tudi 
z drugih plati, saj... dišeča barvitost, 
goreča tla, novo gnezdo, mavrično 
potovanje, most v neskončnost, ru
ševina v vodi, gora veliko glav, riže
va polja, močvirna preproga, razprta 
krila... predstavljajo mnogo več kot 
le zanimivost in znamenitost dežele, 
v kateri je fotografija nastala. 

Avtorici iskrene čestitke za razstavo 
in naj se j i uresniči želja, ki nam jo 
je zaupala: namreč, da še ni posnela 
svoje najboljše fotografije. 

Vera Vojska 

Likovno društvo Petra Lobode Domžale 

Zaključilo se je četrto tromesečje 
likovnega ustvarjanja v letu 2007 
Pestrosti v tem obdobju v l ikov
nem d r u š t v u ni zmanjkalo, mar
več se je šir i lo tudi izven d r u š t v a . 

Ob tednu otroka smo slikali z učenci 
OŠ Roje na temo mati in otrok. Go
spe A n i Medved, mentorici likovne
ga krožka na šoli, se zahvaljujemo 
za gostoljubnost. 
Ob 40. obletnici OŠ Jurija Vege 
Moravče smo se člani udeležili nji
hove svečane proslave, kjer smo si 
ogledali vsa naša podarjena likovna 
dela, ki so bila prodana na gradu Tu-
štanj v dobrodelne namene za šolski 
sklad šole. Proslave so se udeležili 
Ida Rebula, Ag ica Križnar, Danica 
Smrdel, Asta Perko Stante in Ana 
Rajer. 
10'. oktobra 2007 je občina Naklo 
K T D Pod krivo jelko Duplje orga
nizirala IX. slikarski E X - T E M P O -
R E , k i so se ga udeležile Asta Perko 
Stante, Danica Smrdel, A n a Rajer 
in Ida Rebula, ki je bila s svojim l i 
kovnim delom izbrana v ožji izbor 
najboljših likovnih del. 
Udeležili smo se odprtja razstave 
likovnih del udeležencev območne
ga srečanja likovnih skupin Krašnja 
2007. Slovesnost ob odprtju je orga
niziral Javni sklad RS za kulturne 
dejavnosti - Območna izpostava 
Domžale, predsednik g. Pavle Pe
vec. Slovesnosti so se udeležili in 
sodelovali s svojimi deli, Jože Vajda 
s kiparskim delom, z l ikovnimi deli 
Danica Smrdel, Ana Rajer, Agica 
Križnar in Ida Rebula ter Asta Per
ko Stante, ki sta bili med najkvali
tetnejšimi likovnimi deli, po izboru 
prof. Primca, izbrani v ožji izbor za 
regijsko razstavo, ki bo v letu 2008. 
Samostojno pa sta razstavljali svoja 
likovna dela v kopirnici J O C O P Y 
Domžale Ana Rajer in Danica Smr
del, k i je samostojno razstavljala 
tudi v Termah Snovik, v akrilni in 
akvarelni tehniki. 

Jože Vajda je sodeloval na Zvezni 
kiparski razstavi v Polzeli s kipar
skim delom Medved in je bil izbran 
v ožji izbor za Zlato paleto. 

15. oktobra 2007 pa smo si v galeriji 
Domžale, pod mentorstvom g. Da
nijela L . Fuggerja, ogledali razstavo 
Zdenka Huzjana, v galeriji Beseda 
pa razstavo umetnika Töniga. 
23. novembra 2007 pa seje Društvo 
udeležilo medobmočne likovne raz
stave Podobe Gorenjske 2007 na 
temo počitniška paberkovanja. Od
prtje razstave izbranih del je bilo v 
galeriji Veronika v Kamniku. So
delovale so Ida Rebula, Asta Perko 
Stante, Danica Smrdel, Ana Rajer, 
Agica Križnar in Marjana Tavčar. 
15. decembra 2007 je samostojno 
razstavljala Asta Perko Stante, v 
Domu starejših občanov Domžale . 
Z a realizacijo letnega delovnega 
plana smo si ogledali v Ljubljani 
več razstav: Na Starem trgu raz
stavo 27. E X - T E M P O R A Podobe 
Ljubljane, likovna dela iz ožjega iz
bora najkvalitetnejših del. 
V galeriji Mak pa smo si ogledali 
prodajno razstavo umetnin iz raznih 
materialov, 

v galeriji A R S kiparska dela Petra 
Černeta in druge stvaritve, v galeriji 
Slovenskih železnic pa smo si ogle
dali razstavo likovne sekcije Tine 
Rožanc in to likovna dela, ki so pri
šla v ožji izbor. 
Z nepopisno lepimi občutki smo 
razvili debato o vseh likovnih stva
ritvah na razstavah po Ljubljani in 
o delu v prihajajočem novem letu 
2008. 
Tudi naše izvendruštvene dejavno
sti, kot so E X - T E M P O R Y skupin
ske razstave, samostojne razstave 
v Domžalah in drugod po Sloveniji 
nas zelo pritegnejo in zanimajo ter 
se j ih radi udeležujemo, ker se tako 
družimo s člani drugih likovnih dru
štev, spoznavamo njihove likovne 
stvaritve ter tako bogatimo svoje 
likovno znanje in prijetna kulturna 
doživetja. 
Tudi v letu 2008 si žel imo tako pe
strega društvenega delovanja. 
Fotografijo svojega likovnega dela 
Gradiško jezero je prispeval Jože 
Vajda. 

Agica Križnar 

Ukradena redovalnica 
P r i za ložbi Geni ja je te dni iz
šla tretja knjiga Tatjane Koka l j 
z naslovom U K R A D E N A R E 
D O V A L N I C A . To je mladinski 
ljubezenski roman. Dogajanje je 
postavljeno v šesti razred, kjer 
se z novim učencem začno do
gajati predrznosti , med kater imi 
je kraja redovalnice le zadnja v 
vrst i . Z d i se, da je k r i v novinec 
Peter in detektivska trojica Dora , 
Andre j in Vanja se odpravijo na 
pot r az r e ševan j a uganke. Petrovo 
vedenje je nesramno, predrzno 
in moteče , a Dora iz dneva v dan 
bolj čut i razumevanje za fantov 
problem. To je tista Dora , k i ka r 
naprej tiči z glavo v knjigah in j i 
prav branje daje potrebno umsko 
in čus tveno š i r ino . 

Odnosi v šoli in zunaj nje se z vsa
kim poglavjem čedalje bolj zapleta
jo. Dora se začne družiti s Petrom, 
Vanja in Andrej pa j i to zamerita, 
saj se počutita odrinjena. Čeprav 
sošolci, razredničarka in vodstvo 
šole sumi Petra, se fant sploh ne 
brani pred obtožbami, odziva se ne-
zainteresirano, daje vtis, kot da mu 
je vseeno. 
Dora in Peter se nekega dne sreča
ta v parku in med njima vzniknejo 
čustva. Dora se čedalje bolj zanima 
za Petra, a njeno zanimanje zanj po
stopoma prerašča iz detektivskega 
razčlenjevanja razlqgov za fantovo 

vedenje in iskanja pravih krivcev v 
nekaj več. Ta več je v začetku to
varištvo, potem prijateljstvo in na 
koncu prva ljubezen. Zaljubljen
cema pa stojijo na poti skoraj nepre
magljive ovire. 
A dragi bralci, ne bomo vam izdali 
konca, ker bi vas s tem prikrajšali za 
potrebno napetost in številne bralne 
užitke, ki j ih je pisateljica Tatjana 
Kokalj spretno nasula med besedi
lo. Življenje v razredu je dinamično 
in polno dogodkov, ki se kar prehi
tevajo. L i k i otrok so podani z živo 
prepričljivostjo, tokrat še zlasti iz
stopata Dora in Peter. Njuna ljube
zenska zgodba kipi od emocij, ki se 
stopnjujejo od začetne medsebojne 
simpatije do nežne in globoko pre
dane zaljubljenosti. 
Pisateljica je spretno prikazala pro
bleme vsakdanjega življenja in j ih 
vpela v dokazljivo verjetne situa
cije, ki j ih jezikovno suvereno ob
vladuje. Še zlasti je treba opozoriti 
na njeno že tradicionalno kvalite
to: zelo je kritična do odraslih, tudi 
do t.i . avtoritet (ravnatelj, učitelji, 
starši), odrasli so pri njej ncolepšana 
bitja z vsemi človeškimi napakami. 
In učencem ves čas prišepetava, naj 
mislijo s svojo lastno glavo. Ta knji
ga je zelo primerno branje tako za 
osnovnošolce kot za njihove starše. 
Ne spreglejte je! 

Jana Kolarlč 



Sodelovanje avtorjev Anastazije in 
Mirana Juvana s pevko Alenko Godec 

Nocoj naj mir 
bo dar iz tvojih rok 
Prazn i čn i december je vsako leto 
tudi pr i ložnos t za nove pesmi, 
nove zgoščenke , š tevi lne p r a z n i č n e 
koncerte, saj je to mesec, k i vsem 
nam p r i n a š a še posebno prijetne, 
vesele in s rečne dn i . K veselju že
lijo prispevati tudi glasbeniki, k i 
vsebino svojih pesmi iščejo tudi v 
pr iha ja joč ih p r a z n i č n i h dneh. 

Tako sta Anastazija in Miran Juvan 
za eno od najboljših slovenskih 
pevk, Alenko Godec, ki seje z nju
no pesmijo Boljša kot prej pred
stavila tudi na Slovenski popevki 
2007, ustvarila božično pesem. 
Znana pevka si je namreč zaželela 
čisto svojo božično pesem in na
stala je Naj sneži . . . Avtorica be
sedila in glasbe, Anastazija Juvan, 
tudi dirigentka godalnega orkestra 
Glasbene šole Domžale, Anastasia 

besed pa je bilo deležno tudi sporo
čilo besedila, ki je namenjeno prav 
vsem, ki božič cenijo kot družinski 
praznik. 
Novi pesmi lahko prisluhnete 
tudi bralc i in bralke Slamnika , 
saj bodo orkester in vokalist i z 
novo božično pesmijo sodelovali 
v p r a z n i č n i božični oddaji M a r i a 
G a l u n i č a , Spet doma, 23. decem
bra 2007, po 20. u r i . 
Sicer pa pianista in profesorja na 
Glasbeni šoli Domžale, Mirana Ju
vana, lahko spremljamo tudi ob so
botah popoldne na prvem programu 
T V Slovenija. V okviru razvedrilne 
oddaje skupaj z Alenko Godec so
deluje v Karaokah, v katerih se je 
posebej izkazala tudi mlada Ajda 
Stina Turek, o kateri bomo zanes
ljivo še slišali. In kaj znani glasbe
nik pričakuje od leta 2008. »Veliko 

Strings, jo je namenila vsem ljudem 
... tisoč luči na nebu zdaj gori ... 
ena med njimi, vem, da si tudi ti 
priredbo pa je napisal Miran Juvan. 
Pesem so posneli v Studiu York, ki 
slovi kot najboljši studio za akustič
ne instrumente. Alenki Godec pa so 
kot spremljevalni vokali pomagali 
Anžej Dežan, Katja Koren in mlada 
domžalska pevka Ajda Stina Turek, 
za katero je bila to lepa priložnost, 
da se uveljavi. K posebnemu praz
ničnemu vzdušju je prispeval go
dalni orkester Anastasia String, v 
katerem sodelujejo mladi glasbeniki 
iz Glasbene šole Domžale . Vs i izva
jalci so se izjemno potrudili in že na 
snemanju prejeli številne navdušu
joče kritike o profesionalni izvedbi 
orkestra, saj godala ustvarjajo pravo 
praznično vzdušje, veliko pohvalnih 

avtorskega sodelovanja, saj z ženo 
Anastazijo načrtujeva nadaljnje 
avtorsko sodelovanje z omenjenimi 
izvajalci, zelo vesela pa bi tudi bila, 
če bi se Godalni orkester Anastasia 
Strings predstavil tudi na kateri od 
domžalskih prireditev.« 
Hvala in veliko dobrih pesmi tudi v 
letu 2008, za naše bralce in bralke 
pa še refren nove božične pesmi: 

Naj sneži... 
na božično noč! 
Vsem željam 
čarobno daje moč! 
In naj v pesmi vetra 
duh resnice 
znova se rodi... 
le naj sneži, 
na božično noč! 

Vera Vojska 

D e k l i š k i pevski zbor 

S I R E N E 

vas vabi na 

BOŽIČNI K O N C E R T 

- v četrtek, 27.12. 2007, ob 19.00 
v cerkvi Marijinega rojstva na Homcu; 

- v nedeljo, 6. 1. 2008, ob 17.00 
v cerkvi sv. Ane v Batujah pri Ajdovščini; 

-v soboto, 12. 1.2008, ob 19.30 
v frančiškanski cerkvi v Kamniku. 

Zborovodkinja: Petra Grkman 
Klaviature: Gregor Ftičar 
Bas kitara: Samo Kališnik 
Kitara: Matic Smolnikar 

Bobni: Domen Kern 

Slovesni koncert ob 50-letnici Okteta bratov Pirnat 
in peti obletnici Kvinteta Pirnat 

Saj pesem je tista, ki lepša 
nam svet, le pojte jo še 50 let 
(nadaljevanje s prve strani) 

Bogat In raznovrsten opus 
Kot smo lahko ugotovili na koncer
tu, bi lahko le statistik okteta, go
spod Srečo, povedal, koliko ur vaj 
so opravili, na koliko koncertih so 
zapeli, koliko kilometrov so opra
vi l i v 50-letni zgodovini okteta, ki 
se lahko pohvali z veliko kvaliteto 
ter raznovrstnim programom, v ka
terem so poleg ljudskih našle mesto 
tudi sakralne pesmi, še posebej pa 
del svojih prizadevanj namenili tudi 
pravoslavnim in črnskim duhovnim 
pesmim ter se s svojim petjem pred
stavljali v številnih državah sveta. 
Za opravljeno delo, v katerem imata 
posebno mesto tudi njihov dolgo
letni umetniški vodja Tone Juvan 
in sedanji pevovodja Jože Dolinar, 
so prejeli številna priznanja. Naj
več pa j im je pomenilo številno po
slušalstvo, ki je znalo in zna ceniti 
kvaliteto petja Okteta bratov Pir
nat, saj so bil i vsi njihovi koncerti 
zelo dobro obiskani, le redko pa se 
je zgodilo, da so j ih navdušeni po
slušalci spustili z odrov, preden so 
zapeli vsaj nekaj dodatkov. 

Slovesni koncert 
Koncert seje začel s pesmijo O koš
nji, nadaljeval s Se že svita, bo den. 

s Pijmo bratci vince pa so se člani 
okteta spomnili svojega prijatelja 
prof. Matije Tomca, v prvem delu 
nastopa pa smo slišali še Pisemce, 
Moj deklic in Spomin na zimski 
večer. Slavnostni govornik Toni 
Dragar, župan Občine Domžale, 
j im je čestital in izročil umetniško 
delo, med drugim pa poudaril: »Pri
sluhnimo torej pesmi. Nocojšnji 
večer bomo poslušali veliko pesmi, 
predvsem slovenskih, ki so naše in 
j ih imamo vsi radi. Naj j ih zapojejo 
pevci, ki j im je pesem postala način 
življenja, naj j ih zapojejo naši bratje 
Pirnat. ki so se s svojimi nastopi za 
večno zapisali v novejšo zgodovi
no naše občine in domovine ter so 
pomemben del naše včerajšnje in 
današnje pevske kulture. Naj pa j ih 
zapoje tudi Kvintet Pirnat, katerega 
korenine izhajajo iz današnjih slav-
Ijencev in naj njihovo kulturno po
slanstvo nadaljuje v jutrišnji in vse 
naslednje dni.« 

Nato so se predstavili njihovi gostje. 
Oktet Zavodnje iz Šaleške doline, 
ki praznuje tridesetletnico uspešne
ga petja. Umetniški vodja okteta je 
Jože Grabner, Drameljski odmev, ki 
ga vodi Katarina Kolar, pa je pose
bej za slavljence zapel prigodnico, 
v kateri so poudarili: »... saj pesem 
je tista, ki lepša nam svet, le pojte 
še 50 let.« 

Kvintet Pirnat 
Kvintet Pirnat je kljub mladosti in 
kratki dobi skupnega prepevanja 
dosegel že lepe uspehe, ki j ih je le
tos kronal s povabilom na državno 
pevsko tekmovanje. Svoj cilj - na
daljevati pevsko družinsko tradicijo 
Pirnatovih in soustvarjati večglasno 
petje, slediti in peti v čas preteklim 
in v ponos prihodnjim rodovom, so 
tokrat pospremili z Gallusovo L i -
bertas animi ter Pepco, Je pa davi, 
And so it goes ter Potrkanim ple
som, na ljubo poslušalcem pa doda
li še eno od številnih dalmatinskih 
pesmi. 

Častni člani 
Potem ko je iz rok Pavla Pevca, ki 
j im je čestital v imenu Javnega skla
da za kulturne dejavnosti Območne 
izpostave Domžale ter Zveze kul
turnih društev Domžale Oktet bra
tov Pirnat prejel posebno jubilejno 
priznanje, Pavel Pirnat, član okteta, 
pa zlato Gallusovo značko za 25 let 
pevskega ustvarjanja, je oktet v na
daljevanju razglasil štiri častne člane 
Okteta bratov Pirnat. To so postali: 
Tone Juvan za 32 let umetniškega 
sodelovanja, še posebej za obnovo 
in širitev repertoarja okteta: M a t j a ž 
Brojan, mojster slovenske besede, 
za uspešno sodelovanje z oktetom 

ter najmanj 30-letno zvesto pri 
teljstvo; dr. Miros lav St iplovšek, 
za potrditev ugotovitve, da pesem 
povezuje in združuje, za vso pomoč 
in skrb v času predsednikovanja 
kulturni skupnosti ter naklonjenosti 
in prijateljstvo oktetu; dr. Ve l imi r 
Vulikič za opravljeno veliko delo 
pri pisanju knjige Bratje Pirnat. 

Čestitke In pozdravi 
Nato smo prisluhnili številnim če
stitkam in pozdravom, od Krajevne 
skupnosti Jarše-Rodica in Kultur
nega društva Groblje, do Komor
nega zbora Limbar, Pevskega zbora 
Lubnik iz Škofje Loke, Cerkvene
ga zbora iz Domžal , Mengeškega 
zvona, Moškega pevskega zbora iz 
Moravč, čestitala sta j im oba gostu
joča zbora in drugi, v imenu srednje 
generacije Pirnatovih pa znani glas
benik Tomaž Pirnat. 
Sledila je zahvala Okteta bratov 
Pirnat, ki jo je izrekel pevec Srečo 
Pirnat. Zahvalil prav vsem, k i so 
kakorkoli pripomogli k uspešni pet
desetletni poti okteta ter slovesnega 
koncerta ob zlatem jubileju. Posebej 
se je spomnil staršev, očeta Jerneja 
in matere Matilde, umrlih bratov 
Ljuba, Nejka in Lojzeta ter nekate
rih drugih sodelavcev, iskrene za
hvale pa so bile deležne tudi razu
mevajoče žene obeh skupin. Sledil 
je krajši skupni nastop, v katerem 
so se prepletale srčnost, glasba, zve
stoba, predvsem pa ljubezen, saj sta 
skupaj nastopila Oktet bratov Pirnat 
in Kvintet Pirnat ter se od navduše
nih poslušalcev poslovila s pesmimi 
Pobratimija, Slovenec sem in Tri
glav, za konec pa dodala še Kje so 
tiste stezice... 

Jaz pa vem, 
kako čas hitro bež i . . . 
Pevski večer, namenjen 50-letni
ci Okteta bratov Pirnat in 5-letnici 
Kvinteta Pirnat sta pomenila Še en 
vrh pevske kulture v naši občini in 
le žel imo si lahko, da bi bilo tovrst
nih večerov še veliko, tako z obe
ma jubilantoma kot vsemi drugimi 
pevskimi skupinami, saj kdor poje 
rad, ostane mlad ... Iskrene čestitke 
vsem Pirnatovim pevcem, za katere 
tudi danes velja: 

Al mi Jaršani, 
to smo a tiči, 
ki nas noben 
strup ne uniči. 

Se skup zberemo, 
ko zapojemo 
in vedno dobre volje smo ... 

Vara Vojska 

Naj ne mine 
dan brez knjige 
Spet je pred nami redna zb i rka Mohorjeve 
d r u ž b e iz Cel ja , k i je znova p r iv l ačna , zani
miva in namenjena vsem bralcem v d ruž in i . 
M e d Slovence doma in po svetu je zb i rka le
tos pr iš la že s tosedeminpe tdese t i č . V z b i r k i je 
izšlo pet knj ig s tedenskim koledarjem, k i j i h 
je založba položila v posebno dari lno ška t lo in 
nosijo svetovljansko elegantno podobo, k i je še 
dodatno navduš i l a bralce. 
Mohorjev koledar za leto 2008 in namizni koledar 
vas bosta spremljala vse leto. Namizni koledar 
prinaša čudovite fotografije slovenskih cerkva. 
Mohorjev koledar, tokrat v večjem formatu, pa 
prinaša astronomske podatke, setveni razpored, 
prispevke o naravi in varovanju okolja, prispevke 
o vzgoji in zdravju, domovini, svetu, kulturi. Cer
kvi in veri. Dodani so še spominski in prigodni 
zapisi, leposlovna besedila in razvedrilni kotiček. 
Prispevke so napisali ugledni avtorji in so dopol
njeni z zanimivimi fotografijami. 
M O J PRVI DOJENČEK je knjiga, ki jo je na
pisala francoska psihoterapevtka, doktorica psi
hologije Anne Bacus, ki želi staršem ponuditi 
pomoč pri spremljanju dojenčka v prvem letu 
življenja, da bi rasel v sproščenem in čustvenem 
okolju. Knjigo je prevedel ugledni slovenski pe-
diater, nevrolog prim. dr. Igor Ravnik. 
N A Z E M L J I DOMAČI je delo, ki gaje napisal 
Jože Maček, trikratni doktor znanosti in nam v 
knjigi razširja obzorje o družbenem položaju 

kmeta od naselitve slovanskih prednikov do kon
ca predvojne Jugoslavije. Avtor izpostavlja vrsto 
različnih razmerij med vladarji in zemljiškimi go
spodi ler tlačani in lastniki kmetijskih zemljišč. 
P O L J E , K D O B O T E B E L J U B I L je roman avto
rja Jožeta Šifrerja, ki skozi ljubezensko zgodbo 
slikovito prikazuje divje čase zadružništva na 
Gorenjskem in nasilno združevanje kmetij v 
kmetijske obdelovalne zadruge. Avtor se drži 
objektivnega pripovedovanja, ki pa je nabit s ču
stvenimi poudarki. 
N A J D I H O J C A IN C I C I B A N je čudovita pesni
ška zbirka za otroke, ki prinaša izbor najpomemb
nejšega pesniškega ustvarjanja od Frana Levstika 
do Brine Štampe Žmavc. Skozi pesem lahko sle
dimo spreminjanju pesniškega ustvarjanja, k i bo 
zadovoljil najrazličnejše okuse in navdušil širok 
krog mladih bralcev. V zbirki je zbranih 53 pes
mi, ki j ih je prijazno ilustrirala lina Krašovec. 
Pri Mohorjevi družbi Celje smo to jesen zasledili 
še nekaj čudovitih knjižnih izdaj, med njimi prav 
gotovo izstopa bogato opremljena knjiga Z V E Z 
D A A S T R I D , ki jo je ob stoletnici rojstva šved
ske pisateljice Astrid Lindgren napisal njen veliki 
občudovalec Marjan Marinček. To je dvodelna 
monografija s številnimi fotografijami, ki nam 
odstirajo mnoge neznanke iz življenja te najslav
nejše in najvplivnejše švedske pisateljice otroške 
književnosti, ki se odlikuje po izjemno privlačnih 
in visoko literarno kakovostnih knjigah. Njena 
Pika Nogavička je prevedena v šestdeset jezikov 
in jo berejo otroci na vseh celinah sveta. V knjigi 
bomo spoznali zgodbo o pisateljičini družini, pot 
njene slavne Pike Nogavičke, njeno domovino, 
pisateljičin knjižni opus z bibliografijo njenih del 
in še mnogo drugega. 

Ste že obiskali prečudovito graščino Polhov Gra
dec, ki j i domačini pravijo kar grad? Če še ne, 
pojdite tja s knjigo Antona Ramovša in Davorina 
Vuge. Knjiga vam bo odkrila kamnito in kultur
no dediščino graščine, razlago grbov, seznanila 
vas bo z značilnostmi grajske stavbe, poselki hiš, 
Neptunovim vodnjakom, Tritonovem stebrom, 
kamnitimi ograjami, štirnami in še čim. Izvedeli 
pa boste tudi mnogo zanimivosti iz bogate zgo
dovine graščine. Knjiga prinaša mnogo izvrstnih 
fotografij, ki še dodatno vabijo, da bi si graščino 
ogledati tudi v resnici. 
D O V J E IN M O J S T R A N A je vodnik za izletni
ke in planince avtorja Stanka Klinarja, ki v svoji 
knjigi ponuja čudovite izlete po gorah, ki planin
ce obogatijo z razkošnimi razgledi in paleto barv, 
če se tja odpravijo jeseni. K o se boste odpravili 
na Peričnik, Sleme, Triglav, Črno goro, Debelo 
peč ali še kam, vam bo ta knjiga pomagala, da bo 
pot varnejša in zanimivejša. Avtor ponuja natan
čen opis poti, s podatki izhodišča, težavnost poti, 
čas ture in višinsko razliko. Bogato fotografsko 
gradivo vam bo pomagalo, da boste še bolj nav
dušeno želeli videti lepote na lastne oči. 
K R Š Č A N S K A D R U G A Č N O S T je delo Enza B i -
anehija, ki odgovarja na vprašanja: Kakšno vlogo 
imajo kristjani v državi, ki je ločena od Cerkve? 
So kristjani v Evropi zapostavljeni? Je v javno
sti legitimno izražati svojo versko pripadnost? 
Kakšne izzive prinaša sodobna pluralna družba, 
v kateri je sobivanje različnih ver in kultur če
dalje pogostejši pojav? A l i kristjani v tej družbi 
postajajo manjšina? 

Tatjana Kokalj 



JE pisma 
V bralcev 

S p o š t o v a n a 

g o s p a A n i t a A b r a h a m , 

dilema, k i jo izpostavljate v svojem 
pismu z naslovom »So stadionske 
tribune bolj pomembne kot vrtci in 
šole?« je lažna, zavajajoča in nepra
vična. 
Lažna zaradi tega, ker so se v za
dnjih letih v Domžalah zgradile šte
vilne šole in vrtci, zavajajoča zaradi 
tega, ker trdite, da naj bi se iz pro
računa zelo izdamo financiral N K 
Domžale, nepravična pa predvsem 
zaradi tega, ker nas (torej člane N K 
Domžale, starše, otroke in mlado
stnike, trenerje, vaditelje ) obravna
vate kot drugorazredne državljane. 
Tudi mi smo davkoplačevalci , zato 
legitimno pričakujemo, da se nas 
obravnava enakopravno. Upravi
čeno pričakujemo samo to, da se 
nas v okviru razporejanja davko-
plačevalskega denarja za šport oz. 
investicije v športno infrastrukturo 
obravnava vsaj enakopravno, glede 
na to, da smo najuspešnejši športni 
kolektiv v občini in z naskokom 
najuspešnejši tudi na državni ravni 
- v najpomembnejšem in najbolj 
razširjenem športu na svetu. O tem 
govorijo dejstva: smo državni prva
ki pri članih, že tretjič zaporedoma 
jesenski prvaki, smo zmagovalci 
super pokala, smo državni prvaki 
v kategoriji U-14 (fantje do 14 leta 
starosti ), jesenski prvaki pri kade
tih in drugi pri mladincih. To so do
sežki ekip, ki nastopajo v najvišjih 
rangih tekmovanj v državi. Poleg 
teh ekip pa v okviru mlajših selek
cij nastopa še sedem ekip na nivoju 
M N Z Ljubljana, kjer smo tudi v 
samem vrhu. 

Zdaj pa še o financah. Praktično vsa 
sredstva za delovanje kluba zasluži
mo sami. Poslovanje N K Domžale 

je transparentno in pregledno, že 
vrsto let pa tudi revidirano s strani 
neodvisnih revizorjev, kar je pogoj 
za pridobitev licence za nastopanje. 
S strani Občine Domžale nismo ni
kol i dobivali več kot nam pripada 
po Pravilniku. Lahko bi rekli, da je 
bilo celo obratno, saj je nogometni 
klub neposredno ali pa posredno 
preko svojih sponzorjih zelo veliko 
lastnih sredstev vlagal v izgradnjo 
športne infrastrukture, ki pa je v ob
činski lasti. V zadnji desetih letih je 
bilo teh vlaganj preko milijon evrov 
(1.000.000). Prav gotovo največ 
med vsemi športnimi kolektivi v ob
čini. Vse to smo dosegli predvsem 
zaradi poštenosti, velikega prispev
ka staršev naših otrok, zelo dobrih 
sodelavcev in entuziazma. Z a vse 
to obstajajo dokazila in dokumenti. 
Če ste realna oseba, potem vas va
bim, da se oglasite in vam bom to 
z veseljem pokazal, pa tudi trenutne 
pogoje za naše delo . . . 
Stadion v ŠP Domžale samo po
gojno izpolnjuje pogoje za nasto
panje članske ekipe N K Domžale 
v domačem prvenstvu in evropskih 
tekmovanjih, za kar sta dva glavna 
razloga: 

• neustrezna montažna tribuna 
• oddaljenost garderobnih prosto

rov in pomanjkanje prostorov za 
prvo pomoč, sobe za doping kon
trolo in nekateri drugi spremlja
joči prostori. 

Tudi v primeru tokratnih vlaganj v 
Stadion smo sami pripravljeni pri
spevati znatno mero lastnega vlož
ka. 
V kolikor je neetično pričakovati 
od svojega okolja, da se zagotovijo 
vsaj minimalni pogoji (kar finančno 
sploh ne predstavlja prevelikega 
problema) in v kolikor je kliente-
lizem to, da sam že več kot deset 
let praktično ves svoj prosti čas 
brezplačno namenjam projektu N K 
Domžale, potem grem rade volje na 
katerokoli T V - postajo in j i m to raz
ložim. Takšnega »neetičnega vsilje
vanja« in takšnega »klientelizma«, 
kot vi naša pričakovanja po boljših 
pogojih za delo in tekmovanje ob 

N a g r a j u j e Š t u d e n t s k a z a l o ž b a L i t e r a 

Tokratni nagrajenci N A G R A D N E K R I Ž A N K E iz prejšnje številke 
Slamnika so prejeli nagrade Honde Ambrož: P r i m o ž S t rn i ša , M i k l o 
šičeva 4 B , 1230 Domžale je prejel brezplačni vikend najem vozila 
Honda Civ ic , C i r i l Loboda . Študljanska 18, 1230 Domžale je prejel 
plastično ročko 4 1 olja Castrol T X T , Janez Jereb, Ljubljanska 106, 
1230 Domžale je prejel plastično ročko 4 1 olja Castrol G R X , A n a 
Trojar , Ljubljanska 106, 1230 Domžale pa preventivni pregled vozila 
z meritvami. 

Čest i tamo! 

Najsrečnejšim reševalcem današnje križanke bo knjižne nagrade za
gotovila Študentska založba Litera. 

Pravi lne reši tve p r i č a k u j e m o do S. septembra 2007 na naslov 
K u l t u r n i dom Franca Bern ika , p.p. 2, 1230 Domža le . 

Do takrat pa lep pozdrav in veliko sreče . 

velikem lastnem angažmaju poime
nujete, pa je po mojem mnenju v 
današnjem času veliko premalo. 

Predsednik NK Domžale 
Stane Oražem 

» S o s t a d i o n s k e t r i b u n e 

b o l j p o m e m b n e k o t v r t c i 

i n š o l a « 

(odgovor na pismo Iz prejšnje števil
ke Slamnika) 
V zadnji številki glasila Slamnik 
je v rubriki Pisma bralcev avtorica 
Anita Abraham objavila pismo z na
slovom "So stadionske tribune bolj 
pomembne kot vrtci in šola" in v 
njem kljub temu, da zase pravi, da 
je pozorna bralka prispevkov o delu 
občinske uprave, navedla množico 
zavajajočih in netočnih trditev. Tako 
je zapisala, da je prebrala, da se je 
v domžalsko občino samo v zadnjih 
nekaj letih priselilo okoli 10.000 
novih prebivalcev. S tem posledično 
pa občinska uprava pod vodstvom 
tedanje županje Zalokar- Oražmove 
ni naredila prav nič za izgradnjo no
vih vrtcev in šol." 

1. Naj vam, spoštovana ga. Abra
ham, navedem natančne podatke o 
prebivalstvu. Ob začetku mojega 
mandata v letu 1995 je imela obči
na Domžale nekaj manj kot 28.000 
prebivalcev, ob koncu leta 2006 pa 
je bilo v Domžalah 32.200 prebival
cev. To pomeni, da se je prebival
stvo v dvanajstih letih (12 letih !!!) 
in treh mandatih mojega županova-
nja povečalo za 4.200 ljudi. 
2. Prav tako so zavajajoče in lažnive 
vaše trditve, da nismo nič naredili za 
šole in vrtce. V 12 letih mojega žu-
panovanja smo zgradili: vrtec K o -
ličevo, vrtec v objektu Mal in (Ra
domlje), vrtec v naselju Bistra, vrtec 
v sklopu Osnovne šole Dragomelj in 
sofinancirali izgradnjo koncesionar-
skega vrtca Mal i princ na Rodici . 
Prav tako smo v tem obdobju zgra
dili novo Osnovno šolo Dragomelj, 
prizidek k Osnovni šoli Preserje pri 
Radomljah, prizidek k Osnovni šoli 
Dob ter financirali večje adaptacije 
prostorov v osnovnih šolah Venclja 
Perka, Domžale in Rodica. 
3. Glede vaše želje in upanja, da bo 
gospod Kos ukrepal tudi v primeru 
"klientilizma s področja nogometa 
v Domžalah", pa vas moram razo
čarati: kljub množici anonimnih in 
zlonamernih ovadb ter pisem "do
bronamernih soobčanov" na pro-
tikorupcijsko komisijo zaradi, kot 
vi trdite "izdatnega" financiranja 
N K Domžale s strani občine v času 
mojega županovanja, so bile prav 
vse zavržene kot neutemeljene. N K 
Domžale je prejemal od občine za 
svoje delo le sredstva v skladu s 
pravilnikom, ta sredstva pa so pred
stavljala le okoli 2 % vseh sredstev, 
ki so j ih potrebovali za svoje delo
vanje. Recimo, v povprečju, glede 
na današnje vrednosti, okoli 20.000 
EUR' le tno. Prav tako so bili v N K 
Domžale večkrat tudi pregledani s 

strani Nadzornega odbora (ki gaje 
vodila opozicija) in revizijskih ko
misij. Z a svoje finančno poslovanje 
je N K Domžale vedno dobil pozi
tivno in celo pohvalno mnenje. Sta
dion Domžale, v katerega pa so bila 
vložena s strani občine v zadnjih le
tih prav tako izdatna sredstva (atlet
ska steza, razsvetljava, tribune), pa 
je v lasti O B Č I N E D O M Ž A L E . 
Ne glede na vse vaše, po mojem 
prepričanju zlonamerno in lažnivo 
pisanje, želim Vam in tudi celotni 
javnosti pojasniti, da sem na delo 
mojega moža, Staneta Oražma kot 
predsednika N K Domžale, ponos
na, saj je klub potegnil z dna, ko je 
igral v drugi ligi in brez pravega za
ledja mladih igralcev, brez kadra, z 
dotrajanimi prostori, v sam vrh slo
venskega nogometa. In to je počel 
vseskozi brez vsakega plačila in še 
več - mnogokrat tudi na svoje stro
ške. Postali so prvaki, ime Domžal 
so ponesli tudi na tuja prizorišča, 
klub velja za enega najbolj vzornih 
in strokovno vodenih, brez afer in 
malverzacij. Predvsem pa me vese
l i , da v klubu brca žogo več kot 500 
mladih nogometašev, v vseh selek
cijah (k temu je veliko prispevala 
tudi pred leti tako očitana investici

ja v "umetno travo"). Letos so med 
drugim prvi v Sloveniji med kadeti, 
drugi pa med mladinci. To je jasen 
dokaz, da delajo dobro tudi z mladi
mi. Toda vse, kar je v N K Domžale 
uspelo mojemu možu, je v veliki 
meri plod njegovega dela, predano
sti nogometu in njegove vizije. Ter 
seveda dobrih sodelavcev in zvestih 
sponzorjev. 

Cveta Zalokar- Oražem 

O p t i č n o o m r e ž j e 

Zanima me, kakšno je stanje na po
dročju izgradnje optičnega omrežja 
za dostop do modernih internetnih 
storitev za gospodinjstva v občini 
Domžale . Kakšen je načrt in ter-
minski plan za izgradnjo optične 
infrastrukture za ostala področja, 
predvsem za mestno jedro? A l i so 
že podpisane kakšne pogodbe? A l i 
je bil s strani ostalih ponudnikov v 
Sloveniji v preteklosti že izkazan 
interes za izgradnjo omrežja, in če 
da, kako se je do teh pobud oprede
lila občina? 
Na Telekomu Slovenije so posre
dovali sledeča pojasnila: »Optična 
omrežja bomo postopoma vgradili 
na vseh območjih, kjer so se lani in 

letos izvajala gradbena dela. Začeli 
smo na območju Vira, Količevega 
in Podrečja. Nadaljevali bomo z 
deli v Dobu, kjer bo omrežje za
ključeno predvidoma v februarju 
in na območju centrale Radomlje 
(Radomlje, Preserje, Hudo, Homec, 
Rova ...). V Centu bomo izvedli 
omrežje takoj, ko bo omrežje v ce
loti dograjeno. Manjkajo nekateri 
odseki, ki niso bili zgrajeni v okviru 
plinifikacije. O posegih se konkret
no dogovarjamo z občino. Trenutno 
izvajamo gradnjo v Krt ini , Jaršah in 
Depali vasi. 
Na optičnem omrežju bo zaenkrat 
ponudnik samo Telekom Slovenije, 
ostali ponudniki lahko skladno z ve
ljavno regulativo dostopajo do upo
rabnikov preko bakrenega omrežja 
Telekoma. 

Rok Ravnikar 

Kaj kmalu bomo nazdravili prihajajočemu novemu letu 
2008. Pa bi radi izvedeli, kaj se med letom dni v vsakem 
mesecu zgodi? No, pa pričnimo. 
J A N U A R 
Je mesec mraza: 
zdaj kurjava kar kopni. 
Brez snega je zima revna, 
tega nihče si ne želi. 

Smučar kupi dnevno karto, 
pa za čajčka novcev nima. 
Kdor je za cenejše športe, 
z Micko pod odejo trima. 

F E B R U A R 
Se ne umiri. 
Ves se zimi prepusti, 
s snegom, mrazom se šopiri, 
pustne Seme pogosti. 

Februar, ta mrzli mesec, 
vse občane vzradosti, 
v njem smo 
mnogo prišparali, 
ker ima res malo dni. 

M A R E C 
Marca zima že crkava. 
v /raku čuti se pomlad, 
vsepovsod poganja trava, 
svet postaja znova mlad. 

Tiček si pomladni vetre, 
res imaš oriljanten stil, 
radodarno nam razkriješ, 
vse sladkosti i/pod kril. 

A P R I L 
Da april je brc/, značaja, 
je že dolgo znana stvar, 
ce z vremenom nam nagaja, 
mu je to kaj malo mar. 

Sonce - dež in dež pa sonce, 
to pač je aprilski slog. 
Kdo zato si lase puli? 
Trontelj meteorolog. 

MA.I 
Je mesec brez predsodkov, 
zdaj se ljubi kar vse vprek 
in ljubezenskih dogodkov, 
polna hosta sta in breg. 

Franc na Mick i , Loj/, na Spelci, 
v travi parčki križem kraž, 
Tom na Cilko, Maks pod jelko 
to je majski sex pesjak. 

JUNIJ 
Junij že vročino kaže 
in turizmu se smehlja, 
marsikdo sosedu laze, 
da že plačan kamp ima. 

Oh. naje spet konec šole, 
vz.dihne Ihancc nam Križaj. 
Ker drugače bi doživel, 
pravi šolski šok značaj. 

JULIJ 
Julij ves je za turizem, 
naj izboljša standard nam, 
omili on nam pesimizem 
povsod tiskarski 
sledi nam škrat. 

Sonce praži, morje plivka 
sočna bedra, tiček vmes, 
jedri zizki, oble ritke - kdor 
hi poleg, je čez les. 

A V G U S T 
Avgust, no, je za turiste 
še privlačen, kar se da, 
žal je morje le za tiste, 
kjer milijarde so doma. 

trideset stopinj je v senci, 
jezik imam saharsko suh 
in zato sem strašno žejna, 
to pa tudi ni od muh! 

S E P T E M B E R 
Je september še za vabo, 
v hribe ali kam drugam, 
le deževen dan ni 
za nobeno rabo, 
boljši je domači hram. 

Čvrsti jurčki rast hitijo, 
polna sta jih hrib in dol, 
Jurčki staršev pa letijo 
za naš tip brezplačnih šol. 

O K T O B E R 
Se oktobra sonce greje, 
kakšno leto je toplo, 
zrelo sadje ž vej se smeje, 
grozd zori - trgatev bo. 

Lep krompir, debela repa, 
veseli se kmet in dninar, 
lastovke na jug letijo, 
kot je včasih nam letel 
slovenski dinar. 

N O V E M B E R 
Da november ni prijeten, 
sam zato ni prav nič kriv, 
čas za veter je dovzeten, 
z dežjem preko praznih njiv. 

Svet Martin nam vince krsti; 
cviček, rizling, bric, šipon 
in kateri je na|boljši, 
tist, ki je za božji Ion. 

D E C E M B E R 
O decembru ni kaj reči, 
to je mesec mrzlih dni, 
ko najlepše je pri peči 
do silveslrske noči ... 

Končno dela 
prosti dan je božič, 
pa Miklavž 
in dedek Mraz. . . 
dvanajst krasnih 
takšnih mesecev 
hočemo odslej pri mis! 

Pa bo spet pri nas veselo 
v izbi naši ze lepo diši, 
peče slastna se pečenka, 
rajamo čez leto, 
dà se vse iskri. 

Pa se nasmejite z mano, 
naj vam bo pri srcu toplo, 
sprejmite to pesem 
kot anekdoto 
in spominjajte se 
lepih letnih dni. 
Pa za konec še 
ob novem leti 2008 
Ivi, avtorica besedila, 
vse najlepše vam naj zaželi. 

P A N Č U R 

Vlasta PANČUR 
(v klcil zdravstvenega dom* Domžale) 

Popoldne: ponedeljek, sreda 
Dopoldne: torek, če t r t ek , petek 
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Katja Kotiak In Andrej Stopar , 
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prevedenih del. toda izbira vodjevega navideznega poziva k 
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ideologiji ene same osebnosti Tudi literaturo brazgotin, 
literaturo iskanja korenin ali eksperimentalno literaturo j« 
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Upati |e. de bo pionirski podvig dveh prevajalcev, ki sta nam 
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dobra popotnica za nadaljnje prevode iz sodobne kitajske 
književnosti 
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Novo drsališče v 
v 

Športnem parku Domžale 
V š p o i i m in parku Domža le je b i l 
6. decembra led pr ipravl jen in ob 
17. u r i se je pr iče la slavnostna ot
voritev. Zaznamoval i so jo hokej
ski o b r a č u n i med ekipama mlaj
ših hokejistov, ekipo hokejskih 
legend in ekipo Roberta Pečnika 
- Peča s prijatelji . Popestrila sla 
jo mladi harmonikar in plesna 
skupina l ' š M i k i . Mlajši pa so ne
strpno čakal i Sv. Mik lavža , k i j ih 
je povabil na drsa l i šče in aktivno 
preživl janje prostega časa. 

Slavnostni govornik Toni Dragar. 
župan občine Domžale, seje vsem, 
ki so si prizadevali za novo drsališ
če posebej zahvalil: »V Domžalah 
smo si že dalj časa prizadevali za 
tako drsališče, ki bi poleg rekrea
tivnega drsanja omogočalo tudi re
kreativni hokej. Mis l im , da nam je 
z otvoritvijo tega drsališča to tudi 
uspelo. Hkrati pa bi rad poudaril, da 
to ne bo samo drsališče, ampak, da 
je to večnamensko igrišče, ki bo v 

poletnih mesecih na voljo za in-line 
liokej, nogomet na odboj, kotalka-
nje in druge športe.« Moderator Ro
ben 1'ečnik - Pečo je na govorniški 
oder povabil tudi Janeza Zupančiča, 
direktorja Zavoda za šport in rekre
acijo, ki je predstavil: »V Šport
nem parku Domžale smo dočakali 
nov večnamenski objekt, ki je da
nes pred vami v funkciji drsališča. 
Kljub neprijetnemu vremenu nam 
je le uspelo. Lahko rečem, da je bil 
danes Sv. Miklavž radodaren.« 
V zimskem času bo večnamenski 
športni objekt drsališče, sicer pa na
menjen različnim športno-rekreativ-
nim dejavnostim. Celotna investici
ja se je začela v sezoni 2005/2006, 
ko je Zavod za šport in rekreacijo 
Domžale z najemom drsalne povr
šine 20 x 15 metrov omogočil ob
čanom drsanje v domači občini. V 
Športnem parku Domžale so nato 
skupaj z občini ledeno površino še 
povečali, pred dnevi pa dobili pr
votno načrtovano površino 20 x 40 

metrov. Površino, ki jo bo v z im
skem času možno koristiti tudi za 
igranje rekreativnega hokeja. 
Možnosti , ki j ih ponuja novo drsa
lišče sta obiskovalcem predstavili 
najprej ekipi mlajših hokejistov, 
nato pa še ekipe H K Krpani, Hokej
skih legend in Radia Hit z Rober
tom Pečnikom - Pečom s prijatelji. 
Po končanih tekmah so drsališče 
napolnili otroci, ki so čakali Sv. M i 
klavža in prvi drsalci. 
Odziv občanov ob odprtju (zbralo se 
j ih je res lepo število), celoten pro
gram in ledena površina, ki je zdr
žala vse hokejiste in drsalce sta prav 
gotovo dober znak in že v startu 
opravičujeta naložbo v nov objekt, 
površino, ki bo omogočila celoletno 
aktivnost različnim uporabnikom. V 
zimskem času predvsem drsalcem 
in rekreativnim hokejistom, ki bodo 
prav gotovo izkoristili možnost 
brezplačnega drsanja. Drsališče bo 
namenjeno tudi organiziranim sku
pinam, ki se bodo lahko prijavile na 
Zavodu za šport in rekreacijo in tam 
tudi uskladile termin. Seveda igra
nje hokeja ne bo brezplačno, kljub 
temu pa še vedno tako ugodno, da 
se bo splačalo izkoristiti priložnost. 
Iz domžalske občine izhaja precej 
uspešnih hokejistov in zagotovo se 

bodo poskušali občasno zbrati ter 
zaigrati pravi hokej. 
Popestritev dejavnosti na drsališču 
bo nudil tudi H K Krpani s šolo ho
keja in šolo drsanja za mlajše kate
gorije. 
Vse tekoče informacije o delovanju 
drsališča in kasneje površine za dru
ge športne panoge bodo dostopne na 
samem objektu, na spletnih straneh 
Zavoda in Občine ter lokalnih časo
pisih. 

Tina Železnlk 

KK HELIOS 

Stanje ostaja isto -
3 zmage v Ligi NLB 
Po zmagi nad Crveno Zvezdo o ka
teri smo pisali že v prejšnji številki 
Slamnika, smo vendarle upali, da 
se košarkar j i Heliosa postavlja
jo na noge in se bo končno začel 
zmagovalni prehod. A upali smo 
prekmalu, saj ekipa ostaja pri treh 
zmagah in nezadovoljstvu. Kakor
koli gledamo, nihče ne more trditi , 
da so z izkupičkom lahko zadovolj
ni , saj se nikakor ne da potegniti 
vzporednice z minulo sezono. 

V 9. krogu državnega prvenstva so 
košarkarji Heliosa v goste sprejeli 
Zlatorog iz Laškega, favoriti so bili 
Domžalčani že pred srečanjem in v 
uvodu svojo vlogo tudi opravičeva
l i , saj so po prvi četrtini vodili za 12 
točk (26:14). A kaj, ko tempa niso 
vzdržali, podcenjevati nasprotnika, 
pa tudi ni pametno, kar so izkoristili 
Laščani in kaj hitro zmanjšali zaosta
nek. Prišlo je celo tako daleč, da so o 
zmagovalcu odločali podaljški, dva 
so si privoščili in če ne bi bila sreča 

tokrat na strani I leliosa, bi gledali še 
najmanj enega, morda celo drugačno 
sliko na koncu... A vendarle zmaga -
95:93. Gostovanje v Zagrebu pri tam-
kajSnji Giboni nikdar ni lahko. Dom
žalčani so prve tti desetine Se nekako 
držali korak z gostitelji, a v zadnji so 
sc domači popolnoma razigrali, do
segli izid četrtine 29:15 in na koncu 
zmagali za 5 točk (82:77). Lažje je 
bilo gostovanje v Šoštanju pri Elektri 
Esotech. Helios je to srečanje dobil 
s +14 (77:91). In še tekma minule
ga vikenda, ko so košarkarji Heliosa 
gostovali v Podgorici pri tamkajšnji 
Budučnosti. V prvi četrtini so Dom
žalčani še držali ritem, celo vodili po 
desetih minutah srečanja (24:28), a 
gostitelji niso dopuščali presenečenj 
ter so nadaljevanje tekme odpeljali 
do konca po svojem okusu ter seveda 

zmagali. Razlika je bila na koncu 14 
točk prednosti za Budučnost (88:74). 
V prihodnjih dneh čaka košarkarje 
Heliosa domača tekma proti Unionu 
Olimpiji, ki je srečanje z;i košarkar

ske sladokusce. Kdo bo zmagovalec 
tokratnega dvoboja, pa bomo pisali v 
januarski številki. Vi pa ne zamudile, 

22. decembra ob 19. uri, Helios; 
on Olimpija v H K C Domžale. 

Uni-

(mak) 

Luka Lenič, najmlajši 
slovenski velemojster 

Psihični 
pritisk 
si vsak 
postavi sam 
L u k a Lenič je letos uspel doseči 
vel iki mejnik na šahovski poti, 
saj se je prebi l v razred z najbolj 
zvenečim šahovsk im naslovom. 
Postal je n a m r e č šahovski vele
mojster. Pot do tega naziva pa 
je bila t rda. K r o n a l jo je s tre
mi uspešn imi nastopi v zadnjih 
treh letih, in sicer letos oktobra 
na šahovskem ekipnem prven
stvu H r v a š k e v š i b e n i k u , lani v 
avstrijski d r ž a v n i l ig i , leta 2005 
pa v P o r t o r o ž u na 16. spomin
skem turnir ju d r M i l a n Vidmar . 
Na teh treh tekmovanjih je od
igral 28 parti j , pomeri l se je 
kar z devetnajstimi velemojstri, 
sedmimi mednarodnimi mojstri 
in fide mojstrom, zabeležil pa 
je zavidl j ivih osemnajst točk. S 
tem pa z devetnajstimi leti ni le 
dosegel, t emveč je celo nekoliko 
p rekorač i l normo za osvojitev 
velemojstra. 

K a k o je bilo na zadnjih turnir
j i h , kjer si dosegel normo za ve
lemojstra? 
Na zadnjem turnirju, kjer sem 
osvojil normo, sem predvsem 
moral premagati strah in se umi
riti ter zgrabiti priložnost, ki je 
bila na pladnju. Vedel sem že prej, 
da igram za moč velemojstra, a 
končni naziv je bil še daleč, prav 
zaradi psihičnega pritiska, ki si ga 
vsak postavi prav sam. Na koncu 
sem se zbral in posledično mi je 
tudi dokaj z lahkoto uspelo. 

K a k š n a so bila tvoja bližnja 
s rečan ja z na jmočne jš imi vele
mojstri , skratka s t is t imi, k i so 
v samem vrhu? 
Z res super velemojstri je težko 
igrati. Praktično vedo vse. Ne 
preostane ti nič drugega, da po
izkušaš eden od njih postati tudi 
sam, za kar pa je potrebno še več 
dela in še več izkušenj. 

A l i se ti je odvali l kamen od srca, 
ko si prejel uradno potrdilo, da 
si novi slovenski velemojster? 
Seveda. To je resnično najlepše 
priznanje za vloženi trud in na
grada, ki poplača vsa odrekanja. 
Se bolj pa dejstvo, da sem celo 
najmlajši v zgodovini Slovenije. 
Na to sem resnično ponosen. 

Do naslova velemojstra ni lah
ko pr i t i . Jure Borise k je b i l že 
kar nekaj časa skoraj razglašen 
za velemojstra, pa še nima tega 
naziva, Jana Kr ivec ga je dobila 
po dolgi poti, pred leti še steber 
olimpijske reprezentance, A l j o -
ša Crosar , pa se še ne more po
naša t i s tem naslovom? 
Pot do naslova velemojstra ni 
lahka. Vedno te čakajo določene 
preizkušnje, predvsem psihič
ne (strah, nervoza), ki j ih moraš 

uspešno prestati na poti do vele
mojstrskih norm. Resnično sem 
srečen, da sem j ih prestal in urad
no postal velemojster. 

Tvoja šahovska pot je povezana 
z Osnovno šolo Venclja Perka, 
kjer sta bi l i zasedbi mlajših in 
s tarejš ih pionirjev pred več kot 
š t i r imi desetletji slovenski prva
k i . Tiste čase je znova obudila 
tvoja navzočnos t v svetu š a h a ? 
Tako je. Cisti začetki me vsekakor 
vežejo na Osnovno šolo Venclja 
Perka, kjer sem se ob mentorju 
Jožetu Koritniku naučil šahovskih 
osnov. Davnih ekipnih uspehov 
šole ne poznam, smo pa tudi v 
času, ko sem bil član šolskih za
sedb, dosegli marsikateri vidni 
uspeh. 

Š a h o v s k e m u d r u š t v u Domžale 
je letos le malo manjkalo, da se 
ni uvrstilo v super d r ž a v n o ligo. 
V zadnjem odloči lnem dvoboju 
z Novim mestom nisi mogel so
delovati. Tvoj nastop v ekipi pa 
je še enkratni dokaz, kaj pome
ni izjemni šahist na prv i deski. 
Da, bili smo zelo, zelo blizu. Žal 
so me obveznosti zadržale, tako 
da v zadnjem kolu nisem nastopil 
proti Novem mestu, kasnejšem pr
vaku. A tudi brez mene je bil odprt 
dvoboj, v katerem bi z malce več 
sreče celo slavili. Za odmeven do
sežek, blizu katerega smo bili pred 
kratkim v l igi , je zaslužna celotna 
ekipa, saj en posameznik prak
tično ne vpliva preveč. Resnično 
smo vsi igrali dobro in kot že re
čeno, bili v boju za prvo mesto do 
zadnje poteze. 

Nadvse pohvalna je tvoja zve
stoba m a t i č n e m u klubu Dom
žal , pa čep rav nas topaš za raz
lična moštva na M a d ž a r s k e m , 
v Avs t r i j i , Turči j i , pa v d r ž a v a h 
nekdanje Jugoslavije. 
V Domžalah sem praktično od za
četka svoje kariere, torej nekako 
deset let. Z uspehi doma pa so me 
'vpoklicali ' tudi v druge lige - kot 
so madžarska, hrvaška, avstrijska 
in italijanska. 

V D o m ž a l a h smo lahko že zdaj 
ponosni na podmladek, na Jure
ta Plaskana, Mateja F i l i pa , Špe
lo Orehek in brata Turek. K a j 
j i m svetuješ? 
Težko je dati kak koristen napo
tek, da ne bi izpadel kot že stokrat 
ponovljeni kliše, zato bom rekel 
še enkrat, za dobre rezultate je po
trebno delo in pa vztrajnost. 

Jože Skok 

Smučarski klub Ihan 

Teja, Klemen, Peter & Co 
Zadnj i mesec v letu je v polnem 
teku. V polnem teku pa je že tudi 
"ova zimska sezona, v kateri sc 
Ihanci vse bolj resno p re i zkuša 
mo na biatlonski sceni. Č a s ve
selja in zabave se bliža v rhuncu . 
Svoje prvo dejanje proti vrhuncu 
sezone, k i bo na februarskem Sve
tovnem biallonskem prvenstvu v 
< K l c i sumili na Švedskem, je z od
l iko opravi la T K . I A G R F . G O R I N . 

Teja je namreč že v bazi Božička v 
finskem Kontiolabtiju prinesla pre
lepa darilca v obliki 6., 10. in 14. 
mesta. Dosežene vrhunske Tejine 
uvrstitve, jc dopolnil njen sovnščan 
K L E M E N B A U E R . Ta je samoza
vestno skočil na Božičkov vlak, ki 
je v šprintu drvel proti prvi stopnič
ki , a samo v prvem teku. Na koncu 
je Klemen s 26. mestom zasluženo 
osvojil petico v točkovanju sveto
vnega pokala. Ihanskemu kupeju je 
pomemben delež dodal še P E T E R 
D O K L , ki jc na najdaljši progi, 20 

km, s snajperskim nastopom, dose
gel rezultat Icarierc s 14. mestom. Ja, 
/ ; i pičlih Sest sekund jc 1'cler ostal 
izven biatlonskega paketa 30-tih. 
A Božiček je s severa svoj vlak 
usmeril bolj proti jugu. v avstrijski 
Hochftlzen. Na novo biatlonsko po
stajo svetovnega pokala, na kateri 
je T E J A vnovič zablestela. Njen 
sijaj je popoln, saj je 1 posamičnim 
8̂  in 16. mestom ter 8. mestom v 
slovenski štafeti zasedla first class 
coupc na biatlonskcm vlaku. Biti 
v deseterici v skupnem seštevku je 
decembrsko darilo brez primere III 
V Avstriji sta se po svojih močeh 
merila tudi Klemen in Peter, kjer pa 
njuna dnevna forma ni bila podobna 
finski, v štafetnem teku pa sta zase
dla 16. mesto. 

A vlak pelje dalje. Pit stop na Po
kljuki, kjer so sc slovenski priredi-
lelji zelo trudili, tudi sedem Ihancev 
med njimi, da smo pripravili tekmo
vanje najvišjega ranga. Kako viso
ko so bili rangirani naši tekmovalci 

Teja, Klemen in Peter? Ja, rok za 
oddajo prispevka je prišel prezgo
daj, pa vam to sporočimo v nasled
nji številki. 
Domači vlak pa bo speljal ravno to 
soboto, 22. decembra na Pokljuki, 
ko se bodo naši mladi tekmovalci, i 

strojevodjem Janezom G R E G O R I -
N O M in njegovo pomočnico Sašo 
Č A D , prvič v tej sezoni preizkusili 
na pravi tekmi. V vagonu bodo pri
sotni Anže P O V I R K . Aleš G R E -
G O R I N , Primož PANČUR. Vid 
Z A B R E T , Martin IVANUŠA. M i 

ran M A J E R , Rok L A Z A R . Nejc in 
Jaka K A R O , Tjaša in Maša B A H O -
V E C , Maja U M E K , Sara L E K A N , 
Pia K V A S , Zala E R K L A V E C in 
Greta TOMŠIČ. Žal v posadki ne bo 
Anžeta G R E G O R I Č A , ki si je ko
nec novembra v sklopu priprav huje 

poškodoval gleženj. Anžetu žel imo 
čim prejšnje okrevanje, saj vlak še 
zdaleč ni odpeljal. 
Druga postaja bo ponovno na Po
kljuki, in sicer zadnjo soboto letu 
2007, kjer se bodo na pokljuških 
strminah pomerili prav vsi sloven
ski biatlonci za državne naslove, s 
Tejo, Klemenom in Petrom na čelu. 
V A B L J E N I na ogled ! 
Leto 2007 se za ihanske biatlonce 
končuje nadvse uspešno, seveda 
tudi po zaslugi naših partnerjev: 
družba F A R M E I H A N , d. d., Ob
čina Domžale, Črevarstvo Miroslav 
Majer, s. p., družba A V T O T E H N A , 
d. d., družba Potrbin A S in ostali, d. 
n. o., družba M A J O , d. o. o. in druž
ba M A P L A S T , d. o. o., katerim se 
iskreno zahvaljujemo in j im v letu 
2008 želimo vse najboljše. Ostanite 
še naprej z nami! 
Drage bralke in bralci, tudi V i v letu 
2008, še naprej ostanite z nami in 
nas spremljajte, kot naj Vas v no
vem letu spremlja sreča, zdravje in 
veselje! 
S R E Č N O 2008! 

Matjaž PAVOVEC 



Š p o r t n o d r u š t v o 

H o m e c - M i k l a v ž e v 

p o h o d z b a k l a m i 
Člani in simpatizerji ŠD Homec smo se v petek, 
7. decembra 2007, odpravili na tradicionalni M i 
klavžev pohod z baklami. Udeleženci, bilo nas je 
28, ter štirinožni prijatelj enega izmed udeležen
cev, smo se zbrali pred picerijo Jaka v Homcu, 
kjer smo se najprej ogreli s kuhanim vinom in 
pripravili bakle, ki so nam osvetljevale pot. Nato 
pa smo se počasi odpravili proti turistični kmeti
j i Soud v Zagorici pri Rovah, kjer so nas čakale 
dobrote iz njihove kuhinje. Kot lansko leto nas 
je tudi letos med potjo ujel dež, k i pa nam ven
darle ni preprečil, da bi odstopili od svoje začrta
ne poti. Po dobri uri in pol hoje smo prispeli na 
ci l j . kjer nas je že čakala dobra domaČa večerja. 
Ob zabavnem program za katerega sta poskrbela 
Stane in Viktor s harmonikama, je večer minil , 
kot bi mignil in že smo se odpravili proti domu z 
mislijo: »Naslednje leto gremo spet!« 

MIha Ulčar 
Predsednik ŠD Homec 

Kotalkarski klub Pirueta se zavzeto pripravlja na tradicionalno kotalkarsko božično-novolctno re
vijo v šotoru v športnem parku Domžale. Seveda vsi tekmovalci kotalkarskega kluba P I R U E T A 
nestrpno pričakujejo prihod Božička z darili 
Vsem članom in simpatizerjem kotalkarskega kluba P I R U E T A želimo vesele božične praznike in 
srečno novo leto 2008. 

Teniški klub Radomlje v letu 2007 
T K Radomlje je b i l ustanovljen v letu 1987 in 
deluje že 20 let. Nekol iko odmaknjeno od vr
veža, sredi narave, ob K a m n i š k i Bis t r i c i , okol i 
100 članov na š t i r ih igriščih igra tenis, se za-

bava, d r u ž i in če je potrebno, kot ob letošnjih 
poplavah, tudi d r u ž n o poprime za orodje in 
odpravi nastalo škodo . 
Da vidimo, kako dobri smo, tudi veliko tekmu

jemo. Poleg organiziranih lig in turnirjev znotraj 
kluba tekmujemo tudi na regionalni ravni. Naj
močnejša ekipa nastopa v močni 1. gorenjski l igi , 
kjer smo v letu 2007 po spletu nesrečnih okoliš
čin osvojili tretje mesto. Poleg tega smo nastopa
li tudi v ligi pod Kamniškimi planinami. V z im
ski ligi smo v sezoni 2007 osvojili prvo mesto, 
prav tako smo prvo mesto kljub hudi konkurenci 
osvojili tudi v poletni ligi v absolutni kategoriji, 
med veterani pa smo bili četrti. 
V letu 2007 je začela delovati tudi šola tenisa. 
Osem otrok se poleti dvakrat, pozimi pa enkrat 
tedensko uči teniških veščin pod budnim očesom 
vaditelja Andreja Kraševca. Novi nadebudni teni-
sači se j im lahko pridružijo spomladi. 
V letu 2007 smo v prvem septembrskem vikendu 
izvedli tudi že tradicionalni turnir dvojic Radom
lje Open 2007. V prelepem vremenu se je zbralo 
48 udeležencev, povečini iz bližnje okolice, ki so 
tekmovali v dveh kategorijah. 
Ob tej priložnosti smo se člani kluba z lepim spo
minskim darilom zahvalili dosedanjemu pred
sedniku Milanu dr. Trbižanu, za požrtvovalno in 
uspešno 18-letno vodenje kluba. Novi predsednik 
je Igor Škrjanc. 
Vse igralce tenisa ali tiste, ki bi to še radi postali, 
vabimo, da se nam pridružite spomladi! Vsem pa 
želimo prijetno 2008 in obiščite nas kdaj! 
Teniški pozdrav 

TK Radomlje 

Težkoatletski klub Domžale 
Domžalčani ekipni 
državni prvaki 
Ekipa T A K Domžale si je na za
dnji tekmi, k i naj bi se odvijala v 
mesecu novembru z nasprotniki 
K D U Ol impi ja iz Ljubljane, pr i 
služila naslov ekipnega državnega 
prvaka Slovenije. 
V klubskih prostorih K D U Olimpije 
v Ljubljani bi se moralo v nedeljo 
11. novembra odvijati tekmovanje 
zadnjega kola za ekipnega držav
nega prvaka Slovenije, in sicer med 
T A K Domžale in K D U Olimpije iz 
Ljubljane. Ker pa je T A K Domžale 
z veliko prednostjo iz spomladanskih 
tekem vodil pred Olimpijo, so se 
Ljubljančani z neudeležbo tekmova
nja odrekli pošteni borbi ter predali 
tekmovanje in tako priznali svoj po
raz. Fantje iz Domžal so bili malo 
presenečeni , da se Ljubljančani niso 
udeležili tekmovanja, saj so se Dom

žalčani zavedali, da bodo morali na 
tekmovanju ponovno pokazati svojo 
maksimalno pripravljenost in da si 
ne smejo privoščiti nobenega slabega 
dviga. Če bi se samo enemu od dom
žalskih fantov ponesrečili vsi trije 
dvigi, bi tako zmagali Ljubljančani 
in z več osvojenimi točkami prema
gali Domžale. Odločitev Olimpije, 
da predajo tekmo, je bila za Dom-
žalčane zelo presenetljiva in zato se 
je zmaga pripisala T A K Domžale. 
Fantje iz T A K Domžale so na tekmo
vanjih skozi celo leto dosegli največ 
točk in tako osvojili naslov ekipnega 
državnega prvaka Slovenije. 
Končni vrstni red za ekipnega držav
nega prvaka Slovenije je: 1. mesto 
T A K Domžale, 2. mesto K D U Ol im
pija Ljubljana in 3. mesto T A K Ru
dar Velenje. 

Tak Domžale pa se mora pohvaliti 
tudi z dosežkom najboljšega dvi-
galca uteži v Sloveniji, in sicer: pri 
mlajših mladincih do 17 let je osvojil 
pokal najboljšega Jernej Orešek, pri 
mladincih do 20 let pa njegov starej
ši brat Tine Orešek. Vse te odlične 
rezultate pa morajo fantje iz Tak 
Domžale pripisati tudi trenerju Ro

manu Dimcu, ki s svojim znanjem 
in izkušnjami pripomore k takšnim 
rezyj tatom. 
V^Sn^jBralkam in bralcem Slamnika 
želijo člani težkoatletskega kluba 
Domžale srečno ter uspešno novo 
leto 2008. 

B.P. 

ATOMovci že četrtič zapored 
slovenski pokalni prvaki! 

Pokal Tromejnik 
je naš! 
Z a A T O M o v c e velja, da lepemu zače tku sledi 
še uspešnejš i konec! In ena izmed zadnjih v 
vrs t i zmag v sezoni 2007 je bi la 8. decembra 
2007 v K u z m i , kjer so karateisti A T O M a slavi
li na 15. S . K . l . F . Kara te-Do turni r ju za pokal 
Tromejnik 2007. 

M t t a « S ¥ i t * a 

KARATE 00 

Karate D r u š t v o A t o m Shotokan D o m ž a l e 
žel i u r e d n i š t v u in bra lcem S l a m n i k a , 

zdravo, u s p e š n o in s r e č n o v letu 2008 

Med 194 tekmovalci iz 13 slovenskih klubov so 
bil i tudi domžalski tekmovalci in tekmovalke. 
Številni so že bil i udeleženci mednarodnih tekmo
vanj, za katere turnir morda ni bil toliko izziv, kot 
je bil prijetno druženje, katerega najpomembnejši 
del je vendarle bilo tekmovanje. Ekipa A T O M - a 
je v borbah in katah skupaj dosegla 1235 točk in 
se uvrstila pred K K Tabor Maribor in domačine. 
Še lepše je, da so A T O M o v c i že četrtič zapored 
tudi skupni S .K. l .F . slovenski pokalni zmagoval
c i treh mednarodnih turnirjev pred Kuzmo so 
namreč slavili že v Rušah in Domžalah. 

Največ točk so kot zmagovalci osvojili Saša Šti-
glic, Timotej Kokalj , Rok Kurent, Simon Planko, 
Tamara Kokalj in Miha Gavez, na drugo stopnič
ko so stopili še Iva Perger, David Kardum, Tjaša 
Lupše Hanzlowsky in Roman Kepec, tretjeuvr-
ščena pa sta bila Roman Kepec in Jernej Homar. 
Za uspešno sezono gre pohvala vztrajnim karatei-
stom, čestitke pa zagotovo tudi glavnemu inštruk
torju »Senseiem« Lovrencu Kokalju 4. Dan. 

Bojana 

Motokrosist Klemen Gerčar 
Državni vice prvak 
Letošnja sezona za Sitar Dunlop 
d r ž a v n o prvenstvo v motokrosu 
v razredu do 125 cem M X 2 za 
Klenimi G e r č a r j a , doma iz Pre-
voj, č lana Ferode Celje, ni pote
kalo po n a č r t i h . Že na p rv i d i r k i 
je nastopil s pov i šano telesno tem
peraturo. V nadaljevanju sezone 
se je posvetil evropskemu mla
dinskemu prvenstvu, zato so bile 
uvrstitve na d r ž a v n e m prvenstvu 
nekoliko s labše . Vseskozi pa je 
d r ž a l stik s prvo trojico. 

V drugem delu je z zmagami v po
sameznih vožnjah in v skupnem 
seštevku dirk dokazal, da lahko tudi 
zmaga. Imel pa je veliko smole s 
padci, velikokrat ne po svoji kriv

di. Na k o n č u j e osvojil naslov vice 
prvaka, za naslovom prvaka pa je 
zaostal le za nekaj točk. S svojim 
klubom Fcroda Celje pa je osvojil 
tudi naslov klubskega državnega 
prvaka. 
Klemen Gerčar je bil uvrščen tudi v 
reprezentanco za evropski pokal na
rodov, ki je bil v Gaildorfu (Nemči
ja), kjer je Slovenija zasedla odlično 
4. mesto, kar je najboljša uvrstitev 
doslej. 
" V naslednji sezoni želim ponoviti 
uspeh iz lanske sezone, ponovno po
stati državni prvak ter se uvrščati v 
angleškem državnem prvenstvu med 
deseterico, saj hom naslednje leto 
nastopal za eno od angleških ekip, " 
je povedal naš šampion. 

Miran Kokalj 

Karate klub Domžale 
Sedma pokalna tekma 

V nedeljo, 9. decembra 2007, se 
je v Ljubl jan i , v Savljah, odvila 
še zadnja pokalna tekma v tem 
letu za č lane , mladince in starej
še dečke . Začelo se je ob 10. u r i , z 
ogrevanjem in ostalimi pr iprava
mi , nato pa smo se razporedili po 
borišč ih . V borbi mora borec pr i t i 
v stanje zanš ina . To je stanje, kjer 
ni več zmage in poraza, ko je obo
je le košček mozaika ko je dovolj 
obeh, dobi mozaik svojo podobo. 

B i l i smo priča zanimivim in atrak
tivnim borbah, ki so bile zelo izena
čene, vendar na koncu lahko zmaga 
le eden. To je uspelo tudi našim ka-
rateistom iz Domžal : 
Tekmovalcem čestitamo za odlične 
rezultate. 
V prihajajočem letu želimo vsem 

Dekleta pri demonstraciji 5. šolske kate 

bralcem veliko sreče in osebnega 
zadovoljstva! 
Športni pozdrav! ^ m m 

St. dečki 13-16 let abs 
1. mesto Domen Vollmajer 

St. dečki 13-16 let abs 2. mesto Surva Kotar St. dečki 13-16 let abs 
3.-4. mesto Tilen Vogrinec 

St. dečki 13-16 let abs 

3.-4. mesto Blaž Jurievec 
Ç ani 2 kvu dalie do 70 kg 1. mesto Damijan Zore 
a ani 3 kvu ABS 3.- 4. mesto Stanko Nikoli. 
Ç ani 5.-4. kvu AUS 3,- 4. mesto Jbniaž 1 lene 
C. anice 5.-4. kvu A B S 2. mesto Teia Medle 
Članice do 58 kg 3.- 4. mesto Saša Volcr 

Članice nad 58 kg 
1. mesto Teja Grad 

Članice nad 58 kg 2. mesto Aik reja Voler Članice nad 58 kg 
3.-4. mesto Tjaša Jesenko 

Kate moški 1. mesto Damiian /ore Kate moški 
3. mesto Tilen Kotar 

Kate ženske 2. mesto feja Medle 
.lu K klinike 3.-4. mesto Teia Grad 

Karate klub IVankan Ihan 
T e k m a T r o m e j n i k K u z m a 2 0 0 7 
Shotokan karate zveza Slovenije 
je organizirala 15. S K I F karate 
turn i r za pokal Tromejnik 2007. 
V ta namen smo se v soboto, 8. 
decembra 2007, člani Kara te k l u 
ba VVankan Ihan odpeljali prot i 
K u z m i , kjer je bilo organizirano 
tekmovanje v O Š K u z m a . Poleg 
č lanov se je v želji za dobro uvr
stitvijo odločil tekmovati tudi naš 
i n š t r u k t o r Boris G r a d . 
Dobro uvrstitev smo vsekakor uspe
li doseči, rezultati pa so naslednji: 
2. mesto v skupini mladinke 4.-
I . K Y U Špela Grad, skupina moški 
9.-4. K Y U , 2. mesto Zidarič Igor, 
skupina veterani D A N pasovi, Grad 

Boris 2. mesto. Sicer se je tekme 
udeležilo skupaj 7 tekmovalcev na
šega kluba. Mlajši tekmovalci, ki so 
se tekme udeležili prvič, so imeli 
malo manj sreče, vendar se še vedno 
držimo gesla, važno je sodelovali! 
Tekmovalcem in njihovim dose
ženim odličnim rezultatom seveda 
iskrene čestitke s strani vodstva klu
ba in inštruktorja kluba 
Zahvaljujemo se tudi ostalim novo-
pečenim članom kluba, ki so se nam 
pred kratkim pridružili in se prosto
voljno udeležili tekme in navijali za 
naše tekmovalce. 

Nives Grad 
Karata klub Wankan Ihan 

Nastopajoči člani karate kluba VVankan Ihan 
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Alja Sitar -
domžalski 
in slovenski 
šprinterski up 
Predstavljajte s i : Ste v s tar tnem'bloku. Vse 
naokrog t iš ina, maksimalna koncentracija. 
In potem poči. V p r ib l i žno 12 sekundah teka 
na 122 cm široki ravni stezi morate iz sebe iz
tisniti č im več in čim hitreje: optimalno kom
binacijo frekvence in dolž ine koraka . Seveda 
morajo svoje stotinke prispevati še roke, nagib 
telesa, veter, konkurenca ... 

Pred približno dvema letoma seje začel šprinter
ski pohod mlade Domžalčanke, ki ima trenutno v 
lasti 7 državnih rekordov, eden izmed njih je tudi 
v štafetnem teku na 4x100 m. 6 je pionirskih, še 
v e č j e vreden tisti za mlajše mladinke. In če zdaj 
Alja vedno znova preseneča z nastopi v slovenski 
konkurenci, jo bomo čez nekaj let morda sprem
ljali tudi na mednarodnih mitingih, ki so njena 
dolgoročna želja: »Rada bi tekla hitro, še precej 
hitreje kot sem tekla letos. Rada imam atletiko, 
rada tekmujem in seveda bi rada tekmovala na 
SP in EP. Zelo so mi všeč tudi Mitingi Zlate lige. 
Mogoče bnm kdaj tekla na njih...« 
Alja pravi, da v atletiki zares uživa. Čeprav je za 
številne športnike morda težko verjeti, pravi, da ji 
je pravzaprav všeč vsak trening: »Pa ne zato, ker 
pač morajo treningi biti raznovrstni, ampak zato, 
ker pri treniranju res uživam. Očistim se slabe 
energije in sem po treningu prijetno utrujena, a 
sveža.« Zagotovo je to lastnost, ki njenemu talen
tu doda le še piko na i . 

Šprinterski biser že dve leti vodi Lojze Punger-
čič, pod vodstvom katerega v Domžale iz leta 
v leto pritekajo nove medalje in uspehi. A l j i so 
treningi praktično vsakodnevna prijetna rutina: 
»Treniram s klubskimi vrstnicami, običajno 3-6 
krat na teden, odvisno seveda od obdobja...med 
tekmovanji je treningov manj. Nimam posebnih 
trening partnerjev, za prihajajočo sezono sva se 
z Domnom Jarcem dogovarjala o skupnih trenin 
gihpozimi, in sicer za teke od 200 do 400 m. Moje 
konkurentke imajo tu prednost, saj prihajajo iz 
klubov, kjer jih trenira veliko in lahko trenirajo 
tudi z boljšimi od sebe. Najraje pa se primerjam s 
članicami, saj se mi zdi to tista prava primerjava, 
ki pokaže soliden rezultat.« 
Dvoranska sezona je februarja in marca, poletna 
od maja do junija in potem še tekmovalni sep
tember. Tempo je hud, motiv in podpora sta po
membni okoliščini. Ob A l j i na tekmovanjih prak
tično vedno srečamo tudi njene starše in njeno 
prav tako v atletiki uveljavljeno dve leti starejšo 
sestro Ajdo, zaradi katere se je Alja sploh podala 
na atletske steze. »Še dobro, da se je moja sestra 
Ajda želela ukvarjati z atletiko. Tako sem zraven 

prišla tudi jaz, saj je bilo doma brez nje dolgo
časno. Ja. imam srečo, na tekmovanjih je vedno 
z mano kateri od staršev, največkrat je to mama. 
Zelo cenim, da si za naju vzameta toliko časa in 
denarja, da v sezoni prepotujemo Slovenijo in so
sednje države po dolgem in počez. Oba sla bivša 
športnika, mama je bila smučarska reprezentant-
ka. oče pa precej pogumen, a pameten alpinist.« 
Uspehi občasne pianistke, ki rada poje in posluša 

S P O R T 

glasbo različnih vrst, so glasba, tudi domžalska in 
slovenska atletska ušesa, saj je Al ja v ospredju, 
če ne že na samem vrhu tudi na reprezentančnih 
tekmovanjih. »Moj vzornik je portugalski tekač 
Francis Obihvelu, med Slovenkami pa Pia Taj
nikar. Trener pa je sigurno najboljši moj - Lojze 
Pungerčič, ki ga cenim in spoštujem.« 
N i z i zmag so v zadnjih dveh letih skoraj stalnica, 
začelo pa se nekoliko drugače: »Ufff, moja prva 
tekma je bil zame veliko predolg Maistrov tek v 
Kamniku, ko se mi je zdelo, da tečem maraton. 
Še dobro, da sem hitro presedlala na krajše teke. 
Prvo pravo medaljo sem osvojila na državnem 
prvenstvu pred tremi leti, ko sem presenetljivo 
zmagala in bila zmage res zelo vesela« 
Nekateri so bil i presenečeni, ko so jo videli na 
prvenstvu Slovenije v dvorani skakati v v iš ino. . . 
»Že prejšnjo sezono sem tako za hec skakala v 
višino in suvala 3 kg kroglo na tekmovanjih v Ita
liji. Skočila sem 150 cm in sunila 8,38 m daleč. 
Teh disciplin ne treniram, kadar pa imam čas, 
rada počnem še kaj drugega in tako sem letos v 
dvorani spet skakala v višino. Rada počnem raz
lične stvari in me ne skrbi, če v kateri drugi dis
ciplini nisem vedno med prvimi. Kadar uživam, 
to največ šteje.« 

Letošnjo sezono je v dvorani »padla« norma za 
svetovno mladinsko prvenstvo, na katerem pa za
radi poškodbe ni mogla nastopiti. »Normo za 60 
m sem odtekla že januarja na Dunaju in to mi je 
pomenilo zelo veliko, čeprav kasneje na samo pr
venstvo nisem šla. Z zdravljenjem moje poškod
be se še vedno ukvarja poleg mene še kar nekaj 
strokovnjakov. Zaenkrat so mnenja, da moje telo 
enostavno še ne prenese naporov, ki so del tako 
močnega šprinta. Želim si, da bi telo čim prej 
ojačala in mi ne bi več nagajalo. Zaenkrat sem 
na dobri poti.« 
Alj in i rezultati po madžarskih točkah, po kate
rih se »ceni« atlete, presegajo 1000 točk, kar je 
za pionirko več kot odlično! Nekaterim bi bilo 
to morda dovolj, vendar pa vedno nasmejana in 
družabna gimnazijka Domžal trenira še bolj nav
dušeno in zagrizeno. »Moj motiv je teči dober 
rezultat, ne doseči dobro uvrstitev. Vedno tekmu
jem s časom in se preizkušam z njim. Prepričana 
sem tudi, da se atletike ne bom naveličala, prej se 
verjetno naveličaš poškodb, ki ti ne pustijo, da bi 
dosegel dober rezultat.« 
In kaj drugega kot dober rezultat ima Al ja v mis
lih tudi za prihodnjo sezono, ko si želi odteči do
ber rezultat in doseči normo za mladinsko sve
tovno prvenstvo vsaj na 100 in 200 metrov in 
tudi tam pokazati, kaj zmore. »Podporo družine 
in trenerja imam, če še poškodb ne bi bilo, bi bilo 
res krasno, a vse ne gre vedno tako gladko. In za
res si za naslednjo sezono najbolj želim prav leto 
brez poškodb. Verjamem, da mi bo vse to uspelo 
doseči, če bom zdrava.« 

Al ja pravi, da za vsakogar pride pravi čas - naj bo 
2008 sezona brez poškodb in s številnimi uspehi 

in naj traja čim dlje! 

Najboljši v AK Domžale v 2007! 
A l k l s k i klub Domžale je zaključil že svojo 29. 
sezono. In glede na to, daje uspeh odvisen tako 
od atletov in atletinj kot tudi od trenerjev in va
diteljev imamo v Domžalah odlično kombina
cijo! Vaditelji in trenerji so naredili dobre plane 
treningov, atleti in atletinje pa so zagnano tre
nirali. Rezultati so dobre uvrstitve na državnih 
prvenstvih in mednarodnih tekmovanjih, osebni 

rekordi ter nastopi za slovensko reprezentanco. 
Peter Kastelic se je v sezoni 2007 najbolj izka
zal med člani, med mladinkami je bila najboljša 
gorska tekačica Katja Kosmatin. Med pionirji sta 
bila spet najboljša Alja Sitar in Domen Zupan. 
A K Domžale seje letos odločil priznanja pode
liti tudi še dvema mlajšima pionirskima katego
rijama za še večjo spodbudo in ker iz mladih 

perspektivnih atletov zrastejo vel iki : v kategoriji 
U14 (13 in 14) let sta se najbolj izkazala Hana 
Gorza in Anže Zupan, med še mlajšimi U12 pa 
fina Vaupot in Rok Kveder. 

Česti tamo in želimo A T L E T S K O U S P E Š N O 
2008! 

Bojana 

Domžale 
Z d r a v d u h v z d r a v e m te lesu 

N a j bo le to 2 0 0 8 p o l n o rekreac i j e , 

š p o r t a , zd rav j a , s r e č e i n p r i j e tn ih 

p r a z n i č n i h d n i . 

A t l e t s k i k l u b D o m ž a l e 

Uspešno leto, v katerem ni manjkalo zmag 

Monika Brovč, karateistka 
O mladi in nadarjeni karateiski 
M o n i k i Brovč, k i je sicer članica 
Karate kluba Ol impi j a L jub l ja 
na, letos nismo veliko slišali. To pa 
ne pomeni, da ni bila uspešna , saj 
je v tekmovalnem oziru zabeležila 
vrsto zmag in odličnih uvrstitev 
ter z doseženimi rezultati dokaza
la, da spada med najbol jše kara-
teistke v Sloveniji . 

Najbolj je odmevala osvojitev na
slova državne prvakinje Karate 
zveze Slovenije, še bolj pa osvojeno 
drugo mesto na Svetovnem klub
skem prvenstvu. Vs i njeni uspehi pa 
so pomembno vplivali tudi na njena 
napredovanja, saj je osvojila črni 
pas 2. D A N . postala pa je tudi stalna 
članica otroške državne reprezen
tance Karate Zveze Slovenije. 

Preden Moniki izrečemo čestitke 
za vse uspehe v letošnjem letu, pa 
se malce sprehodimo skozi njene 
velike dosežke. V januarju je na 2. 
mednarodnem karate pokalu Nestl 
Zgank 2007 v osvojila prvo mesto, 
z enakim uspehom pa se je nada
ljeval tudi februar, saj je tako na 6. 
mednarodnem turnirju Kobe Osaka 
2007, kot na 30. mednarodnem SKI 
pokalu Ruše osvojila tri prva mesta 
tako v kategorijah Kata UI6 , Kata 
U I 7 ter Kata U14. Tri uspešne na
stope je zabeležila tudi v marcu, ko 
je državno prvenstvo J K A karateja 
začela z drugim mestom, bila tretja 
na 1. pokalni tekmi Karate Zveze 
Slovenije in zmagala na 21. pokalu 
karate šole Kimon 2007. V aprilu 
je v Katah zmagala na odprtem pr
venstvu Srbije in Črne gore, v maju 

pa napredovala v črni pas, 2. D A N , 
bila druga na 5. World karate cham
pionship fo clubs ter maj zaključila 
s prvim mestom na 2. pokalni tekmi 
K Z S za dečke in deklice, kjer je bila 
ekipno druga. Prvi del leta 2007 je 
končala z drugim mesto med eki
pami na ekipnem državnem prven
stvu ter prvim mestom na 4. karate 
pokalu Športne zveze Slovenije za 
osnovne in srednje šole ter drugim 
mestom na 7. Slovenija open ter 
sprejemom v otroško reprezentanco 
Karate zvez Slovenije. 
Od septembra do konca leta je osvo
jila šest prvih mest tako na tekmah 
v Sloveniji kot na mednarodnih tek
mah, od teh tekem je največji uspeh 
naslov državnem prvakinje do 21. 
let. 

Karateistki Monik i Brovč, k i jo 
bomo podrobneje predstavili v eni 
prihodnjih številk, za dosežene 
uspehe iskrene čestitke in enako 
uspešno tudi leto 2008. 

Vara Vojska 

Planinski izlet na Slajko in 
Blegoš, 20. oktobra 2007 

Na Osnovni šoli Preserje p r i Radomljah deluje planinski k rožek , k i ga 
v okvi ru Mladinskega odseka P D Domža le vodi mentorica gospa Mate
j a Peršol ja . S reču jemo se na pr ipravah v šoli in enkrat mesečno gremo 
na prav i izlet. Tokrat smo kreni l i proti Škofjeloškemu hribovju. S seboj 
smo vzeli tudi s t a r še . Dan je b i l mrzel in vetroven, a vseeno Čudovit. Po
nekod je že bila slana, k i je še popestrila poglede v zgodnjem ju t ru . O b 
časno je veter prinesel snež inke , k i so poplesavale in nas pozdravljale. 
Dva avtobusa sta nas pripeljala do Hotavelj, kjer so nas planinski vodniki 
razdelili na tri skupine. 
Prvi skupini je bil cilj razgleden vrh Slajka, drugi koča na Blegošu, moji 
skupini pa sam vrh Blegoša. 
Od tu je bil čudovit, kar malo zasanjan pogled po Škofjeloškem hribovju. 
Je pa kar močno pihalo in nosilo snežinke. Počutil sem se kot, da stojim na 
vrhu v Himalaji. Po sestopu z vrha nas je čakala topla koča s »planinskim 
kosilom«. Med spustom v dolino pa smo bil i ob gozdni poti mimogrede na
grajeni še z gobami. Sledil je še ogled zelo zanimive Škofje Loke. Domov 
sem se vrnil zelo zadovoljen in ker sem tudi fotografiral, si doma večkrat 
ogledujem in podoživljam, kako lahko mladih planinci preživimo čudovit 
dan. 

Urban Popelar 

Mlade perspektivne moči 
Anžeta in Neže 
Mladi atleti selekcije 
A K Domžale žanjejo 
uspehe na tekmova
njih, ki niso državnega 
profila a manjka le še 
nekaj teka, skoka ali 
meta, ko se bodo povz
peli tako visoko, da 
bomo o njih še slišali 
veliko lepega. 
Tako Anže Farkaš, per
spektivni mladi atlet 
kategorije U10 pravi, 
da mu je atletika zelo 
pri srcu, ker dosega do
bre rezultate. Da ima 
rad tudi druge športe 
nogomet, pink ponk 
in košarko. V atletiki 
mu je najbolj ustreza 
tek na 400m,všeč pa 
mu je tudi skok v da
ljino in šprint. Zelo mu 
je všeč stadion, ker je 
pravi in ker je na njem 
veliko prostora in želi 
si, da bi na njem lahko 
trenirali tudi pozimi. V 
prihodnosti si želi biti 
čim boljši in predvsem 
uspešen in med prvimi 

kot doslej. Meni , da bi 
bili lahko vaditelji na 
treningih še ostrejši in 
zahtevnejši. Njegove 
vzpodbudne besede pa 
so: »At le t ika je lep 
š p o r t in mis l im, da bi 
bila skoraj vsakemu 
všeč.« 
Neža pa pravi, da j i je 
atletika v veselje in j i 
zapolni prosti čas. Pra
v i , da zelo rada trenira 
skok v daljino in tek na 
kratke proge. Stadion 
je zelo všeč, lepo j i je 
tudi, ko pozimi trenira 
v telovadnici. V načr
tu ima trenirati tek na 
60m in njeni dosežki 
so perspektivni. 
Mladima atletoma že
limo veliko športne 
sreče in predvsem ve
liko trdne volje, ki je 
potrebna za nove do
sežke. Srečno! 

Vadlteljica Mojca 
Grojzdek 

Anže Farkaš 
na stopničkah 

Neža Hren vedno 
nasmejana 

V s e m ž e l i m o veseJ b o ž i č , s r e č n o , z d r a v o 

i n u s p e š n o n o v o leto ter s e m v a m hkra t i z a h v a l j u j e m o 

z a p o m o č i n p o d p o r o . 

Š p o r t n o d r u š t v o Z l a t o p o l j e 

en božič ter veliko zdravja 
in skupnih srečanj v novem letu! 

D r u š t v o i z g n a n c e v D o m ž a l e 



K a k o z d r a v a j e v o d a v D o m ž a l a h 
P o s l e d i c e p r i s o t n o s t i 

x e n o e s t r o g e n o v 

a l i k e m i č n i t e r o r i z e m 

Agrokemizaci ja natrosi vsako leto 
nad 5 mili jonov ton pesticidov, 
manj kot 1 odstotek doseže »cil j 
nega škodl j ivca« , ostalo več a l i 
manj pa k o n č a na naš ih k rožn ik ih 
in kozarcih . Pol i t ika in njihovi i z 
b ran i zdravstveni » s t rokovn jak i« 
pa ukrepata le v p r imeru hudih 
nes reč , ko problemi množ ičnega 
zastrupljanja že dosegajo kata
strofalni obseg, še preden to sploh 
spoznajo. Razkri t je xenoestroge-
nega delovanja š tevi lčnih sinte
t ičnih kemikal i j (pesticidi, P C B , 
dioksini) to dokazujejo in je obe
nem zadnje opozorilo o resnem 
ogrožan ju civil izacije. 

Prvi, ki je opozoril na ta problem je 
bil Niels Skakkenbearg iz univerze 
v Kopenhagnu na Danskem. M e d 
opazovanjem in vivo vzorca spolnih 
celic ali semenčic, moških obolelim 
za rakom v modah (testisih) je opa
zi l množico deformiranih semenčic 
(dvoglave semenčice, dvobičkaste, 
ali s deformiranimi bički, mnoge 
negibne), pozneje pa še ugotovil, 
daje število semenčic (spermcount) 
moške populacije v letih od 1938 do 
1990 padlo za polovico, druga raz
iskava pa je govorila, da seje v letih 
od 1940 do 1980 pogostnost raka na 
modih (testisih) potrojila. Leta 1992 
pa je ta raziskovalec plodnosti, vse 
bolj pričel povezovati, ta dva na v i 
dez nepovezana podatka ter ugoto
v i l , da pri obeh primerih ne gre za 
genetske okvare. Zaslutil je, da vso 
zlo prihaja iz okolja in kmalu doka
zal, da zadaj stoji en sam hudo stru
pen in zahrbten skupni povzročitelj 
obeh obolenj, sintetične kemikalije, 
ki imajo značaj hormonskih motil-
cev (distruptorjev) poimenovani xe-
noestrogeni (gr. ksEnos - tuj, tujec, 
drugačen). N a zahodu se je za xe-
roestrogene uveljavil izraz »gender 
bender« ali kemikalije, k i izkrivlja
jo spol. 

Z a H M n i v a r n i h d o z 

Hormonski motilci (v nadaljevanju 
H M ) niso klasični strupi, niti tipične 
kancerogene snovi, ki bi delovale 
po principu prevladujočega proto
kola, da večja doza strupa pomeni 
tudi večji učinek. Delujejo ravno 
obratno, največji učinek imajo pri 
izrazito nizkih koncentracijah. Raz
iskave na primer na ribah v umetno 
kontaminirani akvarijski vodi za
znavajo prisotnost koncentracij H M 
ki so do 1000 krat nižje od mejne 
detekcije analitske kemije. Z meto
do se ugotavlja stopnja feminizacije 
moških osebkov tako, da se ugotav
lja delež jajčnih celic (oocitov) v 
tkivu moških spolnih žlez (testisov). 
S tem H M nesporno dokazujejo, da 
zanje ni varnih doz, torej da so vse 
M D K (mejne dovoljene koncentra
cije) navadna prevara in nek spo
razum podrejen praktični uporabi. 
H M delujejo izjemno raznovrstno 
(kompleksno), zato njihovo pro
učevanje na organizme zahteva po
polnoma drugačen metodološki pri
stop (uporaba cele palete bioloških 
testov, med njimi je tudi ALLIUM 
metoda, PISCES metoda). Kajti 
ni dovolj ugotoviti, kaj nas ogroža 
(koncentracije določenih onesnaže
nih snovi v okolju), temveč, kako 
resno je (kako prihaja do škodljivih 
učinkov). Raziskave, k i so temeljile 
le na značilnosti vzroka »VZROK/ 
POSLEDICA«, ki je vrsto let za
megljevala grozljiv primer kemi-
zacije okolja je potrebno zamenjati 
s sodobnim pristopom, ki proučuje 
relacijo »SIGNAL/ODGOVOR«, saj 
organizem deluje kot samoorganizu-
joči sistem z najrazličnejšimi odzivi 
iz okolja, kakor tudi iz notranjosti 
telesa in se na njih tudi odziva. Taka 
pozicija pa bistveno spreminja naše 
razumevanje učinkov najrazličnej
ših strupov na organizme. 

K e m i č n i u d a r n a u s k l a j e n 

b i o l o š k i s i s t e m 

Tarča delovanja H M je živčnohor-
monski informacijski sistem, ki re

gulira najvitalnejše procese razvoja 
in življenja organizmov od spočetja 
naprej (odtod tudi ime hormonski 
motilci ali distruptorji). Ta sistem j e 
hirarhično zastavljen v smeri CŽS 
(centralni živčni sistem) - spolne 
žleze (testisi) z hormonam hipofize 
(FSH), ki regulira sintezo moškega 
spolnega hormona testosterona in 
razvoj moškosti . Seveda pa vsa hor
monska sporočila pošiljajo povratno 
informacijo nazaj v CŽS, preprosto 
odgovor receptorskih celic na pre
jeto sporočilo in tako omogočajo 
usklajeno delovanje in normalen 
razvoj. H M pa prevarajo receptor-
ske celice v spolnih žlezah in se ve
dejo kot da bi bil i hormoni. To ima 
za posledico, da receptorske celice 
posredujejo nepravo povratno zve
zo nazaj v CŽS . CŽS pa odgovarja 
tako, kakšno sporočilo pač dobi. 
H M kot zvite in lažne informacije 
delujejo na dva načina, kot pospe-
čevalci (mimetiki) ali kot zaviralci 
(blokatorji) povratnega sporočila ali 
povratne zveze. 

V prvem primeru dobi CŽS (natanč
neje hipofiza v CŽS) sporočilo, »češ 

hormona testosterona je dovolj« v 
resnici pa ga sploh ni; posledica je 
preprosta blokada razvoja moškosti 
(kar pa povečuje estrogeni »ženski« 
učinek). V drugem primeru pa je 
informacija popolnoma obrnjena, to 
da H M blokirajo sporočila hipofizi 
v ČŽS . Hipofiza tako neprestano 
pošilja hormon (FSH) za nenehno 
sintezo androgenih (gr. ander - mo
ški) hormonov, kar vodi v hiper
trofijo (lat. Hypertrophia - bujna 
rast, pretirano povečanje organa) 
testisov in pot v rakavo obolenje 
testisov je odprta. In kdo sta ta dva 
znamenita H M : prvi je DDT, drugi 
pa njegov razgradni produkt in iz
jemno obstojen v okolju D D E . 
Omenjeni DDT, pri nas znan kot 
pantakan, s katerim smo v Sloveniji 
proti koloradskemu hrošču v ob
dobju 30 let potresli na tisoče ton. 
Hrošč je kemično vojno preživel, 
postal odporen, mi pa nosimo še 
danes zdravstvene posledice brez
glave kemične vojne. V kolikor je 
deloma že razpadel, je nastal nje
gov razgradni produkt D D E izrazit 
androgeni blokator (znižuje nivo te

stosterona), medtem ko je D D T kla
sični estrogenomimetik (v ženskih 
spolnih žlezah ali ovarijih povečuje 
estogeni učinek; estrogen - ženski 
spolni hormon). V obeh primerih 
pa gre za direkten udar po spolno
sti moške populacije ali kar »moška 
kemična kastracija«. 

» M o š k a k e m i č n a 

k a s t r a c i j a « 

Iz dosedaj navedenega nam je že 
povsem jasno, da najmanjše kol i 
čine H M lahko dolgoročno pov
zročajo oligospermijo (zmanjšana 
produkcija semenčic); ta posledično 
vodi v moško sterilnost, kakor tudi 
znižano raven moškega spolnega 
hormona testosterona. V zadnjih 50 
letih je število semenčic moške po
pulacije upadlo na polovico, potem 
lahko predpostavimo, da je za pol
ovico znižana tudi raven testoste
rona. H D imajo grozljivo lastnost; 
to je čezgeneracijski učinek, ki se 
pokaže šele pri potomcih. Konta
minirane nosečnice ki sicer nimajo 
zdravstvenih težav, lahko pa strup 
prenesejo na še nerojenega otroka, 
ki ga nosijo, ali pa z svojim mlekom 
zastrupijo svojega dojenčka (števil
ne okvare moških spolnih organov 

pri novorojencih). Posledice tudi ne 
čutijo mladostniki, nekateri to sča
soma spoznajo. Se vam se zdi čud
no, da ima danes v Sloveniji že vsak 
četrti par težave z zanositvijo? 
Če oligospermija pomeni nekakšen 
»knock out« biološke reproduktiv-
ne funkcije človeške vrste, jo delo
ma poskuša reševati medicina, pa 
prinaša padec testosterona v moški 
populaciji dramatične posledice za 
sodobno civilizacijo. V »moškem« 
polu družbe vse bolj prevladuje 
brezcilna apati ja, nezainteresiranost, 
nemotiviranost, vse manj je zdrave 
agresivnosti in aktivnega zanimanja 
za ženski spol, mladi moški se vse 
bolj feminizirajo, kakor v modnih 
trendih in tudi v svojem fizičnem 
izgledu. Po drugi strani pa se do
zdeva, da ženske vse bolj »vdirajo« 
v vse pore družbenega življenja, 
predvsem zaradi množičnega umika 
moških na celi fronti. 
Te in podobnih ugotovitev nas pri
vede analiza »O kvaliteti življenja« 
sodnika Bošt jana M . Z u p a n č i č a , 
ki nas vodi skozi zadnja desetletja in 
nam odpira vpogled v usodni vpliv 
H M (xenoestrogenov) na sodobno 
civilizacijo. An ton Komat , pisec 
številnih knjig in razprav s področja 
kemizacije okolja o Zupančičevem 
delu zapiše: »7« ni kaj dodati! V 
njegovem jasnem sporočilu spozna
mo, da xenoestrogeni ne povzročajo 
le individualnih zdravstvenih težav 
posameznikov, pač pa nas potiskajo 
naravnost v usodno brezno golega 
preživetja, naše civilizacije in člo
veka kot biološke vrste.« Nadaljnje 
pa Anton Komat v eni svojih raz
prav o H M (xenoestrogenih) zapiše: 
•»Pravzaprav je paradoks, da smo 
med vsemi problemi sodobnega sve
ta najgloblje pod preprogo pomedli 
prav najhujšega. Malce strahlji-
vo danes zveni stari prerok Izaija 
(33.1), ki nas opozarja: »Gorje ti, 
uničevalec, ki sam še nisi uničen, 
varljivec, ki ga še niso prevarali! 
Ko boš nehal uničevati, boš uničen. 
Ko boš nehal varati, te bodo preva
rali«! Starodavno sporočilo zadeva 
direktno v sedanji xenoestrogeni čas 
in bo terjalo dokončno evolucijsko 
plačilo od generacij, ki se še rodile 

Zasebni raziskovalec Podoba pokrajine značilna za sonaravno prijazno kmetijstvo 

Irtna Pogiiar i.p. L j u b l j a n s k a 104 , D o m ž a l e , 01 7 2 4 15 0 0 

ZAPOSLIMO FRIZERJA (m/ž) 
Č e si k r ea t i ven , u re jen , p r i j azen in se že l i š 

d o d a t n o i z o b r a ž e v a t i , p o k l i č i na te l . : 7 2 4 15 0 0 . 

l S l a š č i č a r n a O G E R 
W stari Trzin, Mengeška 26 
" N u d i m o v a m v e l i k o i z b i r o p o r o č n i h 

i n o t r o š k i h r o r t p o t u j i h k a t a l o g i h , 

d o m a č o p o t i c o , r o č n o i / d e l a n e d o m a č e 

p i š k o t e i n o s t a l e s l a š č i c e 

l S l a š č i č a r n a O G E R 
W stari Trzin, Mengeška 26 
" N u d i m o v a m v e l i k o i z b i r o p o r o č n i h 

i n o t r o š k i h r o r t p o t u j i h k a t a l o g i h , 

d o m a č o p o t i c o , r o č n o i / d e l a n e d o m a č e 

p i š k o t e i n o s t a l e s l a š č i c e 

Z a b o ž i č in novo l e t o č e s t i t a m o vsem 
o b č a n o m in kupcem. 

Tel.: S64 20 SO, odprto vsak dan od 7. do 21,10 ure 

Studljanska cesta 5 
1230 Domžale, Slovenija 

I.: (01) 72 95 775, fax: (01) 72 95 780 

b o ž i č n e i 

s r e č n o n o v o l e t o 2 0 0 8 ! 

S-P-

Robert Gorjup 
Vir. Koliška ulka 18, Domžale, 
GSM: 041 517 708 

VULKANIZERSTVO * 
AVTOSERVISNE STORITVE 

Vsem strankam se zahvaljujemo za zvestobo in voščimo vesele 
božične praznike, ter zdravo in zadovoljno leto 2008! 

Vsem strankam in poslovnim 

partnerjem se zahvaljujemo 

za zaupanje in želimo uspešno 

POCIVAVSEK sodelovanje tudi v letu 2008! 

*$fc al$* *tfc *tk *tk 

*$t *$r 
Ljubljanska 119a, Domžale 

tel.: 01/72 16 106 

vvvvw.elektro-pocivavsek.si 
D e l o v n i čas: p o n . - p e t : 7 . - 1 9 . u r e , 

s o b . : 8 . - 1 3 . u r e 

b a d e x 
d . o . o . 

PRODAJALNA INŠTALACIJ ZA VODOVOD 
IN CENTRALNO OGREVANJE 

Zdravo, ljubezni polno leto 2008 
in vesele božične praznike! 

Radio cesta 1a, Domžale, tel.: 01/72 44 259 
e-mail: info@badex.si 

e r e t e n / s p o r t 
trm m Želimo vam blagoslovljen božič, 

v novem letu pa zdravja, 
sreče in uspehov! 

v / S R E Č N O 

WfW&t %mh& 2 0 0 8 

Vabimo vas na kosita In večerje z Izvrstno ponudbo Jedi in vin. 
Vsak petek In soboto vas zabava duo SING SOW! 

R«/«rvaci)e na telofon 
0172167 38 

internet: vwfw.r*pov/.8i?ic<*m. 

Plesna šola in klub Miki vam ob koncu leta želita veliko toplih, 
prijaznih nasmehov, ko§ sreče in polno ljubezni. 

Ste sklenili v naslednjem letu živeli bolj aktivno? Potem vam svetujemo, da prelistate našo spletno 
stran www.mlkiples.com In si ogledate umike ali nas pokličite na teleton 01 / 724 25 85. 

w w w . m i k i p l e s . c o m 

L r l J f i J l u J J 
T R G O V I N A Z A V T O D E L I 

• ZAVORNE PLOŠČICE LMCAS • 
• ZAVORNI DISKI BREMBO * 

• FILTRI FJLAAJM* DODATNA OPREMA • 

4gBp (Srni iMuD W Q3Ho»raiJtL 
A u d i ¡23 

Radomeljska četa 24 c 1235 RADOMLJE, 
tel., faks 01/ 722 82 86, trgovina 01/ 722 72 33, delavnica 01/722 78 64 

mailto:info@badex.si
http://www.mlkiples.com
http://www.mikiples.com


ffiR/gmdel 

7 7 r~ 
t i Ce 

S o 
D. btoloSke raanoviilnoir) 

(.SVEŽI 

13 N e WW^SEs^^ ^ ogljikovi hidrati 

K 

Z HLADNO 
C tilnik, 

ideaa, 
™ /obje 

J sol, korenina, 
; > gomolj, K O R E N I N 

Praznična ponudba 
Citroena Mengeš! 

CD^SSL^ Srečno ¿ 0 
v l e t u 2008 ' . 

DARILO: navigacijska naprava 
Garmin Niivi 360T 

AVTO DETR, d.o.o. Mengeš 
Slovenska cesta 66. 1234 MENGFS 

tel.: (OD 7237-313, fax: (01) 7230-297 
email: avtodetr®siol.net prihranek 

do 4.000 EUR 

A m e r i k a tour 2007 
(nadaljevanje Iz prejšnje številke) 
Tu so Gašper j i odigral i nekaj nepozabnih melodij in poželi buren 
aplavz. Robijev Pas t i r ček pa je dvigni l temperaturo večera , saj ga je 
moral ponavljati. Svoje igranje so nadaljevali pred hotelom G o l d C o 
ast, kjer smo prenočeval i . Navdušen j a ni hotelo bit i konec ... Nepoza
bno! Sredi Las Vegasa, sredi noči , ...to uspe le G a š p e r j e m . 
Nekaj več kot uro vožnje iz Las Vegasa se peljemo na ogled hidroelektrarne 
Hoover Dam. Ta mogočna stvaritev ameriških strokovnjakov je s svojim 
umetnim jezerom vredna ogleda. 
Tudi majhno rudarsko mestece Calico-mesto duhov, ki je opuščeno in iz
praznjeno, je naredilo prijeten vtis. Pot nas je vodila v dolino Central Valley, 
v bogato mesto Bekersfied, k i je prava namakalna pokrajina za nasade agru-
mov in še zlasti pomembna za vinogradništvo. 
Po nenavadnem zajtrku ob bazenu smo pot nadaljevali v narodni park Se
quoia. Na njegovem južnem robu smo si ogledali K ing Canyon. Zanj je 
značilna favna in flora. Raste več kot 30 različnih vrst mogočnih dreves 
sekvoje, ki zrastejo v višino tudi nad 90m. Vonj po iglavcih, čistem zraku, 
na tleh pa veliki storži ...Prava spokojnost, ki jo prekine Danilo s svojim 
petjem. Njegov glas in pesmi prečudovito odmevajo med debli mogočnih 
dreves. Pesem Čez zelene trate je bila tukaj še tisočkrat lepša ... 
Tudi ta predel smo morali zapustiti. Zadnja dva dneva sta nam ostala le še 
za ogled San Francisca. Skupaj z okolico ima okrog 3 milijone prebivalcev 
in je eno od treh najlepših mest na svetu. O tem smo se lahko prepričali. 
Nepozabni nam bodo ostali nočni razgledi, vožnja z ladjo, zapor Alcatraz, 
mostova Golden Gate in Bay Bridge, pomol Pier 39 ... ter seveda zadnji Ga
šperjev koncert v dvorani Schroeders. Tudi tu je bilo glasbe, veselja, aplavza 
in dobre volje na pretek. 
Zaradi zgodnjega jutranjega odhoda na letalo, smo morali prijetno vzdušje 
zapustiti in se le nekaj ur zatem s kovčki odpeljati na letališče. 
Tako je prehitro minilo naše popotovanje z ansamblom Gašperji po štirih 
zveznih državah Z D A . 
Vsak izmed nas ga je doživljal na svoj način. Zagotovo pa je nekaj skupne
ga: B I L O JE L E P O . 
Po več urah letenja z letalom smo z avtobusom srečno prevozili še skoraj 
5000 km. Videli in doživeli smo veliko lepega, česar ni-mogoče opisati z 
besedo in sliko. To je treba videti. 
Hvala, GAŠPERJI , za lepe trenutke, vašo ljubezen do glasbe, ki ste jo delili 
na nepozabnih koncertih in srečanjih, tudi med potjo v avtobusu, daleč stran 
od domovine. 
Naš nepozaben izlet je polepšal tudi vodič Janko F R I T Z , ki je s svojo raz
lago in profesionalnim vodenjem znal ustvariti tisto toplino, zaradi katere 
nam bodo dnevi, preživeti z vami, še dolgo ostali v naših srcih. 

V I S T R A 
T R G O V I N A 

* OGREVALNA TEHNIKA 

• VODOVODNI MATERIAL 

* PLINSKE INSTALACIJE 

• VELIKA IZBIRA KERAMIKE 

GrOBLJE 3A • RODICA • 1230 DOMŽALE 
TEL./FAX: OI/72116 55 # TEL.: 01/724 43 43 

FAX: OI/724 43 44 * E-MAIL: VISTRA02@SIOL.NET 

O b č i n a Domža le , Ljubl janska 69, Domžale , na podlagi 55. člena 
Uredbe o stvarnem p remožen ju d r ž a v e , pokraj in in občin (Uradni 
list Republ ike Slovenije, štev. 84/07) objavlja 

JAVNO ZBIRANJE PONUDB 
ZA ODDAJO POSLOVNIH 
PROSTOROV V NAJEM 

Predmet zbiranja ponudb so poslovni prostori: 

I. Ljubljanska 34, D o m ž a l e , drugo nadstropje (mansarda) 
I. tri pisarne v skupni površ in i 55,74 m 2 (p isarn i severno v i zmen 
16,58 m 2 in 18,20 m 2 in pisarna j u ž n o v izmeri 20,96 m 2 ) 
Izkl icna v iš ina najemnine za poslovni prostor z n a š a 7,18 € / m 2 . 

II. Ljubljanska 36, D o m ž a l e , pr i t l ič je 
1. pos lovni prostor z oznako 1 v izmeri 41,08 m 2 in poslovni 
prostor z oznako 2 v izmeri 
22,12 m 2 . 
Izkl icna v iš ina najemnine za poslovna prostora z n a š a 6,50 € / m 2 . 

Pos lovni prostori pod t o č k o I. se oddajo skupno, polovni prostori 
pod t o č k o II. se oddajajo l o č e n o ali skupno, vsi poslovni prostori 
se oddajajo za do ločen čas od enega do pet let. 

Ponudbe interesentov morajo vsebovati naslednje dokumente: 
1. Izpisek iz sodnega registra za opravljanje dejavnosti oz. do
kaz i lo o strokovni usposobljenosti za opravljanje dejavnosti. 
2. Program oz. vrsto dejavnosti, k i se bo izvajala v najetih pros
torih. 
3. Viš ino najemnine za m 2 , k i j o je ponudnik pripravljen plačat i 
( i z r aženo v absolutnih š t ev i lkah) . 

Ponudbe z o z n a č e n i m i dokaz i l i od 1 do 3 naj interesenti poš l je jo 
p r i p o r o č e n o na naslov: 
O B Č I N A D O M Ž A L E , Oddelek za p r e m o ž e n j s k e zadeve, L jub
ljanska 69, D o m ž a l e , s pr ip isom: » Z A J A V N I R A Z P I S P.P. - N E 
O D P I R A J « . 

Rok za oddajo ponudb je 15 dni od objave razpisa. Ponudbe bodo 
po preteku razpisnega roka komis i j sko odprte. Nepopoln ih v l o g 
komis i ja ne bo obravnavala. P r i odloč i tv i o oddaji poslovnega 
prostora bo komis i ja upoš t eva la p red ložen i program dejavnosti 
ter ponudbeno v i š ino najemnine. 
Pred prevzemom poslovnega prostora je izbrani interesent do l 
žan p lača t i va r š č ino za čas uporabe poslovnega prostora. Varšči
na znaša tri m e s e č n e najemnine za poslovni prostor, k i bo oddan 
v najem. Po prenehanju najemnega razmerja se varšč ina , va lor i 
zirana z indeksom rasti ž iv l jenjskih s t roškov, vrne up rav ičencu . 

Vse dodatne informacije v zvez i z razpisom dobite po telefonu 
št. 7241 110, int. 155 (Gregor Grmek) . 

U d e l e ž e n c i razpisa bodo o njegovem iz idu o b v e š č e n i pravi loma 
v 15 dneh po izb i r i . 

OBČINA DOMŽALE 

Računovodski servis 

Mi*.?. ílí ; cosmos 

1« mttm novo Mo 2008! 

Preselili smo se na: 
Ljubljanska cesta 80, 

1230 Domžale 

0 1 / 7 2 1 3 0 1 8 

C I T R O Ë N 
5 nmsTAvuM« a M. KU vm iamko ot«*n sto« mvas 

L E K A R N A 

n _ D A l N 
Ljubljanska 59,1230 Domžale 

tel.: 01/729-25-28 

ODPIRALNI ČAS: 
ponedeljek-petek: 8:00-19:00, sobota: 8:00-12:00 

•t 
t* 

D D 

STREHOVEC 
dr. Jagoda 
Potočnikova 15, 
1230 Domžale 

telefon: 01/721-29-90 

L a s e r s k a terapi ja 

Rad iov i z iograf i ja 

Bel jenje z o b 

Ordinacijski čas: 

Ponedeljek 
od 13. -18. ure 

Torek 
od 9.-12. ure 

Sreda 
od 13. -18. ure 

Četrtek 
od 13. -18. ure 

Petek 
od 9.-12. ure 

mailto:VISTRA02@SIOL.NET
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V skladu s 13. členom Odloka o določitvi pogojev za prodajo blaga zunaj prodajaln 
v občini Domžale (Uradni vestnik Občine Domžale, št. 5/00. 6/01, 15/02 in 14/04) 
Občina Domžale objavlja 

javni razpis 

z a o d d a j o t r ž n e g a p r o s t o r a 

i n stojnic v letu 2008 
i . 

Predmet razpisa je oddaja v zakup tržnega prostora ter odprtih in zaprtih stojnic na 
pare. št. 3957, 3958 in 3959 k.o. Domžale , ob poslovno stanovanjskem objektu na 
Ljubljanski 73, v Domžalah. 

Tržni prostor in stojnice se dajejo v zakup praviloma za prodajo: 
a) vseh vrst kmetijskih pridelkov in sadja 
b) živil, za katera so izpolnjeni zdravstveno tehnični in higienski pogoji za prodajo 

zunaj prodajaln 
c) suho robo 
d) izdelkov domače in umetne obrti 
e) cvetja, gozdnih sadežev 
f) raznih sadik 
g) promocijo občine Domžale (društva, šole, ...) 
h) sveč 
i) galanterije in pletenin lastne proizvodnje 
j) drugih izdelkov kulturnega, vzgojnega, etnološkega ali estetskega pomena, če 

zakupna mesta niso zasedena za prodajo artiklov od a.) do i.) 

II. 

Zakupniki so laltko trgovci za izdelke iz lastne proizvodnje, razen v primeru, da gre 
za prodajo ekoloških živil ali prodajo izdelkov navedenih pod točko j . iz 1. točke tega 
javnega razpisa ni potrebno, da ima trgovec lastno proizvodnjo. 

Zakupniki so lahko tudi kmetovalci ali drugi posamezniki, če izpolnjujejo pogoje za 
prodajo na premičnih stojnicah v skladu z veljavnimi predpisi. 

III. 

Cena za zakupno površino (prostor) odprte stojnice znaša 3,43 € na dan, za zakupno 
površino (prostor) zaprte stojnice pa znaša 5,00 € na dan. Prosilec mora poravnati 
zakupnino pred pričetkom prodaje na tržnem prostoru za celotno obdobje, za katero 
se sklepa zakupna pogodba. 

IV. , 

Prodaja na zakupljenih stojnicah bo možna 6 krat na teden, in sicer: 
• vsak delovni dan od 8. do 16. ure 

soboto od 8. do 17. ure 
V času predprazničnih nakupov v mesecu decembru bo možno podaljšanje časa pro
daje na zakupljenih stojnicah do 20. ure oziroma uskladitev z odpiralnim časom osta
lih prodajaln v mestu Domžale. 

Izredna prodaja se odvija na določene dneve pred prazniki, in sicer: 
• 8. marec (prodaja cvetja...) največ teden pred praznikom 
• 25. marec - materinski dan (prodaja cvetja) največ teden pred praznikom 
• velika noč (prodaja oljčnih vejic, butaric) največ teden pred praznikom 
• 1. november (prodaja cvetja in sveč) teden pred praznikom 

december novoletni prazniki - božič, novo leto (prodaja novoletnih okraskov, 
smrečic) od 5. do 31. decembra 

Prosilec odda vlogo na obrazcu, k i ga lahko dobi v času uradnih ur na vložišču Ob
čine Domžale , soba št. 4, Ljubljanska 69, Domžale ter na spletni strani Občine Dom
žale http://www.domzale.si/, pod rubriko Vložišče občine/ Razpisi. 

Obrazcu - vlogi morajo biti priložena naslednja dokazila in dokumentacija: 
kmetovalci: posestni list ter dokazilo, na podlagi katerega bo razvidno, da se pro
silec ukvarja s kmetijsko dejavnostjo (fotokopija odločbe ali potrdila o statusu 
kmeta); če kmetovalec nima stalnega bivališča v občini Domžale tudi veljavno 
potrdilo o lastni proizvodnji 
trgovci, k i prodajajo izdelke iz lastne proizvodnje: dokazilo, daje predmet pro
daje iz lastne proizvodnje ter priglasitveni list oz. izpis iz sodnega registra; ostali 
trgovci: izpis iz sodnega registra 
drugi posamezniki: dokazilo, daje predmet prodaje iz lastne proizvodnje (npr. 
potrdilo o priglasitvi opravljanja osebnega dopolnilnega dela v skladu z Zako
nom o preprečevanju dela in zaposlovanja na črno) 

Občinska uprava bo izmed prispelih ponudb izbrala najprimernejše ponudnike. Pri 
izboru bo upoštevana pestrost ponudbe. V primeru, da bo prijavljenih več interesen
tov kot je zakupnih mest, bodo imeli prednost tisti, ki ponujajo kmetijske pridelke 
lastne proizvodnje. 
Ponudniki bodo pismeno obveščeni b izboru. 

V I . 

Prosilci oddajo vloge z dokazili na vložišče Občine Domžale, Ljubljanska 69, Dom
žale, soba št. 4 ali pa pošljejo po pošti, na naslov: Občina Domžale , Oddelek za 
finance in gospodarstvo, Ljubljanska 69, 1230 Domžale . Javni razpis je odprt do 
zasedbe oz. zakupa vseh stojnic. 

Dodatne informacije lahko dobite v času uradnih ur na tel. 01 721 -42-51. 

Občina Domžale 
Župan Toni Dragar 

Odbor za občinska priznanja, proslave in prireditve v skladu z Odlokom o priznanjih 
občine Domžale (Uradni vestnik Občine Domžale, št. 23/95) objavlja 

razpis 

z a p o s r e d o v a n j e p r e d l o g o v 
z a podel i tev p r i z n a n j 

O b č i n e D o m ž a l e v letu 2008 

Na podlagi citiranega odloka v občini Domžale razpisujemo naslednja priznanja: 

NAZIV ČASTNEGA OBČANA 
Naziv častnega občana se podeli osebam, ki so s posebnim delovanjem, stvaritvami 
ali življenjskim delom na raznih področjih dela in ustvarjanja prispevale k napredku 
občine Domžale in širše družbene skupnosti. 

PLAKETE OBČINE DOMŽALE 
Plaketa občine Domžale se podeli posameznikom, organizacijam in skupnostim v 
občini, prijateljskim, pobratenim mestom in podjetjem, organizacijam in posamezni
kom iz tujine, ki s posebnimi prizadevanji in uspehi na področju gospodarstva, druž
benih dejavnosti in drugih področjih dela pomembno prispevajo h gospodarskemu 
ter političnemu razvoju občine in k razvijanju družbenih dejavnosti ter medsebojnih 
prijateljskih odnosov. 
Plakete občine Domžale so: zlata, srebrna in bronasta. 

NAGBADE OBČINE DOMŽALE 
Nagrada občine Domžale se podeli zaslužnim osebam, organizacijam, podjetjem, 
skupnostim in društvom za izjemne uspehe na posameznih področjih družbenega 
življenja in dela, ki prispevajo k razvoju in ugledu občine Domžale , življenja v njej, 
njeni podobi in ugledu v domovini in v svetu. 
Predloge posredujejo politične stranke, posamezniki, pravne osebe, druge organi
zacije, skupnosti in društva ter drugi najkasneje do vključno 31. januarja 2008 na 
naslov: 

O B Č I N S K I S V E T O B Č I N E D O M Ž A L E 
Ljubl janska 69 
1230 D O M Ž A L E 

Ustrezne obrazce lahko dobite na spretnem naslovu www.domzale.si ali v Tajništvu 
Občinskega sveta soba št. 35/1., njihova uporaba pa ni obvezna. 
Predlogi morajo vsebovati naslednje podatke: 
• točen naslov predlagatelja; 
• ime, pr i imek, rojstni podatki , naslov predlaganega kandidata oz. naziv in 

točen naslov organizacije, skupnosti, podjetja, d r u š t v a , k i ga predlagate za 
priznanje; 

• vrsto priznanja; 
• p o d r o b n e j š o obraz lož i tev predloga. 
Predlogov, ki bodo prispeli po roku, se pri pripravi predloga za podelitev ne bo upoš
tevalo. 
v 

Predsednica odbora 
Mag. J o ž e f a Polanc 

O b m o č n o z d r u ž e n j e R d e č e g a 
k r i ž a D o m ž a l e 

o b v e š č a , daje skupaj s krajevnimi 
organizacijami Vir , M e n g e š , M o 
ravče , Peče , Ihan, Kr t ina , Krašnja 

in Rafolče 26. septembra 2007 
nakazalo sredstva v višini 2.760,00 

eur za odpravo posledic poplav. 

Krajevna organizacija R K Dob je 
sredstva v višini 400 eur namenila 
poplavljenima d r u ž i n a m a v Krajev
ni skupnosti Dob. V s e m darovalcem 

se iskreno zahvaljujemo. 
Območno združenje Rdečega križa 

Domžale 

Republ ika Slovenija 
U P R A V N A E N O T A D O M Ž A L E 

Ljubl janska 69, 1230 Domžale 
tel.: 72-20-100; fax.: 72-42-104 
e-naslov: ue.domzalcf« gov.si 

obvešča , 

da se 24. in 31. decembra 2007, 
poslovni čas in uradne ure 

za poslovanje s s t rankami začne jo 
ob 8. u r i in konča jo ob 13. u r i , 

ka r je v skladu s 60. č lenom 

Uredbe o upravnem poslovanju 
(Ur. list RS, št. 20/2005, 106/2005, 

30/2006, 86/2006, 32/2007, 63/2007). 

Nače ln ik : 
mag. Branko H E F E R L E , 1. r. 

Postanite aktivni 
Ljudje bi b i l i rad i bolj telesno dejavni, 
vendar imajo za to veliko razlogov oziro
ma izgovorov. 

Najpogostejši Izgovori: 
• "Imam premalo časa." S telovadbo se vam 

ni treba ukvarjati več ur. Nagrajeni boste 
že, če boste telesno dejavnost vključili v 
svoj vsakdan. 

• "Prestar-a sem." Za to, da bi bili deležni 
koristi redne telesne dejavnosti, niste niko
li prestari. Začnite torej z novo vrsto dejav
nosti, ampak za začetek počasi in zmerno. 

• "Saj sem že dovolj aktivna." Večina ljudi 
precenjuje količino telesne dejavnosti, ki 
jo izvajajo. Lahko pa bi j im koristila, če bi 
je bilo več. Ozrite se po povprečnem ted
nu. Kolikokrat lahko trdite, da ste bili tako 
dejavni, da vam je bilo toplo in ste bili za
dihani? 

• "Preveč stane." Hoja je dostopna vsakemu 
vsak dan. Zato hodite pogosteje. 
Vedno lahko izberete tiste dejavnosti, ki so 
primerne vaši starosti, telesnim sposobno
stim, dnevnim obveznostim in materialne
mu položaju. Ob večji telesni dejavnosti 
se boste bolje počutili in sčasoma tudi uži
vali. 

Neodvisno od zvrsti vadbe, ki smo jo izbrali 
za telesno dejavnost, mora le-ta biti uravno
težena. Časovno mora biti vadba razdeljena na 
aerobno delo (50 odstotkov časa vadbe), vaje 
za gibljivost (25 odstotkov) in vaje za mišično 
moč (25 odstotkov). 
Pri aerobni vadbi prevladujejo aerobni ener
gijski procesi, za katere je potreben kisik iz 
ozračja. Ti procesi so zajeti v vzdržljivosti in 
so vključeni v katero koli delo, ki ga oprav
ljamo z nizko intenzivnostjo in traja dlje časa. 
Za delovanje človeškega organizma so naj
ugodnejši. Vzdržljivost je predvsem kardio-
respiratorna, v kar je zajet celoten organizem. 
Priporočljivo je izvajati čim večkrat na teden, 
najbolje vsak dan. Gibalne/športne dejavnosti, 
ki so predvsem aerobnega značaja, so: hitra 
hoja, tek, kolesarjenje, ples, smučanje, po-
hodništvo, plavanje, aerobika... Če aerobne 
aktivnosti izvajate pravilno in ne pretiravate, 
ne bi smeli biti močno zadihani. 
Vaje za gibljivost in vaje za moč naše telo 
ohranjajo gibljivo, spretno ter močno. Pripo
ročljivo je, da vadbi za moč in gibljivost iz
vajamo vzporedno. Z vajami za ohranjanje in 
krepitev mišične moči pa varujemo tudi skle
pe pred poškodbami in obrabo. Pomembne so 
vaje za krepitev trebušnih in ledvenih mišic, 
ker vzdržujejo našo pokončno držo. 

Učinkovita vadba • FITT princip 
F R E K V E N C A (pogostost): redno, vsaj 5 krat 
na teden; 
I N T E N Z I V N O S T : vsaj zmerna, da se rahlo 
spotimo in zadihamo; 
T R A J A N J E : najmanj 30 minut; 
TIP (vrsta) vadbe: različne aerobne vaje, vaje 
za krepitev mišic, koordinacijo, ravnotežje in 
gibljivost 
Če dolgo niste bili telesno dejavni, začnite po
časi in postopoma napredujte. Redno kontroli
rajte svoj srčni utrip med in po aerobni vadbi 
Vseeno bodite previdni, če imate: težave s sr
cem, visok krvni tlak, nepojasnjene bolečine v 
predelu prsnega koša vrtoglavico, bolečine v 
sklepih, ki se pri gibanju povečajo. 
V prostem času se izogibajte dolgega poseda
nja pred televizorjem in računalniki. Gibanje 
naj postane naša vsakdanja prijetna dejavnost. 

Nataša Velepec Lunar, dipl. flzloterapevtka, 
strokovna sodelavka zdravstveno vzgojnega 

centra ZD Domžale 

Kmet i j sko gozdarski zavod 
Ljubl jana organizi ra : 

tridnevni 

začetni tečaj iz 
varstva rastlin 
v Medvodah 

od torka 22.01.2008 
dO četrtka 24.01.2008. 

Prijave in ostale informacije: 
lokalna kmetijska svetovalna služba 

Izpostava Kamnik, enota Komenda 
Trg talcev 1, 1240 Kamnik 

tel.: (01) 839 77 69,(01)831 75 33 

Prijetne božične praznike in vse dobro 

v letu 2008 vošči 

Turistično društvo Radomlje 

Vesele božične praznike, srečno, zdravo 

in zadovoljno novo leto ter veliko sodelovanje 

v letu 2008 vsem želi 

Krajevna skupnost Radomlje 

S številnimi uspehi smo zaključili leto 2007. 
Zahvaljujemo se vsem, ki ste kakorkoli 
prispevali k našim uspehom. 

Vsem želimo lep hoiič ter veliko sreče, zdravja, 
pa tudi športa in rekreacije v letu 2008. 

Klub borilnih veščin Domžale - Mladi boksar Dob 

Tudi v letu 2008 bo naša skupna skrb namenjena 
našim otrokom. Pridružite se nam! 
Vsem želimo prijeten božič, srečno in zdravo novo 
leto, našim otrokom pa srečno otroštvo. 

Zveza prijateljev mladine Domžale 

Prijetne božične praznike in naj vam leto 2008 

prinese veliko zdravja, sreče in veselja, pa tudi 

priložnosti za rekreacijo ter srečanja v naravi. 

Športno društvo TVD Partizan Domžale 

Čas brzu 

Ne ustaviš ga, 

le popestriš. 

Imej tople noge 

in odprto srce 

vse dni v letu 

Želi bralcem Slamnika Zlatka Levstek. 

http://www.domzale.si/
http://www.domzale.si
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V življenju le delo in skrb si poznal, 
v hudi bolesti sedaj si zaspal. 
Odšel si v svet, kjer ni bolečin, 
za tabo ostal nam boleč je spomin. 

ZAHVALA 
Ob smrti našega dragega 

CanetaAdroviča 
iz Nožic 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
bivšim sodelavcem Grasto, Arboretumu za izrečena sožalja, 
darovano cvetje, sveče in spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Pogrešamo te 

Žena Magda, sinova Damir in David 

Ostalo grenko je spoznanje, 
to je resnica, niso sanje. 
Žal usoda je tako hotela, 
da tebe nam je vzela. 

Nenadoma nas je zapustila mama, 
stara mama, prababica in teta 

Frančiška Sonc 
Iskreno se zahvaljujemo UKC za vso 
požrtvovalnost zadnje dni njenega življenja 

in gospodu župniku za opravljen pogrebni obred 
ter trobentaču za zaigrano Tišino. 

Zahvala sorodnikom, sosedom in znancem za darovano cvetje, sveče 
in spremstvo na njeni zadnji poti. Posebna zahvala pa sosedi Minki Ložar 

za nego. Najiskrenejša zahvala pa pevcem bratom Zupan iz Tržiča 
za tako čutno zapete pesmi. 

Vsi njeni 

V SPOMIN 

Ivan Repanšek -
Tomi 
iz Domžal 

29. novembra je minilo 30 let od tvojega slovesa. 
Še vedno se te spominjamo. 

Vsi njegovi 

Tiho je živel, 
tiho je odšel. 

ZAHVALA 
V 85. letu starosti je odšel k večnemu 
počitku naš brat, svak in stric 

Janez VUar 
iz Doba 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in sosedom za 
izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče. Iskrena hvala gospe Hahmi 

Ibrašimovič in gospe Nataši Zalokar iz Cometta ter patronažni sestri 
Marjeti Lovšin za požrtvovalno nego in pomoč na domu. 

Zahvala gospodu župniku Slavku Judežu, 
pevcem kvarteta Krt in pogrebni službi VrbanČič. 

Vsi njegovi 

Tako tiho, skromno si živel 
takšno tudi si življenje imel, 
zdaj rešen vseh si bolečin, 
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin. 

ZAHVALA 
21. novembra se je od nas 
za vedno poslovil 

Ivan - Janko 
Krašovic 
iz Domžal, HI. Simona Jenka 13 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam izrekli sožalje in sočustvujete 
z nami. Hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem ter 
sodelavcem Center-Kuntura za cvetje, sveče in darove za svete 

maše ter spremstvo na njegovi zadnji poti. 

I Ivala gospodu župniku Janezu Šimencu za lepo pogrebno 
bogoslužje, dr. Frangežu za zdravljenje v času njegove bolezni, 

pogrebni službi Vrbančič, cvetličarni Omers, pevcem in trobentaču. 

Naša zahvala velja tudi kolektivu Helios za izkazano pozornost. 

Vsi njegovi 

Tako tiho. skromno si trpela, 
takšno tudi si življenje imela, 
zdaj rešena vseh si bolečin, 
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin. 

Ob boleči izgubi naše drage mame, stare 
mame, tašče, sestre in tete 

Ane Stupica 
z Rov pri Radomljah 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečena ustna in pisna sožalja, darovano cvetje in 

sveče ter vsem, ki ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni 
zadnji poti. 

Iskreno se zahvaljujemo g. župniku Janezu Jarcu za lepo opravljen 
obred, pevcem, trobentaču in pogrebni službi Vrbančič. 

Hvala vsem, ki ste kakorkoli pomagali, jo imeli radi in 
sočustvovali z nami. 

Vsi njeni 

i t * / 

Odšla je tja, kjer ni bolečin. 
'1923 - 2007 

ZAHVALA 
V novembru smo se poslovili na pokopališču 
v Mengšu in pospremili k večnemu počitku 
našo mami, taščo, babi, prababi, teto, svakinjo, 
sosedo, krajanko in mnogim dobro prijateljico 

Angelco Gorenc 
iz Zg. Jarš 

Hvala Vam, ki ste delo pogrebnega obreda, opravičili čuteče in 
spoštljivo. Hvala vsem, ki ste v njeno slovo podarili cvetje, sveče in 

nama izrekli pisno in ustno sožalje. Prisrčna hvala tistim, ki ste razumeli 
in pomagali pri njeni dolgoletni bolezni. 

Hči Erika in sin Milan 

Če sem v vaših srcih, 
sem vedno z vami. 

ZAHVALA 

Mnogo prezgodaj 
nas je zapustil oče in mož 

Miroslav Grbec 
iz Domžal 

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče. 

Hvala tudi vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Zahvala praporščaku DU, gospodu župniku za pogrebni obred, 
pevcem za lepo petje in Pogrebni službi Vrbančič 

za organizacijo pogreba. 

Njegovi najbližji 

Zdaj se spočij, izmučeno srce, 
zdaj se spočijte, zdelane roke. 
Zaprte sv utrujene oči 
le moja drobna lučka še brli. 
(S. Makarovič) 

ZAHVALA 

Ob izgubi naše drage mame, babice, 
prababice, sestre in tete 

Minke Majcen 
z Rodice 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom 
in znancem za številna izrečena pisna in ustna sožalja, darovano 

cvetje in sveče ter za spremstvo na njeni zadnji poti. 

Prav tako se zahvaljujemo gospe Pavli Matičič ter gospodu 
Franciju Gerbcu za ganljiva govora, združenju ZB Domžale in 

Jarše Rodica, praporščakom, pevcem, pogrebni službi Vrbančič ter 
Domu starejših občanov Domžale za mamino nego in skrb. 

Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala. 

Vsi njeni 

Če me iščete, 
me iščite v vaših srcih. 

ZAHVALA 

Ob nenadni smrti našega dragega 

Marjana Mavrina 
iz Sr. Jarš, Golčajska 6 

se iskreno zahvaljujemo vsem, 
ki ste sočustvovali z nami in se od njega poslovili. 

Vsi njegovi 

Jarše, 6. december 2007 

telefon. 

www.coetUcarnaomers.si 
01/7226520 • Brezplačna dostava vencev do 30 km. 
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Kako boli, ko od bolezni usihajo moči, 
veš le ti in vemo mi. ko smo bili ob tebi 
zadnje dni. 

ZAHVALA 

18. novembra 2007 seje v 
petinsedemdesetem letu poslovil 
od nas dragi mož, ati, ata, pradedek, 
brat, tast in svak 

Štefan Levičnik 
Žagar v pokoju 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, 
prijateljem, sodelavcem, sosedom in znancem za izrečena ustna 

in pisna sožalja, za darovane maše, cvetje in sveče. 

Posebej bi se zahvalili gospodu dr. Loboda Marjanu 
in medicinski sestri Vanji Vida, patronaži službi ZD Lukovica, 

ga. dr. Vanji Oven in osebju urgence v Domžalah za zdravniško 
pomoč, gospodu župniku Antonu Potokarju za obiske in pogrebni 
obred, pevcem MCPZ župnije Krašnja, rogistom, ga. Božiči Požar 

in govorniku g. Novak Francu. Zahvala tudi gasilcem 
in praporščakom, ki so ga v tako lepem številu 

pospremili na njegovi zadnji poti. 

Hvala vsem, ki ste ga spoštovali in cenili 
ter ga boste ohranili v lepem spominu. 

Vsi njegovi 
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Srce tvoje je zastalo, 
zvon v slovo ti je zapel. 
Niti zbogom nisi rekel, 
za vedno si odšel. 
a misel nate vedno bo ostala 
in v naših srcih vedno boš živel. 

V SPOMIN 

22. decembra bo minilo 1. leto, odkar nas 
je mnogo prezgodaj zapustil naš dobri 
mož, oče, sin, ded, zet, tast, svak, stric 

Ivan Drolc 

Dedi, kje si? Zelo te pogrešamo! 

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu 
in mu prižgete svečke. 

Vsi njegovi 

Prazen dom je in dvorišče, 
zaman oko te naše išče. 
Ti zdaj boš večno spal, 
a v naših srcih za vedno ostal! 

21. novembra smo se na ihanskem 
pokopališču poslovili od dragega moža, 
očeta, dedka, brata, strica, svaka in tasta 

Francija Merčuna 
iz BiŠč (1952 - 2007) 

Hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
PGD Dragomelj - Pšata in znancem, ki ste mu poklonili sveče, 
cvetje in ga pospremili na njegovo zadnjo pot, nam pa napisali 

in izrekli iskrena sožalja. 

Prav posebna hvala vsem sosedom, ki ste nam v teh težkih dneh 
vsestransko pomagali, nam stali ob strani in z nami sočustvovali. 

Hvala FANIKI CERAR za ganljivo prebrani poslovilni govor in 
zastavonoši FRANCI VODNJOVU. Hvala pogrebni službi VR
BANČIČ, njihovim pevcem za zapete pesmi in zaigrano Tišino. 

Hvala tudi Cvetličarni Slovnik. 

Še enkrat iskrena hvala vsem za vse. 

Vsi njegovi! 

http://www.coetUcarnaomers.si
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Svetujemo in posredujemo pri prodaji, 
nakupu, menjavi, oddaji ali najemu vseh vrst 
nepremičnin, predvsem na območju Mengša, 

Domžal, Trzina, Kamnika in Vodic 

Slovenska cesta 24, 1234 Mengeš 
Telefon: 01/ 72-30-986, 72-30-987 Fax 01/ 72-38-015 

Nova 
O p e l A s t r a S e d 

In družina je zdaj popolna. 

• g l a š e v a l s k a agenc i ja 

r e š i m o M K C ! 
v s o b o t o , 2 2 . 1 2 . 2 0 0 7 o d 2 0 . u r o d a l j e 

v MKC akumulator (stavba Tsn-tsn, Domžal«) 

Delt 

I 

G r a d b e n o p o d j e t j e i n k a m n o l o m 

G R A S T O d . o . o . 

L e t a l i š k a c e s t a 3 3 , L j u b l j a n a 

G R A S T O 

V s e m n a š i m u p o r a b n i k o m 

ž e l i m o v e s e l e b o ž i č n e p r a z n i k e 

i n s r e č n o n o v o l e t o . 

mali oglasi 
MATEMATIKO za osnovne 
in srednje šole inšti uiram po 
ugodni ceni. 
Gsm.: 041 605 391 

INŠTRUIRAM matematiko, 
fiziko in osnove elektrotehnike. 
Tel.: 01 7238 157,041 322 571 

Inštruiram matematiko in 
kemijo za osnovne in srednje 
šole. 
Mob.: 040 743 399 

Računovodske storitve in 
davčno svetovanje po ugodni 
ceni nudi računovodski servis 
FRS NAHTIGAL, d.o.o. 
Domžale. 
GSM 041 732 267. 

SERVIS ŠIVALNIH STRO
JEV s.p. Preserje, Kajuhova 
15 (v bližini Kemisa), delovni 
čas od 9. do 12. ure in od 15. 
do 17. ure, ob sobotah od 9. do 
12. ure. 
Tel.: 01 722 78 97 

Iščem honorarno delo -
na dan. 
Tel.: 041 658 761 

4 ure 

V najem oddam garsonjero v 
Domžalah. 
Tel.: 040 292 347 

s a m "D to p d o m 
s k u p i n a 

£ MESTNE LEKARNE • Želimo vam sreče 
in zdravja v letu 2008! 

L e k a r n a D o m ž a l e , L j u b l j a n s k a c . 7 2 , 

t e l e f o n : 0 1 / 7 2 4 4 2 8 0 

m i u n 
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SAM d.o.o. Domžale, •». 
Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1235 Radomlje h 
Prodajna mesta: w \ , 
Jarše, Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1235 Radomlje, tel.: 01/ 729 88 00 
Latkova vas, Latkova vas 84. 3312 Prebold, tel.: 03/ 703 27 00 
Nazarje, Lesarska 26, 3331 Nazarje, tel.: 03/ 839 27 60 
Stranje, Zg. Stranje la , 1242 Stahovica, tel: 01/ 729 62 82 
Trbovlje, Nasipi 6a, 1420 Trbovlje, tel.: 03/ 56147 80 

<1 
w w w . s a m . s i 

V A S A L E K A R N A - V A S C E N T E R Z D R A V J A . 

prostorih Lekarne Domžale. 

http://www.sam.si
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Območna obrtna zbornica Domžale 
vošči svojim članom ter 

vsem občankam in občanom 
vesel božič ter srečno, zdravo 

in uspešno leto 2008. 

v Domžalah najstarejša gostilna 

Želimo vam vesele božične 
praznike ter srečno 2008! 

vsak delavnik 
razen ponedeljka 

Stane Kovač, Ljubljanska 112,1230 Domžale od 7. do 23. ure, 
tel. 01 72 41 509, faks 01 72 15 199 ob nedeljah od 10. do 17. ure 

KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI W 

B y VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 

Ulica padlih borcev 23 v Ljubljani 
Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, ob sobotah od 8. do 13. ure 

N a r o č i l a i n n u j n e p r i m e r e s p r e j e m a m o 
n a t e l e f o n s k o š t e v i l k o 

01/5655 120 
Vesel b o ž i č in s r e č n o novo leto 2 0 0 8 ! 

JP Centralna čistilna naprava 
Domžale - Kamnik d.o.o. 

Cenjenim uporabnikom, poslovnim partnerjem 
in vsem občanom želimo uspešno poslovno leto, 
izpolnitev osebnih želja in mnogo zadovoljstva. 

Kolektiv JP CČN Domžale-Kamnik 

vvwvv.toyotaji 

Toyota Corolla Verso. Kdo pravi, da ne morete imeti vsega? 
Vzemite izreden dizelski motor 2,2, D-4D, 177 KM, z vso njegovo 

močjo in zmogljivostjo. Dodajte edinstven sedežni sistem Easy Flat-7, 

ki bo zaznamoval notranjost, upoštevajte še njeno vsestransko 

uporabnost in pred vami je idealen avtomobil z vrhunskimi 

voznimi lastnostmi primeren tako za družino kot posameznikov 

razgiban življenjski slog. 

L O V Š E larška cesta 11, 1230 Domžale, Tel: 01/729-9000 Cesta Staneta Žagarja 65b, 4000 Kranj, Tel: 04/280-9000 

POMLADITE SVOJO KOŽO 

NajpomembnejŠe starostne spremem
be na obrazu so posledica dolgotrajne
ga izpostavljanja soncu. Zaradi vpliva 
na kolagen in clastin postane koža 
manj elastična, uvela, pojavijo se naj
prej plitke in nato poglobljene gube. 
Na koži se pojavljajo pigmenlacije 
in razširjene žilice. Kot najhujša po
sledica je vsekakor nastanek kožnega 
raka. Že dolgo nam je jasno, da zdra
vega sončenja ni in da porjavela koža 
pomeni le obrambno reakcijo kože 
pred nevarnimi vplivi sončnih žarkov. 

Fotopomlajevanjc jc namenjeno od
stranjevanju starostnih pigmentnih 
sprememb in razširjenih žilic ob
raza, vratu, dekoltcja in rok. Za ta 
poseg se lahko uporabljajo različni 
tipi laserskih in svetlobnih 
aparatur. Pri nekaterih se 
posledično odlušči po 
Vrtina kože, drugi 
pa le to ščitijo in 
delujejo le 
globlji plasli 

kože. Ciljno delovanje slednjih je bar
vilo, melanin v pigmentni spremembi 
in hemoglobine v razširjeni žilici. V 
barvilu se svetlobna energija pretvori 
v toplotno, ki posledično uniči spre
membo. Pri aparatih, ki uporabljajo 
še radiofrekvenco-električno energi
jo, slednja potuje na mesto manjšega 
upora, to je na mesto, ki gaje svetlob
na energija prej segrela in dodatno 
pomaga uničili spremembe. Hlajenje 
zgornje površine kože-epidermisa je 
pomemben varnostni mehanizem, ki 
preprečuje toplotno poškodbo te pla
sti in hkrati usmerja toploto v globlje 
plasti kože. Ob pravilni uporabi obeh 
energij je postopek varen in zanesljiv. 
Prehodno postanejo spremembe tem
nejše, po enem do dveh lednih pa iz

ginejo. Postopek ponavljamo na 3-4 
tedne do želenega učinka. 

V KALUSTE, kliniki za ginekologi
jo, osleoporoio in medicinsko esteti
ko uporabljamo ELOS tehnologijo, 
prvo in edino tehnologijo na svetu, 
ki kombinira moč bipolarne radiof-
rekvence in optične energije. Tako 
dosežemo bolj varne, učinkovite in 
manj boleče posege brez stranskih 
učinkov. Rezultati pa so več kot od
lični. 
V mesecu decembru vam nudimo 
brezplačen posvet v ambulanti za 
medicinsko estetiko. 

Se znajdete v zadregi, ko želite svo
jim najdražjim, svojim poslovnim 
partnerjem, ali pa kar sami sebi 

nekaj podariti. Z darilnim bonom 
K A L U S T E lahko podarite 

katerokoli storitev iz naše 
obsežne ponudbe. 

Mercator Center D o m ž a l e 
o e z n e p o . 

zvezdah 

(/r. tc/r/ . ) / t t r t f c / t t i / r rtt.ic y r / / < n t t t . ' 
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izšel je novi katalog 
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KD Finančna točka 
premoženjsko svetovanje, d.o.o. 

N L B ® Banka Domžale PIRAT SNACK BAR VAS 2E ENO URO PRED ODPRTJEM MC 
DOMŽALE VABI NA DOBRO JUTRANJO KAVICO, NARAVNI 
SOK IZ PRAVIH POMARANČ CE PA STE LAČNI - TOAST 

PIRAT SPECIAL. 

Velika izbira daril 

Ugodnosti in presenečenja 
na prodajnem mestu 

Posebne ugodnosti za 
Mercator Pika kartica rje 

K n j i g a m a In pap i rn ica Pust i te SC p resenet i t i ! 

D O R O T H Y P E R K I N S 

TOPSHOP 
Najnovejša moda iz Londona. 

00 
F i \ 1 1 J VABLJENI V 

VRBO! 
I » t Mined 

I t i m ARBORETUM VOLČJI POTOK VRBO! 
I » t Mined 

I t i m 
TUDI V LETU 2008. 

- SREČNO! 

Vrww.arborttiun-vp.sl 
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^ * ^ P R A Z N I C N A PONUDBA 

V DECEMBRU 
P E Domžale, tel: 01/ 724 41 80 

P LOTERIJA 
'SLOVENIJE >• 

QCÍWM doúítcli: 
20.000,00 € 

f i l i l t i m D P I I H R 
w w w . m e s t n a - o p t l k a . s i 

ZLATARJA CELJE 

SIITIPLE 
F R I Z E R S K I S A L O N 

©lu 
perilo, ki razvaja 

M O D I A N A 

m\POPUST 

~~~ . i l p i r i . i qq ilJJJJJJÍ̂ ^ 

PONUDBA PRIZNANIH BLAGOVNIH ZNAMK 
PARFUMOV IN KOZMETIKE 

• 

V I N T E R S P O R T 

K j e r s e š p o r t z a č n e 

Hipermarket 
Mercator d.d., Cesta talcev 4. 1230 Domžale, telefon: 01 721 89 41 

DELOVNI ČAS : od 9. do 21. u s o b o t e 8. do 21. ur 
do 13. 

9. do 15. ure 
do 19. ure 

http://Vrww.arborttiun-vp.sl
http://www.mestna-optlka.si

